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ΧΩΡΙΚΟΣ  ΑΝΤΙΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΡΧΗΣ  ΚΥΚΛΑ∆ΩΝ:  Γ .ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ  
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ΠΑΡΟΝΤΕΣ  

 

Ο  Περιφερε ιάρχης  Νοτ ίου  Αιγα ίου  κ .  Γιάννης  Μαχαιρίδης   

Ο  Χωρικός  Αντ ιπεριφερε ιάρχης  Κυκλάδων   κ .  Γεώργιος  Πουσσα ίος   

Ο  Χωρικός  Αντ ιπεριφερε ιάρχης  ∆ωδεκανήσου  κ .  Φώτιος  Χατζηδ ιάκος  

(Αναχώρησε  κατά  τη  συζήτηση  του  1
ο υ

 θέµατος ) 

 

Η  Πρόεδρος  του  Περιφερε ιακού  Συµβουλίου  Ανδριάνα  –  Γεωργία  Μπαφίτη  

Ο  Αντ ιπρόεδρος  του  Περιφερε ιακού  Συµβουλίου  κ .  Κωνσταντ ίνος  Κουκάς   

Ο  Γραµµατέας  του  Περιφερε ιακού  Συµβουλίου  κ .  Γεώργιος  Ζωγραφίδης   

 

 

Τα  µέλη  του  Περιφερε ιακού  Συµβουλίου :   

1 Έψιµος  Στέργιος   

2 Καµπανής  Ιωάννης   

3 Σβύνου  Ειρήνη  

4 Κυπραίου  Μαρία  

5 Βαρκάς  Θεοδόσιος  

6 Ερωτόκριτος  Μιχαήλ  

7 Κατσοτούρχης  Γεώργιος   

8 Σταυλάς  Κωνσταντ ίνος   

9 Μαραγκός  ∆ηµήτριος   

10  Περδικάρης  Ιωάννης  

11  ∆ιακοσταυριανού   -  Σώζου  ∆έσποινα   

12  Παµπάκας  Σωτήριος  

13  ∆ρακιού  Μιχαήλ ,  Αναχώρησε  µετά  τη  συζήτηση  του  5
ο υ  Θέµατος  

14  Φάκκα  –  Βασιλαράκη  Ζηνοβία  

15  Χατζη ιωάννου  Αντώνιος   

16  Λίσγος  Φίλ ιππος  

17  Μουτάφη  ∆έσπο ινα   

18  Παπατσή  Ευαγγελ ία  

19  Μπαφίτη  Ανδριάνα  Γεωργ ία  

20  Κρεµαστινός  ∆ηµήτριος   

21  ∆ιάκος  Αναστάσιος  

22  Πόκκιας  Γεώργ ιος   

23  Κόκκ ινος  Χαράλαµπος ,  Αναχώρησε  µετά  τη  συζήτηση  του  11
ο υ  

Θέµατος  

24  Παλλάς  Εµµανουήλ  

25  Ζωγραφίδης  Γεώργιος   

26  Καφαντάρη  Ευθαλ ία   
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27  Γιαννακάκης  Ιωάννης  

28  Μακρυωνίτης  Γεώργ ιος ,  Αναχώρησε  µετά  τη  συζήτηση  του  8
ο υ  

Θέµατος  

29  Γρυπάρης  ∆ηµήτριος ,  Αναχώρησε  µετά  τη  συζήτηση  του  8
ου  

Θέµατος  

30  Κοκιασµένος  Αντώνης   

31  Χρυσαφίδης  Παύλος ,Αναχώρησε  µετά  τη  συζήτηση  του  8
ου  

Θέµατος  

32  Ηλιάκης  Πέτρος ,  Αναχώρησε  µετά  τη  συζήτηση  του  5
ο υ  Θέµατος   

33  Τζανακόπουλος  Παντελής   

34  Μπιζάς  Κωνσταντ ίνος ,  Αναχώρησε  µετά  τη  συζήτηση  του  11
ου  

Θέµατος  

35  Γκούφας  Γεώργ ιος   

36  Θεόφιλος  Λάζαρος   

37  Σιγάλας  Ευάγγελο ,  Αναχώρησε  µετά  τη  συζήτηση  του  8
ου  

Θέµατος  

38  Μαργάρας  Βασίλε ιος ,  Αναχώρησε  µετά  τη  συζήτηση  του  5
ο υ  

Θέµατος  

39  Κουκάς  Κωνσταντίνος ,  Αναχώρησε  µετά  τη  συζήτηση  του  10
ο υ  

Θέµατος  

40  Ίσσαρης  Κωνσταντ ίνος   

41  Λοτσάρης  ∆ηµήτριος ,  Αναχώρησε  µετά  τη  συζήτηση  του  8
ου  

Θέµατος  

42  Μάϊνας  Ηλίας   

43  Καραµολέγκου  Ιουλ ία ,  Αναχώρησε  µετά  τη  συζήτηση  του  11
ο υ  

Θέµατος  

 

 

 

 

ΑΠΟΝΤΕΣ  

 

 

1 Καλαθιανάκης  Άγγελος   

2 Φτακλάκη  Παρασκευή  –  Ελευθερία    

3 Σαντοριν ιός  Νεκτάρ ιος    

4 Χρυσόγελος  Νικόλαος  

5 Παπαµανώλης  Γεώργιος   

6 ∆αδάος  Μάρκος   

7 Βίλλας  Ματθαίος   
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8 Σταµατόπουλος  Γεώργιος   

 

 

 

ΘΕΜΑΤΑ  ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ  ∆ΙΑΤΑΞΗΣ  

 

ΘΕΜΑ 1
ο
 Επικύρωση  πρακτ ικών  της  13

η ς
 /30-9-2013 συνεδρίασης  

του  Περιφερε ιακού  Συµβουλ ίου   

Εισηγήτρια :  κα .  Μπαφίτη  Ανδριάνα  –  Γεωργία   

    Αριθµ .  Απόφασης :  174 /2013                                                                                                                                                                                                                                                      

ΘΕΜΑ 2
ο
 Τροποποίηση  Οργαν ισµού  Περιφέρε ιας  Νοτίου  Αιγα ίου .   

Εισηγητές :  Φ.  Χατζηδιάκος  -  Γ .  Πουσσαίος .  

Αριθµ .  Απόφασης :  175 /2013                                                                                                                                 

ΘΕΜΑ 3
ο
 Τροποποίηση  Τεχνικού  Προγράµµατος  ∆ωδεκανήσου .   

Εισηγητές :  κ .  Χατζηδιάκος  Φώτης  –  κ .  Καραγιάννης  

Τριαντάφυλλος  

Αριθµ .  Απόφασης :  176 /2013                                                                                                                

ΘΕΜΑ 4
ο
 Έγκριση  Προγραµµατικής  Σύµβασης  µεταξύ  Περιφέρε ιας  

Νοτίου  Αιγα ίου  κα ι  Πανεπιστηµ ίου  Θεσσαλίας  γ ια  την  

υλοποίηση  του  έργου  «Εξε ιδ ίκευση  του  χωρικού  

σχεδ ιασµού  για  την  ανάπτυξη  κα ι  χωροθέτηση  αιολ ικών  

εγκαταστάσεων  στα  νησιά  του  Νοτίου  Αιγα ίου».  

Εισηγητής :  κ .  Γ .  Μακρυωνίτης   

Αριθµ .  Απόφασης :  177 /2013                                                                                                                                                                                                             

ΘΕΜΑ 5
ο
 Έγκριση  τροποποίησης  της  Προγραµµατ ικής  Σύµβασης   

µεταξύ  Περιφέρειας  Nοτίου   Αιγαίου ,   Κ .Ε .Κ   Γ .  

ΓΕΝΝΗΜΑΤΑΣ  ΑΕ .  και  Περιφερε ιακής  Ένωσης  ∆ήµων  

του  έργου  µε  τ ίτλο  «ΣΧΕ∆ΙΑΣΜΟΣ  ΚΑΙ  ΥΛΟΠΟΙΗΣΗ  

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΩΝ  ΚΑΤΑΡΤΙΣΗΣ  ΣΤΟ  ΝΟΜΟ  ΚΥΚΛΑ∆ΩΝ  

ΓΙΑ ΑΝΕΡΓΟΥΣ ,  ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΥΣ  ΚΑΙ  

ΑΥΤΟΑΠΑΣΧΟΛΟΥΜΕΝΟΥΣ  ως  προς  τον  προϋπολογ ισµό  

κα ι  τη  χρον ική   διάρκε ια  της .  

Εισηγητής :  κ .  Γ .  Πουσσαίος  

Αριθµ .  Απόφασης :  180 /2013                                                                                                                                                                

ΘΕΜΑ 6
ο
 Κτηµατολόγιο  Ρόδου ,  Κω  –  Λέρου   

Εισηγήτρια :  κα .  Καφαντάρη  Ευθαλία  

Αριθµ .  Απόφασης :  194 /2013                                                                                                                                                             

ΘΕΜΑ 7
ο
 Έγκριση  υποβολής  πρότασης  για  ένταξη  στο  Ε .Π .  

«ΚΡΗΤΗΣ  ΚΑΙ ΝΗΣΟΙ  ΑΙΓΑΙΟΥ  2007  –  2013» του  έργου  µε  

τί τλο  «Κατασκευή  κα ι  εξοπλισµός  στέγης  υποστηριζόµενης  

διαβίωσης  ΑµΕΑ ,  που  χαρακτηρί ζοντα ι  από  νοητ ική  
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υστέρηση  στην  Κάλυµνο»    

Εισηγητής :  κ .  Φ.  Χατζηδιάκος    

Αριθµ .  Απόφασης :  178 /2013                                                                                                                                                                                                                              

ΘΕΜΑ 8
ο
  Πρωτοβουλ ία  για  την  προστασία  κα ι  αξιοπο ίηση  της  

ακίνητης  περιουσίας  των  κληροδοτηµάτων - ιδρυµάτων -

Υπογραφή  σχετικών  προγραµµατ ικών  Συµβάσεων .  

Εισηγητής :  κ .  Γ .  Πουσσαίος  

Αριθµ .  Απόφασης :  183 /2013                                                                                                                   

ΘΕΜΑ 9
ο
  ∆ηµιουργ ία  Τραπεζ ικού  Λογαριασµού ,  για  την  κατάθεση  

ποσού  που  προέρχετα ι  από  δαπάνες  αναπαραγωγής  

τευχών  δηµοπράτησης .   

Εισηγήτρια :   κα .  Αδαµαντ ία  Συµεοπούλου   Προϊστάµενη  

της  ∆ /νσης  Τεχνικών  Έργων  Κυκλάδων   

Αριθµ .  Απόφασης :  184 /2013              

ΘΕΜΑ 10
ο
 Έγκριση  Οικονοµ ικού  Απολογισµού  έτους  2012 κα ι  

προϋπολογ ισµού  οικονοµ ικού  έ τους  2013   της  ετα ιρε ίας  

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟ  ΦΥΤΩΡΕΙΟ  Α .Ε .   

Εισηγήτρια :  κα .  Φάκκα  –  Βασιλαράκη  Ζηνοβία   

Αριθµ .  Απόφασης :  185 /2013                                                  

ΘΕΜΑ 11
ο
  Έγκριση  Οικονοµ ικού  Απολογισµού  έτους  2012 κα ι  

προϋπολογ ισµού  οικονοµ ικού  έ τους  2013 της  

ΑΝΑΠΤΥΞΙΑΚΗΣ  ΕΤΑΙΡΕΙΑΣ  ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΣ  ΝΟΤΙΟΥ  

ΑΙΓΑΙΟΥ  –  ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ  Α .Ε .  Ν .  ΑΙΓΑΙΟΥ  

Εισηγήτρια :  κα .  Φτακλάκη  Παρασκευή  –  Ελευθερία   

Αριθµ .  Απόφασης :  186 /2013     

ΘΕΜΑ 12
ο
  Έκδοση  άδειας  εκµετάλλευσης  λατοµε ίου  σχιστολ ιθ ικών  

πλακών  έκτασης  20 .218 τ .µ .  στη  θέση  «Μεροβίγλι» του  

∆ήµου  Κύθνου  της  ετα ιρε ίας  Αφοί  Κυριακού  Ο .Ε .  

Εισηγητής :  κ .  Γ .  Πουσσαίος  

 Αριθµ .  Απόφασης :  187 /2013                                           

ΘΕΜΑ 13
ο
  Έγκριση  σύναψης  Προγραµµατικής  σύµβασης  µεταξύ  

Περιφέρε ιας  Νοτ ίου  Αιγα ίου  κα ι  Αποκεντρωµένης  ∆ιο ίκησης  

Αιγα ίου  γ ια  την  υλοποίηση  του  έργου  µε  τ ίτλο  «Μελέτη  και  

εκτέλεση  ∆ηµοσίων  ∆ασοτεχνικών  έργων  

αποκατάστασης  και  αναγέννησης  των  καµένων  δασών  

σε  δηµόσια  δάση  και  δασικές  εκτάσεις  ΙΣΤΡΙΟΥ  –  

ΠΡΟΦΥΛΙΑΣ  –  ΑΡΝΙΘΑΣ  –  ΜΕΣΑΝΑΓΡΟΥ  –  ΑΣΚΛΗΠΕΙΟΥ  

–  ΒΑΤΙΟΥ ,  της  Νήσου  Ρόδου  Νοµού  ∆ωδεκανήσου  » .  

Εισηγητές :  κ .  Χατζηδιάκος  Φώτης  –  κ .  Καραγιάννης  

Τριαντάφυλλος  

Αριθµ .  Απόφασης :  181 /2013                             
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ΘΕΜΑ 14
ο
  Έγκριση  σύναψης  Προγραµµατικής  σύµβασης  µεταξύ  

Περιφέρε ιας  Νοτ ίου  Αιγα ίου  κα ι  ΕΦΕΤ  (Ενια ίος  Φορέας  

Ελέγχου  Τροφίµων )  για  την  «∆ιάθεση  ενός  αυτοκινήτου  

προς  την  Περιφέρε ια ,  ε ιδικά  διαµορφωµένου  για  την  

διενέργεια  ελέγχων  στον  τοµέα  των  τροφίµων».   

Εισηγητές :  κ .  Χατζηδιάκος  Φώτης  –  κ .  Καραγιάννης  

Τριαντάφυλλος  

Αριθµ .  Απόφασης :  189 /2013                                                                                                                                                                       

ΘΕΜΑ 15
ο
  Έγκριση  σύναψης  Προγραµµατικής  σύµβασης  µεταξύ  

Περιφέρε ιας  Νοτίου  Αιγα ίου  κα ι  ∆ήµου  Καλύµνου  για  την  

υλοποίηση  του  έργου  µε  τ ίτλο  «Προσαρµογή  µελέτης  

επισκευής  υφιστάµενου  κρηπιδότοιχου ,  προσήνεµου  

µόλου  λιµένα  Καλύµνου ,  λόγω  τροποποίησης  πλοίου  

σχεδιασµού» µε  προϋπολογισµό  100.000  € .  

Εισηγητές :  κ .  Χατζηδιάκος  Φώτης  –  κ .  Καραγιάννης  

Τριαντάφυλλος  

Αριθµ .  Απόφασης :  190 /2013                                                                                                                                       

ΘΕΜΑ 16
ο
  Έγκριση  σύναψης  ∆ιαβαθµιδ ικής  σύµβασης  µεταξύ  ∆ήµου  

Κω  κα ι  Περιφέρε ιας  Νοτ ίου  Αιγα ίου  για  την  υλοποίηση  του  

έργου  µε  τ ίτλο  «Ηλεκτροφωτ ισµός  επαρχιακού  οδικού  

δικτύου  από  Σταυρού  Πέραµα  έως  Αεροδρόµιο  µε  

σύστηµα  εξοικονόµησης  ενέργε ιας».  

Εισηγητές :  κ .  Χατζηδιάκος  Φώτης  –  κ .  Καραγιάννης  

Τριαντάφυλλος  

Αριθµ .  Απόφασης :  191 /2013                                                                                                                                                                                 

ΘΕΜΑ 17
ο
  Έγκριση  Τροποποίησης  Προγραµµατ ικής  Σύµβασης  µεταξύ  

της  Περιφέρε ιας  Νοτ ίου  Αιγα ίου  της  ΠΕ∆ΝΑ  κα ι  της  

Αστικής  µη  κερδοσκοπικής  Εταιρ ίας  ΓΑΛΗΝΟΣ  γ ια  το  έργο  

«Προαγωγή  της  Υγε ίας ,  Μέριµνας  και  Αλληλεγγύης  στα  

νησιά  του  Νοµού  ∆ωδεκανήσου».  

Εισηγητές :  κ .  Χατζηδιάκος  Φώτης  –  κ .  Καραγιάννης  

Τριαντάφυλλος  

Αριθµ .  Απόφασης :  192 /2013                                                                                                                                                                                                   

ΘΕΜΑ 18
ο
  Έγκριση  Τροποποίησης  Προγραµµατ ικής  Σύµβασης  µεταξύ  

της  Περ ιφέρε ιας  Νοτ ίου  Αιγα ίου  κα ι  Συλλόγου  γονέων  κα ι  

φίλων  ΑΜΕΑ  Καλύµνου  γ ια  την  υλοπο ίηση  του  έργου  

«ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ  ΚΑΙ  ΕΞΟΠΛΙΣΜΟΣ  ΣΤΕΓΗΣ  

ΥΠΟΣΤΗΡΙΖΟΜΕΝΗΣ  ∆ΙΑΒΙΩΣΗΣ  ΑµΕΑ,  ΠΟΥ  

ΧΑΡΑΚΤΗΡΙΖΟΝΤΑΙ  ΑΠΟ  ΝΟΗΤΙΚΗ  ΥΣΤΕΡΗΣΗ  ΣΤΗΝ  

ΚΑΛΥΜΝΟ» ως  προς  το  άρθρο  3  (ΠΟΣΑ  –  ΠΟΡΟΙ  
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ΧΡΗΜΑΤΟ∆ΟΤΗΣΗΣ) .  

Εισηγητές :  κ .  Χατζηδιάκος  Φώτης  –  κ .  Καραγιάννης  

Τριαντάφυλλος  

Αριθµ .  Απόφασης :  179 /2013                                                                                                                            

 

 

 

ΘΕΜΑΤΑ  ΕΚΤΟΣ  ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ  ∆ΙΑΤΑΞΗΣ  

 

 

ΘΕΜΑ 1
ο
 Ανανέωση  της  Προγραµµατ ική  Σύµβασης  µεταξύ  της  

Περιφέρε ιας  Νοτ ίου  Αιγα ίου  κα ι  του  Πολυτεχνε ίου  Κρήτης  

µε  αντ ικε ίµενο  «Πρόγραµµα  Παρακολούθησης  κα ι  ελέγχου  

των  επ ικ ίνδυνων  κα ι  τοξ ικών  ουσιών  απ ’  το  ναυάγιο  του  

SEA DIAMOND» 

Αριθµ .  Απόφασης :  182/2013                                                                                                                                                                                                                               

ΘΕΜΑ 2
ο
 Ολοκλήρωση  διαδ ικασίας  για  την   έκδοση  άδε ιας  

εκµε τάλλευσης  λατοµε ίου  αδρανών  υλικών ,  του  

∆ηµήτριου  Β .  Πέτσα ,  σε  χώρο  έκτασης  40050 m2 ,  στη  

θέση  Μπερδεµένα  του  ∆ήµου  Άνδρου  στην  Άνδρο  του  

Νοµού  Κυκλάδων  

Αριθµ .  Απόφασης :  188/2013                                                                                  

ΘΕΜΑ 3
ο
 Κατάργηση  Επιδοτούµενου  Ακτοπλοϊκού  ∆ροµολογ ίου   

Αριθµ .  Απόφασης :  193/2013                                                                                                                                                                              

ΘΕΜΑ 4
ο
 Λήψη  απόφασης  για  ορισµό  τόπου  συνεδρίασης  του  

επόµενου  Περιφερε ιακού  Συµβουλίου .  

Αριθµ .  Απόφασης :  195/2013                                                                                                                                                           

 

 

ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ ΘΕΜΑΤΩΝ 

 

ΘΕΜΑ 1
ο
:  σελ .       12 /  Αριθµ .  Απόφασης    174/2013 

ΘΕΜΑ 2
ο
:  σελ .       12 /  Αριθµ .  Απόφασης    175/2013 

ΘΕΜΑ 3
ο
:  σελ .       48 /  Αριθµ .  Απόφασης    176/2013 

ΘΕΜΑ 4
ο
:  σελ .       57 /  Αριθµ .  Απόφασης    177/2013 

ΘΕΜΑ 5
ο
:  σελ .       68 /  Αριθµ .  Απόφασης    180/2013 

ΘΕΜΑ 7
ο
:  σελ .       65 /  Αριθµ .  Απόφασης    178/2013 

ΘΕΜΑ 8
ο
:  σελ .       87 /  Αριθµ .  Απόφασης    183/2013 

ΘΕΜΑ 9
ο
:  σελ .       97 /  Αριθµ .  Απόφασης    184/2013 

ΘΕΜΑ 10
ο
:  σελ .       98 /  Αριθµ .  Απόφασης    185/2013 

ΘΕΜΑ 11
ο
:  σελ .     104 / Αριθµ .  Απόφασης    186/2013 
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ΘΕΜΑ 12
ο
:  σελ .     107 / Αριθµ .  Απόφασης    187/2013 

ΘΕΜΑ 13
ο
:  σελ .       74 /  Αριθµ .  Απόφασης    181/2013 

ΘΕΜΑ 14
ο
:  σελ .     110 / Αριθµ .  Απόφασης    189/2013 

ΘΕΜΑ 15
ο
:  σελ .     111 / Αριθµ .  Απόφασης    190/2013 

ΘΕΜΑ 16
ο
:  σελ .     116 / Αριθµ .  Απόφασης    191/2013 

ΘΕΜΑ 17
ο
:  σελ .     119 / Αριθµ .  Απόφασης    192/2013 

ΘΕΜΑ 18
ο
:  σελ .       66 /  Αριθµ .  Απόφασης    179/2013 

 

ΘΕΜΑ 1
ο  Ε .Η∆ . :  σελ .     85 /  Αριθµ .  Απόφασης  182/2013  

ΘΕΜΑ 2
ο  Ε .Η∆ . :  σελ .   107/  Αριθµ .  Απόφασης  188/2013 

ΘΕΜΑ 3
ο  Ε .Η∆ . :  σελ .   131/  Αριθµ .  Απόφασης  193/2013 

ΘΕΜΑ 4
ο  Ε .Η∆ . :  σελ .   134/  Αριθµ .  Απόφασης  195/2013 
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ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ξεκινάε ι  η  συνεδρίαση  του  οργάνου .    

Θα  ήθελα  να  ενηµερώσω  το  Σώµα  ότι  σήµερα  το  πρωί  ο  συνάδελφος  

ο  Νεκτάριος  ο  Σαντοριν ιός  έχασε  τη  µητέρα  του  κα ι  εκ  µέρους  του  

Σώµατος  θα  ήθελα  να  εκφράσουµε  τα  θερµά  µας  συλλυπητήρια  για  το  

χαµό  της  κα ι  να  ενηµερώσω  το  Σώµα  ότ ι  στ ις  14 :45 θα  διακόψουµε  τη  

συνεδρ ίαση  προκε ιµένου  να  παραστούµε  στην  κηδε ία  της  εκλιπούσας  η  

οποία  θα  γίνε ι  στον  Ταξιάρχη .   Και  µετά  θα  συνεχίσουµε ,  στην  πορε ία  θα  

σας  πούµε  κα ι  πότε  θα  ξεκινήσουµε  ξανά .   

Μισό  λεπτό ,  κύριε  Κόκκινε .  

Κος  ΚΟΚΚΙΝΟΣ :  

Μια  εκτ ίµηση  των  θεµάτων  δε ίχνε ι  ότ ι  µπορούµε  να  κρατήσουµε  το  4ωρο  

κα ι  µέχρι  τις  15 :00 να  τελε ιώσουµε  εάν  υπάρχε ι  σεβασµός  στο  χρόνο .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Θα  ήθελα  να  προτε ίνω  το  εξής .   Τα  θέµατα  τα  οποία  ε ίνα ι  τυπικά ,  δηλαδή  

οι  προγραµµατικές  κυρ ίως  µετά  τη  συζήτηση  του  δεύτερου  θέµατος  που  

ε ίνα ι  η  τροποποίηση  του  Οργανισµού  αν  µπορούν  να  προταχθούν  έτσι  

ώστε  να  φύγουν  εν  τάχη  έτσι  ώστε  όποιο  θέµα  προκύπτε ι  στη  συνέχε ια  να  

υπάρχε ι  αντίστο ιχα  χρόνος  ώστε  να  συζητηθε ί .   

 Ξεκινάµε ,  λο ιπόν ,  τη  συνεδρίαση .   Ενηµερώνω  το  Σώµα  ότ ι  

δικα ιολογηµένα  απόντες  ε ίνα ι  οι  κύρ ιο ι  Μάνθος  Βίλλας ,  Νικόλαος  

Χρυσόγελος ,  Μάρκος  ∆αδάος  κα ι  ο  κος  Νεκτάριος  Σαντορ ιν ιός  οι  οπο ίο ι  

έχουν  στε ίλε ι  έγγραφο .  

 Και  επ ίσης  υπάρχουν  τρία  θέµατα  τα  οποία  έχουν  τεθε ί  στο  

προεδρε ίο  για  να  ταχθούν  στην  ηµερήσια .  Το  πρώτο  θέµα  ε ίνα ι  ένα  

ψήφισµα  το  οποίο  αφορά  την  κατάργηση  του  επ ιδοτούµενου  ακτοπλοϊκού  

δροµολογ ίου  το  οποίο  ε ισηγε ίτα ι  ο  κος  Γεώργ ιος  Ζωγραφίδης .   Πρόταση  

γ ια  αντ ίστο ιχο  ψήφισµα  έχε ι  καταθέσε ι  κα ι  η  κυρία  Καραµολέγκου  η  οποία  

ε ίνα ι  καθ΄  οδόν  από  το  αεροδρόµιο .    

∆εύτερο  θέµα  η  έκδοση  άδειας  εκµετάλλευσης  λατοµε ίου  αδρανών  

υλικών  στην  επωνυµία  του  ∆ηµητρίου  Β .  Πέτσα  σε  χώρο  έκτασης  40 .000 

µέτρων  στη  θέση  «Μπερδεµένα» του  ∆ήµου  Άνδρου  το  οποίο  ε ισηγε ίτα ι  ο  

κος  Γεώργιος  Πουσσαίος  κα ι  το  οπο ίο  θα  µπορούσαµε  να  συζητήσουµε  

µαζί  µε  αντίστο ιχο  θέµα  το  οποίο  έχε ι  ενταχθε ί  ήδη  στην  ηµερήσια .  

Και  ως  τρ ίτο  θέµα  πάλι  µε  ε ισήγηση  του  κ .  Πουσσαίου  έχε ι  προταθε ί  

να  ενταχθε ί  στην  ηµερήσια  προγραµµατική  σύµβαση  ΠΝΑ  κα ι  Πολυτεχνε ίου  

Κρήτης  µε  αντ ικε ίµενο  «πρόγραµµα  παρακολούθησης  κα ι  ελέγχου  των  

επ ικ ίνδυνων  κα ι  τοξ ικών  ουσιών  από  το  ναυάγιο  του  Sea Diamond» γ ια  

λόγους  οι  οποίο ι  θα  συζητηθούν  στη  συνέχε ια .  

Εάν  δεν  υπάρχε ι  αντ ίρρηση  από  το  Σώµα  να  ενταχθούν  αυτά  τα  

θέµατα  στην  ηµερήσια  διάταξη .    

Κύρ ιε  Πουσσαίο .  
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Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  

Θα  ήθελα  σε  αυτά  που  αναφέρατε  να  προσθέσω  στο  θέµα  που  ήταν  να  

ε ισηγηθε ί  ο  κος  Χατζηδ ιάκος  γ ια  την  τροποποίηση  του  Τεχνικού  

προγράµµατος  να  συµπεριληφθε ί  αντ ίστο ιχα  κα ι  των  Κυκλάδων .  Μια  

τροποποίηση  του  Τεχνικού  προγράµµατος  για  το  2013  κα ι  των  Κυκλάδων .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Στο  προεδρε ίο  έχε ι  µόλις  έρθε ι ,  κυρία  Καφαντάρη ,  δεν  µου  ορίζετε  τ ι  

ακριβώς  θέλετε  γ ια  αυτό .  Πρόταση  συζήτησης  το  θέµατος  στο  αµέσως  

επόµενο  Περιφερε ιακό .   Οπότε  δεν  αναφέροµαι  σε  αυτό  τώρα .   Εντάξε ι .    

 Κύρ ιε  Περιφερε ιάρχα ,  ενηµέρωση ;  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Επειδή  ένα  θέµατα  από  τα  θέµατα  τα  οπο ία  απασχολούν  όλους  νοµ ί ζω  κα ι  

επειδή   υπάρχουν  τα  δύο  θέµατα  στα  οποία  θέλουν  να  τοποθετηθούν  κα ι  ο  

κος  Ζωγραφίδης  κα ι  η  συναδέλφισσα  η  κυρία  Καραµολέγκου ,  να  πω  ότι  κα ι  

γ ια  τα  δύο  θέµατα  αυτά  το  Συµβούλιο  Ακτοπλοϊκών  Συγκο ινων ιών  στην  

τελευτα ία  συνεδρίασή  του ,  ξέρε τε  ότι  το  Συµβούλ ιο  Ακτοπλοϊκών  

Συγκο ινων ιών  ε ίνα ι  ένα  γνωµοδοτικό  όργανο .  Αυτό  το  οποίο  ζητήσαµε  µε  

οµόφωνη  απόφασή  µας  προς  τον  Υπουργό  ε ίνα ι  να  εξασφαλ ιστούν  τα  

5 .000.000 ευρώ  τα  οποία  χρε ιάζοντα ι  προκε ιµένου  να  µην  τροποποιηθε ί  ο  

σηµερινός  ακτοπλοϊκός  χάρτης .  

Εάν  παρελπίδα  δεν  εξασφαλιστούν  αυτές  οι  πιστώσε ις  αυτό  το  οποίο  

προτε ίναµε  ε ίνα ι  κα ι  στην  Ανάφη  κα ι  στη  Θηρασιά  κα ι  στα  Πηγάδια  της  

Καρπάθου  να  υπάρξε ι  η  εξασφάλ ιση  τουλάχιστον  αυτών  των  συνδέσεων .  

Γ ιατί ;   Γιατ ί  η  µείωση  των  πόρων  από  το  Υπουργε ίο  Οικονοµ ίας  κα ι  

Οικονοµ ικών  στο  Υπουργε ίο  Ναυτ ιλ ίας  κα ι  Αιγα ίου  οδήγησε  στο  να  

αρχίσουν  να  περ ικόπτουν  κα ι  την  τακτικότητα  κάποιων  δροµολογίων ,  

κυρίως  των  πρώην  ταχυδροµικών ,  κα ι  βεβαίως  τη  µε ίωση  δροµολογίων  

των  µεγάλων  γραµµών .   

Εάν  δεν  προχωρήσει  κα ι  δεν  εξασφαλιστούν  αυτο ί  ο ι  πόροι  

προτε ίναµε  η  Ανάφη  να  συνδέετα ι  δυο  φορές  την  εβδοµάδα  µε  τον  

Πε ιρα ιά ,  να  εξασφαλ ιστε ί  η  σύνδεση  της  Θηρασιάς  µε  την  Οία ,  µε  την  … 

γ ιατί  το  άλλο  εξακολουθε ί  να  υπάρχε ι  συνδέοντας  τη  Θηρασιά  –εννοώ  το  

ανοιχτού  τύπου  σκάφος - 5  φορές  την  εβδοµάδα  κα ι  3  φορές  πιάνε ι  Οία  κα ι  

2  φορές  τη  Θηρασιά .  

Σε  ότι  αφορά  το  ∆ιαφάν ι  προτε ίναµε  η  σύνδεση  µια  φορά  την  

εβδοµάδα  µε  τον  Πειρα ιά  κα ι  στις  δύο  τοπικές  γραµµές  δηλαδή  Ρόδο ,  

Κάρπαθο ,  Κάσο ,  Ηράκλε ιο  που  εγκρίθηκε  δυο  φορές  κα ι  ε ίνα ι  στον  αέρα  η  

δηµοπράτηση  να  πιάνε ι  κα ι  µια  φορά  από  τα  δυο  δροµολόγ ια  να  πιάνε ι  

∆ιαφάν ι .   Αυτή  ε ίνα ι  η  απόφαση  του… 

Έγινε  µια  πολύ  αναλυτ ική  συζήτηση ,  νοµ ίζω  ότ ι  η  οµόφωνη  απόφαση  

του  Συµβουλίου  Ακτοπλοϊκών  Συγκο ινωνιών  όπου  εκε ί  πρέπει  να  πούµε  ότ ι  
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ξέρε τε  ότι  την  πλε ιοψηφία  του  Συµβουλίου  Ακτοπλοϊκών  Συγκο ινωνιών  την  

έχε ι  το  Υπουργε ίο  µε  τους  αξιωµατ ικούς  του .   

Κατορθώσαµε ,  λο ιπόν ,  να  πάρουµε  αυτή  την  απόφαση .  Είνα ι  

ε ισηγητικού  χαρακτήρα  στον  Υπουργό .  Αυτό  δεν  σηµαίνε ι  ότ ι  ενδεχοµένως  

δεν  θα  υπάρξουν  δυσκολί ες .  Έχουµε  ενηµερώσει  κα ι  τον  γεν ικό  γραµµατέα  

Αιγα ίου  στην  αρµοδ ιότη τα  του  οποίου  υπάγοντα ι  αυτές  οι  γραµµές .  Νοµίζω  

ότ ι  στ ις  επόµενες  µέρες  ε ίπαµε  κα ι  σαν  Περιφέρε ια  µαζί  µε  τους  

δηµάρχους  αν  χρε ιαστε ί  ο  Υπουργός  τη  στήρ ιξη  προκε ιµένου  να  βρεθούν  

αυτο ί  ο ι  πόροι ,  εµε ίς  ε ίµαστε  στη  δ ιάθεσή  του .  

Εµε ίς  διεκδ ικούµε  τα  ελάχιστα  κα ι  τα  ελάχιστα  ε ίνα ι  αυτά .  Να  

βρεθούν  αυτο ί  ο ι  πόροι .  Είπαµε  µάλιστα  κα ι  προτε ίναµε  να  µπει  ένα  τέλος  

ή  ένα  ποσοστό  από  τα  τέλη  τα  οποία  ε ισπράττοντα ι  από  τα  διόδ ια  να  

παραχωρηθεί  για  την  επ ιδότηση  των  άγονων  γραµµών .   

Εξηγήσαµε  ότι  αν  φέτος  κάνουν  µια  αναλογιστ ική  µελέ τη  θα  δουν  ότ ι  

ε ισπράχθηκαν  αρκετά  χρήµατα  στο  Νότιο  Αιγα ίο  λόγω  τουρισµού  τα  οποία  

ε ίνα ι  εκατοντάδες  εκατοµµύρ ια  ευρώ .  ∆εν  µπορούν ,  λο ιπόν ,  για  5 .000 .000 

να  τινάζουν  στον  αέρα  αυτό  το  ελάχιστο  ακτοπλοϊκό  δίκτυο  το  οποίο  

υπάρχε ι .  

Είµαστε  εκε ί ,  βεβαίως  θα  ακούσουµε  κα ι  τους  συναδέλφους .  Πάντως  

νοµ ίζω  ότι  αυτή  πρέπει  να  ε ίνα ι  κα ι  η  απόφαση  του  Περιφερε ιακού  

Συµβουλίου  να  εξασφαλιστούν  ο ι  µίν ιµουµ  διασυνδέσε ις  κα ι  ο ι  µίν ιµουµ  

ανταποκρίσε ις  σε  ότ ι  αφορά  αυτό  το  θέµα .  

Και  για  να  µην  επανέλθω ,  το  δεύτερο  θέµα  που  θέσαµε  ε ίνα ι  ότ ι  

θέλουµε  οι  ακτοπλοϊκές  ετα ιρίε ς  να  ανακοινώσουν  µέχρ ι  τέλος  Νοέµβρη  

όλα  τα  δροµολόγ ιά  τους  κα ι  να  αναρτηθούν  στο  διαδ ίκτυο .  Επίσης  αυτό  το  

οποίο  ζητήσαµε  ε ίνα ι  η  Γενική  Γραµµατε ία  Αιγα ίου  να  µην  δηµοπρατε ί  

πάνω  στις  ίδ ιε ς  γραµµές  που  υπάρχε ι  η  ελεύθερη  κίνηση  πλοίων  να  

δροµολογε ί  την  ίδ ια  µέρα  π .χ .  επ ιδο τούµενα  δροµολόγια .  

Και  το  τρίτο  κα ι  µάλλον  ε ίνα ι  θετ ικό ,  να  υπάρχε ι  κα ι  σύνδεση  µε  τι ς  

αεροπορικές  συνδέσε ις .  Ήδη  τη  ∆ευτέρα  θα  συµµετέχουµε  σε  µια  

συνάντηση  µε  την  Olympic A ir  όλοι  οι  δήµαρχο ι  της  περιφέρε ιάς  µας  που  

έχουν  µικρά  αεροδρόµια  κα ι  εγώ  προκε ιµένου  να  ξεκ ινήσε ι  µια  συζήτηση  

µε  την  Aegean να  φιξάρουµε  δροµολόγ ια  πρωτίστως  µε  τα  µικρά  νησιά  κα ι  

µετά  ελπίζω  να  έχουµε  µια  συνέχε ια  µε  την  Aegean κα ι  µε  τα  µεγάλα  

αεροδρόµια .  

Τα  επ ιδο τούµενα  θα  τα  συζητήσουµε  µε  τους  δηµάρχους  κα ι  µε  την  

Aegean που  ε ίνα ι  διάδοχο  σχήµα  της  O lympic Air  κα ι  η  Περιφέρε ια  κα ι  

µετά  θα  συζητήσουµε  για  τα  µεγάλα  νησιά  τα  ελεύθερα  που  κάνε ι  η  

Aegean.  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  
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Παρακαλώ ,  κύρι ε  Σιγάλα ,  γ ια  ποιο  λόγο  ζητάτε  το  λόγο ;   Κύριε  Σιγάλα ,  

αυτό  ε ίνα ι  στα  πλαίσια  ενηµέρωσης  λόγω  της  επ ίσκεψης  του  

Περιφερε ιάρχη  πάνω . .  

Κος  ΣΙΓΑΛΑΣ :  

Ενηµέρωση  θέλω  να  κάνω  κα ι  εγώ ,  κυρία  Πρόεδρε .   Θέλω  να  µεταφέρω  

κα ι  να  το  ακούσε ι  κα ι  ο  κύριος  Περιφερε ιάρχης  κα ι  ο  Αντιπεριφερε ιάρχης  

ότ ι  ο  ∆ήµαρχος  κα ι  γεν ικότερα  ο  ∆ήµος  της  Θήρας  έκανε  εντονότατη  

παράσταση  στον  Υπουργό  κα ι  η  απάντηση  του  Υπουργού  σιγά  τώρα  εσε ίς  

δεν  µπορε ίτε  να  καλύψετε  σαν  ∆ήµος  την  ανάγκη  αυτή ;   ∆ηλαδή  το  γνωστό  

τους  παραµύθι .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Καλώς .  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Να  πω  το  εξής ,  κυρία  Πρόεδρε ,  επε ιδή  ο  ∆ήµαρχος  της  Σαντορίνης  ξέρε τε  

ότ ι  ο  ∆ήµος  επ ιδοτε ί  κα ι  κάποια  δροµολόγια  µε  ί δ ιους  πόρους .   Ναι ,  

τελε ιώσανε  τα  δροµολόγ ια .  

Λέω  ότ ι  θα  ε ίµαστε  σε  επαφή  κα ι  µε  το  ∆ήµο  Θήρας ,  θα  δούµε  πως  

θα  διαµορφωθε ί  η  διαδ ικασία  κα ι  θα  διαµορφώσουµε  αν  θέλετε  µια  

διαφορετ ική  προσέγγ ιση  µε  τη  Θηρασιά .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Λοιπόν ,  τα  υπόλοιπα  κατά  τη  συζήτηση  του  θέµατος .  Τώρα  δεν  το  

συζητάµε .  Απλά  ε ίνα ι  ενηµέρωση  του  Περιφερε ιάρχη  κα ι  στα  πλαίσια  της  

συζήτησης  στην  ώρα  του  ο  καθένας  θα  εκφράσει  την  άποψή  του  για  να  µην  

µακρηγορούµε .  

 

ΘΕΜΑ  1
ο
 

Επικύρωση  πρακτικών  της  13ης  /30-9-2013 συνεδρίασης  του  

Περιφερε ιακού  Συµβουλίου  

 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Λοιπόν ,  πρώτο  θέµα .   Επικύρωση  πρακτ ικών  της  13
η ς

/2013 συνεδρίασης  

του  Περ ιφερε ιακού  Συµβουλίου .   Επικυρώνουµε ;   Επικυρώνουµε  οµόφωνα .   

 

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ  

ΑΡΙΘΜ .  ΑΠΟΦΑΣΗΣ :  174 /2013 

 

ΘΕΜΑ  2
ο
 

Τροποποίηση  Οργανισµού  Περιφέρε ιας  Νοτίου  Αιγαίου  

 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

∆εύτερο  θέµα ,  τροποπο ίηση  οργανισµού  Περιφέρε ιας  Νοτίου  Αιγα ίου .  

Κύρ ιε  Πουσσαίο ,  έχετε  το  λόγο .   
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Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  

Κυρ ία  Πρόεδρε ,  το  θέµα  αυτό  θα  το  ε ισηγε ίτο  ο  συνάδελφος  ο  κύριος  

Χατζηδ ιάκος  αλλά  λόγω  έκτακτης  αναχώρησης  αεροπορικώς  δεν  θα  

µπορέσε ι  ούτε  να  παραστε ί  κα ι  φυσικά  να  το  ε ισηγηθε ί .  

Είνα ι  πολλοστή  φορά  που  έρχε τα ι  το  θέµα  αυτό ,  εγγράφετα ι  στην  

ηµερήσια  διάταξη  του  Περιφερε ιακού  Συµβουλίου  κα ι  από  την  αρχή  νοµ ίζω  

ότ ι  βασική  επ ιθυµ ία  όλων  ήταν  η  συστο ίχιση  κα ι  η  αντιστο ίχιση  των  

υπηρεσιών  στ ις  Κυκλάδες  κα ι  στα  ∆ωδεκάνησα .  

Επίσης  θέσε ις  οι  οποίες  έχουν  εκφραστε ί  στο  παρελθόν  κα ι  από  τους  

συλλόγους  αλλά  έχουν  επ ικα ιροπο ιηθε ί  σήµερα  βάσε ι  της  ε ισήγησης  της  

οποίας  έχε τε  στα  χέρια  σας  έχουν  ληφθεί  υπόψη  έ τσι  ώστε  να  αµβλύνουµε  

τ ις  όποιες  διαφορές  µπορεί  να  υπήρξαν .   

Βέβαια  σπεύδω  να  πω  εκ  των  προτέρων  ότ ι  αυτός  ο  οργανισµός  

ε ίνα ι  πραγµατ ικά  πάρα  πολύ  διογκωµένος  σε  σχέση  µε  αυτό  το  οποίο  

ίσχυε  πριν .  ∆ηλαδή  τα  στο ιχε ία  τα  οποία  σε  γενικές  γραµµές  αποτυπώνουν  

την  κατάσταση  ε ίνα ι  οι  έξ ι  γενικές  διευθύνσε ις  σε  Κυκλάδες  κα ι  

∆ωδεκάνησα  διηρηµένες  δια  δύο ,  2  κα ι  2 .   Αυτές  υπήρχαν  κα ι  συνεχ ίζουν  

να  υπάρχουν .  

Από  22  διευθύνσε ις  που  ε ίχαµε  µέχρι  σήµερα  δηµιουργούντα ι  28 .   

Από  124 τµήµατα  δηµιουργούντα ι  196 κα ι  από  17  γραφε ία  61 .   

Αντιλαµβάνεσθε  ότ ι  αυτό  πέραν  της  υπαρκτής  αδυναµ ίας  στελέχωσης  

απαιτούντα ι  κα ι  οι  αντ ίστο ιχο ι  πόροι  οι  οποίο ι  θα  πρέπε ι  να  εξασφαλίσουν  

τη  µ ισθοδοσία .   Μέσα  από  τα  περιορισµένα  λε ιτουργικά  έσοδα  τα  οποία  

διαθέτε ι  η  Περιφέρε ια .   

Και  εδώ  θα  πρέπε ι  να  έχουµε ,  συνάδελφοι ,  στο  µυαλό  µας  µια  

αρχική ,  βασική  λογική .  Αυτή  η  οποία  δεν  θα  επι τρέπε ι  ουσιαστικά  την  

εκτροπή  της  διαχε ίρισης  των  λε ιτουργικών  δαπανών  πέραν  από  τους  45  µε  

50% διότ ι  διαφορετ ικά  θα  βρεθούµε  κάποια  στ ιγµή  σε  δύσκολη  θέση .   Άρα  

αυτό  όποια  συζήτηση  ακολουθήσει  θα  πρέπει  να  το  έχουµε  λάβε ι  σοβαρά  

υπόψη .  

Μέσα  στην  ε ισήγηση  θα  δε ίτε  ότ ι  υπάρχε ι  εκτός  της  αντ ιστο ίχισης  

έχουν  προστεθε ί  κα ι  αρµοδιότητες  σε  τµήµατα  τα  οποία  ιδρύθηκαν  όπως  

επ ίσης  κα ι  σε  διευθύνσε ις .   Αυτή  η  αναφορά  έχε ι  γίνε ι  µετά  από  το  διάλογο  

που  έχε ι  προκύψε ι  όλο  αυτό  το  διάστηµα  µε  τους  αντίστο ιχους  συλλόγους  

κα ι  νοµ ίζω  ότ ι  σήµερα  µπορούµε  να  ισχυριστούµε  πως  υπάρχε ι  γ ια  πρώτη  

φορά  η  µεγαλύτερη  δυνατή  σύγκλιση  µέχρι  κα ι  συνολική  σύγκλιση  θα  έλεγα  

της  ε ισήγησης  της  διο ίκησης  κα ι  µε  τους  συλλόγους .  

Κάποιες  µικροδιαφορές  οι  οποίες  µπορεί  να  υπάρχουν  νοµ ίζω  ότ ι  σε  

αυτό  το  πνεύµα  ε ίνα ι  θέµα  συζήτησης  αλλά  όµως  δεν  µπορούν  ουσιαστικά  

να  αποτελέσουν  αφορµή  κα ι  στο ιχε ίο  διαφοροποίησης  της  γεν ικότερης  

ε ισήγησης  που  κάνουµε  στο  Περ ιφερε ιακό  Συµβούλιο .   
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Στα  άρθρα  όπως  βλέπετε  4  έως  10  αναλύετα ι  εκε ί  η  διάρθρωση  της  

γενικής  δ ιεύθυνσης  εσωτερικής  λε ιτουργίας  στις  διευθύνσε ις  κα ι  τα  

τµήµατα ,  δίνοντας  βαρύτητα  βέβαια  κα ι  σε  αυτά  τα  οποία  καλούµεθα  να  

εξυπηρετήσουµε  κα ι  όχι  µόνο  σε  αυτή  τη  γενική  διεύθυνση ,  δηλαδή  τι ς  

ιδ ια ιτερότητες  οι  οπο ίες  παρουσιάζοντα ι  στο  νησιώτ ικο  χώρο .  

Ο  πρώτος  οργανισµός  ε ίχε  τύχε ι  µιας  επεξεργασίας  που  θα  λέγαµε  

ότ ι  ήταν  κάτω  από  ασφυκτικά  περιορισµένα  χρον ικά  όρ ια ,  σήµερα  έχε ι  

γ ίνε ι  η  όπο ια  διαφοροποίηση  µετά  από  όπως  πριν  από  συζήτηση  κα ι  

νοµ ίζω  αυτό  ε ίνα ι  καταλυτ ικό  για τί  αποτυπώνετα ι ,  όσο  µπορούµε  να  

αποτυπώσουµε ,  το  στο ιχε ίο  αυτής  της  ιδ ια ιτερότητας  που  έχε ι  η  

περιφέρε ιά  µας  σε  σχέση  φυσικά  µε  τους  άλλους  οργαν ισµούς  των  άλλων  

περιφερε ιών .  

Στ ις  περισσότερες  περιπτώσεις  υπάρχε ι  αυτή  η  αντιστο ίχ ιση  

διευθύνσεων  τµηµάτων  κα ι  γραφε ίων .  Θα  το  δε ίτε ,  άλλωστε  περιγράφετα ι  

πάρα  πολύ  αναλυτ ικά .  Έχουν  διατηρηθε ί  µεγάλης  σηµασίας  τµήµατα  όπως  

αυτό  γ ια  παράδε ιγµα  της  υδροοικονοµ ίας  µια  που  ε ίνα ι  ένας  τοµέας  ο  

οποίος  έχε ι  τις  ιδ ια ιτερότητές  του  κα ι  τ ις  αδυναµίες  αυτές  οι  οποίες  

παρουσιάζοντα ι  κα ι  µας  ενδ ιαφέρε ι  φυσικά  µια  πολιτ ική  που  όχι  µόνο  θα  

εξασφαλ ίσε ι  αλλά  θα  µπορέσε ι  να  συµβάλε ι  πραγµατικά  στην  διασφάλ ιση  

των  υδατ ικών  πόρων .  Και  για  αυτό  το  λόγο  έχε ι  παραµε ίνε ι  η  αντιστο ίχ ιση  

αυτή  όπως  ε ίπα  στο  τµήµα  της  υδροοικονοµ ίας .  

Το  πνεύµα  αυτής  της  δουλε ιάς  πρέπε ι  να  πούµε  ότ ι  ε ίνα ι  στην  

κατεύθυνση  ότι  η  Περιφέρε ια  προσπαθεί  µε  κάθε  τρόπο  να ι  µεν  να  

απαντήσε ι  στην  καθηµερινότητα  του  πολίτη  γιατί  αυτές  ο ι  αρµοδιότητες  

σύµφωνα  µε  την  υφιστάµενη  νοµοθεσία  εκτελούντα ι  από  εµάς ,  έχουν  

µεταφερθε ί  κα ι  εκτελούντα ι  από  εµάς .    

Αλλά  από  την  άλλη  πρέπει  να  πω  ότ ι  δίνε τα ι  κα ι  η  δυνατότητα  

σήµερα  να  δούµε  την  αναπτυξ ιακή  προοπτ ική  της  Περιφέρε ιας  όχι  ως  

διαχε ιρ ιστές  της  καθηµερινότητας  µόνο  αλλά  ως  ένα  επ ιτελικό  αύριο  

όργανο  το  οπο ίο  θα  µπορέσε ι  να  σχεδ ιάσε ι ,  να  προγραµµατ ίσε ι  κα ι  να  

υλοποιήσε ι  σε  µια  άλλη  κατεύθυνση ,  σε  άλλες  αρµοδιότητες  αρκε ί  βέβαια  

αυτές  ο ι  αρµοδιότητες  να  εκχωρηθούν  από  την  κεντρική  διο ίκηση .   Αυτό  

τελ ικά  που  συµβαίνε ι  σε  όλες  τι ς  ευρωπαϊκές  χώρες ,  ότι  η  Περιφέρε ια  ε ίνα ι  

ο  καταλύτης .  

Εµε ίς  δεν  έχουµε  λόγο  να  ισχυριζόµαστε  ότ ι  πρέπε ι  να  ε ίµαστε  ο  

εγγύτερος  φορέας  στον  πολίτη .  Εγγύτερος  φορέας  στον  πολ ίτη  ε ίνα ι  ο  

∆ήµος .  Εκεί ,  λο ιπόν ,  πρέπε ι  σίγουρα  να  υπάρχε ι  µια  µεταφορά  

αρµοδιοτήτων  κα ι  από  εµάς  για  καλύτερη  εξυπηρέτηση  αλλά  κα ι  

αποδέσµευση  των  δικών  µας  δυνάµεων  στην  κατεύθυνση  αυτή .   ∆ηλαδή  

του  σχεδ ιασµού ,  του  προγραµµατ ισµού  κα ι  της  υλοποίησης  ενός  

προγράµµατος  που  θα  αφορά  το  σύνολο  της  Περιφέρε ιας .  
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Είνα ι  δεκάδες  τα  παραδείγµατα  σε  αυτά  τα  οποία  δ ιαπιστώνουµε  

καθηµερινά  κα ι  διατυπώνουµε  µια  έλλε ιψη  κα ι  νοµ ίζω  ότι  µε  την  πρόταση  

η  οποία  κατατίθ ετα ι  καλύπτουµε  αυτό  το  κενό  σε  πολύ  µεγάλο  βαθµό .  

∆εν  θέλω  να  µπω  εξε ιδ ικεύοντας  όλα  τα  άρθρα  κα ι  τις  γεν ικές  

διευθύνσε ις ,  διευθύνσε ις  κα ι  τα  τµήµατα .  Πιστεύω  ότι  το  έχετε  έγκα ιρα  στα  

χέρια  σας  πάρει  κα ι  σκοπιµότερο  ε ίνα ι  να  αναπτυχθε ί  ένας  διάλογος  κα ι  να  

ακουστούν  αυτές  οι  απόψε ις  που  ενδεχοµένως  µπορεί  να  

διαφοροποιούντα ι  από  την  ε ισήγηση  που  έχε ι  ετο ιµάσε ι  η  Περιφέρε ια .  

Εγώ  τελε ιώνω  εδώ  κα ι  αν  χρε ιαστε ί  µπορούµε  στη  συνέχε ια ,  ε ίµαστε  

στη  διάθεσή  σας  γ ια  κάθε  απορία  κα ι  ερώτηση .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ευχαριστώ  πολύ .  Ερωτήσε ις .  Ο  κος  Κόκκινος ,  ο  κος  Σιγάλας .   Κύριε  

Κόκκινε .  

Κος  ΚΟΚΚΙΝΟΣ :  

Πιο  πολύ  για  να  φωτιστε ί  το  Σώµα  θα  ρωτήσω .  Ποιος  ε ίνα ι  ο  αριθµός  των  

υπηρετούντων  υπαλλήλων  σήµερα  στην  Περ ιφέρε ια ,  σε  όλη  την  Περιφέρε ια  

όπου  έχουµε  υπηρεσίες  της  Περιφέρε ιας  Νοτ ίου  Αιγα ίου  πάντα .  Και  ο  

αρ ιθµός  των  διευθύνσεων  οι  οποίες  γίνοντα ι  αυτή  τη  στ ιγµή .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Οι  υπάλληλο ι  453 .  

Κος  ΚΟΚΚΙΝΟΣ :  

Ναι ,  το  λέω  για  να  φωτιστε ί . .   Εγώ  το  ξέρω  στο  περ ίπου .   

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

463 υπηρετούν  σήµερα  κα ι  πάµε  στους  786 µε  βάση  αυτό  τον  οργανισµό .  

Κος  ΚΟΚΚΙΝΟΣ :  

Και  οι  δ ιευθύνσε ις  γίνοντα ι  πόσες ;   

Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  

Οι  διευθύνσε ις  ε ίνα ι  22  κα ι  γίνοντα ι  28 .    Τα  τµήµατα  ε ίνα ι  124  κα ι  γίνοντα ι  

196 κα ι  τα  γραφεία  από  17  γίνοντα ι  61 .   Αναλλο ίωτες  µένουν  οι  γεν ικές  

διευθύνσε ις .  Έξ ι  ήταν  κα ι  έξ ι  παραµένουν .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κύρ ιε  Σιγάλα .  

Κος  ΣΙΓΑΛΑΣ :  

Κύρ ια  Πρόεδρε ,  συµµετέχω  εκ  µέρους  της  Λαϊκής  Συσπε ίρωσης  σε  µια  

διαπαραταξ ιακή  επιτροπή  για  τον  Οργανισµό .   Και  η  δικα ιολογ ία  σας  σαν  

προεδρε ίο  στην  προηγούµενη  συνεδρίαση  στην  Πάρο  ήταν  ότ ι  δεν  έχουµε  

ακούσε ι  ξανά  τ ις  απόψεις  όλων  των  φορέων  κα ι  γεν ικά  των  παραγόντων  

γύρω  από  αυτό  το  θέµα .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Όχι  δεν  ήταν  αυτό .  

Κος  ΣΙΓΑΛΑΣ :  
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∆υο  λεπτά ,  κυρία  Πρόεδρε ,  ε ίνα ι  πολύ  απλό .  Η  ερώτησή  µου  ε ίνα ι  

συνεδρ ίασε  αυτή  η  διαπαραταξ ιακή  επ ιτροπή ;   Και  αν  συνεδρίασε  πότε  κα ι  

πού  κα ι  µε  ποια  θέµατα ;   Γ ιατί  όπως  καταλαβαίνετε  ε ίνα ι  ένα  σοβαρό  

θέµα ,  αλίµονο  αυτό  το  πράγµα  να  µην  έχε ι  περάσε ι  από… 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Λοιπόν ,  για  να  αποκαταστήσω  τα  όσα  ε ίπα  εγώ  την  προηγούµενη  φορά  

στην  Πάρο .   Σας  ε ίπα  ότι  ήρθε  µια  κα ινούργια  ε ισήγηση  κα ι  για  αυτό  το  

λόγο  δεν  µπορούσε  απλά  το  θέµα  να  περάσει  όπως  αρχικά  ε ίχε  

προγραµµατ ιστε ί  µόνο  στην  ψηφοφορία  του .   

Στην  κα ινούργ ια  ε ισήγηση  υπήρχαν  αντ ιδράσε ις .  Για  αυτό  κα ι  ε ίπαµε   

ότ ι  ε ίνα ι  σκόπιµο  να  αναβληθε ί  το  θέµα ,  να  δουν  τις  αντ ιδράσεις  οι  

αρµόδιο ι  κα ι  να  συµβουλευτούν  τους  δύο  συλλόγους  οι  οποίο ι  ε ίχαν  

αντιρρήσεις  σε  κάποια  άρθρα  της  ε ισήγησης  έτσι  ώστε  να  έρθε ι  συνολικά  

ξανά  εκ  νέου  στο  Περιφερε ιακό  Συµβούλ ιο .  Κα ι  αυτό  έγινε .  

Τώρα ,  εάν  έχε ι  συνεδριάσε ι  ή  όχι  η  επ ιτροπή  στην  οποία  

συµµετέχε τε  αυτό  δεν  αποτελε ί  γνώση  του  προεδρε ίου  για  να  µπορέσω  να  

σας  απαντήσω ,  θα  σας  απαντήσε ι  ο  αρµόδιος .  

Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  

Νοµίζω  ότ ι  πρέπε ι  να  διευκριν ιστε ί  το  εξής :   Ότι  µέχρι  την  προηγούµενη  

συνεδρ ίαση  του  Περιφερε ιακού  Συµβουλίου  ήταν  άλλη  η  προετο ιµασία  γ ια  

τον  οργανισµό  έχοντας  περιοριστε ί  στις  κατευθύνσεις  τ ις  οποίες  έδ ινε  το  

Υπουργε ίο .  

Σήµερα  ο  οργαν ισµός  ο  οπο ίος  παρουσιάζε τα ι  ε ίνα ι  αυτός  που  η  

επ ιτροπή  ε ίχε  αρχικά  τοποθετηθε ί  κα ι  επεξεργαστε ί ,  δηλαδή  αν  θυµάστε  

στ ις  επανε ιληµµένες  συζητήσε ις  που  κάναµε  εµε ίς  όλοι ,  όλα  τα  µέλη  αυτό  

που  ζητούσαµε  ήταν  να  δ ιαρθρωθεί  ένας  οργανισµός  ο  οποίος  πραγµατικά  

θα  ανταποκρίνε τα ι  στις  σηµερινές  ανάγκες .   

Άρα  η  χθεσινή ,  η  τελευτα ία  εννοώ  συζήτηση  του  Περιφερε ιακού  

Συµβουλίου  δεν  ε ίχε  να  κάνε ι  µε  αυτό  το  πνεύµα  που  σήµερα  παρουσιάζε ι .  

Εδώ  όλες  αυτές  οι  θέσε ις  κα ι  οι  απόψε ις  οι  οποίες  ε ίχαν  δια τυπωθεί  από  

τα  µέλη  της  επ ιτροπής  έχουν  συµπερ ιληφθε ί .  Και  γ ια  παράδειγµα  θα  

αναφέρω  το  γραφείο  στ ις  Βρυξέλες ,  το  τµήµα  το  οποίο  θα  ασχολε ίτα ι  µε  

την  ακτοπλοΐα  κα ι  τη  συγκο ινωνία  κα ι  ούτω  το  κάθε  εξής .  

Αυτά  έχουν  αποτυπωθε ί ,  πράγµα  που  δεν  ήταν  στην  προηγούµενη  

προετο ιµασία  µέχρι  σήµερα .  Άρα  όπως  η  Πρόεδρος  πράγµατ ι  οι  θέσε ις  κα ι  

οι  απόψεις  έχουν  συγκλίνε ι ,  το  ε ίπα  κα ι  εγώ  στην  τοποθέτησή  µου  την  

αρχική .  Και  για  πρώτη  φορά  κα ι  οι  δύο  σύλλογο ι  έχουν  σχεδόν  ταυτισµένες  

θέσε ις .  Και  το  λέω  γ ιατί  έ τσι  φαίνε τα ι  κα ι  από  τα  σηµειώµατα  έγγραφα  τα  

οποία  έχουν  καταθέσε ι .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ερώτηση  άλλος ;   Όχι .   Κύρ ιε  Κόκκ ινε .  

Κος  ΚΟΚΚΙΝΟΣ :  
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Σήµερα  το  Περ ιφερε ιακό  Συµβούλιο  συζητάε ι  ένα  θέµα  για  το  οποίο  

τουλάχιστον  έπρεπε  εδώ  κα ι  αρκετό  χρονικό  διάστηµα  να  ε ίχαµε  πάρε ι  

αποφάσε ις .  Ξεκ ινώ  µε  αυτή  την  επ ισήµανση .  

Έχε ι  ταλανίσε ι  ιδ ια ιτέρως  την  επ ιτροπή  η  οπο ία  άλλες  φορές  

λε ιτούργησε  εµπρόθεσµα  άλλες  φορές  δεν  τηρήθηκαν  τα  

χρονοδιαγράµµατα  ώστε  να  έχουµε  τ ις  ε ισηγήσεις  τι ς  οποίες  θα  έπρεπε  να  

ε ίχαµε  εδώ  στο  Περιφερε ιακό  Συµβούλιο .  

Και  βέβα ια  µιλάµε  για  ένα  θέµα  το  οποίο  ήδη  έπρεπε  να  υπάρξε ι .  

∆ηλαδή  υπάρχε ι  µια  καθυστέρηση  για  την  οποία  πρέπει  να  καλυφθε ί  το  

χαµένο  έδαφος  κα ι  ο  χαµένος  χρόνος .    

Τώρα ,  πρέπει  να  τροποποιηθε ί  ο  Οργανισµός  της  Περιφέρε ιας  

Νοτ ίου  Αιγα ίου ;   Θεωρώ  ότ ι  ε ίνα ι  κα ι  επ ιτακτ ικό  κα ι  θα  συµφωνήσουν  όλοι  

άσχετα  το  πώς  θα  προσεγγίσουν  το  θέµα  ότι  ήδη  έπρεπε  να  έχε ι  γ ίνε ι ,  όχι  

ότ ι  πρέπε ι  να  γίνε ι  µε  βάση  το  σκεπτ ικό  που  κατέθεσα .  

Ρώτησα  προηγουµένως  το  προεδρε ίο ,  την  περιφερε ιακή  αρχή ,  για  να  

δούµε  το  τι  αναλογε ί  µε  βάση  κα ι  τον  αριθµό  υπαλλήλων  αλλά  κα ι  τον  

αρ ιθµό  των  τµηµάτων ,  των  γραφείων ,  των  διευθύνσεων  µε  βάση  το  

κα ινούργιο  οργανόγραµµα .  

Αυτός  ο  οργαν ισµός ,  λο ιπόν ,  ο  κα ινούργιος  όπως  βλέπετε  

ουσιαστ ικά  προβλέπε ι  πολύ  µεγαλύτερο  αρ ιθµό  από  τι ς  ήδη  υφιστάµενες  

δοµές  κα ι  σχεδόν  τον  διπλάσιο  αρ ιθµό  υπαλλήλων .  Έχουµε ,  λο ιπόν ,  τα  

εξής  βήµατα .   Το  πρώτο  ε ίνα ι  ότι  θα  πρέπει  να  εγκρ ιθε ί  από  το  

Περιφερε ιακό  Συµβούλιο .  Το  δεύτερο  θα  πρέπει  να  περάσει  η  έγκρισή  του  

από  τους  όποιους  ελεγκτ ικούς  µηχανισµούς  κα ι  βέβαια  να  βγε ι  κα ι  το  

περιβόητο  ΦΕΚ .  

Και  µου  λέε ι  εδώ  κα ι  ο  ∆ηµήτρης  ο  Λοτσάρης  δίπλα  µου  

χαριτολογώντας ,  η  τρό ικα  το  ξέρε ι ;   Γιατ ί  ε ίνα ι  η  πρώτη  φορά  που  

βλέπουµε  µια  επέκταση  κάποιων  δ ιευθύνσεων ,  γραφείων ,  τµηµάτων .   

Επέκταση  δράσεων  που  απαιτε ί  όπως  σας  ε ίπα  ανθρώπινο  δυναµικό  γ ια  

να  λε ι τουργήσε ι .  

Σαν  σχεδ ιασµός  δε ίχνε ι  να  έρχετα ι  σε  σύνθεση  απόψεων ,  γίνετα ι  µια  

συρραφή  όλων  των  αιτηµάτων  που  έχουν  κατά  κα ιρούς  κατατεθε ί  ώστε  να  

ικανοποιηθούν  όλες  οι  πλευρές .  Και  εδώ  οφείλουµε  να  συγχαρούµε  κα ι  την  

κυρία  Αριστε ίδου ,  για  να  λέµε  τα  πράγµατα  µε  το  όνοµά  τους ,  για  να  

αναγνωρίζουµε  κα ι  κάποια  πράγµατα  που  επί  15  µέρες  ασχολήθηκε  µε  το  

συγκεκριµένο  θέµα  δίνοντας  ενδεχοµένως  µια  εµπερ ιστατωµένη  πρόταση  

που  επαναλαµβάνω  ε ίνα ι  βέβαιο  ότι  θα  περάσει  από  40  κύµατα  

ενδεχοµένως  για  να  εγκριθε ί  κα ι  για  να  λε ιτουργήσει .  

Το  άλλο  που  εµε ίς  που  επ ισηµαίνουµε  από  την  πλευρά  µας  ε ίνα ι  ότ ι  

το  συγκεκριµ ένο  οργανόγραµµα ,  ο  συγκεκριµένος  οργαν ισµός  εφόσον  

τελ ικά  πάρε ι  όλες  τις  εγκριτ ικές  πράξε ις  κα ι  πλέον  πιστοποιηθε ί ,  

ανακοινωθε ί  πλέον  επ ίσηµα  κα ι  µέσω  ΦΕΚ  ουσιαστικά  δεσµεύε ι  το  
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κα ινούργιο  Περιφερε ιακό  Συµβούλιο ,  αυτό  που  θα  προκύψει  µετά  τον  Μάιο  

2014 κα ι  την  κα ινούργια  περιφερε ιακή  αρχή  που  πρέπει  να  το  

λε ιτουργήσει .  

Και  βέβαια  δεσµεύε ι  όλους  εµάς  στο  να  συνεχίσουµε  την  

προσπάθε ια  απέναντ ι  σε  πολιτ ικές  που  εφαρµόζοντα ι  µε  περικοπές  κα ι  

εκπτώσε ις  να  υπάρχουν  κα ι  νησιωτικές  περιοχές  κα ι  να  υπάρχε ι  περαιτέρω  

στελέχωση  της  Περιφέρε ιας .  

Θα  θυµίσω  κα ι  αυτό  το  λέω  γ ια  να  το  έχουµε  όλοι  µας  υπόψη ,  η  

περιφερε ιακή  αρχή  κα ι  όλο  το  Περιφερε ιακό  Συµβούλ ιο  ότ ι  δυστυχώς  το  

περιβόητο  1  προς  10 ,  δηλαδή  10  αποχωρήσε ις  1  πρόσληψη ,  

καταστρατηγε ίτα ι  σε  όλο  το  δηµόσιο  τοµέα .   Παραδείγµατος  χάρη ,  ίσως  

έχετε  ακούσει  συνδικαλ ιζόµενος  εγώ  να  λέω  ότι  στους  εκπαιδευτικούς  δεν  

διορίστηκε  κανε ίς  φέτος  µόν ιµος  παρά  το  γεγονός  ότ ι  έφυγαν  2000 

εκπαιδευτικο ί .   

Εδώ  στην  Περιφέρε ια  µπορεί  να  βρε ίτε  άνετα  από  τα  γραφε ία  µας ,  

από  τ ις  διευθύνσε ις  µας  πόσοι  συνάδελφοί  µας ,  συνεργάτες  µας  

αποχώρησαν  µε  σύνταξη  κα ι  µένουν  τα  αιτήµατα  γ ια  στελέχωση  σε  κάποια  

ράφια  όπως  επ ίσης  καθυστερούν  κα ι  το  αίτηµα  γ ια  ικανοπο ίηση  

ενδεχοµένως  κα ι  γ ια  προσωρινό  εποχιακό  προσωπικό  για  οποιαδήποτε  

δράση  τέ το ια  που  θα  βοηθήσει  τη  στελέχωση  της  Περιφέρε ιας .  

Εποµένως  τα  λέω  όλα  αυτά  γιατ ί  να ι  µεν  µπορεί  να  επ ιτευχθε ί  

σήµερα  µ ια  σύνθεση  απόψεων  που  πιστεύω  απαιτε ίτα ι  από  την  ανάγκη  

πρώτα  από  όλα  να  τροποποιηθε ί  ο  Οργανισµός  της  Περιφέρε ιας  αλλά  κα ι  

το  γεγονός  ότι  έχε ι  γίνε ι  µια  προσπάθεια  την  οπο ία  κανε ίς  δεν  µπορε ί  να  

πετάξε ι  στο  καλάθι  των  αχρήστων  όλο  αυτό  το  χρονικό  διάστηµα  ούτε  να  

την  απαξ ιώσε ι .  

Εµε ίς  ως  Περιφερε ιακός  συνδυασµός  Νέα  Εποχή  για  τα  Νησιά  θα  

ψηφίσουµε  τη  συγκεκριµένη  τροποποίηση  του  οργαν ισµού  µε  τι ς  

παρατηρήσε ις  τ ις  οπο ίες  προαναφέραµε .  Και  να  πω  ότ ι  εφόσον  τελικά  

προλάβει  κα ι  εγκριθε ί  ο  συγκεκριµένος  οργανισµός  µέχρι  τι ς  επόµενες  

περιφερε ιακές  εκλογές  που  επαναλαµβάνω  ε ίνα ι  το  Μάη  του  2014,  βαρύ  το  

φορτίο  του  νέου  Περιφερε ιακού  Συµβουλίου  κα ι  της  νέας  περιφερε ιακής  

αρχής  να  στελεχώσει  αυτά  τα  γραφε ία ,  αυτές  τ ις  διευθύνσε ις  µε  το  έµψυχο  

δυναµικό  που  θα  απαντούν  στα  αι τήµατα  των  πολ ιτών  κα ι  στ ις  προσδοκίες  

του .  

Και  θα  πω  κα ι  κάτ ι  ακόµα .  Ξέρετε  πολύ  καλά  ότι  την  ίδ ια  εποχή  που  

εµε ίς  µιλάµε  για  διεύρυνση ,  γιατ ί  αυτό  περί  διευρύνσεως  πρόκε ιτα ι ,  

ε ίµαστε  στην  εποχή  των  περικοπών .  Κακώς  βέβαια  αλλά  δυστυχώς  

βλέπετε  ότ ι  γύρω  µας  γραφε ία ,  διευθύνσε ις  κα ι  ε ιδ ικά  σε  µικρά  νησιά  που  

το  έχουν  ανάγκη  που  εξυπηρετούν  τον  πολίτη  δεν  υπάρχουν .   Και  

καταργούντα ι  καθηµερινά  κα ι  κλε ίνουν  µέσα  στην  πολιτ ική  των  

εκπτώσεων .  
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Και  εδώ  µπαίνε ι  πλέον  ο  ρόλος  της  Περιφέρε ιας  που  πέρα  του  ότ ι  θα  

πρέπε ι  να  διεκδ ικήσε ι  τη  στήριξη  όλων  των  προαναφερθέντων  δοµών  που  

σήµερα  περικόπτοντα ι  στα  πλαίσια  της  όποιας  εξο ικονόµησης  πόρων  αλλά  

την  ίδ ια  ώρα  κακοποιε ίτα ι  η  ζωή  του  πολ ίτη ,  εδώ  έρχετα ι  ο  ρόλος  της  

Περιφέρε ιας  που  τουλάχιστον  να  διαφυλάξε ι  το  ίδ ιο  της  το  σπίτι  για  να  

µπορε ί  να  ε ίνα ι  αποτελεσµατ ική  σε  αυτό  το  οποίο  σε  άλλες  χώρες  

θεωρείτα ι  αυτονόητο .  

Ποιο ;   Τη  γρήγορη ,  την  αποτελεσµατική  εξυπηρέτηση  των  πολιτών  

πολύ  δε  περισσότερο  τώρα  που  έχουµε  µπει  κα ι  στον  α ιώνα  της  

τεχνολογίας ,  της  πληροφορ ικής  που  πολλά  πράγµατα  γ ίνοντα ι  ταχύτατα  

αλλά  δυστυχώς  εδώ  αντιµ ετωπίζουµε  κα ι  άλλα  προβλήµατα  γιατ ί  οι  πολί τες  

επ ιδ ιώκουν  τη  λύση  µε  δυσκολ ίες  πολλές  φορές  να  µεταφερθούν  στον  

τόπο  που  υπάρχουν  τα  γραφεία  για  να  τους  δοθε ί  η  απαιτούµενη  λύση  στο  

αί τηµά  τους .  

Και  το  λέω  αυτό  κα ι  κλε ίνω  ενθυµούµενος  ότ ι  τα  ψηφίσµατα  τα  οποία  

έχε ι  καταθέσε ι  κα ι  ο  συνάδελφος  ο  κος  Ζωγραφίδης  κα ι  η  κυρία  

Καραµολέγκου  κα ι  οι  υπόλοιποι  συνάδελφοι  κα ι  την  ανησυχία  που  υπάρχε ι  

όσον  αφορά  τα  ακτοπλοϊκά  που  απαιτούν  κα ι  για  αυτό  εξυπηρέτηση  των  

πολ ιτών .  

Ευχαριστώ .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Και  εµε ίς .  Κύριε  Σιγάλα .  

Κος  ΣΙΓΑΛΑΣ :  

Καταρχήν  θα  ήθελα  να  πω  για  τη  διαδ ικασία  έ τσι  όπως  την  περιέγραψε  ο  

Αντιπερ ιφερε ιάρχης  ο  οπο ίος  συµµετέχε ι  κα ι  στη  διαπαραταξ ιακή  

επ ιτροπή ,  πράγµατ ι  κουβεντ ιάστηκαν  κάποια  ζητήµατα  ότ ι  πρέπε ι  να  

συµπεριληφθούν  αυτό  δεν  σηµαίνε ι  ότ ι  ήταν  απόφαση  της  

διαπαραταξ ιακής  επ ιτροπής  ∆ηλαδή  σε  καµ ιά  περίπτωση  δεν  θα  δεχθούµε  

εµε ίς  ότ ι  αυτό  το  πράγµα  ε ίνα ι  απόφαση  άρα  το  ε ίχαµε  αποφασίσε ι  άρα  

έ τσι  προχωρούµε .  

Τώρα ,  για  την  ταυτόσηµη  θέση  των  συλλόγων .  Στα  χέρια  µου  

δυστυχώς  ακόµη  κα ι  τώρα  έχω  τη  θέση  του  Συλλόγου  των  Υπαλλήλων  των  

Κυκλάδων  που  βάζουν  ένα  σωρό  ζητήµατα  κα ι  που  ε ίνα ι  αν  θέλετε  κα ι  

εµάς  ο  γενικότερος  µπούσουλας .  ∆ηλαδή  αυτή  η  ιστορία  να  µην  ε ίνα ι  εν  

δυνάµε ι  ένα  εργαλε ίο  όπου  αυτο ί  οι  υπάλληλο ι  ας  πούµε  σε  λ ίγο  θα  ε ίνα ι  

σε  διαθεσιµότητα .  

Και  εδώ  βέβαια  ερχόµαστε  για  άλλη  µια  φορά  να  τονίσουµε  ότι  οι  

εργαζόµενο ι  πρέπει  να  το  δουν  πολύ  σοβαρά  το  ζήτηµα ,  να  υπάρξε ι  ένα  

ενια ίο  µέτωπο  κα ι  µε  τον  έναν  σύλλογο  κα ι  µε  τον  άλλον  κα ι  γενικό τερα  οι   

υπάλληλο ι  της  Περιφέρε ιας  Νοτ ίου  Αιγα ίου  να  ε ίνα ι  ενια ία  διαµορφωµένες  

οι  θέσε ις  τους  γ ια  να  αντ ιµε τωπίσουµε  αυτή  την  ισ τορία .   
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Τώρα ,  εµε ίς  από  την  αρχή  όπως  ε ίχαµε  πει  κα ι  στη  διαπαραταξ ιακή  

επ ιτροπή  ε ίχαµε  βάλε ι  κάποια  ζητήµατα  που  ε ίχαµε  εντοπίσε ι  από  την  

αρχή  κάποιες  αδ ικ ίε ς  ας  πούµε  στ ις  υπηρεσίες  των  πρώην  επαρχε ίων .  

Είχαµε  δεχτε ί  να  περπατήσουν  αυτές  οι  αλλαγές  στο  άρθρο  37  κα ι  38  έτσι  

όπως  το  λέγαµε  µέχρι  προχθές  κα ι  σε  αυτό  ακόµη  εµε ίς  επ ιµένουµε .   

Και  φυσικά  έρχοµαι  ακρ ιβώς  στην  ερώτηση ,  κυρία  Πρόεδρε ,  όπως  

σας  ε ίπα  για  το  ζήτηµα  του  προεδρε ίου ,  καλώς  ή  κακώς  µπήκε  σε  ψήφιση .  

Εκ  των  υστέρων  µάθαµε  ότι  ε ίµαστε  σε  µε ιοψηφία ;   Είνα ι  ένα  θέµα  δηλαδή  

το  οποίο  εγώ  τουλάχιστον  προσωπικά  δεν  µπόρεσα  ποτέ  να  το  

ερµηνεύσω .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

∆εν  κατάλαβα  τι  ε ίπατε .   Να  επαναλάβετε  αν  έχετε  την  καλοσύνη ;   

Κος  ΣΙΓΑΛΑΣ :  

Ναι ,  όταν  γίνονταν  αυτή  η  περιβόητη  συνεδρίαση  κα ι  κουβεντ ιάστηκε  οι  

µισο ί  σύµβουλοι  έξω  κα ι  οι  άλλο ι  µισο ί  µέσα  στην  πορεία  µπήκαµε  όλοι  

µέσα  κα ι  βάζουµε  κα ι  τον  εαυτό  µας  µέσα ,  εµε ίς  ήµασταν  εδώ  δεν  ε ίχαµε  

βγε ι  καθόλου  έξω  αλλά  εν  πάση  περιπτώσει  µπήκαµε .  Και  µπήκε  σε  

ψηφοφορία ,  ψηφίστηκε .   Για  ποιο  λόγο  ξανά  επανήλθε ;    

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

∆ιότ ι  στην  αποµαγνητοφώνηση… 

Κος  ΣΙΓΑΛΑΣ :  

Αυτό  το  συγκεκρ ιµένο ,  κυρία  Πρόεδρε ,  υπήρχε  συγκεκριµένη  απόφαση .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ακριβώς .  Στην  αποµαγνητοφώνηση ,  λο ιπόν ,  προέκυψε  ότι  τα  άτοµα  τα  

οποία  ήταν  παρόντα  ήταν  του  αριθµού  25  κα ι  άρα  δεν  υπήρχε  η  

απαιτούµενη  εκ  του  νόµου  απαρτία  για  να  µπορέσε ι  να  ψηφιστε ί  το  

συγκεκριµένο  άρθρο .  

Κος  ΣΙΓΑΛΑΣ :  

Αυτό  δεν  το  ε ίχαµε  αντιληφθε ί  εκε ίνη  την  ώρα ;   Το  ξέραµε  όλοι  µας  κα ι  … 

το  προεδρε ίο  που  δ ιευθύνε ι .  

 Εν  πάση  περιπτώσε ι ,  εκε ίνο  που  θέλω  εγώ  να  πω  ε ίνα ι  ότι  σε  καµ ιά  

περίπτωση  δεν  δεχόµαστε  εµε ίς  αυτήν  την  πρόταση  γιατί  ε ίνα ι  ένα  όχηµα  

το  οποίο  εκπληρώνε ι  τις  δ ιατάξε ις  κα ι  τ ις  προβλέψεις  του  Καλλικράτη  αλλά  

κα ι  γενικότερα  όπως  πολύ  ορθά  βάζε ι  κα ι  εδώ  ο  Σύλλογος  το  30% του  

Υπουργε ίου  που  πρέπει  σε  λίγο  να  ε ίνα ι  σε  διαθεσιµότητα .   

Και  φυσικά  κάνε ι  κα ι  µια  πολύ  βασική  παρατήρηση  ότ ι  µε  αυτή  την  

τροποποίηση  70  θέσε ις  καταργούντα ι .  Άρα  λο ιπόν  εµε ίς  δεν  συµφωνούµε  

µε  αυτή  τη  σκέψη  κα ι  µε  αυτή  την  πρόταση  που  κατεβα ίνε ι  µε  τον  

Οργαν ισµό .  Επιµένουµε  σε  αυτά  τα  δύο  άρθρα  που  ε ίπαµε  κα ι  την  

προηγούµενη  φορά  κα ι  λέµε  ότι  πρέπει  να  ξανά  επανέλθε ι  σε  συζήτηση  

στην  δ ιαπαραταξ ιακή  επ ιτροπή  µε  συγκεκριµένες  αποφάσεις  κα ι  θέσε ις  

όλων  των  παρατάξεων .  
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ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Καλώς .  Κύρ ιε  Χρυσαφίδη .   

Κος  ΧΡΥΣΑΦΙ∆ΗΣ :  

Έχουµε  δηλώσε ι  εξ  αρχής  ότ ι  δεν  ε ίµαστε  αντίθ ετο ι  µε  την  αντιστο ίχ ιση  

των  υπηρεσιών  ούτε  εθελοτυφλούµε  στα  υπαρκτά  προβλήµατα  της  

Περιφέρε ιας .   Όµως  µε  έναν  Καλλ ικράτη  που  ουσιαστ ικά  τα  δηµ ιούργησε ,  

µε  ανύπαρκτους  πόρους  κα ι  γενικά  µε  µ ια  τοπική  Αυτοδιο ίκηση  σε  κρίση  

οτ ιδήποτε  αποφασίσουµε  χωρίς  µια  µελέ τη  κόστους-ωφέλε ιας  θα  ε ίνα ι  

γ ιατί  κάποιο ι  θέλουν  να  εκπληρώσουν  όσα  τυχόν  υποσχέθηκαν  στους  

υποστηρικτές  τους .  

∆εχθήκαµε  προς  χάριν  των  υπαλλήλων  να  γίνε ι  τµήµα  τοπικής  

Αυτοδιο ίκησης ,  ψηφίσαµε  υπέρ  αλλά  ε ίχαµε  την  εντύπωση  ότι  για  όλα  τα  

άλλα  θα  γίνε ι  σχετ ική  µελέτη ,   κάτ ι  που  ε ίχε  προτε ίνε ι  ακόµη  κα ι  ο  κος  

Πουσσα ίος .  

Και  εµε ίς  ακόµη  δεν  ε ίχαµε  καταλάβε ι  µέχρι  που  το  ε ίπατε  

προηγουµένως ,  κυρία  Πρόεδρε ,  το  γ ιατί  ξανά  ήρθε  το  θέµα  ενώ  το  ε ίχαµε  

ψηφίσε ι .   

Εν  κατακλε ίδ ι  θεωρούµε  ότ ι  αυτή  η  σπουδή  σε  προεκλογ ική  για  την  

τοπική  Αυτοδιο ίκηση  περίοδο ,  ας  µην  το  ξεχνάµε  αυτό ,  ε ίνα ι  ανεπίτρεπτη  

κα ι  ίσως  κα ι  προκλητ ική .  

Κάνουµε  έκκληση  στους  Περιφερε ιακούς  συµβούλους  να  αφήσουν  τη  

διάδοχο  όποια  κα ι  αν  ε ίνα ι  αυτή  κατάσταση  να  επεξεργαστε ί  το  θέµα .  Ας  

µην  αφήσουµε  να  µας  χρησιµοπο ιήσουν  γ ια  ψηφοθηρικούς  λόγους  

βοηθώντας  τους  να  εξοφλήσουν  παλ ιά  γραµµάτ ια .    

Αυτό  εξάλλου  θα  το  πετύχουν  προλάβει  δεν  προλάβει  να  δηµοσιευτε ί  

αν  τους  συνδράµουµε  γιατ ί  η  γεν ική  εντύπωση  από  ότ ι  έχω  καταλάβε ι  ε ίνα ι  

ότ ι  δεν  θα  προλάβει  να  δηµοσιευτε ί  οτιδήποτε  ψηφίσουµε  εµε ίς  εδώ  

σήµερα .  Και  επ ιτέλους ,  αν  στόχος  ορισµένων  ε ίνα ι  η  αποδυνάµωση  της  

Περιφέρε ιας  µε  ενέργε ιες  χωρίς  καµ ία  µελέ τη  µε  προφανή ,  ευγενή  σκοπό  

τη  δια ίρεσή  της  ας  βγουν  κα ι  να  το  πουν  καθαρά  κα ι  ξάστερα  στους  

πολ ίτες  της  Περιφέρε ιας  για  να  το  ξέρουν .  

Εµε ίς  αντ ιδρώντας  σε  αυτές  τ ις  πρακτ ικές  ζητάµε  αναβολή  του  

θέµατος  µέχρι  να  υπάρχε ι  η  µελέ τη  κόστους  κα ι  ωφέλε ιας  κα ι  απέχουµε  

από  τη  διαδ ικασία .  

Ευχαριστώ .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Και  εµε ίς .  Να  ρωτήσω ,  το  Σύλλογο  Κυκλάδων  ποιος  τον  εκπροσωπε ί ;   

Εσε ίς .   Το  Σύλλογο  της  ∆ωδεκανήσου  εσε ίς .  Έχετε  την  καλοσύνη  να  

λάβετε  το  λόγο  λ ίγο ;   Γ ια  να  δ ιευκολύνουµε  τη  διαδ ικασ ία ,  ένα  λεπτό .  

Μπορείτε  να  τοποθετηθε ί τε ;   Ελάτε  να  πάρετε  το  λόγο  γ ια  να  ακούσουµε  

λ ίγο  την  τοποθέτηση  των  δύο  Συλλόγων .   Μετά  θα  ανο ίξε ι  κατάλογος  

οµ ιλητών .  
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Κος  ΜΟΥΡΣΕΛΑΣ :  

Κώστα  Μουρσελάς ,  ε ίµα ι  ο  Πρόεδρος  του  Συλλόγου  των  Υπαλλήλων  των  

περιφερε ιακών  ενοτήτων  Κυκλάδων .  

Έχουµε  µια  τοποθέτηση .   Καταρχήν  καλό  µεσηµέρι .   Θεωρούµε  ότ ι  η  

κάθε  τροποποίηση  του  οργαν ισµού  πραγµατ ικά  δεν  µπορεί  να  γίνε ι  σωστά  

εντός  τόσο  στενών  χρονικών  περιθωρίων ,  χωρίς  να  υπάρξε ι  µια  πλήρης  

ενηµέρωση  κα ι  διαβούλευση  όλων  των  εµπλεκόµενων  φορέων .  

Ήδη  σε  καθηµερινή  σχεδόν  βάση . . ,  να ι  ε ίχε  ξεκ ινήσε ι  πριν  από  

ενάµ ισι  χρόνο  η  αλήθε ια  ε ίνα ι  αυτή .  Υπάρχε ι  κα ι  λε ιτουργε ί  µια  επ ιτροπή .  

Αυτή  η  επ ιτροπή  όµως  σε  αυτό  το  χρονικό  δ ιάστηµα  έχε ι  µαζέψει  βέβαια  

κάποιες  προτάσεις  αλλά  δεν  συνεδρίασε ,  πραγµατ ικά  την  τελευτα ία  φορά  

δεν  συνεδρίασε .   Ξέρουµε  βέβαια  ότ ι  κάποιες  προτάσεις  ε ίχαν  µαζευτε ί .  

Τώρα ,  θεωρούµε  όπως  ε ίπα  ότ ι  θα  µπορούσε  να  ξανά  γ ίνε ι  µια  

τέτο ια  συνάντηση  ώστε  να  αποφύγουµε  αυτές  τ ις  αλλαγές  για τί  ε ίχαµε  ένα  

περιθώρ ιο  γύρω  στις  10  µέρες .   Χωρίς  να  υπάρξε ι  αυτή  η  διαβούλευση  

τέλος  πάντων  που  συνήθως  γινόταν  στο  βαθµό  που  γινό ταν  κα ι  ήδη  σε  

καθηµερινή  βάση  αυτή  η  πρόταση  που  ε ίχε  κατατεθε ί  στο  σύλλογο  

έβγα ιναν  κα ι  κα ινούργιες  εκδόσεις .  

Γ ια  αυτό  το  λόγο  πραγµατ ικά  ίσως  η  συζήτηση  θα  έπρεπε  να  γίνε ι ,  

να  έχε ι  πάρε ι  µεγαλύτερο  δρόµο  σε  ένα  επόµενο  Συµβούλιο ,  σε  µια  

έκτακτη  συνεδρίαση  κα ι  µε  µόνο  αυτό ,  εντός  λίγων  ηµερών  ίσως  να  

κερδίσουµε  λ ίγο  χρόνο  να  το  δούµε  λίγο  καλύτερα .  

Τέλος  πάντων ,  σήµερα  ε ίµαστε  εδώ .   Έχουµε  κάνε ι  µια  δουλε ιά  µε  

τους  συναδέλφους  µας  στο  βαθµό  που  µπορέσαµε  κα ι  στο  χρόνο  που  

ε ίχαµε .  Σίγουρα  θα  µπορούσε  να  γίνε ι  ίσως  κα ι  κάποια  καλύτερα .   Θέλω  

όµως  να  πω  κάποια  πράγµατα  γενικώς  γ ιατ ί  πρέπει  να  γ ίνε ι  µια  

τοποθέτηση  γεν ική .  

Θέλουµε  να  πούµε  ότ ι  ο  Σύλλογός  µας  από  πολύ  νωρίς  ε ίχε  

εκφράσε ι  την  αντ ίθεσή  του  στο  πρόγραµµα  Καλλικράτης  µέσα  από  την  

απόφαση  κα ι  των  γεν ικών  συνελεύσεων  που  ε ίχαµε  πάρει  καθώς  κα ι  µέσα  

από  την  απόφαση  που  ε ίχε  πάρει  κα ι  η  ίδ ια  η  Οµοσπονδία  µας .  ∆ιότ ι  

επ ιδ ιωκόταν  µέσα  από  τη  λε ιτουργία  των  νέων  σχηµάτων  της  

Αυτοδιο ίκησης  να  επεκταθε ί  η  εµπορευµατοποίηση  των  υπηρεσιών ,  η  

παραχώρηση  αρµοδιοτήτων  σε  ιδ ιώτες ,  η  περαιτέρω  ελαστ ικοπο ίηση  των  

σχέσεων  εργασίας  των  εργαζοµένων .  

Το  πρόγραµµα  Καλλικράτης ,  λο ιπόν ,  για  τους  εργαζόµενους  ήταν  

στην  ουσία  µια  νέα  εργασιακή  περιπλάνηση .  Νέες  υποχρεωτ ικές  

µετα τάξε ις  προβλέποντα ι  πλέον ,  αβέβαιο  εργασιακό  µέλλον ,  µεγάλη  

ευελ ιξ ία  στ ις  εργασιακές  µας  σχέσε ις .  Χτύπηµα  της  µόνιµης  εργασίας ,  νέα  

λ ιτό τητα ,  περαιτέρω  υποβάθµιση  των  κο ινωνικοασφαλιστ ικών  δικα ιωµάτων  

µας .  
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∆υστυχώς ,  τρία  χρόνια  µετά  αυτές  οι  επ ιφυλάξε ις  του  συλλόγου  όχι  

µόνο  έχουν  επ ιβεβα ιωθε ί  αλλά  η  εφαρµογή  του  Καλλικράτη  κα ι  η  πλήρης  

υποταγή  του  συνόλου  της  Αυτοδιο ίκησης  στ ις  µνηµονιακές  πολ ιτι κές  έχουν  

οδηγήσε ι  τους  εργαζοµένους  κα ι  την  κο ινων ία  ε ιδ ικά  εδώ  πέρα  στις  

νησιωτ ικές  περ ιοχές  σε  µια  εξόντωση .   

Και  δυστυχώς  ε ίνα ι  µαθηµατ ικά  βέβαιο  ότ ι  αν  συνεχ ιστε ί  αυτή  η  

πολ ιτική  ο  θεσµός  του  δεύτερου  βαθµού  Αυτοδιο ίκησης  θα  οδηγηθε ί  σε  µια  

πλήρη  κατάρρευση .  Αυτό  το  λέ τε  κα ι  οι  ίδ ιο ι ,  το  έχε τε  διαπιστώσει  κα ι  οι  

ίδ ιο ι .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Επί  της  ουσίας  κύρ ιε… 

Κος  ΜΟΥΡΣΕΛΑΣ :  

Ναι ,  επ ιτρέψτε  µου  όµως  να  την  κάνω  αυτή  την  τοποθέτηση  γιατ ί  έχουµε  

κάνε ι  κα ι  ένα  ταξ ίδ ι ,  ε ίµαστε  εδώ  πέρα .  Θέλουµε  να  πούµε ,  να  θυµίσουµε  

κάποια  πράγµατα .  

∆υστυχώς  εκε ί  οδηγούµαστε  µε  τον  οικονοµ ικό  κα ι  διο ικητικό  

στραγγαλισµό  τον  οποίο  αποδέχε τα ι  σχεδόν  αδ ιαµαρτύρητα  κα ι  το  θεσµικό  

όργανο  των  περιφερε ιών  η  ΕΝ .ΠΕ .   Γιατί  µόνο  σαν  επ ιχε ιρούµενος  

οικονοµ ικός  στραγγαλισµός  κα ι  πρέπει  να  ε ιπωθούν  αυτά ,  µπορε ί  να  

ερµηνευτούν  οι  προβλεπόµενες  νέες  µε ιώσε ις  στη  χρηµατοδότηση  των  

ΟΤΑ  στον  ήδη  σήµερα  µε  µε ιώσε ις  τους  ΚΑΠ  των  περ ιφερε ιών… 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κύρ ιε  Μουρσελά ,  συγνώµη .  Εδώ  µιλάµε  για  την  τροποποίηση  κα ι  γ ια  τη  

θέση  του  Συλλόγου  πάνω  σε  αυτό  το  θέµα .  

Κος  ΜΟΥΡΣΕΛΑΣ :  

Θα  καταλήξουµε  κα ι  εκε ί .   

 Να  πούµε  λίγο  τις  πάγιες  θέσε ις  τουλάχιστον  τις  οπο ίες  θέλουµε  να  

ξανά  ακουστούν .  Είχαµε  ζητήσε ι  µε  το  νέο  οργανισµό  να  γ ίνε ι  άµεσα  η  

µετα τροπή  όλων  των  προσωποπαγών  θέσεων  σε  οργανικές  θέσε ις .  Και  

αυτή  ήταν  µια  καθολική  απαί τηση  όλων  των  υπαλλήλων  των  

περιφερε ιακών  ενοτήτων .   Και  ε ίµαστε  υποχρεωµένο ι  να  καταγγε ίλουµε  

την  κατάργηση  των  90  περίπου  κενών  οργαν ικών  θέσεων  της  Περιφέρε ιας  

Νοτ ίου  Αιγα ίου  οι  οποίες  ε ίχαν  γίνε ι  κα ι  στις  οπο ίες  προχώρησε  µε  

απόφασή  της  η  διο ίκηση  της  Περιφέρε ιας .  

Σε  καµ ιά  περίπτωση  δεν  θα  δεχθούµε ,  το  ξανά  θυµίζουµε  αυτό  γιατ ί  

έχε ι  υπάρξε ι  ένα  πρόβληµα ,  πρέπε ι  να  περάσουµε  εδώ  πέρα  κα ι  την  

αγων ία  των  συναδέλφων .  ∆ηλαδή ,  δεν  θα  δεχθούµε  κάποια  µετακίνηση  

υπαλλήλων  από  νησί  σε  νησί .  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Με  συγχωρείς ,  τ ι  κατάργησε  η  Περ ιφέρε ια ;  

Κος  ΜΟΥΡΣΕΛΑΣ :  

Καταργήθηκε  µε  το  4024 όταν  έγινε… 
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Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Η  Περιφέρε ια  κατάργησε ;  

Κος  ΜΟΥΡΣΕΛΑΣ :  

Κοιτάξ τε ,  ο  νόµος  4024… 

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Τότε  µην  λέ τε  η  Περιφέρε ια .  Ο  νόµος ,  όχι  η  περιφερε ιακή  αρχή .  

Κος  ΜΟΥΡΣΕΛΑΣ :  

Όλες  οι  περιφέρε ιε ς .  Σε  όλο  το  δηµόσιο  όταν  ψηφίστηκε  αυτός  ο  νόµος  

καταργήθηκαν  όλες… 

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ ;  

Ναι ,  ε ίπατε  η  περιφερε ιακή  αρχή .  Είνα ι  ο  νόµος ,  να  το  ξεκαθαρίσετε .  

Κος  ΜΟΥΡΣΕΛΑΣ :  

Ωραία ,  µε  το  νόµο  καταργήθηκαν  όλες  οι  κενές  οργανικές  θέσε ις .   Το  

διευκριν ίζουµε .   

Και  ερχόµαστε  στο  δεύτερο  θέµα .  Σε  καµ ία  περίπτωση  δεν  θα  

δεχθούµε  µετακίνηση  υπαλλήλων  από  νησί  σε  νησί .  Αυτό  το  έχουµε  

ξαναπεί ,  τη  µετακίνηση  υπαλλήλων  από  νησί  σε  νησί .   Θυµίζουµε  ότι  η  

διο ίκηση  ε ίχε  δεσµευτε ί  κα ι  το  ε ίχε  τηρήσει  µέχρι  σήµερα  κατόπιν  βέβαια  

συµφωνίας  µε  τους  εργαζοµένους .    

∆ιαφωνούµε  κάθετα  µε  την  απόφαση ,  την  πρόταση  της  ΕΝ .ΠΕ .  προς  

το  Υπουργε ίο  να  µπορούν  να  µετακινούντα ι  υπάλληλο ι  από  περιφερε ιακή  

ενότητα  σε  άλλη  περιφερε ιακή  ενότητα .  Έχε ι  τεθε ί  κα ι  αυτό  το  θέµα .  Εµείς  

δεν  το  δεχόµαστε  αυτό .  

Σε  κάθε  περίπτωση  σας  καλούµε  σαν  διο ίκηση  να  εξακολουθήσετε  

να  τηρε ίτε  αυτές  τις  δεσµεύσεις  σας  κα ι  καλούµε  τους  συµµετέχοντες  στα  

υπηρεσιακά  συµβούλ ια  να  ε ίνα ι  αρνητικο ί  σε  κάθε  τέτο ια  ενέργε ια .   

Ζητούσαµε  να  προβλεφθε ί  εν ίσχυση  των  υπηρεσιών  όλων  των  

περιφερε ιακών  ενοτή των  µε  αυτό  τον  οργανισµό ,  µε  αύξηση  των  

οργανικών  θέσεων  κα ι  όλων  των  οργανικών  µονάδων .  Μόνο  µε  αυτό  τον  

τρόπο  θα  βελτιωθούν  οι  παρεχόµενες  υπηρεσίες  προς  τους  πολ ίτες  σε  

περιοχές  προβληµατικές  ε ιδ ικά  όπως  ε ίνα ι  ο ι  νησιωτικές .  

Ως  Σύλλογος  θυµίζουµε  ότι  από  το  2011 καλούσαµε  να  κατατεθε ί  

επ ίσηµη  κα ι  ολοκληρωµένη  τροποποίηση  του  οργαν ισµού  προκε ιµένου  να  

τεθούν  συνολικά  τα  θέµατα .   Κάποιο ι  θέλησαν  να  ρίξουν  δυστυχώς  το  

βάρος  στους  συλλόγους ,  µας  κατηγόρησαν  άδικα  ότ ι  δεν  καταθέταµε  

προτάσε ις ,  ότι  δεν  ήµασταν  παρόντες  στα  περιφερε ιακά  συµβούλια  κα ι  γ ια  

αυτό  δεν  προχωρούσε  το  θέµα  κα ι  άλλα  ωραία .    

Εµε ίς  θυµίζουµε  ότι  περιµέναµε  έναν  οργανισµό  να  έχε ι  κατατεθε ί  

πλήρης .   Απορούσαµε ,  λο ιπόν ,  γιατί  κα ι  θέσε ις  κα ι  προτάσε ις  των  

υπηρεσιών  µας  ε ίχαµε  καταθέσε ι  κα ι  τ ις  πάγιες  θέσε ις  του  συλλόγου .  

Περιµέναµε  απλώς ,  το  ξανά  θυµίζω ,  µια  επ ίσηµη ,  µια  ολοκληρωµένη  

πρόταση  της  Περ ιφέρε ιας  που  ήρθε  τώρα .  Από  το  2011 το  παλεύαµε  αυτό .  
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Ο  χρόνος  βέβαια  που  κατατ ίθετα ι  αυτή  η  τροποποίηση  από  τη  

διο ίκηση  κα ι  αυτό  ε ίνα ι  το  σηµαντ ικό  κα ι  ε ίνα ι  η  αγωνία  µας  σε  συνδυασµό  

µε  τον  τρόπο  κα ι  τις  δηλώσεις  που  αντ ιµε τωπίζε ι  ο  αρµόδιος  Υπουργός  ο  

κος  Μιχελάκης  το  θέµα ,  καλώντας  την  Αυτοδιο ίκηση  αυτή  τη  στιγµή  

πρώτου  κα ι  δεύτερου  βαθµού  να  ολοκληρώσε ι  τ ις  αναδιοργανώσε ις ,  

αξ ιολογήσεις ,  καταργήσεις ,  συγχωνεύσεις  δοµών  κα ι  υπηρεσιών  µέχρι  τα  

τέλη  Οκτωβρίου  –έ τσι  λένε  τα  δηµοσιεύµατα -  µε  ζητούµενο  τον  περαιτέρω  

περιορισµό  δοµών  κα ι  την  ανεύρεση  από  τη  δεξαµενή  των  ΟΤΑ  

εργαζοµένων  που  θα  τεθούν  σε  διαθεσιµότητα  µε  ορ ίζοντα  τι ς  απολύσεις  

κάνε ι  δυστυχώς  το  σύλλογό  µας  ιδ ια ίτερα  επ ιφυλακτ ικό  για  αυτή  την  

ξαφνική  αλλαγή  στάσης  από  µέρους  σας .  Κα ι  το  ξαφνικό  ιδ ια ίτερα  έντονο  

ενδ ιαφέρον  σας  για  την  τροποποίηση  του  οργαν ισµού  στα  τελευτα ία  

περιφερε ιακά  συµβούλια .   

Πράγµατι  βέβα ια  αυτή  η  τροποπο ίηση  που  προτε ίνε τα ι ,  η  

προτε ινόµενη  τροποποίηση  του  οργανισµού  της  Περιφέρε ιας  που  

κατατέθηκε  από  τη  διο ίκηση  αυτή  τη  στ ιγµή  τουλάχ ιστον  δεν  ακολουθε ί  

αυτή  τη  λογική  του  περιορισµού  των  δοµών  της  Περιφέρε ιας  κα ι  δεν  

προβλέπε ι  µείωση  προσωπικού .  Αυτό  διαπιστώνετα ι  να ι ,  ε ίνα ι  αλήθε ια .   

Όµως  µην  ξεχνάµε  ότ ι  το  Περ ιφερε ιακό  Συµβούλιο  ψηφίζε ι .   Το  

Υπουργε ίο  ε ίνα ι  όµως  αυτό  που  εγκρίνε ι .  Και  το  Υπουργε ίο  δυστυχώς  έχε ι  

δεδοµένες  θέσε ις  για  περ ιορισµό  δοµών  κα ι  δ ιαθεσιµότητες  στους  ΟΤΑ  

άµεσα  κα ι  σε  ποσοστά  περίπου  30%.  

Αν  λο ιπόν  γιατ ί  µας  ενδ ιαφέρε ι  κα ι  η  θέση  η  πραγµατ ική  γεν ικώς  

όλων ,  να  πούµε  αλήθε ιες  εδώ ,  αν  λο ιπόν  πραγµατ ική  θέση  του  

Περιφερε ιακού  Συµβουλίου  ε ίνα ι  η  αύξηση  των  δοµών  κα ι  των  οργαν ικών  

θέσεων  µε  στόχο  την  κανονική  λε ιτουργ ία  της  Περιφέρε ιας  που  κατά  κο ινή  

οµολογία  όπως  ακούστηκε  έχε ι  τεράστια  λε ιτουργ ικά  προβλήµατα ,  τότε  το  

λ ιγότερο  που  περιµένουµε  κα ι  εµε ίς  σαν  εργαζόµενο ι  στο  εξής  από  εσάς  

κα ι  ως  διο ίκηση  κα ι  ως  Περιφερε ιακό  Συµβούλ ιο  ε ίνα ι  να  στηριχτούν  

πραγµατικά  αυτές  οι  θέσε ις  -αυτός  ο  οργαν ισµός  που  κατατ ίθε τα ι  τώρα -

αποτελεσµατ ικά  κα ι  αγωνιστ ικά  αν  χρε ιαστε ί  στην  επερχόµενη  νέα  

αξ ιολόγηση  δοµών  προς  όφελος  όλων  κα ι  κυρ ίως  προς  όφελος  της  

περιφερε ιακής  Αυτοδ ιο ίκησης .  

Αλλιώς  αυτό  που  κατα τίθε τα ι  αυτή  τη  στ ιγµή  θα  αποδε ιχθε ί  ότι  η  όλη  

διαδ ικασία  κα ι  η  πρόταση  αυτής  της  τροποποίησης  του  οργαν ισµού  ήταν  

µια  προσπάθεια  παραπλάνησης  κα ι  εφησυχασµού  µας .  Και  δ ική  µας  κα ι  

του  Περιφερε ιακού  Συµβουλίου  κα ι  των  πολιτών .  Με  σκοπό  απλά  να  ριχτε ί  

γ ια  κάποιο  λόγο  µ ια  στάχτη  στα  µάτια  την  ίδ ια  στ ιγµή  που  υπόγε ια  

προωθούντα ι  ακρ ιβώς  αντίθε τες  πολιτ ικές ,  κα ι  µε  βάση  την  πολιτ ική  που  

έχουν  εκφράσε ι  οι  υπουργοί ,  οι  οποίες  έχουν  σκοπό  την  περαιτέρω  

αποδυνάµωση  κα ι  της  τοπικής  Αυτοδιο ίκησης  κα ι  της  Περιφέρε ιας  Νοτ ίου  

Αιγα ίου .  
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Ευχόµαστε  να  µην  ε ίνα ι  έτσι .  Αλλά  όλοι  µας  θα  κριθούµε  κα ι  εσε ίς  

από  το  αποτέλεσµα  κα ι  από  τη  στάση  που  θα  κρατήσετε  µετά  την  έγκριση ,  

εάν  εγκριθε ί ,  του  οποιουδήποτε  οργαν ισµού  από  το  Υπουργε ίο .  Και  

ιδ ια ίτερα  αν  έρθε ι  σαν  έτο ιµο  ένα  κουστουµάκι .  ∆ηλαδή  µήπως  τυχόν  

τελ ικά  ε ίµαστε  εδώ ,  µιλάµε ,  ψηφίζουµε  κα ι  πάει  πάνω  στο  Υπουργε ίο  κα ι  

µας  έρθε ι  πίσω  από  το  Υπουργε ίο  ένας  οργανισµός  που  θα  ε ίνα ι  

κουστούµ ι  κα ι  θα  ε ίνα ι  έ το ιµο ;   Και  αν  έρθε ι  τ ι  θα  γ ίνε ι ;   Πο ια  θα  ε ίνα ι  η  

στάση  της  Περ ιφέρε ιας ;  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Συγνώµη ,  θα  µου  επι τρέψετε  ένα  λεπτό ;  Γιατ ί  εγώ  µέχρι  στ ιγµής  δεν  έχω  

κατανοήσε ι  αφενός  ποια  ε ίνα ι  η  θέση  σας ,  δεν  έχω  κατανοήσει .  Και  θα  

ήθελα  να  καταγραφε ί  ουσιαστ ικά  αυτό  που  έχετε  να  πε ίτε  γιατ ί  όπως  

ε ίπατε  εδώ  λογοδοτούµε  όλοι .  

 Το  Περιφερε ιακό  Συµβούλιο  δεν  ε ίνα ι  υπόλογο  για  το  πο ια  στάση  

ακολουθε ί  το  εκάστοτε  Υπουργε ίο .   Εµείς  θέλουµε  να  ξέρουµε  αν  ε ίσαστε  

σύµφωνο ι  µε  αυτό  που  συζητάµε  εδώ  σήµερα .  

Κος  ΜΟΥΡΣΕΛΑΣ :  

Ναι ,  πριν  από  λ ίγο  µίλησα  κα ι  ε ίπα  κάτι ,  δεν  ξέρω  αν  το  ακούσατε .  Το  

επαναλαµβάνω ,  η  γνώµη  του  Συλλόγου  γιατ ί  στο  Περιφερε ιακό  Συµβούλ ιο  

ζητε ίτα ι  η  γνώµη  του  Συλλόγου ,  των  συλλόγων  τέλος  πάντων ,  σε  γεν ικές  

γραµµές  απέναντ ι  σε  αυτή  την  πρόταση  της  διο ίκησης  που  κινε ίτα ι  στη  

λογική  της  τροποποίησης ,  αντιστο ίχισης  κα ι  επέκτασης  δοµών  του  

ισχύοντος  οργανισµού  δεν  ε ίνα ι  αρνητ ική .   

Αφού  δεν  ακολουθε ί  τη  λογική  του  περιορισµού  των  δοµών  της  

Περιφέρε ιας  πλην  ορισµένων  περιπτώσεων  που  σας  καλούµε  να  

διορθωθούν .  Και  επ ίσης  αυτή  τη  στ ιγµή  πραγµατικά  δεν  προβλέπε ι  µείωση  

προσωπικού .   ∆ηλαδή  δεν  µπορούµε  να  πούµε  ότι  διαφωνούµε  σε  αυτή  

την  πρόταση .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Καλώς ,  ολοκληρώστε  λο ιπόν .  

Κος  ΜΟΥΡΣΕΛΑΣ :  

Έχουµε  όµως  κα ι  κάποια  επιµ έρους  θέµατα .   Ωστόσο  πιστεύουµε  θα  

πρέπε ι  να  ληφθούν  υπόψη  ο ι  παρακάτω  θέσε ις  που  σκοπό  έχουν  την  

καλύτερη  λε ιτουργ ία  των  δοµών  µας  µε  βάση  την  εµπε ιρία  που  έχουµε  ως  

εργαζόµενη  κα ι  τη  διόρθωση  κάπο ιων  παραλε ίψεων .  

 Θέλετε  να  τα  πούµε  τώρα  εδώ  πέρα  αυτά  τα  συγκεκρ ιµένα  σηµεία ;  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Να  ρωτήσω  κάτ ι .   Τις  έχετε  καταθέσε ι  αυτές ;  

Κος  ΜΟΥΡΣΕΛΑΣ :  

Ναι ,  τ ις  έχουµε  καταθέσε ι .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  
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∆ηλαδή  πριν  την  κατάρτ ιση  της  συγκεκριµένης  σηµερινής  ε ισήγησης  η  

διο ίκηση  ε ίχε  υπόψη  της  αυτές  τ ις  θέσε ις  σας ;  

Κος  ΜΟΥΡΣΕΛΑΣ :  

Τις  έχουµε  στε ίλε ι  µε  emai l  από  εχθές  προς  όλους  τους  Περιφερε ιακούς  

συµβούλους .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Άλλο  σας  λέω  εγώ ,  κατά  την  κατάρτ ιση  της  σηµερινής  ε ισήγησης  η  

διο ίκηση  ε ίχε  λάβε ι  αυτές  τ ις  θέσε ις  σας ;    

Κος  ΜΟΥΡΣΕΛΑΣ :  

Κοιτάξ τε ,  εµε ίς  ήµασταν  σε  µια  διαβούλευση  µε  τους  συναδέλφους  µας  η  

οποία  πήγε  πέρα  από  την  Τετάρτη .  Την  Τετάρτη  αν  δεν  κάνω  λάθος  ε ίχε  

κατατεθε ί  το  σχέδ ιο  της  διο ίκησης .  Μέχρ ι  την  Τετάρτη  µάλλον  ε ίχε  φύγε ι .   

Εµε ίς  ήµασταν  σε  µια  διαβούλευση ,  υπήρχαν  κάποιες  θέσε ις  που  ήταν  πιο  

παλ ιά  κατατεθε ιµ ένες .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ο  κος  Πουσσαίος  αναφέρε ι  ότι  οι  θέσε ις  έχουν  συµπερ ιληφθε ί  σε  αυτά  που  

συζητούµε  σήµερα .  

Κος  ΜΟΥΡΣΕΛΑΣ :  

Ναι ,  θέλω  να  πω  όµως  ότ ι  υπήρξε  κα ι  µια  συνέχε ια  της  συζήτησης  αυτής  

όπου  έχουν  διατυπωθε ί  κα ι  κάποιες  άλλες  θέσε ις  τις  οποίες  θέλουµε  να  

λάβετε  υπόψη .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Θέλετε  να  µας  καταθέσετε  το  υπόµνηµα  αυτό  που  έχε τε  µε  τ ις  θέσε ις  σας ;    

Κος  ΜΟΥΡΣΕΛΑΣ :  

Ναι ,  να  µην  τι ς  πω  δηλαδή  αυτή  τη  στιγµή ;   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ένα  λεπτό ,  για  να  δω  αν  το  έχω  καταλάβε ι  σωστά .   Υπήρχαν  κάποιες  

πάγ ιες  θέσε ις  όµως  κατά  τη  δ ιαβούλευση  λέε ι  ο  κος  Μουρσελάς  έχουν  

προκύψει  κα ι  κάποιες  νέες ,  σωστά  το  καταλαβαίνω ;  

Κος  ΜΟΥΡΣΕΛΑΣ :  

Ναι ,  να ι .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ωραία ,  πεί τε  µας .  

Κος  ΜΟΥΡΣΕΛΑΣ :  

Λοιπόν ,  υπάρχουν  κάποιες  ε ιδ ικές  παρατηρήσεις .   Καταρχάς  εκφράζουµε  

την  αντίθεσή  µας  σε  ότι  αφορά  τον  επι τελικό  ρόλο  κάποιων  διευθύνσεων  ή  

τµηµάτων  σε  όλη  την  Περιφέρε ια .   Ναι ,  το  ε ίπαµε  δεν  αποτυπώνετα ι  όµως  

αυτή  τη  στ ιγµή  στο  σχέδ ιο .   ∆εν  αποτυπώνετα ι .   

 Εφόσον  έχε ι ,  λο ιπόν ,  αποφασιστε ί  από  την  πολ ιτική  ηγεσία  η  

πλήρης  αντ ιστο ίχιση  των  υπηρεσιών  σε  Κυκλάδες  κα ι  ∆ωδεκάνησα  µε  

αντίστο ιχες  δ ιευθύνσε ις  κα ι  τµήµατα ,  δεν  ξέρω  αν  παρατηρήσατε  µέσα  

στον  οργανισµό  θα  πρέπει  να  λε ιτουργούν  ανεξάρτητα  µε  τοπική  
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αρµοδιότητα  προτε ίνουµε  στις  περιφερε ιακές  ενότητες  οι  διευθύνσε ις  κα ι  

τα  τµήµατα .    

Τον  επ ιτελικό  ρόλο  σε  όλη  την  Περ ιφέρε ια  όπως  ε ίνα ι  λογ ικό  θα  τον  

αναλάβουν  οι  γενικές  διευθύνσε ις .   ∆ηλαδή  υπάρχουν  αυτή  τη  στιγµή  

διευθύνσε ις  που  λέε ι  π .χ .  έχουν  τοπική  αρµοδιότητα  σε  όλη  την  

Περιφέρε ια .  Είνα ι  δηλαδή  γεν ική  διεύθυνση  στη  Ρόδο  π .χ .  ή  στ ις  Κυκλάδες  

η  οποία  έ τσι  κα ι  αλλιώς  έχε ι  ένα  επ ιτελ ικό  ρόλο .  Και  έρχοντα ι  κα ι  σου  λέε ι  

η  διεύθυνση  η  παρακάτω  στις  Κυκλάδες  ή  στη  Ρόδο ,  στη  Ρόδο  ή  στις  

Κυκλάδες  έχε ι  ταυτόχρονα  επ ιτελικό  ρόλο  σε  όλη  την  Περιφέρε ια .   

Αυτό  δηλαδή  τελε ίωσε .   Όχι ,  κο ιτάξτε  να  δε ίτε… 

∆ΙΑΛΟΓΟΣ  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κύριε  Χριστοφάκη ,  παρακαλώ  όχ ι  έ τσι .   Μην  απαντάτε ,  ολοκληρώστε  σας  

παρακαλώ .    Κύριε  Χριστοφάκη ,  θα  πάρετε  το  λόγο  αργότερα  για  να  το  

εξηγήσετε ,  σας  παρακαλώ .   

Κος  ΜΟΥΡΣΕΛΑΣ :  

Λοιπόν ,  όσον  αφορά  το  άρθρο  46 ,  ο  σύλλογός  µας  έχε ι  καταθέσε ι  τι ς  

απόψε ις  του  σύµφωνα  µε  το  οποίο  εκφράζε ι  πάντα  την  πάγια  θέση  του  γ ια  

πρόσληψη  µόν ιµου  προσωπικού .  Έχουµε  ανάγκη  σε  µόνιµο  προσωπικό ,  

µε  συµβασιούχους  δεν  λύνοντα ι  τα  προβλήµατα .  Θα  µπορούσαν  οι  θέσε ις  

αυτές  να  ε ίνα ι  µόν ιµο  προσωπικό .  

Ξέρουµε  ότ ι  η  Περιφέρε ια  έχε ι  ψηφίσε ι  πρόσφατα  νοµ ίζω  µέσα  στο  

έ τος  που  ζητά  γύρω  στα  250 άτοµα  προσωπικό  κα ι  αυτό  απε ικον ίζε τα ι  κα ι  

µέσα  στον  οργανισµό .   Αλλά  βλέπουµε  ότ ι  τελ ικά  δεν  έρχοντα ι  οι  θέσε ις  

του  µόν ιµου  προσωπικού  έρχοντα ι  µε  συµβασιούχους .  Σας  λέµε  εµε ίς  σαν  

σύλλογος  τουλάχιστον  ότ ι  δεν  αντ ιµε τωπίζε τα ι ,  µακάρ ι  αυτές  οι  θέσε ις  να  

µην  ήταν  συµβασιούχο ι ,  να  ε ίνα ι  µόνιµου  προσωπικού .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Μέχρι  στιγµής  εγώ  δεν  έχω  ακούσε ι  κάτ ι  κα ινούργιο .  

Κος  ΜΟΥΡΣΕΛΑΣ :  

Από  εκε ί  κα ι  πέρα ,  έχουµε  τη  γεν ική  διεύθυνση  εσωτερικής  λε ιτουργίας .  

Αυτά  τώρα  τα  θέµατα  επειδή  αφορούν  τ ις  γενικές  διευθύνσε ις  θα  τα  

καταθέσω  να  συζητηθούν ,  να  µπουν  σαν  απόψεις  του  συλλόγου .   Ήδη  δεν  

ε ίνα ι  τόσο  πολύ  µεγάλες  οι  διαφορές ,  τα  δύο  βασικά  θέµατα  ε ίνα ι  αυτά  κα ι  

τα  άλλα  ε ίνα ι  ανά  γενική  διεύθυνση  που  ε ίνα ι  κάποιες  αρµοδιότητες  που  

δεν  έχουν  εκε ί  τις  οποίες  ζητάµε  να  µπουν ,  κάποιες  να  βγουν .   

 Ζητάµε  τη  δηµιουργία  κάποιων  τµηµάτων ,  ας  το  πούµε  αυτό  γιατ ί  

ε ίνα ι  βασικό .  Στη  Γενική  ∆ιεύθυνση  Αναπτυξ ιακού  Προγραµµατισµού  

Περιβάλλοντος  κα ι  Συγκο ινωνιών  επε ιδή  έχε ι  γίνε ι  µια  συγχώνευση  

τµηµάτων  ζητάµε  να  γ ίνε ι  διαχωρισµός  του  τµήµατος  σχεδ ιασµού  

περιφερε ιακής  πολιτ ικής  κα ι  τεκµηρίωσης  σε  τµήµα  σχεδ ιασµού  

περιφερε ιακής  πολιτ ικής  κα ι  σε  τµήµα  τεκµηρίωσης  µε  αρµοδιότητες  κα ι  
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επ ιλογή  προϊσταµένων  όπως  υπήρχε  πριν .   ∆ηλαδή  υπάρχε ι  µια  

συγχώνευση  δυο  τµηµάτων  σε  ένα .   

Και  θεωρούµε  ότι  εµε ίς  από  την  εµπε ιρία  που  έχουν  ο ι  συνάδελφοι  

δεν  µπορούν  να  λε ιτουργήσουν  µαζί .  Είνα ι  καλύτερα  να  λε ιτουργήσουν  

ξεχωριστά .   

Επίσης ,  στη  γεν ική  δ ιεύθυνση  ανάπτυξης  έχουν  δηµ ιουργηθε ί  δυο  

γραφεία  γραµµατε ίας  στη  διεύθυνση  τουρισµού ,  αθλητ ισµού ,  πολ ιτισµού ,  

δια  βίου  µάθησης  κα ι  απασχόλησης .  Ζητάµε  αυτά  να  γίνουν  τµήµατα  στη  

Σύρο  κα ι  στη  Ρόδο .   

Επίσης  τα  γραφεία  τουρισµού ,  αθλητ ισµού ,  δια  βίου  µάθησης  κα ι  

απασχόλησης  ζη τάµε  επ ίσης  στ ις  περιφερε ιακές  ενότητες  να  γίνουν  

τµήµατα .  Έχε ι  τεθε ί  αυτό .  Υπάρχουν  αυτή  τη  στ ιγµή  µέσα  στον  οργαν ισµό  

σαν  γραφε ία .   Αυτές  ε ίνα ι  οι  διαφορές  του  κατατεθε ιµένου  οργανισµού .    

Και  επ ίσης  υπάρχουν  κάποιες  ελλε ίψε ις  όσον  αφορά  να  προστεθούν  

κάποια  γραφε ία  πληροφορικής  σε  όλες  τ ις  περ ιφερε ιακές  ενότη τες  

Κυκλάδων  για τί  δεν  έχουν  µπει  σε  όλες .  ∆ηλαδή  υπάρχουν  κενά  στις  

περιφερε ιακές  ενότη τες  Κέας ,  Κύθνου ,  Μυκόνου ,  Πάρου  κα ι  Άνδρου .   

Όπως  να  υπάρξουν  αντίστο ιχα  κα ι  γραφε ία  περ ιβάλλοντος  κα ι  

υδροοικονοµ ίας  σε  όλες  τις  περιφερε ιακές  ενότητες  Κυκλάδων .  ∆ηλαδή  σε  

κάποιες  περ ιφερε ιακές  ενότητες  υπάρχουν  σε  κάποιες  άλλες  δεν  

υπάρχουν .  Ας  υπάρχουν  κα ι  εκε ί  για  να  µην  υπάρχε ι  κα ι  θέµα .   Κατ΄  

αντιστο ιχ ία  δηλαδή  σε  Κέα ,  Κύθνο ,  Μύκονο ,  Πάρο  κα ι  Τήνο .  

Τα  άλλα  ε ίνα ι  κάποιες  αρµοδιότητες  οι  οποίες  ε ίτε  σβήνοντα ι  ε ίτε  

προστ ίθεντα ι .    

Ευχαριστώ  πολύ .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Και  εµε ίς .  Να  καλωσορίσουµε  το  βουλευτή  ∆ωδεκανήσου  τον  κ .  Υψηλάντη .   

Κύρ ιε ,  για  τα  πρακτ ικά  δηλώστε  την  ι δ ιότητά  σας .  

Κος  ΓΚΙΚΑΣ :  

Καληµέρα ,  ε ίµα ι  ο  Γκίκας  ο  Αντώνης  ο  Πρόεδρος  του  Συλλόγου  της  

∆ωδεκανήσου .   

Αυτό  που  έχω  να  πω  εγώ  ε ίνα ι  ότ ι  έχουµε  δουλέψε ι  τον  τελευτα ίο  

ενάµ ισι  χρόνο  πάρα  πολύ  κα ι  σαν  σύλλογο ι  σε  συνεργασία ,  ε ίχαµε  κάποιες  

συγκρούσεις  επόµενο  ήταν  αυτό  κα ι  µε  τη  διο ίκηση .   Καταλήξαµε  

επ ιτέλους  σε  µια  αντιστο ίχ ιση .  

Αυτό  που  θέλω  να  πω  επ ίσης  ε ίνα ι  ότ ι  πρέπει  να  ε ίνα ι  πλήρης  η  

αντιστο ίχ ιση ,  να  συµπεριλαµβάνε ι  τη  συνάφεια  που  εµε ίς  συνέχε ια  

επ ισηµαίνουµε .   Σε  καµ ία  περίπτωση  δεν  πρέπει  να  αποδυναµωθούν  τα  

επαρχε ία ,  πρέπει  να  έχουν  καθοριστ ικό  ρόλο  κα ι  εκτελεστ ικό  στην  περιοχή  

ευθύνης  τους .  

Συµφωνώ  σε  αυτό  που  ε ίπε  κα ι  ο  συνάδελφος  ότι  ζητάµε  συνέχε ια  

επ ιτακτικά  µόνιµο  προσωπικό .  Μια  λύση  τύπου  Ι∆ΑΧ  κα ι  τέτο ια  σίγουρα  θα  



ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ  ΝΟΤΙΟΥ  ΑΙΓΑΙΟΥ 

14
η
 ΣΥΝΕ∆Ρ ΙΑΣΗ  ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  ΤΗΣ  19

η ς
 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ  2013 

30 

ανοίξε ι  θέσε ις  εργασίας  που  τ ις  θέλε ι  η  κο ινων ία  αλλά  δεν  εξυπηρετε ί  σε  

καµ ία  περίπτωση  τη  λε ιτουργία  της  Περιφέρε ιας .   

Όλη  αυτή  η  τροποπο ίηση  γίνε τα ι  µε  το  σκεπτ ικό  της  νησιωτ ικότητας .  

Εφόσον  τα  ∆ωδεκάνησα  κα ι  οι  Κυκλάδες  ε ίνα ι  αποµακρυσµένες  πρέπει  η  

κάθε  νοµαρχία  να  το  πω  έτσι ,  πρέπει  να  µπορεί  να  λε ιτουργήσει  αυτόνοµα .   

Σίγουρα  κάτω  από  τις  γεν ικές  κατευθύνσε ις  των  γεν ικών  διευθύνσεων .   

Συµφωνούµε  επί  της  αρχής  µε  κάποια  σχόλια  τελευτα ίας  στ ιγµής  που  

κα ι  εµε ίς  πήραµε  από  συναδέλφους  κα ι  ελπίζω  να  συµπεριληφθούν  όπως  

µας  έχε ι  διαβεβαιώσει  κα ι  η  γεν ική  διευθύντρ ια .  

∆εν   έχω  να  πω  κάτ ι  άλλο .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Καλώς .  Άρα  για  να  ανακεφαλαιώσω  εγώ ,  συµφωνε ίτε  στο  µεγαλύτερο  

ποσοστό  µε  την  ε ισήγηση ,  µε  τα  όσα  συµπεριλαµβάνοντα ι  µάλλον  στη  

σηµερινή  ε ισήγηση .  Σωστά ;   Κα ι  από  την  διαβούλευση  όποια  θέµατα  έχουν  

προκύψει  τα  δίνε τε  προς  περαιτέρω  διαβούλευση  στη  διο ίκηση  κα ι  στην  

πορε ία  βλέπετε  πως  συνεχίζετε .  Σωστά ;  

Κος  ΓΚΙΚΑΣ :  

Ναι ,  έχε ι  δεσµευτε ί  κα ι  η  γενική  διεύθυνση .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Μισό  λεπτό ,  έναν  κατάλογο  οµιλητών .    

Κος  ΚΟΚΚΙΝΟΣ :  

Ακούσαµε  τους  δύο  προέδρους  των  εκπροσώπων  των  εργαζοµένων  µε  

ιδ ια ίτερη  προσοχή  όπως  επ ίσης  ως  συνδυασµός  έχουµε  διαβάσε ι  µε  

ιδ ια ίτερη  προσοχή  τα  έγγραφά  τους  κα ι  τ ις  παρεµβάσεις  κα ι  τα  αιτήµατά  

τους .   

 Εγώ  θέλω  να  ξεκαθαρίσω  το  εξής .   Όταν  αποφασίσαµε  εµε ίς  ως  

συνδυασµός  να  στηρίξουµε  το  συγκεκριµένο  οργανισµό  το  κάναµε  πράξη  

κα ι  για  έναν  άλλο  λόγο .   Ότι  τούτη  τη  φορά  δεν  ε ίδαµε  να  υπάρχουν  

αντιδράσεις  από  αυτούς  που  θεωρούµε  άµεσους  συνεργάτες ,  από  αυτούς  

που  δοκ ιµάζοντα ι  από  τη  δύσκολη  καθηµερινό τητα  κα ι  αναφέροµαι  στους  

συναδέλφους ,  έ τσι  θα  τους  ονοµάσω ,  που  εργάζοντα ι  στην  Περιφέρε ια  

Νοτ ίου  Αιγα ίου .  

 Το  δεύτερο  ε ίνα ι  το  εξής ,  ότι  µέσα  από  ότ ι  ε ίδαµε  τουλάχιστον  µε  

βάση  τα  έγγραφα  τα  οπο ία  έχε τε  στε ίλε ι  κατά  κα ιρούς  ενσωµατώνοντα ι  κα ι  

υλοποιούντα ι  να  το  πω  έτσι  κάποιες  προτάσεις  δικές  σας .   Και  τούτη  τη  

φορά  δεν  ε ίχαµε  κα ι  µηνύµατα  στα  κ ινητά  µας  που  ήρθαν  στην  Πάρο  τα  

οποία  εδ ιαµαρτύροντο  γ ια  το  συγκεκριµένο  οργανισµό  που  προωθείτο  

εκε ίνη  την  ηµέρα  προς  συζήτηση .  

Και  το  άλλο  ε ίνα ι  το  εξής ,  ότ ι  ως  πρόεδροι  που  εκπροσωπούν  

εργαζοµένους  άριστα  κάνουν  να  µεταφέρουν  κα ι  κάποια  άλλα  αιτήµατα  τα  

οποία  υπάρχουν .  Όµως  δεν  πρέπει  να  λυπόµαστε  τα  λόγια  αλλά  να  τα  

λέµε  τα  πράγµατα  µε  το  όνοµά  τους ,  η  ελληνική  γλώσσα  ε ίνα ι  πλούσ ιο  σε  
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λεξ ικό .  Είνα ι  ένα  θετ ικό  βήµα  αυτό  το  οποίο  γίνετα ι  µε  την  έννο ια  ποια ;   

Ότι  προωθούµε  αυτή  τη  στ ιγµή ,  αυτο ί  που  ψηφίζουµε  όχι  αυτο ί  που  

απέχουµε  ή  ενδεχοµένως  εκφράζουµε  κατά  περ ίπτωση  τη  συµπαράστασή  

µας  στα  αιτήµατά  σας .  Η  συµπαράσταση  στα  όποια  αιτήµατα  εργαζοµένων  

γ ίνε τα ι  πράξη  όταν  υπάρχουν  έγγραφα ,  όταν  υπάρχε ι  συνέπεια  κα ι  όταν  

υπάρχε ι  συνέχε ια .  

Λοιπόν ,  εµε ίς  ψηφίσαµε  αυτό  µε  τη  λογική  ότ ι  εκφράζε ι  κα ι  τους  

εργαζοµένους  κα ι  ότ ι  διεκδ ικε ί  κα ι  περ ισσότερες  θέσε ις  εργασίας  διότ ι  

γνωρίζουµε  το  κοπιαστ ικό  του  προβλήµατος .  Και  αυτά  τα  οποία  θέτε τε  

ε ίνα ι  πολύ  µεγάλη  κουβέντα .  

Εγώ  θα  πρότε ινα  το  εξής  στο  Περιφερε ιακό  Συµβούλιο  κα ι  κλε ίνω  µε  

αυτό ,  ε ίτε  σε  επ ίπεδο  επ ικεφαλής  παρατάξεων  κα ι  όποιος  Περιφερε ιακός  

σύµβουλος  θέλε ι  ε ίτε  σε  κάποιο  Περ ιφερε ιακό  Συµβούλιο  αυτά  τα  ζητήµατα  

τα  οποία  θέτετε  τα  οποία  κάποια  ε ίνα ι  θεσµικού  χαρακτήρα ,  κάποια  

απαιτούν  µεγαλύτερη  διεκδ ίκηση  πέρα  από  αυτή  την  οποία  εσε ίς  πράττε τε  

µε  την  οργανωµένη  προσπάθε ιά  σας ,  σε  επ ίπεδο  λο ιπόν  Περιφερε ιακού  

Συµβουλίου  να  γίνε ι  µια  αναλυτική  κουβέντα  κα ι  στο  µέτρο  του  δυνατού .   

Εκεί  που  µπορεί  να  παρέµβε ι  το  Περιφερε ιακό  Συµβούλιο ,  εκε ί  που  µπορε ί  

να  παρέµβουν  κα ι  τριτοβάθµιες  οµοσπονδίες  όπως  αυτές  εκφράζοντα ι  κα ι  

ε ιδ ικά  η  Α∆Ε∆Υ ,  έ τσι  γ ια  να  λέµε  γιατ ί  εκε ί  ανήκε τε  ως  εργαζόµενο ι  αν  δεν  

κάνω  λάθος .  

Όλα  αυτά ,  λο ιπόν ,  να  µπορέσουµε  να  τα  προωθήσουµε  κα ι  να  τα  

συζητήσουµε .  Γ ιατί  αυτό  ε ίνα ι  ένα  δεύτερο  κοµµάτ ι  που  λογικά  µένε ι  

αναπάντητο  από  κάποια  αιτήµατα  τα  οποία  επαναλαµβάνω  ε ίνα ι  µεν  δίκα ια  

αλλά  θέλουν  αρκετή  κουβέντα .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Καλώς .  Ζητήσατε  το  λόγο  γιατί ;   Ένα  λεπτό ,  θα  ανοίξε ι  κατάλογος  

οµ ιλητών  γιατ ί  το  θέµα  από  ότ ι  βλέπω  ε ίνα ι  πλατύ .  Θα  τηρηθε ί  για  να  

µπορέσουµε  να  το  ολοκληρώσουµε  τα  όσα  προβλέποντα ι  στον  κανον ισµό .  

Και  από  εκε ί  κα ι  πέρα  αν  κρίνε τε  ότ ι  πρέπε ι  να  δευτερολογήσετε  πολύ  

ευχαρίστως .   Ο  κος  Κόκκ ινος  δεν  δευτερολόγησε ,  τοποθετήθηκε .  

Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  

Επειδή  τοποθετήθηκαν  οι  σύλλογο ι  κα ι  το  κύριο  θέµα  ε ίνα ι  αυτή  η  αύξηση  

των  τµηµάτων ,  των  θέσεων ,  θέλω  να  θέσω  υπόψη  κάποιες  παραδοχές .  

Οι  παραδοχές  αυτές  ε ίνα ι  ως  προς  τον  αριθµό  των  διευθύνσεων  

έχουµε  από  22  28 , 6  διευθύνσε ις  νέες .   Όσον  αφορά  τα  τµήµατα  από  124 

196,  72 νέα  τµήµατα .   Όσον  αφορά  τα  γραφεία  από  17  στα  61 ,  44 

κα ινούργια  γραφεία .   

Αυτό  τι  σηµαίνε ι ;   Σηµαίνε ι ,  λο ιπόν ,  από  µ ια  δαπάνη  ε τήσ ια  γ ια  τη  

µισθοδοσία  από  11 .300.000  ε τησίως  για  το  σύνολο  της  Περιφέρε ιας  µε  τη  

νέα  πρόταση  αυξάνε τα ι  κατά  7 .500 .000 δηλαδή  από  τον  ε τήσιο  
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προϋπολογισµό  της  Περιφέρε ιας  δαπανώντα ι  συνολικά  19 .000 .000 

περίπου  µόνο  γ ια  τη  µισθοδοσία .  

Αυτό  έχε ι  να  κάνε ι  βέβαια  κα ι  µε  τον  αρ ιθµό  που  ε ίνα ι  σήµερα  

υπηρετούντες  οι  475  κα ι  µε  τον  οργανισµό  φτάνουν  τους  786,  δηλαδή  

µιλάµε  γ ια  έναν  αριθµό  επ ιπλέον  311 ατόµων .    

Τώρα ,  αυτός  ο  οργανισµός  επειδή  ακούστηκε  κιόλας  για  τη  χρονική  

περίοδο  τη  συγκεκριµένη  πρέπει  να  λάβουµε  υπόψη  µας  ότ ι  σε  καµ ία  

περίπτωση  δεν  µπορε ί  να  έχε ι  εφαρµογή .  ∆ηλαδή  αυτός  ο  οργαν ισµός  εάν  

ξεκ ινήσε ι  να  συζητ ιέ τα ι  κάπο ια  στιγµή  κα ι  εάν  γίνε ι  αποδεκτός  χωρίς  

τροποποιήσε ις  περαι τέρω  θα  ε ίνα ι  στην  καλύτερη  περίπτωση  µετά  το  

2016.   Άρα  δεν  νοµ ί ζω  ότι  δεσµεύουµε  κα ι  κανέναν ,  υπάρχε ι  αυτό  το  

χρονικό  διάστηµα  το  οποίο  µεσολαβε ί  κα ι  επαναλαµβάνω  ε ίνα ι  για  µια  

προοπτ ική  σε  βάθος  χρόνου .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Εντάξε ι ,  κατάλογος  οµιλη τών .  Ο  κος   Χατζη ιωάννου ,  η  κυρία  Κυπραίου ,  ο  

κος  Κατσοτούρχης ,  ο  κος  Σταυλάς ,  άλλος ;   Κύριε  Χριστοφάκη  θέλετε  να  

τοποθετηθε ίτε ;   Ωραία .  Και  ο  κος  Ζωγραφίδης  κα ι  ο  κος  Θεόφιλος  κα ι  ο  

κος  Μαργάρας .    

 Λοιπόν ,  να  επαναλάβω  για  να  ε ίµαστε  σίγουροι .  Ο  κος  

Χατζη ιωάννου ,  η  κυρία  Κυπραίου ,  κος  Κατσοτούρχης ,  κος  Σταυλάς ,  κα  

Σβύνου ,  κος  Θεόφιλος ,  κος  Ζωγραφίδης ,  κος  Μαργάρας .   

 Κύρ ιε  Χατη ιωάννου .  

Κος  ΧΑΤΖΗΙΩΑΝΝΟΥ:  

Θέλω  να  πω  πρωτίστως  στα  στελέχη  µας  ότι  εµε ίς  ως  Περιφερε ιακό  

Συµβούλιο  πασχίζουµε  κα ι  ε ίνα ι  κα ι  η  ιδεολογία  µας  για  την  πραγµατική  

Αυτοδιο ίκηση  κα ι  πάντα  έχουµε  µια  διάθεση  σύγκρουσης  µε  το  λεγόµενο  

«παχύδερµο» έκανα  κα ι  ένα  άρθρο  πριν  από  λίγες  µέρες  «το  παχύδερµο  

κα ι  οι  ψύλλοι»,  για τί  πραγµατ ικά  εάν  θέλουµε  να  αναπτυχθούµε  

περιφερε ιακά  εµένα  όνε ιρό  µου  ε ίνα ι  να  πάµε  σε  µια  περιφερε ιακή  

Ελλάδα .  Όπου  να  µπορούν  οι  τοπικές  κο ινων ίες  να  αυτοδ ιαχε ιρίζοντα ι  κα ι  

να  εκχωρούν  ένα  µέρος  του  τοπικού  πλούτου  στην  κεντρική  διαχε ίριση .   

Είνα ι  κα ι  θέµα ,  λο ιπόν ,  ιδεολογ ίας .   Χωρίς  να  απεµπολούµε  το  

εθνικό  κράτος  αλλά  πιστεύω  ότι  ε ίνα ι  ζή τηµα  δηµοκρατ ίας .  Νοµίζω  ότ ι  κα ι  

ο  Περιφερε ιάρχης  πρώτος  από  όλους  αλλά  κα ι  όλοι  εµε ίς  στο  Περιφερε ιακό  

Συµβούλιο  χρόν ια  τώρα  ε ίµαστε  αντ ίθετο ι  σε  οποιαδήποτε  προσπάθε ια  

γ ίνε τα ι  από  το  κεντρικό  κράτος  να  µειωθε ί  η  λεγόµενη  σήµερα  

Αυτοδιο ίκηση .   Το  λέω  λεγόµενη  γιατ ί  στην  ουσία  ε ίνα ι  τοπική  διο ίκηση .   

Κάποτε  θα  γ ίνουµε  Αυτοδιο ίκηση .  

Άρα  έχετε  µαζί  σας  µια  Περιφέρε ια ,  µια  περ ιφερε ιακή  αρχή  κα ι  ένα  

Περιφερε ιακό  Συµβούλ ιο  το  οπο ίο  πασχίζε ι  για  περισσότερη  δηµοκρατ ία .   

Επίσης  χωρίς  στελέχη  δεν  υπάρχε ι  Περ ιφέρε ια .   Χωρίς  εσάς  που  ε ίστε  το  

αίµα ,  η  δύναµη ,  η  ορµή  της  Περιφέρε ιας  δεν  υπάρχε ι  η  διο ίκηση .  Άρα  ότ ι  
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κάνουµε  νοµ ίζω  το  κάνουµε  από  την  ί δ ια  πλευρά ,  ε ίµαστε  όπως  ε ίπε  

σήµερα  όµορφα  ο  Κώστας  ο  Ίσσαρης  οι  δύο  ράγες  πάνω  στις  οποίες  

πρέπε ι  να  περπατήσει  το  τρένο  της  Περιφέρε ιας .  Τα  στελέχη  µας  κα ι  η  

περιφερε ιακή  αρχή .  

Εξάλλου  η  Περιφέρε ια  πρέπε ι  να  έχε ι  µια  δυναµική  κα ι  στο  µέλλον .  

∆εν  ε ίνα ι  δυνατόν  σήµερα  µε  παρούσες  τ ις  συνθήκες  τ ις  οικονοµ ικές ,  τι ς  

δηµοσιονοµ ικές  να  φτάσουµε  σε  µια  ανάπτυξη  όπως  την  ονε ιρευόµαστε .  

Όµως  πρέπει  από  τώρα  να  µπορούµε  να  έχουµε  αυτή  τη  δυνατό τητα .   

Σηµαίνε ι  ότι  ο  οργανισµός  γ ια  τον  οποίο  πρέπει  να  ευχαριστήσω  τους  δύο  

αντιπεριφερε ιάρχες ,  τα  µέλη  της  επ ιτροπής  κα ι  την  Εύη  την  Αριστε ίδου  τη  

γενική  διευθύντρια  γ ια  την  εξα ιρετ ική  δουλε ιά .  

Και  κλε ίνω  κάνοντας  µια  πρόταση ,  µια  κα ι  µόνη  κα ι  αποτελε ί  κα ι  

πρόταση  κα ι  της  γεν ικής  διεύθυνσης .  Είµαστε  η  µεγαλύτερη  νησιωτική  

Περιφέρε ια  µε  τον  µεγαλύτερο  αλ ιευτ ικό  στόλο ,  2055 σκάφη .   Και  

ε το ιµαζόµαστε  επ ίσης  γ ιατί  µε  εντολή  του  Περιφερε ιάρχη  εκπονούµε  

πρόγραµµα  γεωργίας ,  κτηνοτροφίας  κα ι  αλιε ίας .  Σε  κάποια  στιγµή  γ ια  να  

µπορέσουµε  να  το  υλοποιήσουµε  θα  χρε ιαστε ί  να  έχουµε  διεύθυνση  

αλ ιε ίας  στα  ∆ωδεκάνησα  κα ι  στ ις  Κυκλάδες .  Με  τα  στελέχη  που  σήµερα  

υπηρετούν  στο  λεγόµενο  τµήµα  αλ ιε ίας  στα  ∆ωδεκάνησα  υπερεπαρκούν  

στον  αριθµό  για  να  δηµιουργηθε ί  µια  δ ιεύθυνση .  Όπως  επ ίσης  υπάρχουν  

στελέχη  στ ις  Κυκλάδες  αλλά  µπορε ί  να  µην  γ ίνε ι  αύριο  το  πρωί ,  να  

υπάρχε ι  όµως  η  δυνατότητα  να  αναπτυχθε ί  κα ι  εκε ί  διεύθυνση .  

Είνα ι  η  µόνη  παρατήρηση  που  θέτω ,  η  µόνη  πρόταση  που  φέρνω  

στο  Περιφερε ιακό  Συµβούλ ιο .  Κατά  τα  άλλα  πάλι  εκφράζω  την  ταπεινή  µου  

εκτ ίµηση  κα ι  ευαρέσκε ια  προς  τους  συναδέλφους  µας  γ ια  τη  δουλε ιά  που  

έκαναν .   Αλλά  να  ξέρε τε  κα ι  εσε ίς  ως  στελέχη  µας  ότ ι  περπατάµε  µαζ ί ,  

πορευόµαστε  µαζί  κα ι  προσπαθούµε  συνάµα .  

Ευχαριστώ  πολύ .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ευχαριστούµε .  Κύριε  Κατσοτούρχη .  

Κος  ΚΑΤΣΟΤΟΥΡΧΗΣ :  

Ευχαριστώ ,  κυρία  Πρόεδρος .   Βέβαια  ο  Αντιπεριφερε ιάρχης  µε  κάλυψε  σε  

ένα  σηµε ίο ,  όµως  εγώ  θα  ήθελα  να  προχωρήσω  λ ίγο  παρακάτω .  Ο  κύριος  

ε ισηγητής ,  ο  κος  Πουσσαίος ,  ε ίπε  ότι  πρέπε ι  να  ξεφύγουµε  λίγο  από  την  

καθηµερινότητα  κα ι  να  πάµε  επ ιτέλους  να  µιλήσουµε  κα ι  για  την  ανάπτυξη ,  

γ ια  το  ΕΣΠΑ  κλπ .  

Αυτό  που  ε ίπε  ο  Αντώνης  ο  Χατζη ιωάννου  όσον  αφορά  τη  διεύθυνση  

αλ ιε ίας  στην  περιφέρε ιά  µας ,  µια  διεύθυνση  στ ις  Κυκλάδες  κα ι  µια  

διεύθυνση  στα  ∆ωδεκάνησα ,  επ ιβάλλετα ι  διότι  αν  θέλουµε  να  µιλήσουµε  

αύριο -µεθαύριο  για  τη  γαλανή  περιβόητη  ανάπτυξη ,  να  µιλήσουµε  για  τι ς  

ολοκληρωµένες  παρεµβάσε ις  κα ι  όλα  αυτά  τα  ζητήµατα  που  θα  τρέξουν  

στην  5
η
 προγραµµατ ική  περίοδο ,  υποχρεωτ ικά  πρέπει  να  υπάρχε ι  η  δοµή  
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η  οποία  θα  πρέπει  να  συντάξε ι  το  επ ιχε ιρησιακό  πρόγραµµα  σε  

συνεργασία  µε  όλους  αυτούς  τους  φορείς .  

Εδώ  θα  µου  επ ιτρέψετε  όµως ,  φίλε  Αντώνη ,  να  κάνω  µια  δεύτερη  

πρόταση .  Όλη  η  Περιφέρε ια  κα ι  εδώ  ας  µε  διαψεύσουν  οι  δυο  πρόεδροι  

που  ε ίνα ι  εδώ  στο  πάνελ  πάνω ,  όλη  η  Περ ιφέρε ια  η  δουλε ιά  που  κάνε ι  

στον  τοµέα  της  αλιε ίας  εάν  τη  µαζέψω  όλη  µαζ ί  δεν  καλύπτε ι  την  Κάλυµνο .   

Θα  µου  πεί τε  τραβάς  το  πάπλωµα  για  τον  εαυτό  σου .   Όχι .  

Τραβώ  το  πάπλωµα  εκε ί  που  µπορεί  πραγµατικά  να  κατατεθε ί  όπως  

κατατέθηκε  στο  Περ ιφερε ιακό  µας  Συµβούλ ιο  επ ιχε ιρησιακό  πρόγραµµα  

αλ ιε ίας  κα ι  θα  µπορούσε  να  ανταποκριθε ί  στις  απαιτήσε ις  της  5
η ς

 

προγραµµατ ικής  περιόδου .   

Άρα  λο ιπόν  δεν  µπορεί  η  διεύθυνση  αλ ιε ίας  να  µην  ε ίνα ι  στην  

Κάλυµνο  κα ι  να  ε ίνα ι  στη  Ρόδο  ή  να  ε ίνα ι  στη  Σύρο  ή  οπουδήποτε  αλλού .  

Και  το  ζητούµενο  δεν  ε ίνα ι  ότ ι  επειδή  ρατσιστ ικά  θέλουµε  εµε ίς  επε ιδή  η  

Κάλυµνος  ε ίνα ι  έ τσι  ή  αλλιώς .  Η  διαδ ικασία  ε ίνα ι  τέ το ια ,  όλη  η  παραγωγική  

διαδ ικασία  θα  περάσε ι  ε ί τε  το  θέλουµε  ε ίτε  όχι  µέσα  από  το  µεγαλύτερο  

αλ ιευτ ικό  στόλο  της  µεσογε ίου  που  εδρεύε ι  ευτυχώς  ή  δυστυχώς  στο  νησί  

της  Καλύµνου .   

Άρα  λο ιπόν  δεν  µπορεί  να  µην  ε ίνα ι  κα ι  η  ναυαρχίδα  της  αλιε ίας  

όσον  αφορά  τον  οργανισµό  της  Περιφέρε ιας .   

Σας  ευχαριστώ .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Και  εµε ίς .  Κύριε  Θεόφιλε .  

Κος  ΘΕΟΦΙΛΟΣ :  

Ευχαριστώ ,  κυρ ία  Πρόεδρε .  Καταρχάς  θα  ήθελα  να  απευθύνω  θερµές  

ευχαριστίε ς  κα ι  συγχαρητήρια  στη  γενική  διευθύντρια  την  Εύη  την  

Αριστε ίδου  η  οποία  σε  πολύ  µικρό  χρον ικό  διάστηµα  έβγαλε  έναν  τεράστ ιο  

όγκο  δουλε ιάς  γ ια  να  παρουσιάσε ι  τη  σηµερινή  ε ισήγηση  όσον  αφορά  την  

τροποποίηση  του  οργανισµού  εσωτερικής  υπηρεσίας  της  περιφέρε ιάς  µας .  

Η  ε ισήγηση  αυτή  καταρχήν  κάνε ι  δεκτή  την  πρόθεση  που  ε ίχε  κα ι  η  

επ ιτροπή  να  προχωρήσει  σε  αντ ιστο ίχιση ,  πλήρη  αντ ιστο ίχιση  των  

υπηρεσιών  κα ι  στους  δυο  νοµούς .   

Θα  ήθελα  όµως  να  κάνω  δυο  απλές  παρατηρήσε ις .  Φρονώ  ότ ι  η  

γενική  διεύθυνση  δηµόσιας  υγε ίας  κα ι  κο ινωνικής  µέρ ιµνας  δεν  θα  έπρεπε  

να  έχε ι  4  διευθύνσε ις  αλλά  2 ,  ε ίνα ι  η  µοναδική  παρατήρηση  που  έχω  να  

κάνω  επ ί  της  ε ισηγήσεως .  ∆ηλαδή  µια  διεύθυνση  υγε ίας  κα ι  κο ινωνικής  

µέριµνας  στα  ∆ωδεκάνησα  κα ι  µια  διεύθυνση  υγε ίας  κα ι  κο ινωνικής  

µέριµνας  στ ις  Κυκλάδες .  

Και  η  άλλη  µεγαλύτερη  σε  έκταση  παρατήρηση  ε ίνα ι  η  εξής .   Πως  

νοε ίτα ι  Αυτοδιο ίκηση  όταν  δεν  µπορεί  µόνη  της  να  συντάξε ι  έναν  

οργανισµό  κα ι  να  τον  αποφασίσε ι  κα ι  να  τον  εφαρµόσε ι  αλλά  

ε τεροκαθορίζετα ι  κα ι  ε τεροαποφασίζετα ι  το  πώς  θα  λε ιτουργήσει .  
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Σας  ευχαριστώ  πολύ .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Και  εµε ίς .  Κυρία  Κυπραίου .  

Κα  ΚΥΠΡΑΙΟΥ:  

Είνα ι  γεγονός  ότι  αυτή  η  τροποποίηση  του  οργανισµού  µας  έχε ι  εδώ  κα ι  

αρκετό  κα ιρό  ταλα ιπωρήσε ι ,  όµως  το  αποτέλεσµα  ε ίνα ι  πάρα  πολύ  καλό  

κα ι  αξ ίζουν  συγχαρητήρια  σε  όλους  όσους  συνέβαλαν  κυρίως  όµως  στη  

γενική  διευθύντρια  την  Εύη  την  Αριστε ίδου .  

Εγώ  θέλω  να  κάνω  µια  µικρή  παρατήρηση  δεδοµένου  ότι  θέλω  να  

πατάω  στα  σίγουρα  αν  µου  επ ιτρέπετα ι  να  εκφραστώ  έτσι .   Για  την  Κω ,  γ ια  

το  επαρχε ίο  Κω  την  περιφερε ιακή  ενότητα  Κω  ενώ  υπήρχε  το  τµήµα  υγε ίας  

κα ι   πρόνοιας  σαν  νοµαρχία  κα ι  βάσει  του  Καλλ ικράτη  κα ι  βάσε ι  του  

άρθρου  39  ακριβώς  έ τσι  µεταφέρετα ι  κα ι  στην  περιφερε ιακή  Αυτοδιο ίκηση ,  

πριν  από  περίπου  15  µέρες  µας  ανακοινώθηκε  από  το  Γενικό  Λογ ιστήριο  

του  Κράτους  ύστερα  από  κάποιες  επ ιστολές  που  στάλθηκαν  ότι  δεν  

υπάρχε ι  τµήµα  αλλά  δυο  γραφεία .   Γραφε ίο  κο ινωνικής  µέριµνας  κα ι  

γραφείο  δηµόσιας  υγε ίας .  

Αυτό  αντ ιλαµβάνεσθε  ότ ι  ε ίνα ι  εκ  των  ων  ουκ  άνευ  να  το  συζητάµε  

δεδοµένου  ότ ι  η  Κως  έχε ι  µεγάλο  όγκο  καταστηµάτων  υγε ιονοµ ικού  

ενδ ιαφέροντος  τουλάχ ιστον  2 .500,  ε ίνα ι  ο  4
ο ς

 τουριστικός  προορισµός  κα ι  

δεν  θέλω  να  επεκταθώ  περισσότερο .  

Άρα  εύχοµαι  σύντοµα  να  εγκρ ιθε ί  αυτός  ο  οργανισµός  κα ι  να  

µπορούµε  πάλι  να  λε ι τουργήσουµε  σαν  τµήµα .  Όµως  για  καθαρά  

πρακτικούς  λόγους  θέτω  έναν  προβληµατ ισµό  κα ι  θα  ήθελα  να  το  δεχθε ίτε .   

Είπα  γ ια  καθαρά  πρακτικούς  λόγους .  Αυτή  τη  στιγµή  έχω  µια  κο ινωνική  

λε ιτουργό  στην  περιφερε ιακή  ενότητα  Κω  η  οποία  ήταν  προϊσταµένη  κα ι  

των  δύο  τµηµάτων  γιατί  δεν  έχουµε  επόπτη  ή  άνθρωπο  από  τη  δηµόσια  

υγε ία .   

Εάν  πάµε  σε  δυο  διαφορετ ικά  τµήµατα  κο ινωνικής  µέριµνας  όπως  

ε ίνα ι  στον  οργανισµό  κα ι  ένα  τµήµα  δηµόσιας  υγε ίας  χωριστά  δεν  

πρόκε ιτα ι  να  λε ιτουργήσε ι  ποτέ  δεδοµένου  ότ ι  ξέρουµε  τ ις  συνθήκες  τι ς  

σηµερινές  σε  σχέση  µε  τι ς  προσλήψεις  κα ι  τη  στελέχωση  όλων  των  

υπηρεσιών .   

Άρα  αν  ε ίνα ι  δυνατόν  να  γίνε ι  τροποποίηση  κα ι  να  ε ίνα ι  ένα  το  

τµήµα .   Τµήµα  κο ινων ικής  µέριµνας  κα ι  δηµόσιας  υγε ίας .   Όπως  βέβαια  το  

ίδ ιο  ισχύε ι  κα ι  στο  εσωτερικής  λε ιτουργίας  το  οποίο  ο  συνάδελφος  ο  

Κώστας  ο  Σταυλάς  θα  αναπτύξε ι ,  ε ίνα ι  ακριβώς  το  ίδ ιο  πράγµα .  ∆εν  

έχουµε  περίσσε ια  υπαλλήλων  για  να  µοιράσουµε  τα  τµήµατα .  

Ευχαριστώ  πολύ .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Και  εγώ .  Κύρ ιε  Σταυλά .  

Κος  ΣΤΑΥΛΑΣ :  
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Ευχαριστώ ,  κυρία  Πρόεδρε .  Και  εγώ  µε  τη  σειρά  µου  να  συγχαρώ  

πραγµατικά  όλους  αυτούς  που  εργάστηκαν  για  να  µας  παρουσιάσουν  το  

σχέδ ιο  του  οργαν ισµού  κα ι  που  µας  ικανοποίησε  σε  πολύ -πολύ  µεγάλο  

βαθµό .  

 Έχω  κα ι  εγώ  να  κάνω  κάποιες  υποδείξ ε ις  για  την  καλύτερη  

λε ιτουργ ία  κα ι  ότ ι  έχε ι  σχέση  τουλάχιστον  µε  εµάς ,  µε  τις  περ ιφερε ιακές  

ενότητες .  Πιο  συγκεκριµένα ,  µε  την  προτε ινόµενη ,  λο ιπόν ,  τροποποίηση  η  

γενική  δ ιεύθυνση  εσωτερικής  λε ιτουργ ίας  της  Περ ιφέρε ιας  Νοτίου  Αιγα ίου  

διασπάτα ι  σε  δυο  διευθύνσε ις .  Τη  διεύθυνση  δ ιο ίκησης  κα ι  στη  διεύθυνση  

οικονοµ ικού .  

Τα  τµήµατα  τώρα  εσωτερικής  λε ιτουργίας  που  λε ιτουργούσαν  στα  

πρώην  επαρχε ία  µετονοµάζοντα ι  σε  τµήµατα  διο ικητ ικής  υποστήριξης .   Τα  

οποία  βέβαια  υπάγοντα ι  στη  διεύθυνση  διο ίκησης .  Αυτό  θα  έχε ι  ως  

αποτέλεσµα ,  η  πρόταση  η  δ ική  µας  ε ίνα ι  ωραία  ή  παραµένε ι  ως  τµήµα  

εσωτερ ικής  λε ιτουργίας  ή  ως  τµήµα  διο ικητικής  υποστήριξης  κα ι  

οικονοµ ικού .  Για τί  αφαιρώντας  το  οικονοµ ικού  υπάρχουν  αρµοδιότητες  που  

ασκούντα ι  αυτή  τη  στ ιγµή  από  εργαζόµενους  εκε ί  κα ι  που  σαφέστατα  θα  

έχουµε  πρόβληµα .   

Τώρα ,  το  επ ιχε ίρηµα  ότι  ό ,τι  έχε ι  σχέση  µε  τα  συνταξ ιοδοτ ικά  των  

υπαλλήλων  έχουν  µεταφερθε ί  παράδειγµα  στα  ∆ωδεκάνησα  στη  Ρόδο  ή  

στ ις  Κυκλάδες  στη  Σύρο ,  σύµφωνοι .  Μπορεί  να  µην  ασχολούντα ι  οι  

υπάλληλο ι  εκε ί  µε  το  θέµα  της  µ ισθοδοσίας  αλλά  όµως  έχουν  ενασχόληση  

µε  αντ ικε ίµενο  οικονοµ ικό  κα ι  µπορώ  να  αναφερθώ  συγκεκριµένα .  Και  εκε ί  

θα  έχουµε  πρόβληµα ,  λο ιπόν ,  αν  δεν  αναφέρετα ι  κα ι  δεν  υπάρχουν  αυτές  

οι  αρµοδιότητες .  

Φροντ ίζουν  για  την  προµήθε ια  των  απαραιτήτων  για  τη  λε ιτουργ ία  

όλων  των  υπηρεσιακών  υλικών ,  γραφικής  ύλης ,  εξοπλισµού  γραφείου  κλπ .  

διενεργώντας  τις  απαιτούµενες  διαδ ικασίες  κα ι  προωθώντας  τα  αναγκα ία  

γ ια  την  πληρωµή  παραστατικά  στη  δ ιεύθυνση .  

Συνεργάζοντα ι  µε  τα  τµήµατα  µισθοδοσίας  κα ι  προσωπικού ,  

ενηµερώνοντα ι  για  την  υπηρεσιακή  κατάσταση  των  υπαλλήλων  της  

περιφερε ιακής  ενότητας  καθώς  κα ι  για  τη  συνταξ ιοδότησή  τους .  

Προετο ιµάζουν  κα ι  διεκπεραιώνουν  τις  περισσότερες  δράσε ις  πολιτ ιστ ικές ,  

τουριστικής  προβολής ,  κο ινωνικής  µέριµνας  κλπ .  που  υλοποιε ί  η  

Περιφέρε ια  σε  κάθε  περιφερε ιακή  ενότητα .  

Άρα  λο ιπόν  η  πρότασή  µας  ε ίνα ι  επαναλαµβάνω  το  τµήµα  

διο ικητ ικής  υποστήριξης  κα ι  οικονοµ ικού ,  να  συµπληρωθε ί  η  λέξη  

οικονοµ ικού ,  στ ις  περιφερε ιακές  ενό τητες  στα  πρώην  επαρχε ία  για  να  

µπορούν  πραγµατ ικά  να  ασκούν  τις  αρµοδ ιότη τες  που  ασκούν  κα ι  µέχρι  

σήµερα .   

∆υο  επ ισηµάνσε ις  ακόµη .  Θα  συµφωνήσω  απόλυτα  βέβαια  κα ι  µε  τον  

αντιπεριφερε ιάρχη  τον  κ .  Χατζη ιωάννου  κα ι  µε  το  συνάδελφο  τον  Γ ιώργο  
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τον  Κατσοτούρχη  ότι  στα  πλαίσια  της  προσπάθειας  της  Κυβέρνησης  που  

καταρτίζε ι  επ ιτέλους  επ ιχε ιρησιακό  πρόγραµµα  αλιε ίας  θα  πρέπε ι  να  

αναβαθµιστούν  κα ι  οι  περιφερε ιακές  υπηρεσίας  αλιε ίας  προκε ιµένου  να  

µπορούν  να  αντεπεξέλθουν  στ ις  αυξηµένες  απαιτήσε ις .   

Προτε ίνετα ι ,  λο ιπόν ,  ο  γεν ικός  τ ίτλος  που  υπάρχε ι  σήµερα  η  Γενική  

∆ιεύθυνση  Περιφερε ιακής  Αγροτ ικής  Οικονοµ ίας  Κτηνιατρικής  να  

συµπληρωθεί  κα ι  η  λέξε ι  αλι ε ία  που  δεν  υπάρχε ι .  Και  να  δηµιουργηθούν  οι  

δυο  διευθύνσε ις  µια  στ ις  Κυκλάδες  κα ι  µ ια  στα  ∆ωδεκάνησα .   

Επίσης ,  να  γ ίνω  πιο  συγκεκρ ιµένος  στο  άρθρο  17  κα ι  παρ .  3  να  

προστεθε ί  στις  αρµοδ ιότη τες  του  τµήµατος  τεχν ικών  έργων  των  

περιφερε ιακών  ενοτήτων  κα ι  αναφέρουµε  σε  ε ισαγωγικά ,  υπάγοντα ι  

αρµοδιότητες  που  αφορούν  ιδ ίως  στη  µελέτη  κα ι  την  εκτέλεση  των  έργων  

οδοποι ίας  κα ι  λιµενικών  έργων ,  να  συµπληρωθε ί  δηλαδή  των  κτ ιρ ιακών  κα ι  

λο ιπών  αρχιτεκτον ικών  έργων  που  κατά  την  αρµοδιό τητα  ανήκουν  στην  

Περιφέρε ια  γιατ ί  δεν  αναφέρετα ι ,  δηλαδή  συµπληρωµατ ικά  κάποιες  λέξε ις .  

Και  υπάρχε ι  θα  έλεγα  ίσως  µια  δικα ιολογηµένη  διαµαρτυρία  από  

τους  υπαλλήλους  του  τµήµατος  αλιε ίας  που  γίνετα ι  αναφορά  ότι  στο  τµήµα  

αλ ιε ίας  προΐστα τα ι  υπάλληλος  του  κλάδου  ΠΕ  Ιχθυολόγων  σωστά ,  ΠΕ  

Βιολόγων  κα ι  καταλήγε ι  ή  ΤΕ  Τεχνολόγων  Γεωπονίας .  Βέβα ια  διαφωνούν  

κα ι  να  απαλε ιφθε ί  αυτό  κα ι  το  βρίσκω  κα ι  εγώ  λογ ικό  ότ ι  αντί  για  το  ΤΕ  

τεχνολόγων  Γεωπονίας  να  γίνε ι  ΤΕ  Ιχθυοκοµ ίας  κα ι  Αλ ιε ίας .  Ότι  έχε ι  σχέση  

δηλαδή  µε  το  αντικε ίµενο  της  αλ ιε ίας .  

Και  να  συµφωνήσω ,  κλε ίνοντας ,  µε  τη  συνάδελφο  την  Μαρία  την  

Κυπραίου  ότ ι  προτε ίνε τα ι  κα ι  µας  ικανοποιε ί ,  δεν  λέµε ,  το  τµήµα  

κο ινωνικής  µέριµνας  κα ι  το  τµήµα  δηµόσιας  υγε ίας .  Όµως  προκε ιµένου  να  

συµµαζευτούµε  γ ιατί  δεν  έχουµε  κα ι  πολλούς  υπαλλήλους  κα ι  θα  λέµε  ίσως  

τµήµατα  αλλά  θα  έχουµε  µόνο  έναν  υπάλληλο .  Καµία  αντ ίρρηση  το  να  γίνε ι  

τµήµα  δηµόσιας  υγε ίας  κα ι  κο ινωνικής  µέριµνας  στ ις  περ ιφερε ιακές  

ενότητες .  

Ευχαριστώ .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Και  εµε ίς .  Κύριε  Ζωγραφίδη .  

Κος  ΖΩΓΡΑΦΙ∆ΗΣ :  

Κυρ ία  Πρόεδρε ,  καταρχάς  να  πω  για  άλλη  µια  φορά  όταν  ζητάω  το  λόγο  

δεν  θέλω  να  ψάχνετα ι  ποιος  θα  ακολουθήσει  εµένα  αλλά  θέλω  να  τον  

παίρνω  στη  σειρά  που  θέλω  διότ ι  δεν  θέλω  να  καλύπτοµαι .  

 Επί  της  ουσίας ,  ο  προτε ινόµενος  οργανισµός  ε ίνα ι  ένα  θέµα  σοβαρό  

διότι  έχε ι  την  ιδ ια ιτερότη τά  του  αφού  ε ίνα ι  οργανισµός  γ ια  τ ις  οργαν ικές  

θέσε ις  των  υπαλλήλων  µιας  Περιφέρε ιας  µε  ιδ ια ιτερότη τα .    

Ενθυµήστε  ότ ι  κατά  την  ορκωµοσία  µας  ήµουν  εκε ίνος  που  έθεσα  µε  

ζωηρό  τρόπο  κα ι  ύστερα  από  συνεννόηση  µε  την  παράταξή  µου  ότ ι  έπρεπε  

να  υπάρχε ι  πλήρης  αντιστο ίχιση  υπηρεσιών  στους  δυο  νοµούς .  Στο  νοµό  
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Κυκλάδων  κα ι  στο  νοµό  ∆ωδεκανήσου .   Χαίροµαι  που  εκε ίνη  η  τοποθέτηση  

που  ε ίνα ι  τοποθέτηση  του  κόσµου  των  δύο  περ ιοχών  γίνετα ι  

πραγµατικότητα  µε  τον  κανονισµό  τον  οπο ίο  έχουν  εκπονήσε ι  σπουδαίο ι  

άνθρωποι  τους  οποίους  κα ι  εγώ  συγχαίρω  για  αυτό .  

Όλες  ο ι  αιτ ιάσε ις  τ ις  οποίες  έχε ι  πει  το  συνδικαλιστικό  όργανο  της  

∆ωδεκανήσου  κα ι  των  Κυκλάδων  ασφαλώς  κα ι  πρέπει  να  περιληφθούν  στο  

νέο  οργανισµό .   Στον  οργανισµό  που  κάνουµε  πρέπει  να  ε ίµαστε  

γαλαντόµοι ,  να  εξαντλήσουµε  δηλαδή  όλη  την  επ ιε ί κε ιά  µας  να  κάνουµε  

ένα  ιδανικό  οργανισµό  διό τι  δεν  έπετα ι  ότ ι  επειδή  κάνουµε  οργανισµό  το  

κράτος  θα  έρθε ι  κα ι  θα  στελεχώσε ι  αυτόν  τον  οργανισµό .   Αλλά  εµε ίς  

πρέπε ι  να  αποτυπώσουµε  τη  νησιωτικότητα  σε  αυτόν  τον  οργανισµό ,  να  

µην  αφήσουµε  καµ ιά  περιοχή ,  κανένα  νησί  το  οποίο  να  ε ίνα ι  χωρίς  την  

παρουσία  της  Περιφέρε ιας .  Αν  ε ίνα ι  δυνατόν .  

Έχω  στο  µυαλό  µου  τον  παλιό  σχεδ ιασµό  των  επαρχε ίων .   Πρέπε ι  

δηλαδή  να  κάνουµε  ότ ι  ε ίνα ι  δυνατόν  ο  πολίτης  να  εξυπηρετε ίτα ι  στα  

νησιά .   

Επίσης ,  ακούστηκε  ότ ι  υπάρχουν  αρκετές  προσωποπαγε ίς  θέσε ις .  

Αυτό  ε ίνα ι  απαράδεκτο .  Όλες  οι  προσωποπαγε ίς  θέσε ις  που  υπάρχουν  

σήµερα  πρέπει  να  ενταχθούν  ανάλογα  µε  τη  µόρφωση  των  ανθρώπων ,  τα  

σεµ ινάρ ια  που  έχουν  υποστε ί  κα ι  τα  πτυχία  που  κατέχουν  σε  οργαν ικές  

θέσε ις .  ∆εν  νοούντα ι  τέτο ια  πράγµατα .   

Με  τους  δηµοσίους  υπαλλήλους ,  µε  τους  υπαλλήλους  κα ι  φίλους  

συναδέλφους  που  εργάζοντα ι  στην  Περιφέρε ια  πρέπει  να  υπάρχε ι  ένα  καλό  

πνεύµα  συνεργασίας .  Να  µην  υπάρχε ι  µεµψιµο ιρ ία ,  να  µην  υπάρχε ι  µια  

κόντρα  την  οποία  ε ίδα  στο  συνάδελφο  των  Κυκλάδων ,  µια  δυσπιστ ία ,  µια  

καχυποψία  αλλά  πρέπει  να  τους  αγκαλιάσουµε  µε  αγάπη  όπως  κα ι  αυτο ί  

πρέπε ι  να  προσφέρουν  έντιµα  κα ι  σοβαρά  τ ις  καλές  δηµοσιοϋπαλληλ ικές  

τους  υπηρεσίες  στο  λαό  του  Νοτ ίου  Αιγα ίου .  ∆ιότ ι  οι  καλές  υπηρεσίες  των  

υπαλλήλων  δε ίχνουν ,  αντ ικατοπτρίζουν  ακριβώς  κα ι  την  πολιτ ική  βούληση  

των  παρατάξεων  κα ι  ι δ ια ίτερα  της  ∆ιο ικούσας  αρχής  του  Περιφερε ιακού  

Συµβουλίου .  

Με  τ ις  σκέψεις  αυτές  θα  ψηφίσω  θετ ικά  τον  κανονισµό  αφού  ληφθούν  

σοβαρά  υπόψη  όλες  οι  αιτ ιάσε ις  κα ι  οι  προτάσεις  που  έκαναν  συνάδελφοι  

κα ι  ιδ ια ίτερα  για  τη  διεύθυνση  αλ ιε ίας  στην  Κάλυµνο  κα ι  οι  αι τιάσε ις  που  

ε ίπε  η  κυρία  Κυπραίου  γ ια  την  Κω .  

Και  πάλι  συγχαρητήρια  στους  συντάκτες  κα ι  να  ληφθούν  υπόψη  όσα  

ε ίπαν  οι  συνδικαλ ιστές .   Ευχαριστώ .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Και  εµε ίς .  Η  κυρία  Σβύνου .  

Κα  ΣΒΥΝΟΥ:  

Κυρ ία  Πρόεδρε ,  ε ίνα ι  τρία  χρόν ια  που  λε ιτουργε ί  αυτή  η  Περιφέρε ια ,  η  13
η
 

Περιφέρε ια  νησιωτ ική  µε  το  νοµό  Κυκλάδων  κα ι  ∆ωδεκανήσου  48  νησιά ,  
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µια  από  τ ις  πιο  δύσκολες  γεωγραφικές  περιφέρε ιες  οι  οποίες  ξεπέρασαν  

τον  τοπικ ισµό  κα ι  προσπάθησαν  µε  τον  Περιφερε ιάρχη ,  τους  

αντιπεριφερε ιάρχες ,  τους  υπαλλήλους  ακόµα  κα ι  τους  Περιφερε ιακούς  

συµβούλους  να  συµπλεύσουν  ώστε  να  αντ ιµετωπίσουν  γραφε ιοκρατικά  κα ι  

να  λύσουν  τα  προβλήµατα  τα  οπο ία  τους  απασχολούν .  

Μέσα  σε  αυτή  την  τριε τία ,  µέσα  από  αυτή  που  αναδε ίχθηκε  µε  πράξη  

κα ι  όχ ι  πια  µε  θεωρία  ποιες  ε ίνα ι  ο ι  δυσκολίες  κα ι  στην  πρόσβαση  των  

νησιών  κα ι  στη  µετακίνηση  αλλά  κα ι  στην  γραφειοκρατική  λήψη  

αποφάσεων  κα ι  την  γραφε ιοκρατ ία  την  οποία  πρέπε ι  να  διεκπεραιώσουν  οι  

υπάλληλο ι ,  βγήκε  η  ανάγκη  κα ι  η  αναγκα ιότητα  κα ι  αυτό  ε ίνα ι  µια  

πραγµατική  ανάγκη  που  κατεγράφη ,  για  να  τροποποιηθε ί  ο  υπάρχον  

οργανισµός .   

Πιστεύω ,  λο ιπόν ,  ότι  όσοι  δούλεψαν  κα ι  τους  συγχαίρω  κα ι  εγώ  σε  

δύσκολα  σηµεία  δούλεψαν  πάνω  σε  βάσε ις  πραγµατικές  κα ι  σε  βάσεις  

δυσκολίας  που  υποδε ικνύουν  αυτές  τ ις  προτάσεις ,  οπότε  ε ίνα ι  προτάσεις  

αναγκα ιότη τας .    

Η  αντιστο ίχ ιση  κα ι  η  συστο ίχ ιση  των  υπηρεσιών  ε ίνα ι  λο ιπόν  

απαρα ίτητη  ώστε  να  µπορε ί  να  λε ιτουργήσει  αυτό  το  οικοδόµηµα  της  13
η ς

 

Περιφέρε ιας  παρά  το  ότι  πρέπε ι  να  έχε ι  κα ι  τ ις  γεν ικότερες  αρµοδιότητες  

κα ι  την  απεξάρτηση  από  αυτό  το  κράτος  που  την  παρεµποδ ίζε ι  διό τι  θα  

µπορούσε  να  κάνε ι  πολύ  περισσότερο  το  έργο  της  όπου  της  αντ ιστο ιχε ί  κα ι  

όπου  της  ανήκε ι  παρά  το  ότ ι  υπάρχε ι  καµ ιά  κα ι  µια  καθυστέρηση  κα ι  το  

δηλώνω  εδώ  από  την  αποκεντρωµένη  διο ίκηση  η  οποία  περνάε ι  πολλές  

φορές  κα ι  ένα  δίµηνο  για  να  µπορε ί  να  δώσε ι  τη  θετική  απόφαση  στις  ήδη  

ε ιληµµένες  αποφάσεις  από  τους  υπαλλήλους  που  δεν  βλέπω  το  λόγο  κα ι  

γ ια  να  ε ίµα ι  ε ιλ ικρινής  καν  της  ύπαρξής  της  όταν  περιµένουµε  δυο  µήνες  

γ ια  να  επ ιστρέψει  τ ις  ίδ ιε ς  αποφάσεις  ε ίτε  προέρχοντα ι  από  τον  πολιτ ισµό  

που  βλέπω  εγώ  ε ίτε  από  τον  αθλητ ισµό  ή  από  όποιες  άλλες  υπηρεσίες  

πρέπε ι  να  περιµένουµε  δυο  µήνες  για  να  µας  επ ιστρέψει  το  εντάξε ι ,  το  

Ο .Κ . ,  γ ια  να  προχωρήσουµε .   

Θέλω  να  πω  αυτή  η  Περιφέρε ια  κα ι  εγώ  θέλω  να  τη  συγχαρώ  γιατ ί  

ζω  από  µέσα  τα  προβλήµατα  κα ι  να  συγχαρώ ,  κα ι  δεν  ε ίνα ι  φιλοφρόνηση ,  

κα ι  τον  Περιφερε ιάρχη  κα ι  τους  αντιπερ ιφερε ιάρχες  κα ι  όλους  τους  

υπευθύνους  των  τµηµάτων  κα ι  ακόµη  αυτούς  τους  Περιφερε ιακούς  

συµβούλους  που  παλεύουν  µε  τ ις  µετακινήσε ις  τους ,  µε  τ ις  προσπάθειές  

τους  να  κρατήσουν  ζωντανή  κα ι  πρωτοπόρο  αυτή  την  Περιφέρε ια .  

Άρα  πιστεύω  ότι  η  δουλε ιά  κα ι  ότ ι  τα  τµήµατα  αυτά  τα  οποία  

αποδε ικνύοντα ι  πρέπει  να  λε ιτουργήσουν  γιατ ί  καταλαβαίνουµε  κα ι  εµε ίς  

τ ις  ελλε ίψε ις  των  τµηµάτων  όπως  ε ίπε  κα ι  η  συνάδελφος  η  κυρία  Κυπρα ίου  

όταν  λε ίπουν  υπηρεσίες  κτην ιατρ ικής ,  υπηρεσίες  εµπορίου .  Όταν  λε ίπε ι  η  

στελέχωση  πως  θα  λε ιτουργήσε ι  αυτό  το  ο ικοδόµηµα ,  αυτό  που  λέγετα ι  
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κράτος  που  έχουµε  σήµερα  τόση  ανάγκη  να  λε ιτουργήσουν  ορθά  κα ι  

ορθολογ ιστικά ;   

Άρα  όσοι  δούλεψαν ,  δούλεψαν  πάνω  στην  πράξη  κα ι  στην  πρακτική ,  

στην  ανάγκη  που  προέκυψε  από  την  τριε τή  λε ι τουργία  αυτής  της  

Περιφέρε ιας .  Και  βέβαια  δεν  ξέρω  πόσο  συµβατή  θα  ε ίνα ι  µε  τα  σηµερινά  

οικονοµ ικά  δεδοµένα  η  αύξηση  των  τµηµάτων  κα ι  η  αύξηση  του  

προσωπικού  καθώς  κα ι  η  αύξηση  του  οικονοµ ικού  κόστους  που  

αναφέρθηκε  προηγουµένως  ο  κος  Πουσσαίος .  ∆εν  ξέρω  δηλαδή  ενώ  ε ίνα ι  

αναγκα ία  πόσο  συµβατά  θα  µας  το  επι τρέψει  αυτό  το  κράτος  που  σήµερα  

περικόπτε ι  από  τα  πάντα  να  δεχτε ί  αυτή  την  επέκταση  των  οικονοµ ικών .   

Και  θέλω  να  πω  ε ίµα ι  θετική  σε  αυτή  την  τροπολογ ία .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ευχαριστώ  πολύ .   Κύριε  Αντ ιπρόεδρε ,  θα  πάρετε  το  λόγο  τώρα ;  

Κος  ΚΟΥΚΑΣ :  

Πολύ  σύντοµα  απλά  για  την  ιστορία  κα ι  επε ιδή  πολλές  φορές  στην  3ετ ία  

αυτή  έχω  απασχολήσει  το  Σώµα  µνηµονεύοντας  την  αστοχία  του  130/2010 

του  οργαν ισµού  µας  να  µην  περιλαµβάνε ι  τµήµατα  στη  Μύκονο ,  θέλω  να  

δηλώσω  κα ι  να  καταγραφεί  την  ικανοποίηση  τόσο  εµένα  όσο  κα ι  της  

παράταξής  µου  που  στο  νέο  οργαν ισµό  όπως  πάε ι  να  ψηφιστε ί  σήµερα  

περιλαµβάνοντα ι  τα  γραφεία  κα ι  τα  τµήµατα  στην  περιφερε ιακή  ενότητα  

Μυκόνου  µε  προοπτ ική  κάποια  στ ιγµή  να  στελεχωθούν  κιόλας .  

 Ευχαριστώ .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ευχαριστώ .  Κύριε  Μαργάρα .  

Κος  ΜΑΡΓΑΡΑΣ :  

Ναι .   Και  εγώ  µε  τη  σειρά  µου  ήθελα  να  ευχαρ ιστήσω  όσους  δούλεψαν  σε  

αυτό  το  δύσκολο  εγχε ίρηµα  κα ι  τόσο  εγώ  όσο  κα ι  ο  κος  Κουκάς  ε ίχαµε  

δηλώσει  από  την  πρώτη  στ ιγµή  που  ε ίχε  τεθε ί  το  οργανόγραµµα  κα ι  ε ίχε  

συνεδρ ιάσε ι  η  επ ιτροπή  ότι  το  θέµα  της  Μυκόνου  ήταν  προβληµατ ικό .   Το  

ότ ι  έπρεπε  να  προστεθούν  υπηρεσίες .  

Νοµίζω  ότ ι  υπερκαλυπτόµαστε  από  όσα  έχουν  µπει  µέσα  σε  αυτή  την  

ε ισήγηση .  Και  θέλω  να  πω  ότι  για  εµάς  ε ίνα ι  πολύ  σηµαντ ικό  να  υπάρξε ι  

έστω  αυτή  η  αποτύπωση  κα ι  αυτό  το  αίτηµα ,  η  αποτύπωση  των  αναγκών  

κα ι  το  αί τηµα  αυτό  πρέπει  να  αποτυπωθεί  κα ι  να  επικυρωθεί  από  το  

Περιφερε ιακό  Συµβούλιο .  

Επίσης  θα  ήθελα  να  σταθώ  σε  αυτά  που  ε ίπε  ο  κος  Μουρσελάς  γ ια  

το  γραφείο  πληροφορικής  κα ι  το  τµήµα  περιβάλλοντος .  Και  αυτό  ε ίνα ι  

σηµαντ ικό  να  υπάρχε ι  στη  δική  µας  περιφερε ιακή  ενότητα .   Γενικά  πιστεύω  

ότ ι  η  πρόταση  αυτή  αποτυπώνε ι  τ ις  ανάγκες  της  Περιφέρε ιας  κα ι  

αποτυπώνει  κα ι  τα  θέµατα  της  νησιωτ ικό τητας  κα ι  γ ια  αυτό  το  

υπερψηφίζω .  

Ευχαριστώ .  
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ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Και  εµε ίς  ευχαριστούµε .  Κύριε  Σιγάλα .   

Κος  ΣΙΓΑΛΑΣ :  

Κυρ ία  Πρόεδρε ,  καταρχήν  στα  χέρια  µας  έχουν  έρθε ι  κάποιες  υποδεί ξε ι ς  

κάποιων  σωµατε ίων  αλιέων  για  να  γ ίνουν  ξεχωριστές  δ ιευθύνσε ις  αλιε ίας .   

Και  κάποιες  απόψεις  των  υπαλλήλων  της  διεύθυνσης  περιβάλλοντος .  Αυτά  

όλα  θα  τα  λάβουν  υπόψη  τους  αυτο ί  που  εν  πάση  περ ιπτώσει  θα  

προτε ίνουν  αυτή  την  αλλαγή  του  οργανισµού ;  

Κοιτάξ τε ,  εδώ  ε ίνα ι  καθαρό  ότ ι  κα ι  στην  πρώτη  µας  τοποθέτηση  αυτά  

που  ε ιπώθηκαν  τα  ε ίπαν  κα ι  οι  εργαζόµενο ι  κα ι  σαν  σύλλογος  κα ι  εν  πάση  

περιπτώσει  τα  έθ ιξαν  βέβαια  µε  το  σκεπτ ικό  ότ ι  όπου  µπορούµε  να  

στρογγυλέψουµε  κάποια  πράγµατα  να  στρογγυλέψουµε ,  όπου  µπορούµε  

να  ωραιοπο ιήσουµε  κάποια  πράγµατα  να  τα  ωραιοποιήσουµε .  

Είνα ι  καθαρό  ότ ι  αύριο  κα ι  µε  µαθηµατική  ακρ ίβε ια  πάµε  προς  τα  

εκε ί .  Θα  έχουµε  υπαλλήλους  σε  διαθεσιµό τητα .  Πάνω  σε  αυτό  το  ζήτηµα  

εµε ίς  τι  θα  κάνουµε  κα ι  γεν ικότερα  οι  εργαζόµενο ι  πως  θα  το  

αντιµ ετωπίσουν .  Αυτό  ε ίνα ι  το  βασικό  ζήτηµα  κα ι  εδώ  πρέπει  να  

επ ικεντρωθε ί  η  όλη  µας  κουβέντα  κα ι  η  όλη  µας  ιστορία .  

Τώρα ,  ε ιπώθηκε  για  τους  εργαζόµενους  ορ ισµένου  χρόνου .  Πάλι  από  

τους  εργαζόµενους  κάπως  έ τσι  χλιαρά .  Είµαστε  κάθετα  αντ ίθετα ,  πρέπε ι  

να  παλέψουµε  να  µην  υπάρχε ι  αυτή  η  ιστορία .  Πρέπε ι  να  ε ίνα ι  σε  µόν ιµη  

κα ι  σταθερή  δουλε ιά  οι  εργαζόµενο ι  στην  Περιφέρε ια .  ∆εν  γίνε τα ι ,  τ ι  πάε ι  

να  πει  ορ ισµένου  χρόνου ;   Τα  έχουµε  ξαναπε ί ,  τα  ξανά  λέµε ,  τα  ξανά  

συζητάµε  αλλά  όµως  στην  ουσία  δεν  κάνουµε  τίποτα .  Κα ι  δεν  απευθύνοµαι  

µόνο  στο  σύλλογο ,  απευθύνοµαι  γεν ικότερα  κα ι  στο  Σώµα .    

Και  να  κλε ίσω  µε  αυτό ,  αυτά  που  ε ιπώθηκαν  τα  στελέχη  µας ,  οι  

υπάλληλο ί  µας ,  χωρίς  αυτούς  δεν  κάνουµε  τίποτα  κλπ .   Να  έχετε  υπόψη  

σας  τα  ίδ ια  πράγµατα  λέγανε  κα ι  σε  κάποιους  άλλους  σήµερα  που  ε ίνα ι  

στο  δρόµο  κα ι  ε ίνα ι  άνεργο ι .  Τους  λιβαν ίζανε ,  τους  λιβαν ίζουµε  κα ι  τελικά  

εκε ίνο ι  που  την  πληρώνουν  ε ίνα ι  οι  εργαζόµενο ι .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Εντάξε ι ,  ευχαριστούµε .  Κύριε  Περ ιφερε ιάρχα .  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Ευχαριστώ ,  κυρία  Πρόεδρε .   Όντως  αυτή  η  ιστορία  του  οργανισµού  

ταλαν ίζε ι  την  Περιφέρε ια  εδώ  κα ι  ενάµ ισι  χρόνο .  Πήραµε  την  απόφαση  κα ι  

ε ίπαµε  ότ ι  πρέπει . .  κα ι  βεβαίως  ε ίνα ι  λυπηρό  το  γεγονός  ότ ι  εξακολουθε ί  η  

περιφέρε ιά  µας  να  ε ίνα ι  δια ιρεµένη  µε  την  έννο ια  ότ ι  υπάρχουν  δυο  

σύλλογο ι  εργαζοµένων  στην  Περιφέρε ια .  

Πήραµε  την  απόφαση  κα ι  ε ίπαµε  ότι  µετά  τη  διαβούλευση ,  τι ς  

προτάσε ις  που  κατατέθηκαν ,  τη  συνεργασία  που  ε ίχανε  µε  τους  συλλόγους  

να  πάµε  σε  πλήρη  αντ ιστο ίχιση .  Η  πλήρη  αντιστο ίχιση  σηµα ίνε ι  ότ ι  

λαµβάνετα ι  υπόψη  η  ιδ ια ιτερό τητα  που  έχουµε  σαν  Περιφέρε ια .  Είµαστε  η  
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µοναδική  Περιφέρε ια  όπου  όπως  ξέρε τε  δεν  ε ίνα ι  στην  έδρα  όλες  οι  

γενικές  διευθύνσε ις .   Τρεις  στη  Σύρο  τρε ις  στα  ∆ωδεκάνησα .   

Ζήτησα  προηγουµένως  από  την  υπηρεσία  να  µου  δώσε ι  την  

κατανοµή  ανά  γραφε ίο ,  τµήµα  κα ι  διεύθυνση  του  προσωπικού .   Με  την  

διαµόρφωση  η  οποία  έγινε  δεν  ε ίνα ι  786 τα   άτοµα  τα  οποία  απαιτούντα ι  

γ ια  να  λε ιτουργήσει  αυτός  ο  οργαν ισµός .  Είνα ι  1270.   196 τµήµατα  αν  

παραµείνε ι  το  ίδ ιο  προσωπικό  το  οποίο  υπάρχε ι  καταλαβαίνε τε  ότ ι  µιλάµε  

περίπου  για  2 -2 ,5  υπαλλήλους  ανά  τµήµα .  

Σωστά  κάνουµε  αυτή  τη  διαφοροποίηση  γ ιατ ί  έχουµε  αυτή  την  

ιδ ια ιτερότητα  του  χώρου .  Και  βεβαίως  θέλουµε  να  προλάβουµε  τι ς  

αξ ιολογήσεις  οι  οποίες  θα  έρθουν  κα ι  ε ίνα ι  αλήθε ια  ότ ι  εµε ίς  έχουµε  

ξεκ ινήσε ι  ήδη  την  αξιολόγηση  των  δοµών  κα ι  θα  κάνουµε  κα ι  αξ ιολόγηση  

προσώπων .  

Σε  αυτούς  οι  οποίο ι  µιλάνε  για  διαθεσιµότητα  στο  νότιο  Αιγα ίο  κα ι  να  

διευκριν ίσω  ότι  προς  το  παρόν  τουλάχ ιστον  έχουν  αναγνωρ ίσε ι  κα ι  οι  ίδ ιο ι  

έχουν  ανακοινώσε ι  ότ ι  υπάρχε ι  η  ιδ ια ιτερότη τα  του  νησιώτικου  χώρου  κα ι  

έ τσι  εξα ιρέθηκαν  οι  δοµές  κα ι  κάπο ιες  υπηρεσίες  του  Νοτίου  Αιγα ίου  όπως  

ε ίνα ι  το  πανεπιστήµ ιο ,  όπως  ε ίνα ι  η  αποκεντρωµένη  κα ι  όπως  ε ίµαστε  κα ι  

εµε ίς .  

Ναι ,  ζητήσαµε  να  στελεχωθούν  οι  υπηρεσίες  µας  γιατ ί  ε ίνα ι  

αναγκα ίες  οι  νέες  προσλήψε ις  µόνιµου  προσωπικού  σε  ένα  ποσοστό  210,  

230 ατόµων  για  να  µπορέσουµε  να  λε ιτουργήσουµε  στο ιχε ιωδώς .  Όµως  θα  

πρέπε ι  να  κάνουµε  µια  αξιολόγηση .   ∆εν  σηµαίνε ι  ότ ι  επε ιδή  δηµιουργούµε  

γραφεία ,  τµήµατα ,  διευθύνσε ις ,  γεν ικές  δ ιευθύνσε ις  ότ ι  όλα  πάνε  άψογα .   

Και  κυρίως  λόγω  της  ιδ ια ιτερότητας  που  έχουµε  σαν  χώρος  πρέπει  να  

προσαρµοστούµε  κα ι  εµε ίς  στην  ιδ ια ιτερότητα .    

Όντως  θα  πρέπε ι  να  γίνε ι  η  γενική  διεύθυνση  γεωργίας  κτηνιατρικής  

κα ι  αλ ιε ίας  θα  πρέπει  να  υπάρχε ι .  Όπως  επ ίσης  θα  πρέπε ι  από  κάτω  οι  

διευθύνσε ις  να  ε ίνα ι  διευθύνσε ις  γεωργίας ,  κτηνιατρικής  κα ι  αλ ιε ίας .  Στη  

Σύρο  κα ι  στη  Ρόδο .   

Και  εκε ί  όπου  διαπιστώνουµε  ότι  έχουµε  κα ι  έναν  αλι ευτ ικό  στόλο  

αρκετά  αξιόλογο  θα  δηµιουργήσουµε  αυτόνοµα  τµήµατα  στην  Κάλυµνο  κα ι  

στη  Νάξο ,  µικρές  Κυκλάδες .  

Τώρα ,  σίγουρα  η  πληροφορική  µπήκε  στη  ζωή  µας  κα ι  ε ίνα ι  

απαρα ίτητη  άρα  κα ι  στ ις  γεωγραφικές  ενότητες ,  στ ις  περ ιφερε ιακές  

ενότητες  θα  πρέπει  στα  πρώην  επαρχε ία  να  υπάρχε ι  κα ι  ένα  γραφε ίο  

πληροφορικής .   Όπως  επ ίσης  θα  πρέπε ι  αυτό  που  ε ίπε  η  κυρ ία  Κυπρα ίου ,  

όπου  διαπιστώνουµε  ότι   υπάρχε ι  ανάγκη  να  συµπτυχθούν  τµήµατα  γ ια  να  

λε ιτουργήσουν  καλύτερα  θα  πρέπει  να  το  κάνουµε .  

Όµως  να  ξέρετε  ότ ι  θα  υπάρξε ι  κάποια  στιγµή  γιατ ί  γίνετα ι  µια  

προεργασία  κα ι  σε  κεντρικό  επ ίπεδο ,  δεν  ξέρουµε  αν  θα  ε ίνα ι  αυτό  το  

µοντέλο  το  οπο ίο  θα  υ ιοθετηθε ί  στο  τέλος .  Ξέρετε  ότ ι  έχουν  πέσε ι  πολλές  
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προτάσε ις  στο  τραπέζ ι ,  υπάρχουν  κα ι  προτάσεις  που  µιλάνε  για  µια  γενική  

διεύθυνση  συνολικά  στην  Περιφέρε ια .  Βεβαίως  θαρρώ  ε ίνα ι  για  τι ς  

Περιφέρε ιας  στεριανής  Ελλάδας ,  εµε ίς  έχουµε  την  ιδ ια ιτερό τητα  άρα  αν  γ ια  

την  υπόλοιπη  Ελλάδα  αποφασιστε ί  να  γίνε ι  µια  γεν ική  διεύθυνση  εδώ  

πρέπε ι  να  γ ίνουν  δύο  γενικές  διευθύνσε ις  τουλάχιστον .  

Άρα  εµε ίς  σωστά  κάνουµε  αυτή  τη  στ ιγµή  την  αντιστο ίχιση  των  

υπηρεσιών ,  αυτήν  θα  καταθέσουµε  κα ι  βεβαίως  τονίζοντας  ότ ι  υπάρχε ι  η  

ιδ ια ιτερότητα  του  νησιώτ ικου  χώρου .  Θέλουµε  να  µην  υπάρξε ι   πρόβληµα  

σε  καµ ία  περιφερε ιακή  ενότητα  όµως  θα  πρέπει  να  αναδε ικνύουµε  πάντα  

την  ιδ ια ιτερότητα  αυτή  κα ι  κυρίως  ε ίµαστε  µια  τουρ ιστική  Περιφέρε ια ,  η  

βάση  της  οικονοµ ίας  µας  ε ίνα ι  ο  τουρισµός .  Η  πρώτη  γενική  διεύθυνση  

που  έπρεπε  να  υπάρχε ι  πλήρως  στελεχωµένη  ε ίνα ι  του  τουρισµού .  Αυτή  

ε ίνα ι  η  αλήθε ια .  

Έχουµε  αυτή  τη  δυνατότητα ;   ∆εν  την  έχουµε .  Πρέπει  να  την  

αποκτήσουµε .  ∆εύτερος  τοµέας  βασικός  αυτή  η  γενική  διεύθυνση  η  οποία  

κα ι  αυτή  πρέπει  να  ε ίνα ι  πλήρως  στελεχωµένη ,  η  γενική  διεύθυνση  του  

πρωτογενή  τοµέα .   Γεωργία ,  κτην ιατρική ,  αλι ε ία .   ∆εύτερος  πυλώνας .  Είνα ι  

οι  δυο  βασικο ί  πυλώνες  της  εθνικής  µας  οικονοµ ίας .  Και  άρα  σαν  

Περιφέρε ια  εµε ίς  πρέπει  να  έχουµε  την  πλήρη  διάρθρωση  ακόµα  κα ι  στην  

πιο  µικρή  περ ιφερε ιακή  ενότη τα  για  αυτό  κα ι  πήγαµε  κα ι  στη  Μύκονο  κα ι  

ζητάµε  να  υπάρξουν  οι  υπηρεσίες  κα ι  µετά  να  δούµε  πως  θα  στελεχωθούν .  

Από  τη  στιγµή  που  ο  νοµοθέτης  έρχετα ι  κα ι  µας  δίνε ι  εµάς  τι ς  

αρµοδιότητες  του  ελέγχου  πρέπε ι  να  καταλάβουµε  ότι  ούτως  ή  άλλως  

πρέπε ι  να  υπάρχε ι  η  διαφοροποίηση  κάποιων  υπηρεσιών .  Είπε  η  Μαρία  η  

Κυπραίου ,  ε ίνα ι  φυσικό .   Η  Κως  ε ίνα ι  ο  4
ο ς

 τουριστ ικός  προορισµός  της  

χώρας  µε  χιλ ιάδες  επ ιχε ιρήσε ις  ο ι  οποίες  πρέπε ι  να  ελεγχθούν  κα ι  άρα  

πρέπε ι  να  έχε ις  µια  πλήρη ,  ένα  τµήµα  θα  έλεγα  θα  έπρεπε  να  έχε ι  

εµπορίου  για  να  µπορεί  να  ελέγχε ι  τ ις  ανώνυµες  ετα ιρίε ς  που  χρε ιάζετα ι  

προσωπικό  για  να  τι ς  ελέγξε ις .  Θα  έπρεπε  να  κάνε ις  ελέγχους  σε  αυτές  τι ς  

ε τα ιρίες .   

Όπως  το  ίδ ιο  ισχύε ι  κα ι  στη  Σαντορίνη ,  το  ίδ ιο  κα ι  στη  Μύκονο .  Είνα ι  

εκατοντάδες  χ ιλ ιάδες  οι  επ ιχε ιρήσε ις .  ∆εν  πρέπει  να  έχε ις  την  αντ ίστο ιχη  

στελέχωση  των  υπηρεσιών  µιας  κα ι  σου  έχουν  αναθέσε ι  αυτή  την  

αρµοδιότητα ;   Ή  επι τρέπετα ι  να  µην  έχε ις  κτηνιάτρους  κα ι  όχι  κτηνίατρο  

εκε ί  όπου  έχε ις  χ ιλ ιάδες  κλίνες ,  χ ιλ ιάδες  επ ιχε ιρήσε ις  τουριστικές  ή  όπως  

ε ίπε  η  Μαρία  επόπτες  υγε ίας ;   Ενδεχοµένως  οι  επόπτες  υγε ίας  να  µην  

χρε ιάζοντα ι  τόσοι  πολλοί  κάπου  αλλού  ή  η  διεύθυνση  εµπορίου  να  µην  

ε ίνα ι  τόσο  στελεχωµένη  ισχυρά  όπως  πρέπει  να  ε ίνα ι  εκε ί  όπου  έχε ι ς  

ανάγκη  από  αυτές  τ ις  υπηρεσίες .  

Κάναµε  αυτή  την  προσπάθεια ,  µπορε ί  να  µην  ε ίνα ι  η  τέλε ια  αν  

θέλε τε ,  ο  τέλε ιος  οργαν ισµός ,  όµως  εµε ίς  θέλουµε  αυτό  να  πάει  στο  

Υπουργε ίο  µε  τ ις  τροποποιήσε ις  βεβαίως  που  θα  έχουν  συµφωνηθε ί  µε  το  
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συνοδευτικό  ότ ι  ε ίµαστε  µια  ιδ ια ίτερη  Περιφέρε ια  κα ι  αυτό  πρέπε ι  να  το  

λάβε ι  υπόψη .  

Σίγουρα  θα  υπάρξε ι  κα ι  η  διαβούλευση ,  σίγουρα  θα  υπάρξε ι  κα ι  η  

αντιστο ίχ ιση  αν  θέλετε  των  υπηρεσιών  εκε ί  που  πρέπε ι .  ∆εν  θέλουµε  να  

υπάρχε ι  παράπονο  ούτε  από  τους  εργαζόµενους  αλλά  ούτε  κα ι  από  τους  

φορείς  που  πολλές  φορές  ακούγοντα ι .  Είνα ι  µαξ ιµαλιστ ικο ί  οι  στόχοι ,  να  το  

πούµε .   Όµως  ας  ξεκ ινήσουµε  από  τους  µαξιµαλ ιστ ικούς  στόχους  κα ι  από  

εκε ί  κα ι  ύστερα  να  πάµε  να  διαπραγµατευτούµε  την  όποια  διαφοροπο ίηση  

ή  την  όποια  µείωση .  

Νοµίζω  ότ ι  έ τσι  δεν  θα  υπάρξε ι  πρόβληµα  από  κανέναν  συνάδελφο  

ούτε  κα ι  βεβα ίως  από  τους  εργαζόµενους  τους  οποίους  ξέρετε  ότι  ε ίνα ι  

αυτο ί  ο ι  οποίο ι  θα  συνεχ ίσουν  την  πορε ία  τους  κα ι  βεβαίως  θα  

προσφέρουν  τ ις  υπηρεσίες  τους .   ∆εν  θέλουµε  να  έχουν  κα ι  αυτο ί  το  άγχος  

της  αβεβαιό τητας  γ ια  το  αύριο .  

Λέω  κα ι  πάλι  επειδή  ακούγοντα ι  πάλ ι  φωνές  για  διαθεσιµό τητες  κλπ .   

Σε  καµ ιά  περ ίπτωση  δεν  προβλέπετα ι  διαθεσιµότητα  στην  Περ ιφέρε ια  τη  

δική  µας .  Νοµίζω  ότι  έχε ι  αναγνωριστε ί  η  αναγκα ιότητα  στελέχωσης  κα ι  

άρα  θα  πρέπει  να  υπάρξε ι  αυτή  η  δυνατότητα .   

Εγώ  αισιοδοξώ  ότι  µε  την  πάροδο  του  χρόνου  η  Περιφέρε ια  η  δική  

µας  η  οποία  λέω  κα ι  πάλι  κα ι  πρέπει  πάντα  να  το  τον ίζουµε ,  ότ ι  ε ίµαστε  

µέσα  από  τ ις  λ ίγες  περιφέρε ιε ς  οι  οποίες  ε ισφέρουν  στον  εθν ικό  κορβανά ,  

χρε ιάζετα ι  η  πολιτε ία  να  νο ιαστε ί  αυτή  την  Περιφέρε ια ,  χρε ιάζετα ι  να  τη  

στηρίζε ι ,  χρε ιάζε τα ι  να  τη  στελεχώνε ι  προκε ιµένου  αυτός  ο  πυλώνας  να  

µπορε ί  να  ε ίνα ι  σταθερός ,  στέρεος  κα ι  βεβα ίως  να  βοηθάε ι  πέραν  βεβαίως  

την  Περιφέρε ια  κα ι  την  πατρίδα .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ευχαριστούµε .  Πριν  ανακεφαλαιώσε ι  ο  κος  Πουσσαίος ,  κύριε  Υψηλάντη  θα  

θέλατε  να  µας  πε ίτε  κα ι  εσε ίς  δυο  κουβέντες  µια  που  ακούγοντα ι  κα ι  περί  

διαθεσιµό τητας ;  

Κος  ΥΨΗΛΑΝΤΗΣ :  

Κυρ ία  Πρόεδρε ,  σας  ευχαρ ιστώ  πάρα  πολύ .   Είµα ι  ιδ ια ίτερα  χαρούµενος  

που  βρίσκοµαι  σήµερα  εδώ  σε  µια  θέση  την  οποία  χρόν ια  κα ι  εγώ  

υπηρέτησα  κα ι  ευχαριστώ  κα ι  τον  κ .  Κόκκινο  ο  οποίος  µου  την  

παραχώρησε  προσωρινά .    

Άλλωστε  πλέον  οι  φανφάρες  του  παρελθόντος  δεν  ισχύουν  κα ι  στο  

Περιφερε ιακό  συµβούλιό  µας .  Κάποτε  όταν  ερχόντουσαν  οι  βουλευτές  

γ ινόντουσαν  ανακατατάξε ις  προκε ιµένου  να  βρίσκοντα ι  σε  περίοπτη  θέση .  

Εγώ  πάντα  αρκούµα ι  σε  εκε ίνες  τ ις  θέσε ις  τ ις  οποίες  µπορώ  να  προσφέρω  

κα ι  εκε ί  παραµένω .  

Θέλω ,  κύριε  Περιφερε ιάρχα ,  κύριε  αντ ιπεριφερε ιάρχη ,  κυρία  

Πρόεδρε ,  προεδρε ίο ,  κύρ ιε  αντ ιπρόεδρε ,  κύριε  γραµµατέα ,  κύριε  Κόκκινε ,  

αγαπητέ  Γ ιάννη  εσύ  τώρα  νοµ ίζω  εκπροσωπε ίς  την  παράταξή  σου ,  Γιάννη  
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Περδικάρη ,  ε ίνα ι  εδώ  η  κυρ ία  Καφαντάρη ;   ∆εν  την  ε ίδα  όταν  ήρθα ,  µε  

συγχωρείτε .   Κυρία  Καφαντάρη ,  λε ίπατε  όταν  µπήκα  στην  α ίθουσα ,  σας  

καλησπερ ίζω .  

Κύρ ιε  Χρυσαφίδη ,  κυρίες  κα ι  κύριο ι ,  αγαπητές  φίλες  κα ι  φίλο ι ,  

σήµερα  παρακολουθώ  το  Περιφερε ιακό  Συµβούλ ιο  κα ι  µακάρ ι  να  µου  

δίδονταν  η  ευκα ιρία  να  ε ίµα ι  περισσότερο  κοντά  σας  αλλά  δυστυχώς  οι  

υποχρεώσεις  οι  κο ινοβουλευτ ικές  δεν  µας  το  επ ιτρέπουν .   Ξεκ ινώντας  από  

το  πρώτο  θέµα  το  οποίο  ε ίνα ι  πραγµατ ικά  σπουδαίο ,  ε ίνα ι  το  θέµα  του  

οργανισµού  της  Περ ιφέρε ιας  η  αντ ιστο ίχιση  των  διευθύνσεων  που  έλεγε  ο  

κος  Ζωγραφίδης  πολύ  σηµαντ ικό  κα ι  ο  αγώνας  που  δίνετε  προκε ιµένου  οι  

δυο  περιοχές  οι  Κυκλάδες  κα ι  τα  ∆ωδεκάνησα  να  µπορούν  να  λε ιτουργούν  

µε  αποτελεσµατικότητα .   

Κύρ ιε  Περ ιφερε ιάρχα ,  µην  το  πάρετε  σαν  αντ ιπολίτευση .  ∆εν  ε ίνα ι  

µαξιµαλ ιστική  η  θέση  η  οπο ία  δ ιατυπώνετα ι ,  ε ίνα ι  µια  ρεαλιστ ική  θέση  κα ι  

µια  θέση  η  οποία  πραγµατ ικά  πρέπει  να  λε ιτουργήσε ι  δ ιότι  αυτά  ε ίνα ι  τα  

νησιά  µας .  Αυτή  ε ίνα ι  η  άλλη  Ελλάδα ,  η  µεγάλη  Ελλάδα .  ∆ιότ ι  µαζί  µε  τη  

θάλασσά  µας  ε ίµαστε  κα ι  µια  µεγάλη  χώρα .  Και  κάπο ιο ι  παλ ιότερα  έλεγαν  

οι  χώρες  οι  οποίες  βρέχοντα ι  από  θάλασσα  ε ίνα ι  πλούσιες .  

Θα  ήθελα  µε  την  ευκα ιρία  της  εδώ  παρουσίας  µου  σύντοµα  να  σας  

ανακοινώσω  ορισµένα  πράγµατα  τα  οπο ία  αφορούν  την  περιοχή  µας  κα ι  

ε ίνα ι  θέµατα  τα  οποία  έχουν  να  κάνουν  µε  προβλήµατα  κα ι  αιτήµατα  των  

κατο ίκων  της  περιφέρε ιάς  µας .  

Προχθές  έγινε  µια  σύσκεψη  στο  Υπουργε ίο  Υγείας  µε  τη  συµµετοχή  

όλων  των  δηµάρχων  ή  των  περισσοτέρων  δηµάρχων  όσοι  µπορέσανε  να  

έρθουν  από  τα  ∆ωδεκάνησα  κα ι  τις  Κυκλάδες .  Με  το  νοµοσχέδ ιο  υγε ίας  το  

οποίο  κατατ ίθετα ι  εντός  των  ηµερών  γίνοντα ι  αποδεκτά  όλα  τα  αιτήµατα  

που  έχουν  διατυπώσε ι  οι  δήµαρχοι  των  περιοχών  µας  προκε ιµένου  να  

γ ίνοντα ι  ευκολότερα  κα ι  να  δίδοντα ι  κίνητρα  αν  θέλετε ,  τα  κίνητρα  εκε ίνα  

τα  οποία  ζητήθηκαν  για  την  κάλυψη  των  κενών  θέσεων  στα  κέντρα  υγε ίας  

κα ι  στα  νοσοκοµε ία  της  περ ιοχής  µας .  

Είνα ι  µια  θετική  εξέλιξη  την  οποία  χαιρέτ ισε  κα ι  ο  εκπρόσωπος  του  

Προέδρου  της  Περιφερε ιακής  Ένωσης  ∆ήµων  Νοτ ίου  Αιγα ίου ,  ο  ∆ήµαρχος  

Σύρου ,  κατά  τη  συνάντησή  µας  στο  Υπουργε ίο  Υγείας .  

Το  δεύτερο  ζήτηµα  ε ίνα ι  ότ ι  το  αίτηµα  να  αλλάξε ι  η  διάταξη  

προκε ιµένου  να  µπορέσουν  ιδ ια ίτερα  σε  αυτή  τη  συγκυρία  να  καλυφθούν  οι  

εργαζόµενο ι  σε  εποχικές  εργασ ίες  οι  οπο ίο ι  δεν  θα  εκαλύπτοντο  από  το  

επ ίδοµα  ανεργίας  µε  τροπολογία  την  οποία  ε ίχα  την  τ ιµή  κα ι  εγώ  να  ε ίµα ι  

από  τους  συνυπογράφοντες  κα ι  µε  χθεσινές  δηλώσεις  του  Υφυπουργού  

Εργασίας  του  κ .  Κικέρογλου  γίνε τα ι  αποδεκτή  κα ι  θα  ψηφιστε ί  την  Τρί τη  το  

βράδυ .  

Έτσι  γ ια  τρε ις  µήνες  κα ι  κάπο ιες  µέρες ,  θα  καλυφθε ί  το  αίτηµα  αυτό  

το  εργαζοµένων  σε  εποχικά  επαγγέλµατα  κα ι  στο  νότ ιο  Αιγα ίο .  Έχετε  
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υπόψη  σας  ότ ι  δεν  ε ίνα ι  µόνο  οι  εργαζόµενο ι ,  δεν  θα  καλυφθούν  όπως  

έλεγαν  αρχικώς  οι  εργαζόµενο ι  στις  ξενοδοχε ιακές  επ ιχε ιρήσε ις  αλλά  όλοι  

οι  εργαζόµενο ι  σε  εποχικά  επαγγέλµατα .   

Γ ια  το  θέµα  το  ακτοπλοϊκό  υπήρξε  έντονη  διαµαρτυρία  από  πλευράς  

Καρπάθου  κα ι  ιδ ια ί τερα  από  την  πλευρά  των  κατο ίκων  στην  Όλυµπο  κα ι  

στο  ∆ιαφάνι .  Θεωρώ  ότι  µε  συντονισµένες  ενέργε ιες  έχουµε  περιθώρια  να  

διορθωθούν  τα  δροµολόγια  αυτά .  Αλλά  επιπλέον  για  την  Κάρπαθο  

ε ιδ ικό τερα  που  αντ ιµε τωπίζε ι  ένα  ε ιδ ικό  θέµα  να  κο ιτάξουµε  κα ι  να  

προβλέψουµε  πως  µπορεί  να  καλυφθεί  ακόµα  ενδεχοµένως  ένα  ιδ ια ίτερο  

δροµολόγ ιο  το  καλοκα ίρι .  

Αυτό  προϋποθέτε ι  ένα  νέο  σχεδ ιασµό ,  µια  νέα  συνεννόηση  την  

οποία  πρέπει  να  έχουµε  κύριε  Περιφερε ιάρχη ,  κύριε  Ζωγραφίδη ,  πρέπει  να  

έχουµε  σε  µια  συνεννόηση  κα ι  µεταξύ  µας .   Είµα ι  δε  ανοιχτός  σε  οτ ιδήποτε  

έχε ι  να  κάνε ι  για  βελτ ιώσε ις  κα ι  για  αιτήµατα  ακόµα  κα ι  από  την  περιοχή  

των  Κυκλάδων .   

Όσον  αφορά  τα  θέµατα  τα  οποία  ε ίδαν  το  φως  της  δηµοσιότητας  

περί  κλε ισίµατος  αεροδροµίων  ε ίχα  την  ευκα ιρία  να  θέσω  το  πρόβληµα  

στον  κ .  Στουρνάρα  στην  επ ιτροπή  των  ∆ΕΚΟ  όπου  ήρθε  προς  έγκριση  η  

νέα  προεδρία  του  νέου  Προέδρου  του  κ .  Μανιατόπουλου .  Εκε ί  του  έθεσα  

το  πρόβληµα ,  ζήτησα  από  τον  Πρόεδρο  του  ΤΑΙΠΕ∆  να  ξεκαθαρίζουν  αυτά  

τα  ζητήµατα  τα  οποία  παραπλανούν  κα ι  ενδεχοµένως  

αποπροσανατολίζουν .    

Να  ξεκαθαριστε ί  ότι  το  θέµα  της  διαχε ίρισης  ιδ ιωτικής  περιουσίας  

του  δηµοσίου  ε ίνα ι  ένα  θέµα  που  απασχολε ί  κα ι  πρέπει  να  απασχολήσε ι  

έντονα  το  κράτος  αλλά  σε  καµ ιά  περίπτωση  δεν  θα  θ ίγε ι  εκε ίνα  τα  σηµε ία  

τα  οποία  ε ίνα ι  για  εµάς  τους  νησιώτες  κόκκ ινες  γραµµές .  Εννοούµε  τον  

τρόπο  λε ιτουργ ίας  κα ι  των  µ ικρών  λιµανιών  αλλά  κα ι  των  µ ικρών  

αεροδροµίων .   

Τόσο  ο  κύριος  Στουρνάρας  µε  δήλωσή  του  στην  επιτροπή  απέκλε ισε  

το  ενδεχόµενο  να  σταµατήσουν  να  λε ιτουργούν  τόσο  τα  αεροδρόµια  όσο  

κα ι  τα  λιµάνια ,  µε  ευχαρίστηση  δε  ε ίδα  ότι  το  ΤΑΙΠΕ∆  εξέδωσε  την  

επόµενη  µέρα  ανακοίνωση  όπου  ξεκαθάρ ιζε  ότ ι  τέ το ιο  θέµα  δεν  υπάρχε ι .  

Είνα ι  µια  θετ ική  εξέλιξη .  

Την  περασµένη  εβδοµάδα  ε ίχαµε  στη  Βουλή  µια  συνάντηση  µε  τον  

Επίτροπο  Γεωργίας  ο  οποίος  µας  ανακο ίνωσε  τα  ευχάρ ιστα  τα  οποία  

κυοφορούντα ι  στο  χώρο  της  γεωργίας ,  τα  αυξηµένα  κονδύλια .   Και  πρέπε ι  

να  το  καταλάβουµε  ότ ι  πρέπει  να  ξανά  αρχίσουµε  να  παράγουµε .   Πρέπε ι  

να  ξανά  στρέψουµε  ανθρώπους  οι  οποίο ι  ενδεχοµένως  δεν  έχουν  δουλε ιά  

στη  γη  µας .  Τα  µέσα  υπάρχουν ,  οι  πόροι  υπάρχουν ,  η  διάθεση  κα ι  η  όρεξη  

γ ια  δουλε ιά  αλλά  βεβα ίως  κα ι  η  καλή  οργάνωση  κα ι  από  τη  δική  µας  την  

πλευρά .  
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Η  Περιφέρε ια  Νοτίου  Αιγα ίου  θεωρώ  ότ ι  πρέπει  ιδ ια ίτερα  σε  αυτούς  

τους  τοµε ίς  της  γεωργίας ,  της  αλ ιε ίας  να  τους  οργανώσε ι  µε  τον  καλύτερο  

τρόπο  κα ι  µε  χαρά  ακούω  τ ις  εξελίξε ις  αυτές  στο  οργανόγραµµά  σας  στον  

οργανισµό  της  Περιφέρε ιας ,  διότι  δεν  θα  πρέπε ι  να  χαθε ί  ούτε  ένα  ευρώ .   

Είνα ι  ένα  στο ίχηµα  το  οποίο  πρέπε ι  να  δώσουµε  µεταξύ  µας  κα ι  πρέπε ι  να  

το  υλοπο ιήσουµε .  

Επίσης  θέλω  να  πω  ότ ι  η  ανακοίνωση  του  πρωθυπουργού  κα ι  της  

κυρίας  Κεφαλογιάννη  µετά  τη  συνεργασία  τους  µε  τον  Πρόεδρο  της  TUI γ ια  

τη  δηµιουργ ία  µ ιας  µεγάλης  επ ιχε ίρησης  ξενοδοχε ιακής ,  µιας  τουριστ ικής  

επ ιχε ίρησης  στη  Ρόδο ,  ενός  νέου  ξενοδοχε ίου  µεγάλου  ε ίνα ι  προς  τη  

θετ ική  κατεύθυνση  αφού  θα  δηµιουργήσε ι  νέες  θέσε ις  εργασίας ,  πολλές  

θέσε ις  εργασίας  κα ι  επ ιπλέον  δίνε ι  µια  ακόµη  σοβαρή  αν  θέλετε  διάσταση  

στο  θέµα  της  οικονοµ ίας  της  περιοχής  µας  κα ι  συµβολή  στην  καλυτέρευσή  

της .   

Τέλος  βλέπω  το  θέµα  του  κτηµατολογίου ,  των  κτηµατολογ ίων  που  

λε ιτουργούν  µε  βάση  το  κτηµατολογικό  κανονισµό ,  διάβασα  την  ε ισήγηση  η  

οποία  διατυπώνετα ι  από  τη  Λαϊκή  Συσπε ίρωση ,  σε  πολλά  µε  βρίσκουν  

σύµφωνο  σε  πολλές  θέσε ις  τους .   Πράγµατι  δίδετα ι  η  δυνατότητα  µε  

προεδρικά  δια τάγµατα  κα ι  τα  κτηµατολόγια  της  ∆ωδεκανήσου  να  

ενταχθούν  στο  εθνικό  κτηµατολόγιο  αλλά  πρέπει  στο  σηµε ίο  αυτό  να  

προσέξουµε .  ∆ηλαδή  να  πούµε  εµε ίς  ξεκάθαρα  γιατί  δεν  πρέπε ι  να  

ενταχθε ί ,  για τί  δεν  θα  πρέπει  ενδεχοµένως  να  εκδοθούν  προεδρικά  

διατάγµατα  που  θα  τα  εντάξουν  ή  γιατ ί  πρέπε ι  να  ενταχθε ί  ή  τον  τρόπο  

που  θα  πρέπει  να  ενταχθε ί  ενδεχοµένως  στο  κτηµατολόγ ιο .  

Γ ιατί ;   Το  λέω  αυτό  διό τι  εδώ  κα ι  60  χρόνια  έχε ι  δηµιουργηθε ί  ένα  

σπουδαίο  δ ίκα ιο ,  το  εµπράγµατο  δ ίκα ιο  στην  περιοχή  µας  το  οποίο  

διέπετα ι  από  τον  ι ταλικό  κτηµατολογικό  κανον ισµό  ο  οποίος  ισχύε ι  κα ι  

σήµερα .  ∆εν  µπορεί ,  λο ιπόν ,  ένα  προεδρικό  διά ταγµα  να  έρθε ι  µε  

µονοκονδυλιά  να  σβήσε  ένα  σύστηµα  δικα ϊκό  το  οποίο  ισχύε ι  στην  περιοχή  

εδώ  κα ι  πάρα  πολλά  χρόνια .   Εδώ  κα ι  60  χρόνια ,  µια  νοµ ική  παράδοση .  

Αυτό ,  λο ιπόν ,  πρέπε ι  να  µας  προβληµατ ίσε ι .  Εγώ  διατυπώνω  

ενστάσεις  στο  εάν  θα  πρέπε ι  να  γίνε ι  αλλά  σε  κάθε  περίπτωση  εάν  δεν  

υπάρχε ι  άλλος  τρόπος  θα  πρέπε ι  να  δούµε  µε  πο ιους  όρους  θα  πρέπε ι  να  

γ ίνε ι  αυτή  η  ενσωµάτωση  κα ι  θα  περιµένω  από  πλευράς  κα ι  του  

Περιφερε ιακού  Συµβουλίου  να  γίνε ι  µια  διαβούλευση ,  αν  θέλετε ,  κα ι  µε  τον  

δικηγορικό  σύλλογο  της  Ρόδου  κα ι  της  Κω  προκε ιµένου  να  βρεθούν  οι  

προτάσε ις  εκε ίνες  οι  οποίες  θα  ικανοποιούν  στο  έπακρο  τ ις  ανάγκες  τι ς  

δικές  µας .  

Τέλος ,  την  επόµενη  Τρίτη  έχω  προγραµµατ ίσε ι  µε  συνάδελφο  στην  

Καβάλα  να  µας  δεχθε ί  η  Επίτροπος  η  κυρία  ∆αµανάκη  η  οποία  πρόσφατα  

ήταν  κα ι  για  συνέδριο  στη  Ρόδο .  Θα  ήθελα  να  παρακαλέσω  από  την  

Περιφέρε ια  όσοι  ασχολούντα ι  µε  τα  θέµατα  που  άπτοντα ι  της  αρµοδιότητας  
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της  κυρίας  ∆αµανάκη  κα ι  θέλουν  να  ε ίνα ι  παρόντες  κα ι  να  συµµετέχουν  σε  

αυτή  τη  συνάντηση  να  µου  το  πουν  για  να  ε ίνα ι  στην  Αθήνα  τη  µεθεπόµενη  

Τρ ίτη .  

Θέλω  να  σας  ευχαριστήσω  που  µε  ακούσατε .  Να  σας  ευχηθώ  γ ια  

άλλη  µια  φορά  καλή  δύναµη  κα ι  να  ξέρετε  ότ ι  γ ια  όλους  ανεξα ιρέ τως  ε ίµα ι  

κοντά  σας  γ ια  τα  α ιτήµατα  τα  οποία  υπάρχουν  γ ια  το  καλό  της  περιοχής  

κα ι  των  κατο ίκων .  

Ευχαριστώ  πολύ .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Και  εµε ίς  κύριε  Υψηλάντη .  Κύριε  Πουσσαίο ,  έχε τε  το  λόγο  για  την  

ανακεφαλαίωση  του  θέµατος .  

Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  

Ναι ,  έχοντας  ακούσει  κα ι  όλες  τι ς  προτάσε ις  κα ι  τις  τοποθετήσε ις  θα  ήθελα  

να  κωδικοποιήσουµε  όσο  γίνετα ι  τ ις  θέσε ις  κα ι  για  τα  πρακτικά  αλλά  κα ι  

γ ια  να  διευκολυνθε ί  το  Σώµα  προς  την  ψήφιση  του  οργανισµού .  

Την  αντ ιστο ίχιση ,  λο ιπόν ,  των  διευθύνσεων  αλιε ίας  όπως  

αναφέρθηκε  σε  Κυκλάδες ,  ∆ωδεκάνησα  µε  τη  γεν ική  δ ιεύθυνση  που  θα  

ε ίνα ι  γεωργίας ,  κτηνοτροφίας  κα ι  αλιε ίας .  

Η  δεύτερη  πρόταση  η  οποία  προτε ίνετα ι  να  συµπεριληφθε ί  ε ίνα ι  η  

ενοποίηση  το  υγε ίας  κα ι  κο ινωνικής  µέριµνας  από  4  διευθύνσε ις  σε  2  

διευθύνσε ις  όπως  ανέφερε  κα ι  ο  κος  Λάζαρος  κα ι  ο  κος  Σταυλάς  κα ι  η  

κυρία  Κυπραίου .  

Τα  τµήµατα ,  τα  γραφε ία  πληροφορικής  να  συµπληρωθούν  προς  

όλες ,  νοµ ίζω  ότ ι  ε ίνα ι  κα ι  µια  παράλε ιψη  την  οποία  εντόπισε  κα ι  η  κυρία  

Αριστε ίδου .  Τα  γραφεία  πληροφορικής  στα  νησιά ,  στις  περ ιφερε ιακές  

ενότητες .   

Και  του  κ .  Σταυλά  την  πρόταση ,  να  προστεθε ί  κα ι  η  οικονοµ ική  

δραστηρ ιότη τα  µαζ ί  µε  τη  διο ικητική  στις  περιφερε ιακές  ενότη τες  

προκε ιµένου  να  διευκολυνθούν  κα ι  να  εξυπηρετούντα ι  καλύτερα  οι  όποιες  

οικονοµ ικής  φύσης  δαπάνες  κα ι  κίνηση  υπάρχε ι .  

Τώρα ,  στις  παρατηρήσεις  τ ις  γενικές  που  ανέφερε  ο  Περιφερε ιάρχης  

θα  πρότε ινα  να  συµπεριληφθε ί  κα ι  η  µεταφορά  στ ις  περιφέρε ιες  της  χώρας  

των  γραφε ίων  των  περιφερε ιακών  γραφείων  τουρισµού ,  των  ΠΥΤ ,  των  

περιφερε ιακών  υπηρεσιών  τουρισµού .  Αυτό  ήταν  µια  πάγια  θέση  από  την  

αρχή  την  οπο ία  διεκδ ικούσαµε .  Νοµίζω  ότ ι  έχουµε  κάθε  λόγο  εµε ίς  σαν  

τουριστική  Περιφέρε ια  να  το  υποµνήσουµε  αυτό  κα ι  να  συνεχίσουµε  να  

διεκδ ικούµε  αυτή  την  υπηρεσία  την  οποία  σήµερα  αποκεντρωµένα  κα ι  

αποσπασµατ ικά  λε ιτουργε ί  ο  Ελληνικός  Οργανισµός  Τουρ ισµού .  

Σε  γενικές  γραµµές  νοµ ίζω  ότι  αυτά  έχουν  αποτυπωθεί  κα ι  τίθετα ι  

προς  ψήφιση .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  
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Ευχαριστώ  πολύ ,  κύριε  Πουσσαίο .   Να  προχωρήσουµε  στην  ψηφοφορία .   

Απέχε ι  ο  κος  Χρυσαφίδης .  Κατά  η  κυρία  Καφαντάρη ,  ο  κος  Σιγάλας ,  ο  κος  

Περδικάρης  όσον  αφορά  το  άρθρο  50 .   Οι  υπόλοιποι ;   Θετ ικά .  

Κος  ΚΑΤΣΟΤΟΥΡΧΗΣ :  

Ο  κος  Σταυλάς  όσον  αφορά  τη  θέση  του  προϊσταµένου  στο  τµήµα  αλιε ίας  

θα  µπορούσε  να  λέµε  να  ε ίνα ι  ι χθυολογίας ,  να  έχε ι  σχέση  µε  το  

αντικε ίµενο  να  µην  ε ίνα ι  από  τον  αγροτ ικό  τοµέα ,  να  µην  ε ίνα ι  γεωπόνος  

απλά .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Καλώς ,  άρα  εγκρίνε τα ι  κατά  πλε ιοψηφία .  

 

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

ΑΡΙΘΜ .  ΑΠΟΦΑΣΗΣ :  175 /2013 

 

 

ΘΕΜΑ  3
ο
 

Τροποποίηση  Τεχνικού  προγράµµατος  ∆ωδεκανήσου  

 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Προχωρούµε  στο  επόµενο  θέµα ,  τροποποίηση  Τεχνικού  προγράµµατος  

∆ωδεκανήσου .    

 Κύρ ιε  Τριαντάφυλλε  Καραγ ιάννη ,  έχε τε  το  λόγο .   Πε ίτε  µου ,  κύρι ε  

Κόκκινε ,  επ ί  της  διαδ ικασίας .  

Κος  ΚΟΚΚΙΝΟΣ :  

Το  ξεκαθαρίζω  για  να  µην  παρεξηγούµαστε ,  αυτό  δεν  έχε ι  να  κάνε ι  µε  

κανέναν  υπάλληλο  ούτε  µε  τον  κ .  Καραγ ιάννη ,  ούτε  τον  κ .  Βενέρη  ούτε  µε  

κανέναν  άλλο  που  αναγράφετα ι  εδώ  στην  κατάσταση .   

 Θα  ήταν  καλό  όµως  κατά  την  ταπεινή  µας  άποψη  ο  

Αντιπερ ιφερε ιάρχης  ή  κάποιος  Περιφερε ιακός  σύµβουλος  της  πλειοψηφίας  

που  του  έχε ι  ανατεθε ί  αυτή  η  διαδ ικασία  να  ε ισηγε ίτα ι  αυτός  τα  θέµατα  στο  

Περιφερε ιακό  Συµβούλιο .  Ούτως  ή  άλλως  ε ισήγηση  συνεργατών  µας  ε ίνα ι  

αυτή .   

 Αλλά  νοµ ίζω  επειδή  το  βλέπω  ε ίνα ι  πρακτ ική  κα ι  στα  άλλα  

περιφερε ιακά  συµβούλια ,  δεν  σου  λέω  γ ια  Κοινοβούλιο  κα ι  τέτο ια  

πράγµατα  κυρ ία  Πρόεδρος ,  σου  λέω  κα ι  για  τα  άλλα  περιφερε ιακά  

συµβούλια  ως  πολ ιτικό  όργανο  µε  αυτή  τη  λογική  η  πρότασή  µας . .   Και  

ξανά  λέω ,  ούτως  ή  άλλως  αυτά  που  ε ισηγε ίτα ι  ο  κάθε  Περιφερε ιακός  

σύµβουλος  ή  ο  αντιπερ ιφερε ιάρχης  ή  ο  Περιφερε ιάρχης  σίγουρα  θα  έχουν  

από  πίσω… 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Επειδή  ο  κος  Χατζηδ ιάκος  έ τυχε  να  λε ίπε ι  γ ια  αυτό  το  λόγο  ε ίνα ι  ο  

υπηρεσιακός  παράγων  εδώ .  
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Κος  ΚΟΚΚΙΝΟΣ :  

Το  λέω ,  επαναλαµβάνω ,  µακριά  από  εµάς  κάθε  παρεξήγηση .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Εντάξε ι .  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Να  προχωρήσουµε  στην  τροποποίηση  του  προγράµµατος  κα ι  ζητούµε  την  

έγκρ ιση  του  Σώµατος  κα ι  αναφερόµαστε  στο  έργο  µε  γενικό  τ ίτλο  

αντιπληµµυρική  προστασία  ΠΕ  ∆ωδεκανήσου  µε  προϋπολογ ισµό  

1 .800.000 ευρώ  σύµφωνα  µε  την  απόφαση  του  Υπουργε ίου  Ανάπτυξης .   

Ξέρετε  ότ ι  έχουµε  υποβάλε ι  ένα  α ίτηµα  προς  το  Υπουργε ίο  Ανάπτυξης  κα ι  

εγκρ ίθηκε  για  τα  αντ ιπληµµυρικά  έργα  που  ε ίνα ι  απαραίτητα  στη  Ρόδο ,  

στην  Άνδρο  κα ι  στη  Σέρ ιφο .  

 Έχε ι  διατεθε ί ,  λο ιπόν ,  το  ποσό  του  1 .800.000 ευρώ  στα  ∆ωδεκάνησα  

κα ι  1 .200.000 ευρώ  στην  περιφερε ιακή  ενό τητα  των  Κυκλάδων .  Αυτό  ε ίνα ι  

το  πρώτο .  

Το  δεύτερο ,  έχουµε  µια  αύξηση  κατά  50 .000 του  προϋπολογισµού  

της  πίστωσης  έργα  κα ι  ενέργε ιε ς  στρατηγικής  ανάπτυξης  νοµού  

∆ωδεκανήσου  που  βρίσκετα ι  στον  πίνακα  9  ΚΑΠ  Επενδύσεων  µε  αύξοντα  

αρ ιθµό  4 .  Οι  πρόσθετο ι  πόροι  θα  καλυφθούν  µε  αντίστο ιχη  µε ίωση  της  

πίστωσης  του  έργου  µελέ τη  κα ι  οργάνωση  βοταν ικού  κήπου  στο  φυτώριο  

του  ιδ ίου  πίνακα .  

Η  τρίτη  τροποποίηση  που  ζητάµε  ε ίνα ι  η  προσθήκη  νέου  έργου  µε  

τ ίτλο  τσ ιµεντόστρωση  χώρου  πιλοτικού  προγράµµατος  ολικής  

ανακύκλωσης  Χάλκης  µε  προϋπολογισµό  97 .000  ευρώ  κα ι  προτε ινόµενη  

πίστωση  97 .000 .  Ξέρετε  ότι  στην  Χάλκη  υλοποιούµε  ένα  πιλοτικό  

πρόγραµµα  για  την  ανακύκλωση .  Ο  χώρος  ο  οποίος  έχε ι  επ ιλεγε ί  δεν  έχε ι  

διαµορφωθεί  µε  αποτέλεσµα  να  υπάρχουν  πάρα  πολλά  προβλήµατα  κα ι  

πρέπε ι  αυτός  ο  χώρος  να  τσιµεντοστρωθεί .  Έτσι  εντάσσουµε  το  ποσό  των  

97 .000 προκε ιµένου  να  εκτελεστε ί  κα ι  αυτό  το  έργο .  

Επίσης ,  προσθέτουµε  έργο  µελέτη  για  εκτέλεση  δηµοσίων  

δασοτεχνικών  έργων  αποκατάστασης  κα ι  αναγέννησης  των  καµένων  δασών  

σε  δηµόσια  δάση  κα ι  δασικές  εκτάσε ις  Ιστρίου ,  Προφύλ ια ,  Αρνίθας ,  

Μεσαναγρού ,  Ασκληπιού ,  Βατίου  της  νήσου  Ρόδου  νοµού  ∆ωδεκανήσου  µε  

προϋπολογισµό  250 .000 στον  πίνακα  6  της  ΚΕ∆ ,  οι  πρόσθετο ι  πόροι  θα  

καλυφθούν  µε  ταυτόχρονη  µείωση  της  πίστωσης  του  έργου  µε  τ ίτλο  

συντήρηση  κα ι  επισκευή  κα ι  αποκατάσταση  του  συγκροτήµατος  … κα ι  

συγκροτήµατος  Αγ ίας  Κυριακής  από  500.000 σε  250.000 του  ίδ ιου  πίνακα .  

Το  έργο  θα  υλοποιηθε ί  µέσω  προγραµµατικής  σύµβασης  µεταξύ  της  

Περιφέρε ιας  Νοτ ίου  Αιγα ίου  κα ι  της  Αποκεντρωµένης  ∆ιο ίκησης .  

Αφορά  σε  έργα  τα  οποία  έχουν  να  κάνουν  κυρίως  µε  την  δασική   

υπηρεσία ,  µιλάµε  δηλαδή  γ ια  κορµοδέµατα ,  κορµοφράγµατα  όχ ι  στα  

ρέµατα  µέσα ,  ε ίνα ι  κυρίως  δασοτεχνικά .   Παίρνουµε  αυτή  την  απόφαση ,  
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κάνουµε  αυτή  την  πρόταση  µε  την  προϋπόθεση  ότι  η  δασική  υπηρεσία  που  

ε ίνα ι  αρµόδια  κα ι  υπεύθυνη  για  αυτά  τα  έργα  µαζ ί  κα ι  µε  τη  

χρηµατοδότηση  έχε ι   υποβάλε ι  αίτηµα  στο  Πράσινο  Ταµείο  προκε ιµένου  να  

χρηµατοδοτηθε ί  από  το  Υπουργε ίο  το  ΥΠΕΚΑ  στο  οποίο  ανήκε ι  η  δασική  

υπηρεσία .  

Εάν  το  ΥΠΕΚΑ  δεν  διαθέσε ι  αυτούς  τους  πόρους  τότε  θα  ισχύσε ι  η  

διάθεση  των  πόρων  από  εµάς  κα ι  βεβαίως  θα  υπογραφε ί  αντ ίστο ιχη  

προγραµµατ ική  σύµβαση  µε  την  αποκεντρωµένη  δ ιο ίκηση ,  έρχε τα ι  µετά  γ ια  

συζήτηση  κα ι  βεβαίως  µε  τη  δασική  υπηρεσία .  

Το  πέµπτο  έχε ι  να  κάνε ι  µε  την  αύξηση  του  προϋπολογισµού  του  

έργου  µε  τί τλο  συντήρηση  κτ ιρ ίου  παλαιού  ναυαρχε ίου  που  φυλάσσοντα ι  

τα  γενικά  αρχε ία  του  κράτους ,  στον  πίνακα  10  αδ ιάθετα  υπόλοιπα  

προηγουµένων  ετών  µε  αύξοντα  αριθµό  70  από  200.000 σε  451.000 λόγω  

επ ικα ιροποίησης  της  µελέ της  από  τη  ∆ιεύθυνση  Τεχν ικών  Υπηρεσιών  

∆ωδεκανήσου .  Η  πίστωση  για  το  έ τος  ’13  παραµένε ι  η  ί δ ια .  

Σας  υπενθυµ ίζω  ότ ι  εµε ίς  ε ίχαµε  διαθέσε ι  πόρους  γ ια  το  

συγκεκριµένο  έργο .  Το  έργο  αυτό  το  ε ίχαν  εγκαταλελε ιµµένο  όπως  

εγκαταλελε ιµµένα  ε ίνα ι  κα ι  τα  αρχε ία  τα  οποία  καταστρέφοντα ι  δυστυχώς .  

Πρέπε ι  να  σας  πω  ότι  εντάσσουµε  αυτό  το  ποσό  το  οποίο  προέκυψε  από  

τη  µελέ τη .  Όµως  να  ξέρετε  ότ ι  το  Υπουργε ίο  Παιδε ίας  έχε ι  εγγεγραµµένη  

πίστωση  για  το  συγκεκριµένο  έργο .  Θα  ζητήσουµε  αυτά  τα  χρήµατα  να  

µεταφερθούν  σε  λογαρ ιασµό  δικό  µας .  Όµως  γ ια  να  µπορέσουµε  να  

δηµοπρατήσουµε  το  έργο  πρέπε ι  να  υπάρχε ι  η  πίστωση  εγγεγραµµένη  

στον  προϋπολογισµό  το  δικό  µας .  

Και  βεβαίως  το  6
ο
 θέµα  ε ίνα ι  αύξηση  του  προϋπολογισµού  του  έργου  

γέφυρα  Κρεµαστής .  Υπενθυµ ίζουµε  ότι  το  έργο  ε ίνα ι  ενταγµένο  στο  

πρόγραµµα  από  την  επ ικα ιροποίηση  της  µελέ της  από  1 .500.000 έχε ι  

ανέβε ι  ο  προϋπολογισµός  στα  3 .500.000 ευρώ  λόγω  επ ικα ιροποίησης  της  

µελέ της  από  τη  ∆ιεύθυνση  Τεχνικών  Υπηρεσιών .  Η  πίστωση  γ ια  το  έ τος  

2013 παραµένε ι  η  ίδ ια .  

Ζητώ  την  έγκριση  του  Περιφερε ιακού  Συµβουλίου .  

ΑΝΤΙΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Έχουµε  ερωτήσεις  πριν  τ ις  τοποθετήσε ις ;   Είστε  κα ι  ε ισηγητής ,  θέλε τε  να  

κάνε τε  κα ι  ερώτηση ;   Εντάξε ι ,  έχε τε  το  λόγο .  

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Γ ια  τα  συγκεκριµένα  έργα  αφορούν  οι  ερωτήσε ις .   Γ ια  έργα  κα ι  ενέργε ιε ς  

αθλητ ικής  ανάπτυξης  αύξηση  κατά  50 .000 του  προϋπολογ ισµού .  Σε  τ ι  

δράσεις  προβλέπετα ι  να  διοχε τευθούν ;   Συγκεκριµένα  κα ι  αναλυτικά .  

 Γ ια  το  4 ,  προτε ινόµενος  προϋπολογισµός  αναφέρετε  εδώ  στην  

τροποποίηση  γ ια  250.000 ευρώ  κα ι  προτε ινόµενη  πίστωση  επ ίσης  250 .000 

ενώ  στην  προγραµµατική  σύµβαση  στο  αντ ίστο ιχο  θέµα  13  αναφέρετε  γ ια  
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προϋπολογισµό  500.000.   Αυτό  το  λάθος  να  το  πω ,  η  διαφορά  σε  τ ι  

οφε ίλε τα ι ;  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

250.000.   Έχε ι  τροποποιηθε ί  η  σύµβαση ,  µάλλον  δεν  σας  έχουν  φέρε ι  την  

προγραµµατ ική .  

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Γ ια  τα  έργα  5  κα ι  6  αναφερόµαστε  για  επικα ιροποίηση  µελε τών .   Η  µία  από  

200.000 σε  451.000,  η  άλλη  από  1 .500.000 σε  3 .500.000.   Η  ερώτησή  µου  

ε ίνα ι  η  επ ικα ιροποίηση  αυτή  αναφέρετα ι  αποκλε ιστ ικά  κα ι  µόνο . . ,  

προφανώς  προϋπάρχουν  προγενέστερες  µελέτες ,  αλλάζε ι  σε  κάποια  από  

αυτές  τ ις  δύο  το  αντ ικε ίµενο ,  το  Τεχνικό  αντ ικε ίµενο  µόνο  σε  θέµατα  

τ ιµών ;   Κα ι  εποµένως  η  ερώτηση  που  προκύπτε ι  ε ίνα ι  πότε  έχε ι  γίνε ι  η  µια  

µελέ τη  από  την  οποία  προκύπτε ι  200.000 αρχικά  για  το  παλαιό  ναυαρχε ίο  

κα ι  πότε  έχε ι  γίνε ι  για  τη  γέφυρα  της  Κρεµαστής  που  προέβλεπε  1 .500 .000 

κα ι  τώρα  πάµε  στα  3 .500.000.  

 Αυτές  ε ίνα ι  οι  ερωτήσεις  µου .  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Λοιπόν ,  σε  ότι  αφορά  τα  αθλητ ικά  θα  σας  πει  ο  αρµόδιος  εντε ταλµένος  

σύµβουλος .  Να  πω  σε  ότ ι  αφορά  το  παλιό  ναυαρχε ίο  κα ι  σε  ότι  αφορά  τη  

γέφυρα  της  Κρεµαστής .  

 Του  παλ ιού  ναυαρχε ίου  τη  µελέ τη  την  έκανε  η  υπηρεσία  της  παλιάς  

πόλης  κα ι  τη  µηχανολογική  κα ι  στατ ική  µελέ τη  την  έκαναν  ιδ ιώτες .  Αυτή  η  

µελέ τη  νοµ ίζω  ότ ι  ε ίνα ι  µελέ τη  πριν  πέντε  χρόν ια .  Τη  µελέ τη  αυτή  την  

πήραν  οι  τεχνικές  µας  υπηρεσίες  κα ι  βεβα ίως  προσαρµόσανε  τη  µελέ τη  κα ι  

βάσει  του  ΑΤΟΕ  στ ις  νέες  τ ιµές  κα ι  ήρθαµε  εκε ί ,  το  ποσό  δηλαδή .  Κα ι  ε ίπα  

ότ ι  ε ίνα ι  451.000 από  τα  οποία  εµε ίς  διεκδ ικούµε  τ ις  250 .000 να  µας  

έρθουν  από  το  Υπουργε ίο  Παιδε ίας .  

Γ ια  δε  τη  γέφυρα  Κρεµαστής ,  η  µελέτη  ε ίχε  ανατεθε ί  σε  ιδ ιώτη  

µελε τητή ,  ολοκληρώθηκε  πριν  πολλά  χρόν ια .  Αυτή  τη  µελέτη  την  πήρε  η  

τεχνική  υπηρεσία  η  δική  µας  την  επικα ιροποίησε  κα ι  βεβαίως  βάσει  των  

ΑΤΟΕ ,  των  νέων  τιµών  του  ΑΤΟΕ  πήγε  σε  αυτόν  τον  προϋπολογ ισµό .  

Ξέρετε  ότ ι  η  κοστολόγηση  κα ι  ο ι  νέες  τ ιµές  έχουν  αλλάξε ι  σε  ότ ι  αφορά  τον  

ΑΤΟΕ  κα ι  βεβα ίως  οι  νέες  τ ιµές  βγάζουν  τον  προϋπολογ ισµό  αυτού  του  

έργου  που  ε ίχε  τότε  µελε τηθε ί  κα ι  τότε  ε ίχε  κοστολογηθε ί  στο  1 .500 .000 

κα ι  στα  3 .500.000 ευρώ ,  ε ίνα ι  βάσει  ΑΤΟΕ  δηλαδή .  

Όχι ,  δεν  άλλαξε  καµ ία  τεχνική  µελέτη .  Είνα ι  η  ίδ ια  τεχνική  µελέτη  

δεν  άλλαξε  σε  τ ίποτα .   

ΑΝΤΙΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κύρ ιε  Κόκκ ινε ,  έχετε  το  λόγο .   Θέλε ι  να  απαντήσε ι ;   Κύριε  ∆ρακιού .  

Κος  ∆ΡΑΚΙΟΥ:  

Και  εγώ  ως  Περιφερε ιακός  σύµβουλος  εντεταλµένος  σε  θέµατα  αθλητισµού  

θα  ήθελα  να  απαντήσω  στην  ερώτηση  που  έκανε  ο  κος  Περδικάρης  σε  τ ι  
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δράσεις  απευθυνόµαστε  για  την  αύξηση  του  αθλητικού  τµήµατος  κατά  

50 .000 ευρώ .  

Θα  ήθελα  να  πω  ότ ι  εγώ  ανέλαβα  γύρω  στο  Μάρτ ιο ,  για  φέτος  τα  

χρήµατα  ήταν  γύρω  στ ις  150.000 εκ  των  οποίων  ε ίχαµε  κάποιες  οφε ιλές  

από  πέρυσι  οπότε  διαχε ιρ ίστηκα  γύρω  στ ις  100.000.   Αυτή  τη  στ ιγµή  το  

ταµε ίο  έχε ι  µέσα  30 .000,  όµως  στην  πορεία  του  έτους  επειδή  ανέλαβα  κα ι  

εγώ  αργά  κα ι  σε  κάθε  περίπτωση  αυτό  που  ε ίπαµε  κα ι  σε  προηγούµενα  

συµβούλια  ότ ι  πρέπε ι  να  γίνετα ι  ο  προγραµµατ ισµός  των  δράσεων  τόσο  

των  αθλητικών  όσο  κα ι  των  πολιτ ιστ ικών  στην  αρχή  της  χρον ιάς  γ ια  το  

τµήµα  του  αθλητισµού  δεν  έγινε  επε ιδή  ανέλαβα  αργά .  

Όµως  σε  κάθε  περίπτωση  επειδή  ε ίνα ι  15  νησιά  κα ι  επε ιδή  

προκύπτουν  έκτακτες  δράσε ις ,  γ ια  παράδειγµα  έχε ι  γίνε ι  το  προ -

ολυµπιακό  τουρνουά  beach vo l ley το  οποίο  δεν  ήταν  προγραµµατ ισµένο .  

Έχε ι  γίνε ι  το  παγκόσµιο  του  σκάκ ι  που  ε ίνα ι  σε  εξέλ ιξη  αυτή  τη  στιγµή  που  

µιλάµε  το  οποίο  δεν  ήταν  προγραµµατισµένο .  Θα  γίνε ι  το  πανευρωπαϊκό  

του  γκολφ  µέσα  στο  ∆εκέµβρ ιο  το  οποίο  πάλ ι  δεν  ήταν  προγραµµατ ισµένο .  

Γ ια  αυτό  ε ίπαµε  να  έχουµε  µια  αύξηση  κατά  50 .000 ευρώ ,  δεν  σηµαίνε ι  ότ ι  

θα  ξοδευτούν .   

Υπάρχουν  ακόµα  38 .000 ευρώ  στο  ταµε ίο  αλλά  τουλάχιστον  µέχρι  το  

τέλος  της  χρονιάς  στις  επόµενες  οικονοµ ικές  επιτροπές  οτ ιδήποτε  

παρουσιαστε ί  ακόµα  κα ι  για  µετακίνηση  επειδή  ε ίνα ι  σε  εξέλ ιξη  κάποια  

πανευρωπαϊκά  πολεµ ικών  τεχνών  να  µπορέσουµε  να  εκπληρώσουµε  κα ι  

γ ια  τα  15  νησιά  της   ∆ωδεκανήσου  τ ις  δράσεις  ο ι  οποίες  θα  µας  ζητηθούν .  

ΑΝΤΙΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ευχαριστούµε  πολύ  κύριε  ∆ρακ ιού  γ ια  τ ις  διευκριν ίσε ις .   Το  λόγο  έχε ι  ο  

κος  Κόκκ ινος .  

Κος  ΚΟΚΚΙΝΟΣ :  

Κοιτάξ τε ,  οι  τροποποιήσε ις  συχνά -πυκνά  έρχοντα ι  στο  Περιφερε ιακό  

Συµβούλιο  γ ια  δ ιάφορα  θέµατα .  Εµείς  έχουµε  πε ι  κατ΄  επανάληψη  ότι  δεν  

ε ίµαστε  αντ ίθε το ι  το  να  γίνοντα ι  τα  έργα .   Έτσι  απλά  σε  επ ίπεδο  πολι τικού  

σκεπτ ικού  δεν  ε ίχαµε  ψηφίσε ι  το  Τεχνικό  πρόγραµµα  όταν  αυτό  ε ίχε  τεθε ί  

στο  σύνολό  του .  Και  έχω  πε ι  κατ΄  επανάληψη  ότι  αυτή  η  ψήφος  

τουλάχιστον  ε ίνα ι  δεσµευτ ική  κα ι  για  τ ις  επιµέρους  τροποποιήσε ις .   Για  

αυτό  το  λόγο ,  από  εκε ί  κα ι  πέρα  ότι  χρε ιάζοντα ι  παρεµβάσεις  χρε ιάζοντα ι .  

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Να  ξεκ ινήσω  καταρχήν  από  τη  γενική  µας  τοποθέτηση ,  την  πάγ ια  

τοποθέτηση  σε  σχέση  µε  το  συνολικό  Τεχνικό  πρόγραµµα ,  τη  λογική  του ,  

την  ένταξή  του  στο  αντ ίστο ιχο  πνεύµα  του  προϋπολογισµού  που  για  µια  

ακόµη  φορά  µια  κα ι  συζητάµε  τροποποίηση  Τεχν ικού  προγράµµατος  

αναφέρουµε  ότι  ε ίνα ι  το  βασικό  χαρακτηρ ιστικό  τους  ότ ι  παραµένουν  κα ι  

µετά  τ ις  όποιες  τροποποιήσε ις  έχουν  µέχρι  στ ιγµής  στο  αρχ ικό  πνεύµα  του  

αρχικού  Τεχν ικού  προγράµµατος  πολύ  πίσω  από  τις  ανάγκες .    
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Αυτό  που  λέµε  Τεχν ικό  πρόγραµµα  λι τότητας  που  δεν  ι κανοποιε ί  

στον  βαθµό  που  θα  έπρεπε  τ ις  σύγχρονες  λα ϊκές  ανάγκες  κα ι  καθορίζετα ι  

αποκλε ιστικά  κα ι  µόνο  από  την  υποχρηµατοδότηση  που  υπάρχε ι  κα ι  στην  

Περιφέρε ια  εκ  µέρους  της  κεντρικής  εξουσίας .  Χορεύουµε ,  να  το  πούµε  µε  

άλλα  λόγια ,  στο  χαβά  που  µας  παίζε ι  η  κεντρική  διο ίκηση .  Αυτή  ε ίνα ι  η  

τακτ ική  που  εκφράζετα ι  µέσα  κα ι  από  το  Τεχνικό  πρόγραµµα  κα ι  τον  

προϋπολογισµό  φυσικά  γ ια  αυτό  κα ι  το  καταψηφίζουµε  συνολ ικά  όπως  

διαµορφώνετα ι  κα ι  µετά  από  την  τροποποίηση .  

Όµως  υπάρχε ι  πάντα  η  ανάγκη  να  διευκριν ί ζουµε  για  κάθε  ένα  έργο  

που  συζητε ίτα ι  ξεχωριστά  κα ι  την  επ ιµέρους  µας  άποψη .  Ξεκινάµε  µε  την  

αντιπληµµυρική  προστασία  ∆ωδεκανήσου  µε  προϋπολογ ισµό  1 .800.000.  

Έτσι  όπως  ε ίνα ι  ο  τ ίτλος  µεγαλόστοµος  να  το  πω ,  υποτίθε τα ι  ότ ι  µε  αυτό  

το  1 .800.000 θα  καλυφθε ί  –έ τσι  ισχυρίζε τα ι  ο  τίτλος -  θα  προστατευθε ί  η  

∆ωδεκάνησος  από  πληµµύρες  κα ι  από  τέτο ια  φαινόµενα .  

Είνα ι  παραπε ιστικός  ακριβώς  ως  προς  το  περιεχόµενό  του  γιατ ί  µε  

1 .800.000 δεν  κάνε ις  σχεδόν  τ ίποτα .  Το  ζήτηµα  γ ια  αυτό  το  θέµα  της  

αντιπληµµυρικής  προστασίας  ε ίνα ι  το  επαναλαµβάνουµε  γ ια  άλλη  µια  φορά  

ότ ι  υπάρχουν  εδώ  κα ι  αρκετά  χρόνια ,  πάνω  από  10ετ ία ,  από  παλαιότερα  

έχε ι  εκπονηθε ί  συνολική  µελέ τη  από  όσο  ξέρω  τουλάχιστον  γ ια  το  νησί  της  

Ρόδου  η  οπο ία  θα  ήταν  λογ ικό  να  επικα ιροποιηθε ί  µε  βάση  κα ι  τεχνικά  

δεδοµένα  ίσως  µετεωρολογικά  πολύ  περισσότερο  κα ι  γ ια  οικονοµ ικά  

δεδοµένα .  

Και  µε  κριτήριο  την  ανάγκη  πραγµατ ικά  αντιπληµµυρικής ,  

αντιδ ιαβρωτικής ,  δασοπροστασίας  κα ι  από  οπο ιαδήποτε  άλλη  πλευρά  κα ι  

να  το  εξετάσε ι  κανε ίς  µε  βάση  την  ανάγκη  να  γ ίνε τα ι  ο  προγραµµατισµός  

κα ι  όσο  πιο  γρήγορα  γίνε τα ι  γ ια  να  µην  κοστί ζε ι  όσο  περνά  ο  χρόνος  πολύ  

περισσότερο .  Κάτ ι  τέ το ιο  δυστυχώς  δεν  γίνετα ι  κα ι  γ ίνοντα ι  να  το  πω  

πασαλε ίµµατα ,  να  µε  συγχωρέσετε  για  την  έκφραση ,  αλλά  εκ  των  

πραγµάτων  ε ίνα ι  να  τρέξουµε  να  προλάβουµε  µε  αυτά  που  µας  

παραχωρούντα ι  χρηµατοδοτ ικά  άµεσα  τα  επείγοντα ,  τα  όσο  πιο  επείγοντα  

γ ίνοντα ι  κλπ .  

∆εν  γίνε τα ι  έ τσι  η  δουλε ιά  κα ι  ούτε  πολύ  περισσότερο  συζητάµε  γ ια  

αντιπληµµυρική  προστασία .  Αναφέρθηκα  στην  ερώτησή  µου  για  το  δεύτερο  

έργο ,  για  έργα  κα ι  ενέργε ιε ς  αθλητ ικής  ανάπτυξης .  Θα  πρέπει  να  υπάρχε ι  

πάντα  σε  όλες  αυτές  τ ις  τροποποιήσε ις  τουλάχ ιστον  περιγραφή  όσο  γίνετα ι  

έστω  κα ι  συνοπτική  πού  πρόκε ιτα ι ,  πού  υπάρχε ι  η  κατεύθυνση  να  

διοχετευθούν  αυτές  οι  όπο ιες  χρηµατοδοτήσε ις ,  το  αντ ικε ίµενο  κα ι  οι  

δράσεις  που  πρόκε ι τα ι  να  γίνοντα ι .   

Γ ια  το  τρία  ίσως  ε ίνα ι  το  µοναδικό  έργο  για  το  οποίο  κα ι  λόγω  της  

αναγκα ιότη τας  δεν  υπάρχε ι  καµ ιά  αµφισβήτηση ,  αναφέροµαι  για  τη  

τσιµεντόστρωση  του  πιλοτ ικού  προγράµµατος  ανακύκλωση  στη  Χάλκη .  
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Γ ια  το  θέµα  4 ,  εδώ  βέβαια  σχετίζετα ι  η  προγραµµατική  σύµβαση  του  

θέµατος  13  που  εκε ί  θα  αναφερθούµε  πολύ  πιο  αναλυτ ικά .  Και  εδώ  έχουµε  

όχ ι  ενστάσε ις  σοβαρότατες  διαφωνίες ,  θα  τι ς  πούµε  τότε .  

Γ ια  τα  άλλα  δυο  θέµατα ,  συντηρήσε ις  του  παλαιού  ναυαρχε ίου  κα ι  

γ ια  τη  γέφυρα  της  Κρεµαστής .  Οπωσδήποτε  δ ιευκριν ίζουµε  για  την  

αναγκα ιότη τα  των  έργων  ότ ι  θα  έπρεπε  ήδη  να  ε ίχαν  προχωρήσε ι  ακόµη  

περισσότερο  κα ι  για  τη  γέφυρα  της  Κρεµαστής ,  όχι  ότ ι  για  το  ναυαρχε ίο  

δεν  υπήρχε  από  παλαιότερα  αναγκα ιότητα  αλλά  πολύ  περισσότερο  όπως  

µας  ενηµέρωσε  ο  κύριος  Περιφερε ιάρχης ,  υπήρχε  ήδη  µελέτη  που  δεν  

άλλαξε  σε  τ ίποτα  από  τεχνική  σκοπιά  πάνω  από  5 ετ ία  αν  θυµάµαι  κα ι  ενώ  

ε ίνα ι  πραγµατ ική  ανάγκη  δεν  έχε ι  προχωρήσε ι  ακόµη  τίποτε .  Και  µάλιστα  

το  ίδ ιο  ισχύε ι  κα ι  για  το  παλαιό  ναυαρχε ίο ,  η  αναγκα ιότητα  υπάρχε ι .  

Ωστόσο  όµως  διαπιστώνουµε  κα ι  αναφέρετα ι  κα ι  εδώ  ότι  η  πίστωση  

γ ια  το  έτος  ’13  παραµένε ι  η  ίδ ια ,  δεν  αλλάζε ι .  Ενώ  αυξάνοντα ι  οι  

προϋπολογισµοί  µε  την  επικα ιροποίηση  δεν  αλλάζουν  κα ι  οι  αντ ίστο ιχες  

πιστώσε ις .  Ουσιαστ ικά  από  ότι  φαίνετα ι  παραδεχόµαστε  σαν  περιφερε ιακή  

αρχή  ότι  θα  συνεχ ίσουµε  να  πηγαίνουµε  µε  αυτούς  τους  ρυθµούς  χελώνας  

παρά  την  αναγκα ιότη τα  των  έργων .  

Αυτά  όσον  αφορά  για  τα  επ ιµέρους .  Υπενθυµ ίζω  κα ι  επαναλαµβάνω  

επ ί  του  συνόλου  ότι  καταψηφίζουµε  για  τους  λόγους  που  ε ίπαµε .  Επίσης  

µια  τελευτα ία  παρατήρηση  για  να  µην  µου  διαφύγε ι ,  ε ίνα ι  ότ ι  εκτός  των  

άλλων  κα ι  σε  αυτή  την  τροποποίηση  παρατηρούµε  ορ ισµένες  αυξήσεις  να  

γ ίνοντα ι  συνδυαστικά  µε  αντίστο ιχες  µειώσεις  κάποιων  άλλων  έργων  

ανεξάρτη τα  του  ποια  ε ίνα ι  αυτά  κα ι  αν  συµφωνούµε  ή  διαφωνούµε  κα ι  µε  

τ ις  µε ιώσεις .    

Θα  πούµε  περισσότερα  παρακάτω  όταν  θα  φτάσουµε  κα ι  στο  θέµα  

13  αλλά  κα ι  σχετικά  έχε ι  να  κάνε ι  το  θέµα  της  αντιπληµµυρικής  

προστασίας  µε  το  ζήτηµα  που  υποβάλαµε  για  συζήτηση  σε  επόµενο  γ ια  τι ς  

τελευτα ίες  καταστροφές ,  διαβρώσεις ,  καταπτώσεις  κλπ .  που  έχουν  συµβε ί  

στο  «γεφύρ ι  της  Άρτας» στο  δρόµο  Σπόα -Ολύµπου -Καρπάθου  που  ε ίνα ι  

κα ι  αυτό  µια  σαφέστατη  ένδε ι ξη  το  πώς  οι  δεσµεύσε ις  κα ι  οι  περιορ ισµοί  

στ ις  χρηµατοδοτήσε ις  ε ίνα ι  ο  καθοριστικός  παράγοντας  κα ι  όχι  οι  λα ϊκές  

ανάγκες  που  προσαρµόζουµε  ακόµη  κα ι  τεχν ικές  µελέ τες  προκε ιµένου  να  

προσαρµοστούµε  στα  περικοµµένα  κονδύλια  τα  χρηµατοδοτικά .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ευχαριστούµε  πολύ .  Κύριε  Χρυσαφίδη .   

Κος  ΧΡΥΣΑΦΙ∆ΗΣ :  

Εµε ίς  παρόλο  που  προβληµατ ιζόµαστε  λ ίγο  στα  κονδύλια  του  πολ ιτισµού  

γ ιατί  οι  κα ιρο ί  ε ίνα ι  πονηροί  κα ι  προεκλογική  περ ίοδος  γαρ ,  εντούτο ις  δεν  

µπορούµε  να  κρίνουµε  πριν  δούµε  το  αποτέλεσµα  κα ι  ψηφίζουµε  υπέρ  της  

αναµόρφωσης .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  
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Ευχαριστώ  πολύ .   Λοιπόν ,  κατά  η  κυρία  Καφαντάρη ,  ο  κος  Σιγάλας  κα ι  ο  

κος  Περδικάρης .   Κατά  η  παράταξη  του  κ .  Κόκκινου .   Υπέρ  ο  κος   

Χρυσαφίδης .   Άρα  εγκρίνετα ι  κατά  πλειοψηφία .  

 Πάµε  κα ι  για  τ ις  Κυκλάδες ,  κύριε  Πουσσαίο .  

Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  

Αντίστο ιχη  τροποποίηση  α ιτε ίτα ι  κα ι  για  το  Τεχνικό  πρόγραµµα  των  

Κυκλάδων .   

Στο  εγγεγραµµένο  γενικό  έργο  αποκατάσταση  των  ζηµ ιών  από  

θεοµην ίες  του  ’11  στα  νησιά  των  Κυκλάδων  έχουµε  στον  πίνακα  5  µε  

αύξοντα  αριθµό  1  λο ιπά  έργα  χρηµατοδοτούµενα  µέσω  της  Περιφέρε ιας  

ΣΑΕΠ  067,  εγγράφετα ι  το  έργο  το  οποίο  αφορά  το  λιµάνι  της  Κύθνου  του  

Μέριχα  µε  το  ποσό  των  25 .000 ευρώ .   Σε  αυτό  υπάρχε ι  κα ι  η  αντ ίστο ιχη  

µελέ τη .  

Επίσης  στο  έργο  συντήρηση  οδικού  δικτύου  των  νησιών  έχουµε  από  

τα  συγχρηµατοδοτούµενα  πάλ ι  από  τη  067 το  ποσό  για  το  οποίο  πάλι  

υπάρχε ι  µελέτη  ξεχωρίζουµε ,  διαχωρίζουµε  κα ι  εντάσσουµε  γ ια  τη  Νάξο  µε  

το  ποσό  των  250.000 ευρώ .  

Από  το  πρόγραµµα  των  πιστώσεων  κεντρικο ί  αυτοτελε ίς  πόροι  

έχουµε  µια  συµπλήρωση  του  προγράµµατος  κατάρτ ισης ,  επ ιµόρφωσης  κα ι  

δια  βίου  µάθησης  µε  το  ποσό  των  36 .000 ευρώ .  Και  αντ ίστο ιχα  την  

ανανέωση  της  σύµβασης  γ ια  την  παρακολούθηση  των  επ ικ ίνδυνων  κα ι  

τοξ ικών  ουσιών  από  το  ναυάγ ιο  του  Sea Diamond αυτή  η  οποία  υπήρχε  κα ι  

έχε ι  λήξε ι  ανανεώνετα ι  κα ι  εδώ  το  συνολικό  ποσό  ε ίνα ι  79 .950 ευρώ ,  το  

αρχικό  ποσό  ήταν  πολύ  µεγαλύτερο  ζητήθηκε  να  µειωθε ί  αυτό  το  ποσό  

από  το  πολυτεχνε ίο  πράγµα  που  έγινε  αποδεκτό  κα ι  ε ίνα ι  54 .000 χωρίς  

Φ .Π .Α .  µε  το  Φ .Π .Α .  φτάνουµε  τ ις  79 .950 κα ι  αντίστο ιχη  τροποπο ίηση  

προτε ίνετα ι  από  τις  προγραµµατικές  συµβάσε ις .  Άρα  έχουµε  36 .000 κα ι  

54 .000 συνολικά  το  ποσό  των  90 .000 ευρώ .  

Θα  µου  επ ιτρέψετε  µια  που  πήρα  το  λόγο ,  κυρία  Πρόεδρε ,  να  

διευκριν ίσω  ότι  στο  προηγούµενο  θέµα  απλά  για  τα  πρακτικά  ότ ι  η  

ε ισήγηση  παραµένε ι  ως  έχε ι  διατυπωµένη  στο  σκέλος  της  δοµής  της  

γενικής  διεύθυνσης  υγε ίας  κα ι  κο ινωνικής  πρόνοιας .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κύρ ιε  Κόκκ ινε .   Ερωτήσεις ;    

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Επειδή  κα ι  στον  τ ίτλο  κα ι  στην  ηµερήσια  διάταξη  αλλά  κα ι  στα  emai l  δεν  

ε ίχαµε  όσον  αφορά  σκέλος  Κυκλάδων  τροποποίηση  του  Τεχνικού  

προγράµµατος… 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Έχε ι  σταλθε ί ,  κύριε  Περδικάρη .   Έχετε  κάποια  ερώτηση  επ ί  αυτού ;   

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  
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Εντάξε ι ,  το  σκέλος  της  ερώτησης  ε ίνα ι  ότι  ε ίνα ι  ξεχωριστό  θέµα ,  

εντάσσετα ι  µέσα  στο  3
ο
 θέµα  στην  τροποποίηση  αλλά  ουσιαστ ικά  εµε ίς  

τουλάχιστον  ε ίµαστε  χωρίς  ε ισηγητ ικό  στο ιχε ίο .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Εντάσσετα ι  µέσα  στο  3
ο
 θέµα .   

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Εντάξε ι ,  απαντήθηκε  η  ερώτηση .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κύρ ιε  Κόκκ ινε .  

Κος  ΚΟΚΚΙΝΟΣ :  

Ισχύε ι  ότ ι  έχουµε  πε ι  κα ι  γ ια  το  υπόλοιπο  Τεχνικό  πρόγραµµα .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ψηφίζε τε  κατά .  

Κος  ΚΟΚΚΙΝΟΣ :  

Και  όσον  αφορά  την  παρατήρηση  που  έκανε  ο  κος  Περδικάρης ,  

αναγράφετα ι  το  3
ο
 θέµα  µόνο  ∆ωδεκανήσου .   Τώρα  εµε ίς  δεν  εµµένουµε  

σε  αυτό  βέβαια  αλλά . .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κύρ ιε  Περδικάρη .  

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Και  κανονικά  να  ε ίχαµε  διαδ ικαστικά  την  ε ισήγηση  επ ί  της  αρχής  κα ι  επ ί  

του  συνόλου  παραµένε ι  ίδ ια  η  καταψήφισή  µας .  Τώρα  γ ια  τα  επιµέρους  

όσον  αφορά  το  σκέλος  των  Κυκλάδων  δεν  µπαίνουµε  στη  συζήτηση  κάτ ι  

που  θα  ισοδυναµούσε  ίσως  µε  λευκό  παρά  τ ις  όποιες  αναγκα ιότητες  που  

µπορε ί  να  παραδεχτούµε  για  τα  επιµέρους  κα ι  τα  συγκεκρ ιµένα  έργα  που  

προβλέποντα ι .  ∆εν  µπαίνουµε  στη  συζήτηση  λόγω  της  διαδ ικασίας  που  

ακολουθήθηκε  της  τελευτα ίας  στ ιγµής  κα ι  καταγγέλλουµε  αυτές  τι ς  

διαδ ικασίες .    

Ολόκληρο  5νθηµερο  θα  µπορούσε  κα ι  θα  έπρεπε  να  ήµασταν  έ το ιµο ι  

κα ι  να  δοθε ί  έγκα ιρα  σε  όλους  µας  κα ι  να  ενταχθε ί  από  την  αρχή  στο  3
ο
 

θέµα  σκέλος  των  Κυκλάδων .   Καταγγέλλουµε  τέ το ι ες… 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κύρ ιε  Περδικάρη ,  το  προεδρε ίο  µόλις  τα  λάβε  τα  διαβιβάζε ι .  Τώρα  από  

εκε ί  κα ι  πέρα  τ ι  να  σας  πω .  

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Εµε ίς  δεν  φταίµε .  Ο  κανονισµός  υποτίθε τα ι  αναθέτε ι  κάποιες  ευθύνες  κα ι  

υποχρεώσεις  κα ι  στο  προεδρε ίο  κα ι  µάλιστα  κα ι  προσωπικά  ο  ίδ ιος  ο  

κύριος  Περιφερε ιάρχης  κάποια  στ ιγµή  όταν  επανε ιληµµένα  το  έχουµε  θέσε ι  

κατά  κα ιρούς  αυτό  δήλωσε  ότ ι  στο  εξής  δεν  πρόκε ιτα ι  να  έρθε ι  γ ια  

συζήτηση  στο  Περιφερε ιακό  Συµβούλιο  εάν  δεν  υπάρχε ι  ε ισήγηση  

τουλάχιστον  σε  αυτό  το  πενθήµερο  το  ηµερολογιακό  πριν  κα ι  βλέπω  

εξακολουθε ί  κα ι  δεν  τηρε ίτα ι .  
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ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Καλώς .   Κύριε  Χρυσαφίδη ,  ε ίπατε  ε ίστε  υπέρ  εσε ίς .  Θέλετε  να  το  

δικα ιολογήσετε ;   Τι  θέλε τε ,  κύριε  Σιγάλα ;   Ορίστε .  

Κος  ΣΙΓΑΛΑΣ :  

Ούτως  ή  άλλως  το  Sea Diamond ε ίνα ι  σε  ξεχωρ ιστό  θέµα  να  συζητηθε ί  

εκτός  ηµερήσιας  διάταξης  οπότε  κα ι  εκε ί  θα  τοποθετηθούµε .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Τότε  όταν  ε ίνα ι  η  ώρα ,  κύριε  Σιγάλα .  

 Άρα  κατά  η  κυρία  Καφαντάρη ,  ο  κος  Σιγάλας ,  ο  κος  Περδικάρης ,  

κατά  η  παράταξη  του  κυρίου  Κόκκινου .  Εγκρίνετα ι  κατά  πλε ιοψηφία .  

Κος  ΖΩΓΡΑΦΙ∆ΗΣ :  

Υπάρχε ι  πλε ιοψηφία ;  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Υπάρχε ι ,  αν  τους  φωνάξουµε  όλους . .  

Κος  ΖΩΓΡΑΦΙ∆ΗΣ :  

∆εν  υπάρχε ι  νοµ ίζω  πλε ιοψηφία .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Θα  παρακαλέσω  όλα  τα  µέλη  να  έρθουν  µέσα ,  δεν  µπορώ  να  συνεδριάζω  

έ τσι .  Όλα  τα  µέλη  να  έρθουν  µέσα .  

Κος  ΖΩΓΡΑΦΙ∆ΗΣ :  

Κυρ ία  Πρόεδρε ,  δεν  µαλώνουµε  τους  Περιφερε ιακούς  συµβούλους .  Έχουν  

το  δικα ίωµα  κα ι  να  απέχουν .  ∆εν  µπορε ίτε  να  καλε ίτε  µε  το  ζόρι  τους  

συναδέλφους  να  έρθουν  µέσα .   Αυτο ί  που  ε ίνα ι  παρόντες  δεν  αποτελούν  

πλε ιοψηφία  κατά  συνέπε ια  µην  εκνευρίζεστε .  Είνα ι  ελεύθεροι  οι  άνθρωποι  

να  επ ιλέξουν .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Λοιπόν ,  ποιο ι  ε ίνα ι  υπέρ ;   Ο  κος  Χρυσαφίδης ,  ο  κος  Χατζη ιωάννου ,  ο  κος  

Μακρυωνί της ,  ο  κος  Θεόφιλος ,  ο  κος  Μάινας ,  ο  κος  Κατσοτούρχης ,  ο  κος  

∆ρακ ιού ,  ο  κος  Παµπάκας ,  η  κυρία  Σώζου ,  η  κυρία  Κυπραίου ,  ο  κος  

Έψιµος ,  η  κυρ ία  Σβύνου ,  η  κυρία  Παπατσή ,  ο  κος  Ίσσαρης ,  ο  κος  Ηλιάκης ,  

ο  κος  Γκούφας ,  ο  κος  Λίσγος ,  η  κυρία  Φάκκα ,  ο  κος  Μαργάρας ,  ο  κος  

Σταυλάς ,  η  οµιλούσα ,  ο  κος  Κοκιασµένος ,  ο  κος  Γρυπάρης .   

 Εγκρίνε τα ι  κατά  πλειοψηφία .   Και  ο  κος  Τζανακόπουλος .  

 

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

ΑΡΙΘΜ .  ΑΠΟΦΑΣΗΣ :  176 /2013 

 

ΘΕΜΑ  4
ο
 

Έγκριση  Προγραµµατικής  Σύµβασης  µεταξύ  Περιφέρε ιας  Νοτ ίου  

Αιγαίου  και  Πανεπιστηµίου  Θεσσαλ ίας  για  την  υλοποίηση  του  έργου  

«Εξε ιδίκευση  του  χωρικού  σχεδιασµού  για  την  ανάπτυξη  και  

χωροθέτηση  αιολ ικών  εγκαταστάσεων  στα  νησιά  του  Νοτίου  Αιγαίου» 
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ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Θέµα  τέταρτο ,  έγκρ ιση  Προγραµµατ ικής  Σύµβασης  µεταξύ  Περιφέρε ιας  

Νοτ ίου  Αιγα ίου  κα ι  Πανεπιστηµ ίου  Θεσσαλίας  για  την  υλοπο ίηση  του  έργου  

«Εξε ιδ ίκευση  του  χωρικού  σχεδ ιασµού  για  την  ανάπτυξη  κα ι  χωροθέτηση  

αιολικών  εγκαταστάσεων  στα  νησιά  του  Νοτ ίου  Αιγα ίου».  

 Εισηγητής  ο  κος  Μακρυων ίτης .  Για  τα  πρακτικά  να  δ ιευκριν ιστε ί  ως  

δικα ιολογηµένη  απούσα  η  κυρία  Φτακλάκη .   Παρακαλώ ,  κύριε  Μακρυων ίτη .  

Κος  ΜΑΚΡΥΩΝΙΤΗΣ :  

Συνάδελφοι ,  σε  προηγούµενο  Περιφερε ιακό  Συµβούλιο  στην  Άνδρο  

παρουσιάστηκε  αναλυτ ικά  το  χωροταξ ικό  των  ανανεώσιµων  πηγών  

ενέργε ιας  σε  νησιά  του  νοτ ίου  Αιγα ίου .  Αυτό  ήταν  ένα  έργο  που  ε ίχε  

υλοποιηθε ί  από  το  Ενεργε ιακό  Γραφείο  Αιγα ίου  µε  χρηµατοδότηση  από  το  

Πράσινο  Ταµείο  του  ΥΠΕΚΑ .  

Νοµίζω  ότ ι  οι  περισσότερο ι  από  εµάς  αναγνωρίσαµε  την  αρτιότητα  

της  πρώτης  φάσης ,  µάλ ιστα  παρουσιάστηκε  κα ι  η  εξε ιδ ίκευση  για  το  νησί  

της  Άνδρου .  Σε  συνέχε ια  αυτής  της  παρουσίασης  κα ι  συνεργασία  µε  το  

πανεπιστήµ ιο  Θεσσαλίας  προτε ίνουµε  την  υλοποίηση  µετά  από  

προγραµµατ ική  σύµβαση  µε  το  πανεπιστήµ ιο  Θεσσαλίας  της  εξε ιδ ίκευσης  

της  δεύτερης  φάσης  αυτού  του  χωροταξ ικού  σχεδ ιασµού .  

Νοµίζω  ότ ι  ε ίνα ι  απαρα ίτητο  να  ολοκληρωθε ί  αυτή  η  µελέτη  γιατ ί  θα  

αποτελέσε ι  ένα  σηµαντ ικό  εργαλε ίο  γενικότερα  γ ια  την  τοπική  

Αυτοδιο ίκηση  κα ι  όχ ι  µόνο .  Υπάρχε ι  έντονο  ενδ ιαφέρον  επενδυτ ικό  για  την  

αξ ιοποίηση  των  ΑΠΕ  στο  νότ ιο  Αιγα ίο .  Όλοι  γνωρίζουµε  ότι  κα ι  το  αιολικό  

δυναµικό  κα ι  ο  ήλιος  αλλά  κα ι  άλλες  µορφές  ενέργε ιας  διατίθεντα ι ,  

υπάρχουν  κα ι  πρέπει  να  αξ ιοποιηθούν  στα  νησιά  µας .  Όµως  αυτή  η  

αξ ιοποίηση  πρέπει  να  γίνε ι  µε  τον  καλύτερο  δυνατό  τρόπο  ώστε  να  µην  

υπάρχουν  επ ιπτώσεις  στο  περιβάλλον ,  να  υπάρχε ι  κο ινωνική  συναίνεση  

κα ι  αυτό  ε ίνα ι  πάρα  πολύ  σηµαντικό .   

Ξέρουµε  ότ ι  έχουν  γ ίνε ι  πάρα  πολλές  προσπάθειες  ο ι  οποίες  δεν  

έχουν  τελεσφορήσει .   Κάποιες  από  αυτές  έρχοντα ι  σε  αντίθεση  µε  τι ς  

τοπικές  κο ινων ίες .  Αυτή  η  µελέ τη ,  αυτή  η  δεύτερη  φάση  θα  συγκεράσει  όλα  

αυτά  ώστε  να  έχουµε  στα  χέρια  µας  ένα  χρήσιµο  εργαλε ίο  κα ι  εµε ίς  ως  

Περιφέρε ια  κα ι  οι  δήµοι  αλλά  κα ι  όσοι  ενδ ιαφέροντα ι  να  επενδύσουν  σε  

αυτόν  τον  τοµέα .   

Έχετε  στα  χέρ ια  σας  το  σχέδ ιο  της  προγραµµατικής  σύµβασης .  Έχε ι  

εξε ταστε ί  από  τ ις  υπηρεσίες  της  Περιφέρε ιας ,  δεν  ξέρω  αν  ε ίνα ι  εδώ  ο  κος  

Βενέρης  ο  οποίος  έχε ι  ασχοληθε ί  διε ξοδ ικά  µε  το  θέµα  κα ι  θα  µπορούσε  

να  απαντήσε ι  κα ι  σε  πιθανές  ερωτήσεις .  

Να  σας  πω  ότ ι  στην  προγραµµατική  σύµβαση  που  έχετε  στα  χέρια  

σας  σε  δυο  σηµεία  προτε ίνοντα ι  δυο  αλλαγές .  Καταρχήν  στο  άρθρο  2  εκε ί  

που  αναφέρετα ι  περιεχόµενο  κα ι  παραδοτέα ,  διαβάζω :   «το  προϊόν  θα  
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ε ίνα ι  ο ι  περιοχές  α ιολικής  καταλληλότητας  που  θα  προκύψουν  ως  

συνδυασµός  των  χωροθετήσεων  που  ε ίνα ι  εφικτές  µε  βάση  το  εθνικό  

πλα ίσιο  χωροταξ ικού  σχεδ ιασµού  κα ι  αειφόρου  ανάπτυξης  για  τ ις  ΑΠΕ  

αφενός  κα ι  τα  λο ιπά  εργαλε ία  χωροθέτησης  ή  ρύθµισης  ζη τηµάτων  

χρήσεως  γης  αφετέρου  σε  µια  προοπτ ική  ολοκληρωµένης  κα ι  τοµεακά  

ισορροπηµένης  βιώσιµης  ανάπτυξης».  

Και  παρακάτω  λέε ι  « το  προϊόν  αυτό  θα  χρησιµεύσε ι  πρώτον  στη  

συµπλήρωση  του  ήδη  ανατεθε ιµένου  περιφερε ιακού  πλα ισίου  χωροταξ ικού  

σχεδ ιασµού  κα ι  αειφόρου  ανάπτυξης  Νοτ ίου  Αιγα ίου .  Στη  ρυθµιστ ική  αρχή  

ενέργε ιας  κα ι  τη  ∆ .Ε .Η . ,  στην  Περιφέρε ια  Νοτ ίου  Αιγα ίου  στο  µέτρο  που  

εµπλέκετα ι  στην  αδε ιοδοτ ική  διαδ ικασία  κα ι  στην  ΕΥΠΕ».    

Προτε ίνετα ι  αυτό  το  κοµµάτ ι  για  το  πού  θα  χρησιµεύσε ι  να  µην  

αναφερθε ί  γιατ ί  θεωρούµε  ότι  αυτό  αφού  το  πληρώνει  η  Περ ιφέρε ια  ανήκε ι  

στην  Περιφέρε ια  η  οπο ία  θα  κρίνε ι  πως  θα  χρησιµοποιηθε ί .  Ένα  κοµµάτ ι  

ε ίνα ι  αυτό .  

Και  δεύτερο ,  σας  θυµίζω  ότ ι  στην  Πάρο  ο  κος  Χρυσόγελος  έθεσε  το  

θέµα  ότ ι  εκτός  από  τ ις  ανεµογεννήτρι ες  θα  έπρεπε  να  εξεταστούν  κα ι  

άλλες  µορφές  ενέργε ιας .  Σε  συνεννόηση  µε  το  πανεπιστήµ ιο  Θεσσαλίας  

δέχτηκαν  να  προστεθε ί  στην  προγραµµατ ική  σύµβαση  ότ ι  παράλληλα  εκτός  

του  παραδοτέο  που  αφορά  τ ις  ανεµογεννήτριες  θα  προστεθε ί  κα ι  η  

χαρτογράφηση  σε  κλ ίµακα  1 :50.000 η  εφαρµογή  ζωνών  αποκλε ισµού  

φωτοβολτα ϊκών  εγκαταστάσεων  βάσει  του  ε ιδ ικού  πλαισίου  χωροταξ ικού  

σχεδ ιασµού  κα ι  αε ιφόρου  ανάπτυξης  γ ια  τις  ΑΠΕ .  

Θα  υπάρχε ι  ένας  χάρτης  ανά  νησί .  Στον  χάρτη  επ ίσης  θα  

αποτυπώνοντα ι  οι  άδε ιες  κα ι  αιτήσε ις  φωτοβολτα ϊκών  εγκαταστάσεων  

καθώς  επ ίσης  κα ι  ορισµένες  χρήσης  γης  που  δεν  αποκλε ίουν  τη  

χωροθέτηση  φωτοβολτα ϊκών  εγκαταστάσεων  αλλά  θέτουν  ένα  καθεστώς  

που  θα  πρέπει  να  ληφθεί  υπόψη .  Π .χ .  δασικές  περιοχές .  

Αυτές  ε ίνα ι  οι  δυο  διαφοροποιήσε ις  που  προτε ίνω  να  

συµπεριλάβουµε  στην  προγραµµατ ική  σύµβαση ,  να  διορθώσουµε  µάλλον  

στην  προγραµµατ ική  σύµβαση .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ερωτήσεις .   Κύρ ιε  Κόκκ ινε ,  θα  τοποθετηθε ίτε ;   

Κος  ΚΟΚΚΙΝΟΣ :  

Θα  τοποθετηθε ί  ο  κος  Μπιζάς  από  εµάς .  

Κος  ΜΠΙΖΑΣ :  

Το  Περιφερε ιακό  Συµβούλ ιο  στις  5  Νοεµβρίου  2011 αν  θυµάµα ι  καλά  ε ίχε  

ψηφίσε ι  αρνητικά  στη  µελέτη  κα ι  ε ίχε  αποφασίσε ι  στη  µελέτη  

περιβαλλοντ ικών  επ ιπτώσεων  α ιολικο ί  σταθµοί  παραγωγής  ηλεκτρικής  

ενέργε ιας  ΑΣΠΗΕ ,  κάποιων  συγκεκριµένων  ε τα ιρ ιών  στα  νησιά  Νάξο ,  

Πάρο ,  Τήνο  κα ι  Άνδρο  συνολικής  µέγ ιστης  ισχύος  παραγωγής  316,7  

µεγαβάτ  κα ι  εγκατεστηµένης  ισχύος  322 µεγαβάτ  κα ι  ε ίχε  αποφασίσε ι  να  



ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ  ΝΟΤΙΟΥ  ΑΙΓΑΙΟΥ 

14
η
 ΣΥΝΕ∆Ρ ΙΑΣΗ  ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  ΤΗΣ  19

η ς
 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ  2013 

61 

προχωρήσει  µε  πρωτοβουλία  της  Περιφέρε ιας  ο  χωρικός  σχεδ ιασµός  γ ια  

την  ανάπτυξη  κα ι  χωροθέτηση  αιολ ικών  εγκαταστάσεων  στα  νησιά  του  

νότιου  Αιγα ίου .  

 Θα  πρέπει  να  υπενθυµ ίσω  ότ ι  κα ι  το  τµήµα  περιβάλλοντος  της  

Περιφέρε ιας  Νοτ ίου  Αιγα ίου  ε ίχε  γραπτή  αρνητική  ε ισήγηση  στ ις  21  

Οκτωβρίου  2011  γ ια  τη  σχετ ική  µελέ τη .  

Σήµερα  19  Οκτωβρίου  2013 µε  καθυστέρηση  δύο  χρόνων  ερχόµαστε  

να  δροµολογήσουµε  την  ανωτέρω  απόφαση  του  Περ ιφερε ιακού  Συµβουλίου  

µε  την  υπογραφή  προγραµµατικής  σύµβασης  µε  το  πανεπιστήµ ιο  

Θεσσαλ ίας  για  την  υλοποίηση  του  παραπάνω  σχεδ ιασµού .  Προφανώς  

θεωρώ  ότ ι  η  παραπάνω  προγραµµατ ική  σύµβαση  ε ίνα ι  στη  σωστή  

κατεύθυνση .  

Σε  κάθε  περίπτωση  όµως  η  παραπάνω  εργασία  του  πανεπιστηµ ίου  

Θεσσαλ ίας  θα  πρέπε ι  να  λάβε ι  υπόψη  της  το  ιδ ια ί τερο  φυσικό  περ ιβάλλον ,  

να  σεβαστε ί  τους  παραδοσιακούς  κα ι  ιστορικούς  οικ ισµούς  κα ι  να  µην  

πλήξε ι  την  τουρ ιστική  ε ικόνα  των  νησιών  µας .  

Σε  καµ ία  περίπτωση  δεν  θα  πρέπει  να  δηµ ιουργηθούν  δάση  

ανεµογεννητριών  τα  οποία  θα  προκαλέσουν  αισθητική  αλλά  κα ι  

πραγµατική  όχληση  σε  όσους  έχουν  σπίτια  σε  κοντ ινή  απόσταση .   Άρα  

ε ίνα ι  αναγκα ίο  να  γίνε ι  η  διαβούλευση  σε  όλα  τα  νησιά  τόσο  της  οµάδας  

άλφα ,  ε ίνα ι  κυρ ίως  τα  µεγάλα  νησιά ,  όσο  κα ι  µε  της  οµάδας  βήτα .  Με  

όλους  τους  εµπλεκόµενους  φορε ίς  κα ι  κυρ ίως  µε  την  τοπική  Αυτοδιο ίκηση  

πρώτου  κα ι  δεύτερου  βαθµού .  

Στη  σελ ίδα  5  του  σχεδ ίου  της  προγραµµατ ικής  σύµβασης  αναφέρετα ι  

ότ ι  έχουν  παραχθε ί  γ ια  την  οµάδα  άλφα  νησιών  κα ι  ε ίνα ι  αυτά  τα  µεγάλα  

νησιά  κυρ ίως  ο ι  χάρτες  1  έως  Ν ,  το  Ν  ε ίνα ι  ο  αριθµός  των  νησιών ,  

εφαρµογή  ζωνών  απαγόρευσης  κα ι  2  1  έως  Ν ,  πρόσθετα  χωρικά  δεδοµένα  

που  πρέπει  να  ληφθούν  υπόψη  κατά  τη  χωροθέτηση  των  αιολ ικών  

πάρκων .   

Από  το  ερευνητ ικό  πρόγραµµα  που  αναφέρετα ι  εδώ  στη  σελ ίδα  5  του  

σχεδ ίου ,  ρυθµιστικό  σχέδ ιο  γ ια  τον  προσδιορισµό  των  βέλτιστων  χωρικών  

κατανοµών  κα ι  συγκεντρώσεων  αιολικών  πάρκων  κα ι  την  προστασία  του  

τοπίου  σε  νησιά  του  Αιγα ίου .  Πράσινο  ταµε ίο /ενεργε ιακό  γραφε ίο  Ίου  

Αιγα ίου  2012 .  

Όµως  στην  Πάρο  τουλάχ ιστον  που  ε ίνα ι  νησί  στην  οµάδα  Α  δεν  έχε ι  

γ ίνε ι  καµ ία  διαβούλευση .   Άρα  οι  παραπάνω  χάρτες  έχουν  προκύψε ι  

ερήµην  της  τοπικής  κο ινωνίας  κα ι  δεν  τους  γνωρ ίζουµε .   Είµα ι  σίγουρος  

ότ ι  τους  παραπάνω  χάρτες  τους  γνωρίζουν  υποψήφιο ι  επενδυτές .  Άρα  

υπάρχε ι  άµεση  ανάγκη  ενηµέρωσης  των  αντ ίστο ιχων  δήµων  της  οµάδας  Α  

γ ια  το  περιεχόµενο  των  παραπάνω  χαρτών  κα ι  να  τοποθετηθούν  ανάλογα .  

Επειδή  γνωρίζουµε  ότ ι  υπάρχε ι  υποχρέωση  της  χώρας  µας  γ ια  

ανάληψη  πρωτοβουλιών  που  θα  αντ ιµε τωπίζουν  την  κλιµατική  αλλαγή ,  
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επειδή  υπάρχε ι  υψηλό  επενδυτ ικό  ενδ ιαφέρον ,  επε ιδή  η  τοπική  

Αυτοδιο ίκηση  πρώτου  κα ι  δευτέρου  βαθµού  χρε ιάζοντα ι  µια  επ ιστηµονικά  

τεκµηριωµένη  µελέ τη  ως  οδηγό  για  να  µπορούν  να  γνωµοδοτούν  ή  κα ι  να  

αδειοδοτούν  σχετ ικές  µελέ τες ,  ε ίνα ι  αναγκα ίο  να  ολοκληρωθε ί  σε  σύντοµο  

χρονικό  διάστηµα  -6  µήνες  γράφετα ι  στο  σχέδ ιο -  η  συγκεκριµένη  µελέτη  

που  προβλέπετα ι  στην  προγραµµατική  σύµβαση  µε  το  πανεπιστήµ ιο  

Θεσσαλ ίας  µε  την  προϋπόθεση  ότι :   

Α )  θα  συνθέσε ι  τ ις  προτάσεις  των  τοπικών  φορέων  κα ι  της  τοπικής  

Αυτοδιο ίκησης  α΄  κα ι  β΄  βαθµού  που  θα  προκύψουν  από  τ ις  σχετ ικές  

διαβουλεύσε ις  για  τα  αναγκα ία  µέτρα  κα ι  ρυθµίσε ις  γ ια  την  προστασία  του  

τοπίου  από  την  ανάπτυξη  αιολικών  πάρκων .   Β)  ότ ι  θα  προσκοµίσε ι  

επ ιστηµονικά  στο ιχε ία  για  την  φέρουσα  ικανότητα  όλων  των  νησ ιών  της  

Περιφέρε ιας .  Και  γ )  ότι  θα  προβεί  σε  προτάσε ις  θεσµοθέτησης  προς  την  

αρµόδια  αρχή  το  ΥΠΕΚΑ .  

Ευχαριστώ .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Και  εµε ίς .  Κυρία  Καφαντάρη .  

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Καταρχήν ,  κυρία  Πρόεδρε ,  ζη τάµε  κα ι  επίσηµα  ως  Λαϊκή  Συσπείρωση  να  

έρθουν  στα  χέρια  µας  όσοι  χάρτες  υπάρχουν  ήδη  κα ι  άµεσα  κα ι  όσοι  

χάρτες  δηµιουργηθούν  επ ίσης  την  επόµενη  στ ιγµή  να  έρθουν  σε  γνώση  

µας .  Νοµίζω  ότ ι  ε ίνα ι  πάρα  πολύ  σηµαντικό  στο ιχε ίο  αυτή  η  ιστορία  των  

χαρτών  κα ι  κατά  την  δική  µας  εκτ ίµηση  πολύ  κακώς  από  τη  στ ιγµή  που  

υπάρχουν  κάπο ιο ι  τέ το ιο ι  χάρτες  δεν  ε ίνα ι  σε  γνώση  όλων  των  

περιφερε ιακών  συµβούλων  όλων  των  παρατάξεων .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Μισό  λεπτό ,  κύριε  Μακρυωνίτη ,  θα  φροντίσε τε ;  

Κος  ΜΑΚΡΥΩΝΙΤΗΣ :  

Ναι ,  ο ι  χάρτες  κα ι  όλα  τα  σχετ ικά  έχουν  σταλε ί  από  τη  συνεδρίαση  της  

Άνδρου .  Ότι  υπάρχε ι… 

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Μόνο  της  Άνδρου  έχουµε .  

Κος  ΜΑΚΡΥΩΝΙΤΗΣ :  

Όχι ,  όχι ,  ε ίνα ι  όλο  το  πακέτο  της  πρώτης  φάσης .  Ήδη  το  έχω  κα ι  σε  CD… 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Λέε ι  ότ ι  στο  Περιφερε ιακό  της  Άνδρου . .  

Κος  ΜΑΚΡΥΩΝΙΤΗΣ :  

Στάλθηκε  ηλεκτρονικά ,  µάλιστα  ήταν  πάρα  πολλά  megabyte  κα ι  στάλθηκε  

τµηµατ ικά .    

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Ζητάµε  γιατ ί  θα  θέλαµε  να… 

Κος  ΜΑΚΡΥΩΝΙΤΗΣ :  
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Θα  τα  έχε τε  όλα ,  κυρία  Καφαντάρη ,  κα ι  σε  CD.  

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Μπορείτε  να  µας  τα  δώσετε  σε  CD;  

Κος  ΜΑΚΡΥΩΝΙΤΗΣ :  

Και  τώρα .  

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Ζητάµε  να  τα  έχουµε  σε  CD,  φαντάζοµα ι  ότι  δεν  σας  ε ίνα ι  δύσκολο .  

Κος  ……….. :  

Εστάλη  ένα  l ink  σε  όλους  τους  συναδέλφους  από  την  Άνδρο  δ ιότι  ήταν  355 

megaby te .  Εστάλη  κα ι  ένα  l ink  από  το  οποίο  το  κατεβάζαµε  από  το  

διαδ ίκτυο .  Είνα ι  όµως  αυτο ί  εδώ  οι  χάρτες… 

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Μου  έδωσε  ο  κύρ ιος  αντιπεριφερε ιάρχης  στα  χέρια  µου  ένα  CD µε  το  

περιεχόµενο  που  ζητώ  την  ίδ ια  στιγµή .  Αυτό  δεν  αφορά  όλα  τα  νησιά  που  

έχουµε  τους  χάρτες .  

Κος  ΜΑΚΡΥΩΝΙΤΗΣ :  

Της  πρώτης  φάσης .   

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Τη  µελέ τη  εννοε ί τε .   Ευχαριστώ  πάρα  πολύ ,  έληξε  το  θέµα  πάµε  στην  

τοποθέτησή  µου .  Ξεκινώ  την  τοποθέτηση .  

 Η  τοποθέτηση  που  θα  κάνω  ε ίνα ι  σε  συνέχε ια  της  τοποθέτησής  µας  

ως  Λαϊκή  Συσπε ίρωση  που  ε ίχαµε  κάνε ι  κα ι  στην  Άνδρο  λέγοντας  το  εξής .   

Εµε ίς  θεωρούµε  ότι  σε  σχέση  µε  το  θέµα  των  ανεµογεννητριών  κα ι  το  

χωροταξ ικό  στα  νησιά  ε ίνα ι  ένα  θέµα  που  πρέπε ι  να  ξεσηκώσε ι  όλο  το  

νησιωτ ικό  λαό .   Το  θεωρούµε  τεράστ ιο  ζήτηµα  κα ι  εµε ίς  θα  κάνουµε  τα  

πάντα  για  να  ενηµερώσουµε  έγκα ιρα  το  λαό  να  σηκωθεί  στο  πόδι  

κυριολεκτ ικά .  

Ας  τα  πάρουµε  όµως  από  την  αρχή  τα  πράγµατα .   Καταρχήν  να  

πάρουµε  το  πιο  απλό .   Τα  πανεπιστήµ ια  σήµερα  κα ι  ασφαλώς  κα ι  το  

πανεπιστήµ ιο  Θεσσαλ ίας  ε ίνα ι  ανώνυµες  ε τα ιρίες .   ∆εν  καταλαβαίνουµε ,  

λο ιπόν ,  γιατ ί  µε  ποια  λογική… 

Μια  στιγµή ,  κύρι ε  Γκούφα ,  καταλαβαίνουµε  ότ ι  έτσι  όπως  έχουν  

οδηγηθε ί  τα  πράγµατα  µε  αποστελεχωµένες  τις  υπηρεσίες  της  Περιφέρε ιας  

κα ι  ανώνυµες  ετα ιρίε ς  τα  πανεπιστήµ ια  βεβαίως  για  εσάς  ε ίνα ι  µονόδροµος  

το  να  αναλάβε ι  µια  ανώνυµη  ετα ιρία  την  υλοποίηση  αυτών  των  ερευνών .   

Εµε ίς ,  λο ιπόν ,  διαφωνούµε  κάθετα  κα ι  µε  την  υποστελέχωση  των  

υπηρεσιών  της  Περιφέρε ιας  που  ήταν  δουλε ιά  τους  να  το  κάνουν  αυτό  κα ι  

µε  την  ι δ ιωτ ικοποίηση  των  πανεπιστηµ ίων  που  ασφαλώς  ιδ ιωτικοποιηµένα  

πανεπιστήµ ια  που  ψάχνουν  για  χορηγούς  µόνο  αµερόληπτα  δεν  ε ίνα ι  στα  

πορίσµατα  των  ερευνών  που  βγάζουν  γιατ ί  δουλεύουν  για  το  µεγάλο  

κεφάλαιο  της  χώρας .  Και  το  βάζουµε  σε  αυτή  τη  βάση ,  λο ιπόν .  Καµία  
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εµπιστοσύνη  δεν  έχουµε  στα  πορίσµατα  αυτά .   Με  αυτή  τη  λογ ική ,  τη  

πολ ιτική  λογ ική  το  βάζουµε  το  θέµα .   

Το  δεύτερο ,  δεν  συµφωνούµε  ασφαλώς  µε  το  περιεχόµενο ,  αυτό  που  

ε ίπα  πριν .   Για  λογαριασµό  ποιανού  θα  κάνε ι  το  πανεπιστήµ ιο -ανώνυµη  

ε τα ιρία  την  έρευνα .   Για  το  συµφέρον  του  λαού ;  Προφανώς  όχ ι .   Για  

λογαριασµό  των  επ ιχε ιρηµατ ικών  οµίλων .   Η  χώρα  χρε ιάζετα ι  9000 

µεγαβάτ  για  να  καλυφθούν  οι  ενεργε ιακές  της  ανάγκες  ηλεκτροδότησης  κα ι  

οι  άδειες  που  ε ίχαν  βγε ι  µέχρ ι  πέρυσι  ήταν  για  παραγωγή  30 .000 µεγαβάτ .   

Ώστε  µε  την  καλωδίωση  να  πουλάµε  ενέργε ια ,  ποιο ι  ο  λαός  θα  πουλά  την  

ενέργε ια ;  Οι  όµιλο ι .  Μέχρι  ο  εκπρόσωπος  του  Κοπελούζου  ε ίχε  έρθε ι  

πρόπερσι  στο  Περιφερε ιακό  κα ι  προσπαθούσε  να  µας  πε ίσε ι  ότι  το  να  

γεµ ίσουν  ανεµογεννήτριες  τα  νησιά  θα  ε ίχε  κα ι  τουριστ ικό  ενδ ιαφέρον .  

Λοιπόν ,  σε  αυτά  άλλωστε  ούτε  η  περιφερε ιακή  αρχή  µασάε ι  τα  λόγ ια  

της .  Ο  στόχος  σας  ε ίνα ι  η  προσέλκυση  επενδυτών .  Κλείνε τε  σε  όλες  τι ς  

κλίσε ις  επ ιχε ιρηµατ ικότητα -ανταγων ιστικότητα .  Μόνο  που  η  παραγωγή  

ενέργε ιας  για  λογαρ ιασµό  των  οµίλων  σηµαίνε ι  πρώτον  χρήµατα  γ ια  

επενδύσεις  από  τ ις  τσέπες  του  λαού  από  τη  φοροµπηξ ία  την  ανελέητη  

γ ιατί  δεν  βάζουν  κα ι  το  χέρι  στην  τσέπη  οι  ί δ ιο ι  βεβαίως .   Τα  θέλουν  

έ το ιµα  από  τις  τσέπες  τ ις  δικές  µας ,  µέσω  του  κράτους  τους  βεβαίως .  

∆εύτερον ,  ελάχ ιστες  κα ι  κακοπληρωµένες  θέσε ις  εργασίας  γιατ ί  ο  

τοµέας  της  ενέργε ιας  ε ίνα ι  πολύ  µεγάλης  κερδοφορίας  του  κεφαλα ίου  µε  

µηδαµινή  ανάγκη  σχεδόν ,  ελάχιστη  ανάγκη  από  θέσε ις  εργασίας .  Μετά ,  

πλήρης  καταστροφή  του  περιβάλλοντος  κα ι  αλλο ίωση  του  τοπίου .  

Παραχώρηση  παραδοσιακών  οικ ισµών ,  αρχαιολογ ικών  χώρων ,  παραλίων ,  

δασών ,  περ ιοχών  na tura ,  µε  παράκαµψη  οπο ιωνδήποτε  νοµ ικών  εµποδίων  

µπορε ί  ακόµη  να  υπάρχουν  από  τη  νοµοθεσία .  

Και  όλα  αυτά  ε ίνα ι  δέσµευση  των  ελληνικών  κυβερνήσεων  από  τη  

συνθήκη  του  Μάαστρ ιχ  ακόµα  που  θεµελ ιώθηκε  η  Ευρωπαϊκή  Ένωση  όπου  

αναφέρετα ι  συγκεκριµένα  η  απελευθέρωση  κα ι  η  ιδ ιωτ ικοποίηση  της  

ενέργε ιας  ως  βασική  στρατηγική  της  Ευρωπαϊκής  Ένωσης .   Αυτή  τη  

στρατηγική  που   υιοθετε ί  πλήρως  κα ι  η  περιφερε ιακή  αρχή  κα ι  έχουµε  

έρθε ι  κα ι  έχουν  ψηφίσε ι ,  έχε ι  ψηφίσε ι  η  πλειοψηφία  αυτή  ακριβώς  τη  

στρατηγική .  

Το  µόνο  που  λε ίπε ι  ποιο  ε ίνα ι ;   Η  κο ινωνική  συναίνεση .   Κοινωνική  

συναίνεση ,  τι  λέ τε  εσε ίς ;   Να  µην  αντ ισταθε ί  δηλαδή  ο  λαός  στα  αντ ιλα ϊκά  

µέτρα  κα ι  στη  διάλυση  της  ζωής  του .   Αυτό  εννοε ίτε  κο ινων ική  συνοχή .  Και  

βέβαια  προκε ιµένου  να  υποτάξουν  το  λαό  κα ι  να  µη  σηκώσει  κεφάλι  αυτό  

κα ι  η  Ευρωπαϊκή  Ένωση  ακόµα  κα ι  ο  νόµος  που  πέρασε  στον  οπο ίο  τώρα  

ψηφίσαµε  εµε ίς  λευκό  τ ι  κάνε ι ;   Ονοµάζε ι  τροµοκρατική  ενέργε ια  την  

αντίσταση  του  λαού  στο  να  µην  διαλύοντα ι  τα  δικα ιώµατά  του .  

Και  εδώ  πραγµατικά  ε ίστε  αποφασισµένο ι  να  κάνετε  τα  πάντα  γ ια  να  

τον  πείσετε ,  ας  πούµε .   Ότι  το  να  γεµ ίσουν  τα  νησιά  ανεµογεννήτριες  π .χ .  
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µόνο  700 στην  Άνδρο  θα  έχε ι  κα ι  τουριστ ικό  ενδ ιαφέρον  όπως  ο  

εκπρόσωπος  του  Κοπελούζου  ε ίπε  ότι  τα  πουλιά  δεν  θα  έχουν  πρόβληµα  

να  κάνουν  σλάλοµ  πετώντας  ανάµεσα  στ ις  ανεµογεννήτρι ες .  Ότι  στους  

αρχαιολογικούς  χώρους  θα  πηγαίνε ι  κα ι  ένα  αιολικό  πάρκο  για  να  

συµπληρώνετα ι  αισθητικά  να  έχε ι  κα ι  ε ικαστ ικό  ενδ ιαφέρον .  

Να  του  κάνε τε  του  λαού  το  άσπρο  µαύρο  ότι  κέρδος  στην  τσέπη  θα  

έχε ι  κα ι  ο  ίδ ιος  ο  λαός  απ  αυτή  την  τεράστιας  έκτασης  παραγωγής  

ενέργε ια  κα ι  όχι  µόνο  ο  κάθε  Κοπελούζος .  

Εµε ίς ,  λο ιπόν ,  λέµε  καθαρά  στο  λαό  κα ι  των  νησιών  ότ ι  όσο  το  

κράτος  ε ίνα ι  της  τάξης  των  Κοπελούζων  η  ζωή  του  θα  χάνε τα ι  σε  ψεύτ ικες  

υποσχέσε ις  του  πολ ιτικού  προσωπικού  της  εξουσίας  των  οµίλων .  Όσο  κα ι  

ο  τοµέας  της  ενέργε ιας  όπως  γεν ικότερα  η  οικονοµ ία  θα  ορίζε τα ι  από  τι ς  

δεσµεύσεις  της  Ευρωπαϊκής  Ένωσης  κα ι  την  κερδοφορία  των  οµίλων  οι  

συνέπε ιες  γ ια  τους  εργαζόµενους ,  γ ια  το  λαό  θα  γίνοντα ι  όλο  κα ι  πιο  

βαριές  κα ι  πιο  ανεπίστρεπτες .   

Η  µόνη  εναλλακτική  λύση  για  το  λαό  ε ίνα ι  να  διαµορφωθε ί  ένας  

ενια ίος  αποκλε ιστ ικά  κρατικός  φορέας  ενέργε ιας  που  θα  αξιοποιε ί  

σχεδ ιασµένα  όλες  τ ις  δυνατότητες  της  χώρας  για  φτηνή  ενέργε ια  κα ι  µε  

σεβασµό  στο  περιβάλλον .  Αυτή  η  λύση  ε ίνα ι  επ ιτακτ ική .  Προϋποθέτε ι  

άρνηση  των  δεσµεύσεων  µε  τη  Ευρωπαϊκή  Ένωση ,  αποδέσµευση  από  

αυτήν ,  άλλο  δρόµο  ανάπτυξης  όπου  η  εξουσία  κα ι  οι  παραγωγ ικές  

δυνάµε ις  όπως  κα ι  τα  µέσα  τα  παραγωγικά  θα  ε ίνα ι  στα  χέρια  της  

εργατ ικής  τάξης  του  λαού  µε  δ ική  του  εξουσία ,  µε  δικό  του  το  κράτος .  

Μόνο  έτσι  ο  τοµέας  κα ι  της  ενέργε ιας  θα  έχε ι  το  χαρακτήρα  λα ϊκής  

περιουσίας  κα ι  το  ρεύµα  θα  γίνε ι  αυτό  που  πρέπε ι  να  ε ίνα ι .  Κοινωνικό  

αγαθό  κα ι  όχ ι  εµπόρευµα .   Μέχρι  τό τε  ο  λαός  κα ι  στα  νησιά  µας  θα  πρέπε ι  

να  συµµετάσχε ι  µαζ ικά  σε  σωµατε ία ,  λα ϊκές  επ ιτροπές  για  την  ανάσχεση  

της  υλοποίησης  αυτής  της  πολιτ ικής .  Να  µην  υπάρχε ι  αγρότης ,  

εργαζόµενος ,  συνταξ ιούχος ,  φοιτητής ,  άνεργος ,  εργαζόµενη  γυνα ίκα ,  νέος  

που  να  µην  ενταχθε ί  σε  οργανωµένο  αγώνα  µε  τ ις  δυνάµε ις  του  ΠΑΜΕ .  Να  

ε ίνα ι  ταξ ικός  ο  αγώνας  του .  Όχι  µε  τις  ξεπουληµένες  συνδικαλιστ ικές  

ηγεσίες  κα ι  παρατάξε ις  που  τον  τραβάνε  σε  υποταγή .   

Η  απεργ ία  στ ις  6  Νοεµβρίου  θα  πρέπει  να  σηµάνε ι  ηχηρή  απάντηση  

στην  Κυβέρνηση .   Στο  ποιος  παράγε ι  τον  πλούτο  που  µας  κλέβουν  

εξαθλ ιώνοντάς  µας .  Κανένας  φόβος ,  καµ ιά  υποταγή .  

Ευχαριστώ  πολύ .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Και  εµε ίς .  Ερωτήσεις ;   Κύριε  Κατσοτούρχη ,  ερώτηση .  

Κος  ΚΑΤΣΟΤΟΥΡΧΗΣ :  

Ευχαριστώ .  Κυρία  Καφαντάρη ,  πολύ  καλά  τα  λέ τε .  Έχω  όµως  µια  απορία  

κα ι  θέλω  να  µου  τη  λύσετε .  ∆εν  ε ίνα ι  λογικό  εµε ίς  από  κάτω  που  θέλω  να  

πιστεύω  ότι  περισσότερο  µε  το  λαό  ε ίµαστε  παρά  µε  τον  κύριο  πως  τον  
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ε ίπατε  προηγούµενα ,  δεν  ε ίνα ι  λογικό  να  γνωρίζουµε  τι  ε ίνα ι  το  κάθε  νησί ,  

τ ι  θέλε ι  το  κάθε  νησί ,  τι  µπορε ί  να  γίνε ι  στο  κάθε  νησί ;   Και  κάπο ιος  τέλος  

πάντων  δεν  θα  πρέπει  να  κάνε ι  µια  µελέτη  για  όλη  αυτή  τη  διαδ ικασία ;  

 Τώρα ,  το  ποιος  θα  το  χρησιµοποιήσε ι ,  το  ποιος  θα  το  εκµε ταλλευτε ί ,  

το  αν  θα  πρέπει  ο  ∆ήµος  ή  η  Περιφέρε ια  ή  δεν  ξέρω  πο ιος  άλλος  φορέας  

που  να  έχε ι  κο ινωνικό  χαρακτήρα  να  το  υλοποιήσε ι  αυτό  ε ίνα ι  ένα  δεύτερο  

ζήτηµα .    

∆εν  ε ίνα ι  λογ ικό  ότ ι  πρέπει  να  έχουµε  µια  ε ικόνα ;    

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Να  προχωρήσουµε ,  δια τύπωσε  µια  απορία .  Κυρία  Καφαντάρη ,  σας  

παρακαλώ .   Απαντήστε .   

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Ευχαριστώ .  Καταρχήν  θέλω  να  ε ίνα ι  ξεκάθαρο  ότι  η  δική  µας  πολ ιτική  

θέση  δεν  κάνε ι  προσωπική  επίθεση  σε  κανέναν  ούτε  θεωρε ί  τον  κάθε  

ξεχωριστό  σύµβουλο  ξεπουληµένο  σε  µονοπωλ ιακούς  οµίλους .  Αυτό  το  

λέω  για  να  βάλω  τα  πράγµατα  να  ε ίνα ι  καθαρά .  

 Θεωρούµε  όµως  ότ ι  πάρα  πολλά  πολ ιτικά  πρόσωπα  σε  όλες  τι ς  

βαθµίδες  που  δεν  παίζουν  το  ρόλο  της  εξουσίας ,  δεν  ε ίστε  περιφερε ιακή  

αρχή ,  πραγµατικά  στηρίζουν  πολιτ ικές  που  στρέφοντα ι  εναντ ίον  τους  κα ι  

εναντίον  των  δικών  τους  συµφερόντων .  Και  µέσα  σε  αυτό  θεωρώ  ότ ι  

ανήκουν  πάρα  πολλοί  σύµβουλοι  εδώ  µέσα .  Ότι  χωρίς  να  γνωρίζουν  

στρέφοντα ι  εναντίον  τους .  

Εµε ίς  τι  λέµε ,  ότ ι  όταν  η  εξουσία  κα ι  το  κράτος  δεν  λε ιτουργε ί  µε  

συµφέρον… 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κυρ ία  Καφαντάρη ,  σύντοµα  ε ίπαµε .  

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Συγνώµη ,  αλλά  ρωτήθηκα  κα ι  έχω  χρέος  να  απαντήσω  κα ι  το  ζή τησαν  κα ι  

άλλο ι  σύµβουλο ι .   ∆υο  λεπτά  θα  κάνω ,  δεν  θα  καθυστερήσω  το  

Περιφερε ιακό  Συµβούλιο .  

Όταν ,  λο ιπόν ,  το  κράτος  όλο  λε ιτουργε ί  για  τα  συµφέροντα  των  

οµ ίλων  ο  κάθε  σχεδ ιασµός  κεντρικός  που  δεν  µπορεί  να  γίνε ι  κεντρικός  

σχεδ ιασµός ,  ο  κάθε  σχεδ ιασµός  θα  ε ίνα ι  προς  όφελος  ποιανού ;   Αυτό  

βάζουµε  εµε ίς .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Μπαίνε ι  σε  ψηφοφορία  το  θέµα .  Ευχαριστώ ,  κυρία  Καφαντάρη .   Κύριε  

Παµπάκα ,  δεν  θα  εξαντλήσουµε  τώρα  τον  πολύτ ιµο  χρόνο  που  έχουµε  

ενόψει  κα ι  του  θλιβερού  γεγονότος  στο  οποίο  θα  παραστούµε  για  να  

κάνουµε  διάλογο .  

 Κυρ ία  Καφαντάρη ,  τάσσεστε  κατά  καθώς  κα ι  ο  κος  Σιγάλας  κα ι  ο  κος  

Περδικάρης .  Η  παράταξη  του  κ .  Κόκκινου ;   Άρα  εγκρίνετα ι  κατά  

πλε ιοψηφία .  
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ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

ΑΡΙΘΜ .  ΑΠΟΦΑΣΗΣ :  177 /2013 

 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Προχωρούµε  στο  επόµενο  θέµα .   Κυρία  Καφαντάρη ,  επειδή  σε  20  λεπτά  

θα  διακόψουµε  γ ια  να  παραστούµε  στην  κηδε ία ,  σας  πειράζε ι  να  πάµε  

παρακάτω  κα ι  να  επανέλθουµε  στο  κτηµατολόγιο ;  

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Κυρ ία  Πρόεδρε ,  καθόλου .  Αυτό  που  θα  θέλαµε  απλώς  να  πούµε  ε ίνα ι  ότ ι  

επειδή  ο  κος  Σιγάλας  ε ίνα ι  ε ισηγητής  σε  δύο  θέµατα  κα ι  στ ις  17 :00 θα  

φύγε ι… 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Όπως  κα ι  πολλο ί  άλλο ι .  

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Ναι ,  το  καταλαβαίνω  απλώς  στ ις  17 :00 πετάε ι  το  αεροπλάνο  του ,  να  το  

λάβουµε  υπόψη  µας .   

 

ΘΕΜΑ  7
ο
 

Έγκριση  υποβολής  πρότασης  για  ένταξη  στο  Ε .Π .  «ΚΡΗΤΗΣ  ΚΑΙ  ΝΗΣΟΙ  

ΑΙΓΑΙΟΥ  2007 –  2013» του  έργου  µε  τί τλο  «Κατασκευή  και  εξοπλισµός  

στέγης  υποστηριζόµενης  διαβίωσης  ΑµΕΑ ,  που  χαρακτηρίζονται  από  

νοητική  υστέρηση  στην  Κάλυµνο» 

 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Λοιπόν ,  θέµα  7
ο
,  έγκρ ιση  υποβολής  πρότασης  για  ένταξη  στο  Ε .Π .  

«ΚΡΗΤΗΣ  ΚΑΙ  ΝΗΣΟΙ  ΑΙΓΑΙΟΥ  2007 –  2013» του  έργου  µε  τ ίτλο  

«Κατασκευή  κα ι  εξοπλ ισµός  στέγης  υποστηριζόµενης  διαβίωσης  ΑµΕΑ ,  

που  χαρακτηρίζοντα ι  από  νοητ ική  υστέρηση  στην  Κάλυµνο».  

 Κύρ ιε  Περιφερε ιάρχη ,  θα  το  ε ισηγηθε ί τε .  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Ναι ,  αγαπητο ί  συνάδελφοι ,  ξέρετε  ότι  υπάρχε ι  το  αίτηµα  από  το  φορέα  ο  

οποίος  αυτή  τη  στ ιγµή  διατηρε ί  σε  λε ιτουργ ία  µια  στέγη .   Ξέρετε  ότι  η  

Κάλυµνος  έχε ι  αν  θέλετε  ένα  πολύ  µεγάλο  ποσοστό  ατόµων  µε  ε ιδ ικές  

ανάγκες .    

Ο  φορέας  αυτός  ε ίνα ι  µια  µη  κερδοσκοπική  οργάνωση .   Ζήτησε  να  

επεκταθε ί  ο  χώρος  που  έχε ι  σήµερα  κα ι  να  µπορε ί  να  φιλοξενήσει  άλλα  18  

άτοµα .   Αυτό  σηµαίνε ι  ότ ι  πρέπει  να  γίνε ι  επέκταση  των  εγκαταστάσεων .  

Υπάρχε ι  ένα  ε ιδ ικό  µέτρο  στο  ΕΣΠΑ  κα ι  ζητά  από  εµάς  αφενός  να  

αναλάβουµε  σαν  φορέας  την  υλοποίηση  του  έργου  αφετέρου  ζητά  να  

ενταχθε ί  η  πράξη  αυτή  στο  επ ιχε ιρησιακό  πρόγραµµα  Νοτ ίου  Αιγα ίου .  
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Βεβαίως  νοµ ίζω  ότ ι  έχε τε  την  ε ισήγηση ,  περιγράφετα ι  το  τ ι  θα  

κατασκευαστε ί  κα ι  βεβαίως  ο  εξοπλισµός  ο  οποίος  θα  υπάρξε ι .  Νοµίζω  ότ ι  

ε ίνα ι  από  τ ις  δράσε ις  που  αυτή  την  περίοδο  χρε ιά ζετα ι  κα ι  να  

υποστηρίξουµε  σαν  Περιφέρε ια  µιας  κα ι  ο  φορέας  αυτός  δεν  έχε ι  τη  

δυνατότη τα  να  υλοποιήσε ι  αυτό  το  έργο  ούτε  κα ι  ο  αντ ίστο ιχος  ∆ήµος  

Καλύµνου  έχε ι  αυτή  τη  δυνατότη τα .  

Προτε ίνω ,  λο ιπόν ,  να  αναλάβουµε  εµε ίς  την  ένταξη  αυτού  του  έργου  

στο  πρόγραµµα  κα ι  βεβαίως  υπάρχε ι  κα ι  µια  αύξηση  του  προϋπολογισµού  

αν  δεν  κάνω  λάθος ,  πάµε  στο  1 .380.000.   Η  άποψη  της  διαχε ιριστ ικής  

αρχής  ελπίζω  να  προλάβουµε  να  εντάξουµε  αυτό  το  έργο .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ερωτήσεις ;   Κύριε  Περδικάρη .  

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

…σε  1 .380.000 η  ποσοστ ια ία  ε ίνα ι  σηµαντ ική  αύξηση ,  το  ερώτηµά  µου  

ε ίνα ι  το  ίδ ιο  µε  τα  προηγούµενα… 

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Ναι ,  δεν  έχουν  αλλάξε ι .  Απλώς  έχουν  αλλάξε ι  οι  τιµές  του  ΑΤΟΕ  κα ι  όλα  

τα  έργα  ε ίνα ι… 

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Είνα ι  πολύ  παλιά  µελέ τη  η  προηγούµενη ;   

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Επικα ιροποίηση  τιµών  βάσει  των  νέων  τιµών  του  ΑΤΟΕ .   Αγαπητέ  κύρι ε  

Κόκκινε ,  ε ίνα ι  στις  εγκαταστάσε ις  που  έχουν  δ ίπλα .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ωραία ,  κύριε  Σταυλά  τι  θέλε τε ;  

 

ΘΕΜΑ  18
ο
 

Έγκριση  Τροποποίησης  Προγραµµατ ικής  Σύµβασης  µεταξύ  της  

Περιφέρε ιας  Νοτ ίου  Αιγαίου  και  Συλλόγου  γονέων  και  φίλων  ΑΜΕΑ  

Καλύµνου  για  την  υλοποίηση  του  έργου  «ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ  ΚΑΙ  

ΕΞΟΠΛΙΣΜΟΣ  ΣΤΕΓΗΣ  ΥΠΟΣΤΗΡΙΖΟΜΕΝΗΣ  ∆ΙΑΒΙΩΣΗΣ  ΑµΕΑ ,  ΠΟΥ  

ΧΑΡΑΚΤΗΡΙΖΟΝΤΑΙ  ΑΠΟ  ΝΟΗΤΙΚΗ  ΥΣΤΕΡΗΣΗ  ΣΤΗΝ  ΚΑΛΥΜΝΟ» ως  

προς  το  άρθρο  3  (ΠΟΣΑ  – ΠΟΡΟΙ  ΧΡΗΜΑΤΟ∆ΟΤΗΣΗΣ ) .  

 

Κος  ΣΤΑΥΛΑΣ :  

Κυρ ία  Πρόεδρε ,  επε ιδή  ε ίνα ι  σχετ ικό  κα ι  το  18
ο
 θέµα  να  το  πάµε  µαζ ί ;   

Είχε  υπογραφε ί  κα ι  χρε ιάζετα ι  µ ια  τροποποίηση  γιατ ί  άλλαξε  ο  

προϋπολογισµός .   

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Μπορεί  να  εγκριθε ί  κα ι  η  προγραµµατ ική  σύµβαση .    

Κος  ΣΤΑΥΛΑΣ :  
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Να  ε ίνα ι  κα ι  η  τροποποιηµένη  προγραµµατ ική  σύµβαση  από  880.000 στα  

1 .380.000.  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Συσχετ ισµός ,  λο ιπόν ,  του  θέµατος  του  συγκεκριµένου  7  µε  το  18
ο
.   Κύριε  

Κόκκινε .   

Κος  ΚΟΚΚΙΝΟΣ :  

Όσοι  έχουν  πάει  στην  Κάλυµνο  θα  δουν  ότ ι  ένα  µεγάλο  µέρος  του  

πληθυσµού  κα ι  µετά  από  τους  διαφόρους  ελέγχους  περί  επ ιδοµάτων ,  

αναπηρικών  συντάξεων  ή  οτιδήποτε  άλλο  δυστυχώς  ε ίνα ι  άτοµα  µε  ε ιδ ικές  

ανάγκες .   Υπάρχε ι  ένα  κτ ίρ ιο  το  οποίο  µέσω  του  Γ΄ Κ .Π .Σ .  το  Κ∆ΑΠ  ΑΜΕΑ  

ήταν  ένας  χώρος  ο  οποίος  λε ιτούργησε  υποστηρικτι κά .  

 Εµε ίς  ως  παράταξη  Νέα  Εποχή  γ ια  τα  Νησιά  έχουµε  ξεκαθαρίσε ι  ότ ι  

όποιες  δράσεις  γίνοντα ι ,  όποια  έργα  γίνοντα ι  κα ι  πολύ  δε  περισσότερο  

από  αυτά  τα  συγχρηµατοδοτούµενα  προγράµµατα  τα  οποία  ε ίνα ι  ο  βασικός  

πόρος  πλέον  για  αναπτυξ ιακές  δράσε ις  συµφωνούµε .   Είνα ι  κα ι  έργο  που  

αφορά  τη  διαβ ίωση  των  ΑΜΕΑ  άρα  εποµένως  εµε ίς  από  την  πλευρά  µας  το  

θέµα  7  το  ψηφίζουµε .   

Όπως  κα ι  για  το  θέµα  18
ο
 που  κα ι  εµε ίς  δεχόµαστε  να  συζητηθε ί  

τώρα  πακέτο  για  την  Κάλυµνο  κα ι  εµε ίς  αυτό  το  στηρί ζουµε .  Όµως  θέλω  να  

πω  κάτι ,  κύριε  Περ ιφερε ιάρχα ,  εκτός  των  δύο  θεµάτων .  Πληροφορούµαι  µε  

λύπη  µου ,  δεν  ξέρω  αν  αληθεύε ι ,  ότι  στο  ∆ήµο  Καλύµνου  σε  αντ ίθεση  µε  

το  παρελθόν  που  προχωρούσαν  αρκετά  έργα  ότ ι  υπάρχουν  αρκετά  έργα  

του  ΕΣΠΑ  τα  οποία  δεν  έχουν  υλοπο ιηθε ί .  ∆εν  ε ίνα ι  ο  µόνος  ∆ήµος  βέβαια  

που  υπάρχουν  προβλήµατα .  Θέλω  να  το  δε ίτε  ή  να  το  δούµε  αν  θέλε τε .  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Όχι ,  δεν  υπάρχουν  έργα  του  ΕΣΠΑ .  Είνα ι  µόνο  η  αποκατάσταση  του  ΧΑ∆Α  

κα ι  ο  νέος  ΧΥΤΑ .  

Κος  ΚΟΚΚΙΝΟΣ :  

Ναι ,  δεν  έχουν  προχωρήσει  αυτά  τα  οποία  ε ίχαν  µπε ι  στο  πρόγραµµα ,  

αυτό  λέω .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ολοκληρώσατε ;   Τάσσεστε  υπέρ ;   Υπέρ .  Κύριε  Περδικάρη .  

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Συµφωνούµε  κα ι  µε  το  θέµα  7  κα ι  το  συναφές  θέµα  18
ο
 για  την  

προγραµµατ ική  σύµβαση .  Επισηµαίνουµε  µονάχα  ότ ι  επε ιδή  η  ουσία  του  

να  πιάνουν  τόπο  αυτές  οι  δράσε ις ,  αυτά  τα  έργα  ε ίνα ι  µετά  στη  φάση  

λε ιτουργ ίας ,  στη  χρήση  των  έργων  επ ισήµανση  κάνουµε .   

Γ ια  εµάς  έχε ι  ιδ ια ίτερη  σηµασία  για  τη  λε ιτουργ ία  πρώτον  ότι  θα  

ε ίνα ι  µέσα  από  φορείς  του  δηµοσίου ,  προνοιακο ί  φορε ίς  του  δηµοσίου  η  

λε ιτουργ ία  του  χωρ ίς  επ ιβάρυνση  των  γονέων  κα ι  ο  Σύλλογος  Γονέων  

Ατόµων  µε  Ειδ ικές  Ανάγκες  να  πα ίζε ι  ρόλο  συνεργάτη ,  συνεργαζοµένου  εκ  

των  πραγµάτων  λόγω  του  ενδ ιαφέροντός  τους  µε  τ ις  αντ ίστο ιχες  



ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ  ΝΟΤΙΟΥ  ΑΙΓΑΙΟΥ 

14
η
 ΣΥΝΕ∆Ρ ΙΑΣΗ  ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  ΤΗΣ  19

η ς
 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ  2013 

70 

υπηρεσίες ,  να  µην  επ ιβαρυνθούν  οικονοµ ικά  ούτε  από  άποψη  λε ι τουργιών  

να  τα  επ ιφορτιστούν  οι  ίδ ιο ι  ο ι  γονε ίς .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Άρα  τάσσεστε  υπέρ .  

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Είµαστε  υπέρ  να ι ,  µε  κριτήριο  την  κο ινωνική  αναγκα ιότητα .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Άρα  εγκρ ίνετα ι  οµόφωνα .   Προχωρούµε .  

 

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ  

ΑΡΙΘΜ .  ΑΠΟΦΑΣΗΣ :  178 /2013 

 

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ  

ΑΡΙΘΜ .  ΑΠΟΦΑΣΗΣ :  179 /2013 

 

ΘΕΜΑ  5
ο
 

Έγκριση  τροποποίησης  της  Προγραµµατ ικής  Σύµβασης   µεταξύ  

Περιφέρε ιας  Nοτ ίου   Αιγαίου ,   Κ .Ε .Κ   Γ .  ΓΕΝΝΗΜΑΤΑΣ  ΑΕ .  και  

Περιφερειακής  Ένωσης  ∆ήµων  του  έργου  µε  τ ί τλο  «ΣΧΕ∆ΙΑΣΜΟΣ  ΚΑΙ  

ΥΛΟΠΟΙΗΣΗ  ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΩΝ  ΚΑΤΑΡΤΙΣΗΣ  ΣΤΟ  ΝΟΜΟ  ΚΥΚΛΑ∆ΩΝ  ΓΙΑ  

ΑΝΕΡΓΟΥΣ ,  ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΥΣ  ΚΑΙ  ΑΥΤΟΑΠΑΣΧΟΛΟΥΜΕΝΟΥΣ  ως  προς  

τον  προϋπολογισµό  και  τη  χρον ική   διάρκεια  της  

 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Το  πέµπτο  θέµα ,  έγκριση  τροποποίησης  της  Προγραµµατ ικής  Σύµβασης   

µεταξύ  Περιφέρε ιας  Nοτ ίου   Αιγα ίου ,   Κ .Ε .Κ   Γ .  ΓΕΝΝΗΜΑΤΑΣ  ΑΕ .  κα ι  

Περιφερε ιακής  Ένωσης  ∆ήµων  του  έργου  µε  τ ίτλο  «ΣΧΕ∆ΙΑΣΜΟΣ  ΚΑΙ  

ΥΛΟΠΟΙΗΣΗ  ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΩΝ  ΚΑΤΑΡΤΙΣΗΣ  ΣΤΟ  ΝΟΜΟ  ΚΥΚΛΑ∆ΩΝ  ΓΙΑ  

ΑΝΕΡΓΟΥΣ ,  ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΥΣ  ΚΑΙ  ΑΥΤΟΑΠΑΣΧΟΛΟΥΜΕΝΟΥΣ  ως  προς  

τον  προϋπολογισµό  κα ι  τη  χρον ική   διάρκε ια  της .  

 Κύρ ιε  Πουσσαίο .  

Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  

Αφορά  την  κατάρτ ιση  η  οποία  ήδη  υλοποιε ί τα ι  όπως  ξέρετε  κα ι  µάλιστα  

στ ις  Κυκλάδες  υλοποιε ίτα ι  µόνο  από  το  γραφείο  του  Αντ ιπεριφερε ιάρχη ,  

δεν  υπάρχε ι  δυνατότητα  από  τ ις  υπηρεσίες .  Και  επε ιδή  βλέπουµε  το  

ιδ ια ίτερο  ενδ ιαφέρον  από  τον  κόσµο  έχω  εδώ  κα ι  τους  καταρτ ισθέντες ,  

τους  πίνακες  ανά  θέµα  κα ι  τη  µέχρι  σήµερα  δουλε ιά  η  οποία  νοµ ίζω  ε ίνα ι  

αυτή  που  τελ ικά  καθορίζε ι  κα ι  επ ιβεβα ιώνε ι  την  αναγκα ιότητα  παράτασης .   

Λόγω  της  αδυναµίας ,  λο ιπόν ,  που  έχουµε  έγκα ιρης  έγκρισης  του  

προϋπολογισµού  γ ια  το  ’ 14  η  πρόταση  ε ίνα ι  η  παράταση  της  

συγκεκριµένης  προγραµµατικής  σύµβασης  µέχρι  το  µήνα  Απρίλιο  του  ’14  

κατά  36 .000 ευρώ  συµπεριλαµβανοµένων  κα ι  των  ασφαλ ιστικών  ε ισφορών  
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έ τσι  όπως  έχε ι  δοθε ί  σε  όλους  τους  συναδέλφους  η  ε ισήγηση  κα ι  

παρακαλώ  για  την  έγκρ ιση  προκε ιµένου  να  υλοποιηθούν  γ ια  το  πρώτο  

3µηνο ,  4µηνο  του  ’14  απρόσκοπτα  τα  προγράµµατα  τα  οποία  ήδη  

εκπονούντα ι  κα ι  προγραµµατ ίζοντα ι  βέβαια .  

Έχω  κάποιους  καταλόγους  εδώ  ενδε ικ τικά  να  δώσω  γιατ ί  υπήρχε  την  

προηγούµενη  φορά  µ ια  συζήτηση  σε  σχέση  µε  τα  προγράµµατα  τα  οποία  

υλοποιούντα ι  ε ίνα ι  κα ι  στον  πρωτογενή  κα ι  στο  δευτερογενή  κα ι  στον  

τριτογενή  τοµέα .  Μελισσοκοµ ία ,  καλλ ιέργε ια  αρωµατικών  φυτών ,  

βιολογ ικές  κα ι  ο ικολογικές  καλλιέργε ιες ,  τυποποίηση  κα ι  µάρκετ ινγκ  

τοπικών  παραδοσιακών  προϊόντων ,  φυσικά  στον  τουρισµό .   ∆εν  θέλω  να  

αναφερθώ  εκτενώς  σε  όλα  τα  προγράµµατα  αλλά  θέλω  να  τον ίσω  ότι  η  

χρηµατοδότηση  γίνε τα ι  δ ιµερής  ε ίνα ι  κα ι  από  το  Επιµελητήριο  κα ι  από  την  

Περιφέρε ια  Νοτίου  Αιγα ίου .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ευχαριστώ  πολύ .  Ερωτήσεις  υπάρχουν ;   Όχι .  Κύριε  Κόκκινε .  

Κος  ΚΟΚΚΙΝΟΣ :  

Λοιπόν ,  τα  χρήµατα  µε  τα  οποία  αξ ιοποιούντα ι  αυτά  τα  προγράµµατα  ε ίνα ι  

από  ίδ ιους  πόρους .   Τη  στιγµή  που  κρίνετα ι  αναγκα ία  αυτή  η  τροποπο ίηση  

κα ι  µε  δεδοµένο  ότι  υπάρχε ι  ενδ ιαφέρον  για  αυτά  τα  προγράµµατα  εµε ίς  

θα  το  στηρίξουµε  αλλά  µε  την  εξής  παρατήρηση  την  οποία  παρατήρηση  

έκανα ,  κύρι ε  Περιφερε ιάρχα ,  κα ι  πριν  λίγη  ώρα  κατά  τη  συνεδρίαση  του  

ΚΕΚ  ΓΕΝΝΗΜΑΤΑΣ  

 Υπάρχε ι  ένας  κατάλογος  µακρύς  ενδ ιαφεροµένων  που  θέλουν  να  

επ ιµορφωθούν .  Υπάρχε ι  επ ίσης  κα ι  ένας  κατάλογος  µακρύς  εκπαιδευτών  

που  θέλουν  να  εκπαιδεύσουν  τους  ενδ ιαφεροµένους .   Θεωρώ ,  λο ιπόν ,  ότ ι  

πέρα  από  το  προσωπικό  το  οποίο  υπάρχε ι  κα ι  το  οποίο  συµµετέχε ι  στη  

διαδ ικασία  επ ιλογής  τους  θα  πρέπει  να  υπάρχουν  κα ι  τα  πολ ιτι κά  

πρόσωπα  που  δεν  ε ίνα ι  άλλο ι  από  τους  Περιφερε ιακούς  συµβούλους .  

Λοιπόν ,  µόνο  µε  αυτή  την  προϋπόθεση  κα ι  το  λέω  γιατ ί  δεν  θέλω  να  

πλατε ιάσω  περισσότερο ,  µπορώ  να  πλατε ιάσω  πολύ  ώρα  κα ι  να  µιλήσω  

γ ια  πολλά  παραδείγµατα ,  µε  αυτή  την  προϋπόθεση  ψηφίζουµε  κα ι  την  

τροποποίηση  όπως  κα ι  η  πρότασή  µου  έγινε  δεκτή  προηγουµένως  από  το  

∆ιο ικητ ικό  Συµβούλιο  του  ΚΕΚ  ΓΕΝΝΗΜΑΤΑΣ  που  συνεδρίασε  λίγη  ώρα  

πριν  την  έναρξη  του  Περιφερε ιακού  Συµβουλίου .   

Το  µεταφέρω ,  εδώ  ε ίνα ι  κα ι  η  Πρόεδρος  φαντάζοµα ι  κα ι  τα  µέλη  της  

πλε ιοψηφίας  που  ε ίνα ι  στο  ∆ιο ικητικό  Συµβούλιο  κα ι  προεδρεύουν  

ταυτόχρονα .  Εµε ίς  ψηφίζουµε  το  συγκεκριµένο  αλλά  µε  την  πρόταση  

επαναλαµβάνω  στην  επ ιλογή  εκπαιδευτών  κα ι  εκπαιδευοµένων  θα  

υπάρχουν  περιφερε ιακο ί  σύµβουλοι .  Αυτό  γ ίνε τα ι  σε  όλα  τα  ΚΕΚ .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Άρα  υπερψηφίζε τε  µε  τον  όρο  που  βάλατε .  

Κος  ΚΟΚΚΙΝΟΣ :  
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Ναι ,  αλλά  έβαλα  ένα  θέµα  το  οποίο  ε ίνα ι  κα ι  απόφαση  του  ΚΕΚ  

ΓΕΝΝΗΜΑΤΑΣ  πριν  λίγη  ώρα .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ευχαριστώ  πολύ .  Κυρ ία  Καφαντάρη .  

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Ευχαριστώ .  Καταρχήν  θέλω  να  θυµίσω  κάτ ι  ή  να  ενηµερώσω  όσους  δεν  

γνωρίζουν .  Ότι  ο  Σύνδεσµος  Ελλήνων  Βιοµηχάνων  έστησε  πρόσφατα  ένα  

µηχανισµό  διάγνωσης  των  αναγκών  των  επ ιχε ιρήσεων  σε  επαγγέλµατα  κα ι  

δεξ ιό τητες .  Ο  µηχαν ισµός  αυτός  ξεχώρισε  87  επαγγέλµατα  σε  8  

επ ιχε ιρηµατ ικούς  τοµε ίς  της  ελληνικής  οικονοµ ίας  κα ι  τα  πρόβαλε  ως  

επαγγέλµατα  που  θα  έχουν  ζήτηση  στην  αγορά  εργασίας .  

 Όσο  γ ια  το  σχεδ ιασµό  που  κάνε ι  το  κεφάλαιο  όπως  αυτός  ο  

µηχανισµός  του  ΣΕΒ  ε ίνα ι  πρόσκαιρος .   Η  πρόβλεψη  του  µηχανισµού  

αφορά  µόνο  την  επόµενη  7ετ ία  κα ι  τα  αποτελέσµατά  του  ε ίνα ι  αβέβαια .   

Από  τη  µια  ε ίνα ι  παρέµβαση  στη  νεολα ία  να  κατευθυνθε ί  στις  

συγκεκριµένες  ε ιδ ικότητες  από  την  άλλη  δίνουν  µήνυµα  στην  Κυβέρνηση  

κα ι  την  εκάστοτε  Κυβέρνηση  πώς  να  σχεδ ιάζε ι  την  εκπαιδευτ ική  της  

πολ ιτική .  

Ερχόµαστε ,  λο ιπόν ,  εδώ .  Γ ια  άλλη  µια  φορά  η  περιφερε ιακή  αρχή  

επ ιχε ιρε ί  να  παραπλανήσει  τους  ανέργους  κυρίως  τους  νέους  κα ι  τι ς  

γυνα ίκες  µε  τα  γνωστά  προγράµµατα  που  χρόνια  υλοποιούντα ι  στην  

Ευρωπαϊκή  Ένωση  κα ι  τα  οπο ία  τελ ικά  καταλήγουν  να  βάζουν  τη  νεολα ία  

κα ι  τους  άνεργους  σε  κίνηση  µόνο  στο  ρυθµό  κα ι  στην  τροχ ιά  που  ορίζε ι  η  

ανάγκη  του  κεφαλαίου  γ ια  φτηνό ,  ευέλικ το ,  εύκολα  προσαρµόσιµο  στις  

απαιτήσε ις  των  επ ιχε ιρήσεων  εργατ ικό  δυναµικό .   

Πρόκε ιτα ι  για  τα  γνωστά  προγράµµατα  κατάρτ ισης  κα ι  

επανακατάρτ ισης ,  επ ιδότησης  ασφαλ ιστ ικών  εργοδοτ ικών  ε ισφορών ,  δια  

βίου  µάθησης ,  εργασιακής  κινητ ικότητας  κα ι  κο ινων ικής  ο ικονοµ ίας .   

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Καµία  σχέση .   Καµία  σχέση  µε  αυτά  που  λέτε .  

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Μια  στ ιγµούλα ,  θα  µου  επιτρέψετε… 

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Καµία .  Ούτε  επ ιδοτούµενο ,  ούτε  ευρωπαϊκό  πρόγραµµα .  Είνα ι  πρόγραµµα  

της  Περιφέρε ιας ,  αποκλε ιστ ικά  της  Περιφέρε ιας .  

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Κύρ ιε  Περιφερε ιάρχη ,  ακούστε  λιγάκι .  Αφήστε  µας  να  τοποθετηθούµε…  

καταλαβαίνω  ότ ι… 

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

. .δεν  θα  σας  αφήσω .  Να  καταλάβετε  τ ι  ε ίνα ι  αυτό  το  πρόγραµµα .  ∆εν  έχε ι  

καµ ία  σχέση  µε  την  Ευρωπαϊκή  Ένωση ,  µε  τους  εφοπλιστές ,  τους  

βιοµηχάνους .   Είνα ι  αιτήµατα  της  κο ινων ίας ,  µας  ζητάνε  οι  ίδ ιο ι  να  τους  
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καταρτίσουµε .  Για  το  µέλι ,  για  τη  µέλ ισσα ,  για  την  …, µας  το  ζη τάνε .  Είπε  

ο  κος  Κόκκινος ,  11 .000 κόσµος  έχε ι  γραφτε ί  κα ι  ζητά  κατάρτιση .  Ούτε  να  

πληρωθε ί ,  δεν  ζητά .  Επιµόρφωση  θέλε ι  για  τον  εαυτό  του .  

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

∆ηλαδή  εσε ίς  λέτε  ότ ι  οι  άνεργο ι  σήµερα  ε ίνα ι  άνεργο ι… 

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

∆εν  έχε ι  καµ ία  σχέση  µε  τους  ανέργους ,  καµ ία .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Καµία  σχέση .  

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

∆ηλαδή  τα  ΚΕΚ  αυτή  τη  στιγµή  που…  Μια  στιγµή ,  κύριε  Περιφερε ιάρχη ,  

δεν  µιλάµε  για  τα  ΚΕΚ ,  δεν  µιλάµε  γ ια  επ ιµόρφωση ,  δεν  µιλάµε  γ ια  

προγράµµατα  επ ιµόρφωσης  σε  άνεργους ,  σε  εργαζόµενους ;   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

∆εν  ε ίνα ι  σε  άνεργους .   Μισό  λεπτό ,  κυρία  Καφαντάρη  γ ια  να  

διευκολύνουµε  µια  κατάσταση .  ∆εν  ε ίνα ι  µόνο  οι  άνεργο ι  αυτο ί  που  

επ ιµορφώνοντα ι .  ∆εν  απευθύνετα ι  το  πρόγραµµα  µόνο  σε  άνεργους .  

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Καταλαβαίνω .  Εγώ  απευθύνοµαι  κα ι  επ ιτρέψτε  µας  να  κάνουµε  

τοποθέτηση… 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Σαφώς  αλλά  να  ε ίστε  εντός  θέµατος ,  κυρία  Καφαντάρη .  

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Μια  στιγµούλα ,  θέµα  5
ο
 έγκριση  τροποποίησης  προγραµµατικής  σύµβασης  

µεταξύ  Περιφέρε ιας  Νοτ ίου  Αιγα ίου ,  ΚΕΚ  ΓΕΝΝΗΜΑΤΑΣ  κα ι  Περιφερε ιακής  

Ένωσης  ∆ήµων  του  έργου  µε  τ ίτλο  «σχεδ ιασµός  κα ι  υλοπο ίηση  

προγραµµάτων  κατάρτ ισης  στο  νοµό  Κυκλάδων  για  άνεργους ,  

εργαζόµενους  κα ι  αυτοαπασχολούµενους» .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Μα  ε ίνα ι  όλοι  ο ι  άνθρωποι  αυτο ί .   

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Γ ια  όλο  τον  κόσµο ,  λο ιπόν .  Θα  µας  αφήσετε  να  τοποθετηθούµε ;   Εντάξε ι ,  

δεν  τοποθετούµαστε .    

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Καταψηφίζε τε  υποθέτω .  

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Από  τη  στιγµή  που  δεν  επ ιτρέπετε  να  τοποθετηθούµε  να ι  καταψηφίζουµε .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ωραία .  Ο  κος  Χρυσαφίδης  ε ίνα ι  απών .  Ερωτήσεις ;   Όχι .  Τίθετα ι  σε  

ψηφοφορία .  Κατά  η  κυρία  Καφαντάρη ,  ο  κος  Σιγάλας ,  ο  κος  Περδικάρης .   

Κος  ΚΑΤΣΟΤΟΥΡΧΗΣ :  
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Ακούω  γ ια  Κυκλάδες ,  γ ια  ∆ωδεκάνησα  θα  γίνε ι  αυτό ;  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Έχε ι  ήδη  περάσει  αυτό .  Το  έχουµε  ήδη  ψηφίσε ι  σε  προγενέστερο  

Περιφερε ιακό  Συµβούλιο  κύριε  Κατσοτούρχη .   

 

∆ΙΑΛΟΓΟΣ  

 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κύρ ιε  Κόκκ ινε ,  εσε ίς  εγκρίνε τε  µε  τ ις  προϋποθέσε ις  που  βάλατε .   

Κος  ΚΟΚΚΙΝΟΣ :  

Το  ∆ιο ικητικό  Συµβούλ ιο  του  ΚΕΚ  να  ορίζε ι  τουλάχ ιστον  στην  πλε ιοψηφία  

Περιφερε ιακούς  συµβούλους  της  πλε ιοψηφίας  κα ι  της  µειοψηφίας  που  θα  

ε ίνα ι  σε  αυτή  την  επ ιλογή .  ∆εν  αποκλε ίουµε  υπηρεσιακούς  παράγοντες  να  

κάνουν  την  προεργασία  να  ε ίνα ι  µέσα  στη  διαδ ικασία  κα ι  την  τελική  αλλά  

επαναλαµβάνω  δεν  µπορεί  να  απουσιάζουν  τα  πολιτ ικά  πρόσωπα  από  τι ς  

επ ιλογές  κα ι  αυτών  οι  οπο ίο ι  έρχοντα ι  να  επιµορφωθούν  κα ι  αυτο ί  οι  

οποίο ι  επ ιµορφώνουν .  Να  µην  υπάρχε ι  άποψη  παρά  µόνο  να  ψηφίζουν  τα  

πάντα  εδώ .   

Κος  ΖΩΓΡΑΦΙ∆ΗΣ :  

Ένα  λεπτό ,  πριν  από  την  ψηφοφορία  µια  παρέµβαση  γ ια  τη  διαδ ικασία .  Θα  

παρακαλούσα ,  κυρία  Πρόεδρε ,  να  δοθε ί  ο  λόγος  στην  κυρία  Καφαντάρη  κα ι  

την  παράταξή  της  να  ολοκληρώσει  δ ιότι  έχε ι  γίνε ι  µια  µικρή  παρανόηση  κα ι  

δεν  χρε ιάζε τα ι  να  κάνουµε  αυτή  τη  συνέχε ια  σε  εφηµερίδες  ή  στα  δ ίκτυα  

κο ινωνικής  δικτύωσης .   

 Να  εκφραστούν  οι  άνθρωποι  µε  τον  τρόπο  που  θέλουν  ελεύθερα  κα ι  

αν  έγινε  κάποια  παρανόηση  ε ίτε  από  εµάς  ε ίτε  από  αυτούς  να  

τακτοποιηθε ί .  Να  µην  βιαζόµαστε .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κυρ ία  Καφαντάρη ,  θεωρείτε  ότι  θέλε τε  να  συνεχίσε τε ;   

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Οµιλία  µακριά  από  το  µικρόφωνο .  

Κος  ΖΩΓΡΑΦΙ∆ΗΣ :  

Η  δηµοκρατία ,  κύριε  Περδικάρη ,  δεν  ε ίνα ι  κονκάρδα  στο  στήθος  µας ,  ε ίνα ι  

τρόπος  ζωής .   Εµε ίς  εδώ  δεν  κάνουµε  φροντ ιστήρ ιο  κα ι  εξαγωγή  

πολ ιτικής .  Εµε ίς  κο ιτάµε  τα  συµφέροντα  του  τόπου  µας .  Εσείς  έχε τε  το  

όραµα  να  αλλάξε τε… 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κυρ ία  Καφαντάρη .  

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Γ ια  να  τελε ιώνουµε  θα  πω  δυο  λόγια ,  ότ ι  εµε ίς  δεν  θεωρούµε  ότ ι  αυτά  τα  

προγράµµατα  κα ι  η  ψευτοκατάρτιση  ε ίνα ι  αυτό  που  έχουν  ανάγκη  σήµερα  

οι  άνεργο ι  κα ι  ο ι  εργαζόµενο ι .    
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Αυτό  που  έχουν  ανάγκη  οι  άνεργο ι  κα ι  οι  εργαζόµενο ι  ε ίνα ι  ο ι  µεν  

δουλε ιά  µε  πλήρη  δ ικα ιώµατα  κα ι  όλοι  τους  µισθό  που  να  τους  επιτρέπε ι  

να  ζουν  κα ι  όχι  αυτό  τον  εξευτελισµό  τον  εργασιακό  που  βιώνουν  σήµερα .  

Θέλουν  πλήρη  εκπα ίδευση  12ε τή  µε  εκπαίδευση  που  δεν  θα  τους  στέλνε ι  

από  τα  15  τους  χρόν ια  να  κάνουν  τσάµπα  πρακτική  άσκηση  δήθεν  

ουσιαστ ικά  να  καλύπτουν  πάγιες  θέσης  εργασίας  στο  µεγάλο  κεφάλαιο .   

Και  όλα  αυτά  που  φέρνε ι  ως  κατάρτ ιση ,  ψευτοκατάρτ ιση  η  

Περιφέρε ια  κάθε  φορά  µέσα  από  χίλ ια  δυο  προγράµµατα  στοχεύουν  

ακριβώς  εκε ί .   Εµε ίς  θέλουµε ,  λο ιπόν ,  σοβαρή  εκπαίδευση  µε  γενική  

γνώση  κα ι  πολύπλευρη  γνώση  12ε τή  γ ια  όλα  τα  παιδ ιά  της  εργατ ικής  

τάξης .  Όχι  δουλε ιά  πριν  τελε ιώσουν  το  σχολε ιό  τους ,  δυνατότητα  να  

µπαίνουν  στα  πανεπιστήµ ια  κα ι  να  δουλεύουν  πάνω  στο  αντ ικε ίµενό  τους .  

Και  όταν  βγαίνουν  εργαζόµενο ι  όλοι  να  έχουν  δουλε ιά  µε  πλήρη  εργασιακά  

δικα ιώµατα .   

Θεωρούµε ,  λο ιπόν ,  ότ ι  όλα  αυτά  τα  προγράµµατα  ε ίνα ι  απέναντ ι  σε  

αυτά  τα  δικα ιώµατα  των  άνεργων  κα ι  των  εργαζόµενων .  Ευχαριστούµε .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Λοιπόν ,  έγκριση  κατά  πλε ιοψηφία  µε  τις  προϋποθέσε ις  τ ις  οποίες  έχε ι  

τάξε ι  η  παράταξη  του  κ .  Κόκκινου ,  το  θέµα  το  οποίο  θα  το  δε ίτε  µε  το  

∆ιο ικητ ικό  Συµβούλιο  του  ΚΕΚ  ΓΕΝΝΗΜΑΤΑΣ .   

 

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

ΑΡΙΘΜ .  ΑΠΟΦΑΣΗΣ :  180 /2013 

 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Σταµατάµε  για  να  µπορέσουµε  να  παρευρεθούµε  στην  κηδε ία  κα ι  να  

επανέλθουµε  στις  15 :45 εδώ .   

 

 

∆ΙΑΚΟΠΗ  ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ  

 

 

ΘΕΜΑ  13
ο
 

Έγκριση  σύναψης  Προγραµµατ ικής  σύµβασης  µεταξύ  Περιφέρειας  

Νοτίου  Αιγαίου  και  Αποκεντρωµένης  ∆ιοίκησης  Αιγαίου  γ ια  την  

υλοποίηση  του  έργου  µε  τί τλο  «Μελέτη  και  εκτέλεση  ∆ηµοσίων  

∆ασοτεχνικών  έργων  αποκατάστασης  και  αναγέννησης  των  καµένων  

δασών  σε  δηµόσια  δάση  και  δασικές  εκτάσεις  ΙΣΤΡΙΟΥ  – ΠΡΟΦΥΛΙΑΣ  – 

ΑΡΝΙΘΑΣ  – ΜΕΣΑΝΑΓΡΟΥ  – ΑΣΚΛΗΠΕΙΟΥ  – ΒΑΤΙΟΥ ,  της  Νήσου  Ρόδου  

Νοµού  ∆ωδεκανήσου» .  

 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  
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Συνεχ ίζουµε ,  13
ο
 θέµα  έγκριση  σύναψης  Προγραµµατ ικής  σύµβασης  

µεταξύ  Περιφέρε ιας  Νοτίου  Αιγα ίου  κα ι  Αποκεντρωµένης  ∆ιο ίκησης  Αιγα ίου  

γ ια  την  υλοποίηση  του  έργου  µε  τ ίτλο  «Μελέτη  κα ι  εκτέλεση  ∆ηµοσίων  

∆ασοτεχνικών  έργων  αποκατάστασης  κα ι  αναγέννησης  των  καµένων  

δασών  σε  δηµόσια  δάση  κα ι  δασικές  εκτάσε ις  ΙΣΤΡΙΟΥ  –  ΠΡΟΦΥΛΙΑΣ  –  

ΑΡΝΙΘΑΣ  –  ΜΕΣΑΝΑΓΡΟΥ  –  ΑΣΚΛΗΠΕΙΟΥ  –  ΒΑΤΙΟΥ ,  της  Νήσου  Ρόδου  

Νοµού  ∆ωδεκανήσου».  

 Κύρ ιε  Περιφερε ιάρχη .  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Αγαπητο ί  συνάδελφο ι ,  όπως  σας  ε ίχα  ενηµερώσει  κα ι  προηγουµένως  γιατ ί  

περάσαµε  την  απόφαση  για  σύναψη  προγραµµατικής  σύµβασης  µε  την  

αποκεντρωµένη  διο ίκηση ,  το  έργο  αυτό  έχε ι  να  κάνε ι  µε  τη  δεύτερη  φάση  

των  έργων .   

Η  πρώτη  φάση  ξέρετε  ε ίνα ι  τα  αντιπληµµυρικά  τα  οπο ία  γίνοντα ι  

µέσα  στις  κο ίτες  των  ποταµών ,  στα  ρέµατα  κα ι  στ ις  παρόχθιες  ζώνες  όπου  

ε ίνα ι  κα ι  κατο ικηµένες .  Στους  συγκεκρ ιµένους  οικ ισµούς  του  Βατίου ,  της  

Αρν ίθας ,  της  Απολακ ιάς  κα ι  βεβαίως  του  Ιστρίου  κα ι  της  Προφύλιας .  

Η  άλλη  φάση  των  εργασιών  έχε ι  να  κάνε ι  µε  τα  πρανή ,  δηλαδή  τι ς  

περιοχές  όπου  ήταν  δασοσκεπείς  κα ι  όπου  µε  τις  καταστροφές  

καταλαβαίνε τε  ότι  κα ι  λόγω  του  επ ικε ίµενου  χε ιµώνα  θα  έχουµε  

κατολισθ ικά  φα ινόµενα  τα  οποία  πρέπε ι  κα ι  να  παρεµποδίσουµε .  Αυτό  

σηµαίνε ι  ότ ι  πρέπε ι  σε  όλες  τ ις  πλευρές  των  δασών ,  των  πλαγιών ,  των  

βουνών  θα  πρέπει  να  κατασκευαστούν  κροµοδέµατα  ή  ξυλοφράγµατα  µέσα  

στα  ρέµατα .  

Σας  ε ίπα  προηγουµένως  ότ ι  αυτό  ε ίνα ι  έργο  δασοτεχν ικό ,  ε ίνα ι  

αρµοδιότητα  της  δασικής  υπηρεσίας .  Η  δασική  υπηρεσία  όπως  ξέρε τε  

υπάγετα ι  στην  Αποκεντρωµένη  ∆ιο ίκηση .  Πόροι  δεν  υπάρχουν  από  το  

δασαρχε ίο .  Ζητάνε ,  λο ιπόν ,  από  το  Πράσινο  Ταµείο  τα  χρήµατα  κα ι  

βεβαίως  από  την  Περιφέρε ια  εφόσον  το  Πράσινο  Ταµε ίο  δεν  εξασφαλίσε ι  

αυτούς  τους  πόρους .  

Γ ια  να  µπορέσουµε  να  προχωρήσουµε  σε  αυτή  τη  διαδ ικασία  πρέπε ι  

να  σας  πω  ότι  εάν  πάρουν  τους  πόρους  από  το  Πράσινο  Ταµείο  το  όλο  

έργο  θα  το  εκτελέσε ι  η  δασική  υπηρεσία .  Εάν  δεν  πάρε ι  τους  πόρους  όµως  

θα  το  εκτελέσουµε  εµε ίς  µε  προγραµµατ ική  σύµβαση .   ∆ηλαδή  µας  εκχωρε ί  

το  δικα ίωµα  να  εκτελέσουµε  εµε ίς  τ ις  εργασίες  αυτές  όπως  ε ίχε  γίνε ι  

παλ ιότερα  µε  τ ις  καµένες  περιοχές  στις  περιοχές  Λάρδου .  Εκε ί  όµως  

ξέρε τε  ότ ι  εµε ίς  κατασκευάσαµε  τα  φράγµατα  µέσα  στους  ποταµούς  κα ι  

αυτο ί  εκτελέσανε  µε  εργολαβία  µε  συνετα ιρισµούς  δασικούς  όλα  τα  

υπόλοιπα  έργα  που  ε ίνα ι  λέω  κα ι  πάλ ι  καθαρά  δασοτεχνικά .    

Έγινε  καλή  δουλε ιά ,  να ι .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ερωτήσεις ;   Κύρ ιε  Πόκκια .  
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Κος  ΠΟΚΚΙΑΣ :  

Θα  ήθελα  να  σας  ρωτήσω  γιατ ί  στην  πρώτη  προγραµµατ ική  που  µας  ε ίχε  

µο ιραστε ί  κα ι  η  οπο ία  ήταν  κα ι  στη  συνέχε ια  της  κουβέντας  που  ε ίχαµε  

κάνε ι  εδώ  στο  γραφε ίο  σας  υπήρχαν  µια  σε ιρά  από  άλλες  δράσε ις  κα ι  

µάλιστα  ε ίχαµε  πε ι  ότ ι  δεν  µπορούµε  να  εστ ιάσουµε  µόνο  στα  

κορµοδέµατα  κα ι  στα  κορµοφράγµατα  διότ ι  καταρχήν  αυτές  ο ι  περιοχές  οι  

οποίες  έχουν  καε ί  όπως  γνωρίζετε  δεν  έχουν  µε ίνε ι  καθόλου  κορµοί ,  έχε ι  

καθαρίσε ι ,  ε ίνα ι  αφρός .  

Άρα  η  όποια  παρέµβαση  γίνε ι  µε  τέτο ια  µορφής  παρεµβάσεις  θα  

πρέπε ι  να  µεταφέρουµε  κορµούς  από  άλλες  περιοχές .  ∆εν  υπάρχουν  εκε ί  

κα ι  συνήθως  µεταφέροντα ι  εκτός  Ρόδου  από  τη  βόρε ιο  Ελλάδα  που  

σηµαίνε ι  ότ ι  ανεβάζουν  πάρα  πολύ  το  κόστος .  Ενώ  στην  πρώτη  φάση  της  

προγραµµατ ικής  που  επαναλαµβάνω  θεωρώ  ότ ι  ήταν  συνέχε ια  της  

κουβέντας  που  ε ίχαµε  κάνε ι  αµέσως  µετά  τη  φωτιά  της  νότ ιας  Ρόδου  

ε ίχαµε  βάλε ι  κα ι  µια  σειρά  από   υπόλοιπα  έργα .   Αυτό  οφε ίλε τα ι  σε  αλλαγή  

της  δασικής  υπηρεσίας  που  έκανε  τη  µελέτη  ή  σε  αλλαγή  δική  µας ;  

Και  ένα  δεύτερο ,  στο  πρώτο  κοµµάτ ι  στην  πρώτη  σύµβαση  που  µας  

ε ίχατε  µοιράσε ι  που  επαναλαµβάνω  ήταν  συνέχε ια  εκε ίνης  της  κουβέντας  

µιλούσαµε  για  έργα  συνολ ικού  προϋπολογισµού  500.000  ευρώ  κα ι  τώρα  το  

κόστος  µειώνετα ι  στα  250 .000,  στο  µ ισό .   

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Να  πω  το  εξής ,  όπως  σας  ε ίπα  οι  εργασίες  αυτές  ε ίνα ι  δασοτεχν ικές  κα ι  

ανήκουν  στην  αποκλε ιστ ική  αρµοδιότητα  των  δασικών  υπηρεσιών .   Και  

εγώ  µε  έκπληξη  ε ίδα  κάποια  στ ιγµή  ενώ  µας  έλεγαν  ότ ι  δεν  υπάρχε ι  η  

δυνατότη τα  να  εκτελεστούν  οι  µελέ τες  αυτών  των  έργων  κλπ . ,  µε  έκπληξη  

µε  ενηµερώσανε  ότι  έχουν  γ ίνε ι  ήδη  αυτές  οι  µελέ τες .  Κορµοδέµατα  κα ι  

ξυλοφράγµατα .  

Είνα ι  µελέ τες  τ ις  οποίες  έκαναν  η  δασική  υπηρεσία  κα ι  κοστολόγησε  

η  δασική  υπηρεσία .  Εντάξε ι ,  από  τη  στ ιγµή  που  µας  ε ίπε  ότι  ε ίνα ι  250.000,  

250.000.   Εµείς  εντάξαµε  κα ι  τροποποιήσαµε ,  όπως  ε ίδατε  η  προηγούµενη  

προγραµµατ ική  σύµβαση  ήταν  500.000 έγινε  250 .000.   

Να  πω  επ ίσης  ότι  υπάρχε ι  κα ι  µια  δεύτερη  κα ι  νοµ ίζω  ότ ι  

περιλαµβάνετα ι  µέσα ,  εµε ίς  ε ίπαµε  ότ ι  θα  πρέπει  να  προβλέψουµε  να  

υπάρξε ι  κα ι  χρηµατοδότηση  των  έργων  αναδάσωσης .   Φαντάζοµαι  ότ ι  αυτό  

το  κοµµάτι  ε ίνα ι  η  δεύτερη  φάση .  Λέω  κα ι  πάλι  ότ ι  όλα  θα  εξαρτηθούν  από  

τ ις  µελέ τες  τ ις  οποίες  θα  κατατεθούν .  

Προς  το  παρόν  έρχετα ι  αυτή  η  µελέτη  µας  λέε ι  ότι  ε ίνα ι  250.000,  

όπου  τ ις  250.000 αιτούντα ι  να  τ ις  πάρουν  από  το  Πράσινο  Ταµε ίο .  Εάν  τι ς  

πάρουν  από  το  Πράσινο  Ταµείο  εµε ίς  δεν  θα  ασχοληθούµε  κα ι  δεν  θα  

ισχύε ι  αυτή  η  προγραµµατική  σύµβαση  ενδεχοµένως  θα  ισχύσε ι  η  

προγραµµατ ική  σύµβαση  για  τ ις  αναδασώσεις  που  ήδη  ετο ιµαζόµαστε .  
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Πρέπε ι  να  σας  πω  ότι  κατά  πάσα  πιθανότη τα  θα  υπάρξε ι  κα ι  αλλαγή  των  

δενδρυλλίων  που  θα  φυτέψουµε .  

Και  βεβαίως  πρέπε ι  να  σας  πω  ότ ι  ήδη  ο  ΣΚΑΙ  ο  ραδιοφωνικός  

σταθµός  που  δραστηρ ιοποιε ίτα ι  σε  αυτόν  τον  τοµέα  κα ι  αναλαµβάνε ι  

κάποιες  πρωτοβουλί ες  µετά  από  συνεννόηση  την  οποία  κάναµε  δέχτηκε  να  

αναλάβε ι  να  γίνε ι  σπόνσορας  γ ια  την  αναδάσωση  της  νότιας  Ρόδου .  

Όπως  επ ίσης  πρέπει  να  πούµε  κα ι  έχε ι  ανακοινωθεί  ότι  σε  

συνεργασία  µε  το  ∆ΗΜΗΤΡΑ  θα  αναλάβουν  να  µας  συντάξουν  τη  µελέτη  

κα ι  θα  προχωρήσουµε  σε  προγραµµατική  σύµβαση  κα ι  µε  το  ∆ΗΜΗΤΡΑ  γ ια  

να  µας  κάνε ι  τη  µελέ τη  του  µεσογε ιακού  δάσους  στην  περιοχή  των  

Λαέρµων ,  του  φράγµατος .  

Λέω  κα ι  πάλι  ότ ι  τουλάχιστον  σε  ότ ι  µας  αφορά  πρόβληµα  διάθεσης  

πόρων  για  εκτέλεση  έργων  κα ι  σε  αυτόν  τον  τοµέα  δεν  υπάρχε ι .  Εξάλλου  

νοµ ίζω  ότι  τα  αντ ιπληµµυρικά  έργα  τα  οποία  θα  εκτελέσουµε  τι ς  αµέσως  

επόµενες  µέρες ,  πρέπει  να  πω  ότι  εχθές  ήρθε  η  έγκρ ιση  από  την  

Αποκεντρωµένη  σε  ότ ι  αφορά  τ ις  µελέ τες .  Είνα ι  3  µελέτες  οι  οποίες  ήδη  

ε ίνα ι  ολοκληρωµένες  κα ι  βεβαίως  θα  προχωρήσουµε  άµεσα  στις  

εργολαβίες  προκε ιµένου  να  ξεκινήσουν  κα ι  αυτά  τα  έργα .  

Θέλω  να  πω  ότ ι  δεν  ε ίνα ι  έργα  όπως  τα  έργα  τα  οποία  εκτελέστηκαν  

στη  Λάρδο .  Είνα ι  πολύ  πιο  ήπιας  µορφής  έργα  κα ι  ε ίνα ι  κυρ ίως  σαρζανέτ ια  

τα  οπο ία  µπαίνουν  κατά  µήκος  των  ποταµών  για  να  προστατεύσουµε  κα ι  

τους  οικ ισµούς  κα ι  κυρ ίως  να  µην  έχουµε  τη  φθορά .  Τώρα  αν  θα  

χρε ιαστούν  στο  εσωτερ ικό  των  ποταµών  κα ι  των  ρεµάτων  φράγµατα  

ανάσχεσης  µικρά  αυτά  θα  µας  το  δε ίξ ε ι  η  µελέ τη .  Πάντως  λέω  ότ ι  

οικονοµ ικό  πρόβληµα  δεν  υπάρχε ι .  

Από  την  άλλη  πλευρά  δεν  µπορούµε  εµε ίς  να  πούµε  από  τη  στιγµή  

που  µας  έρχε τα ι  η  δασική  υπηρεσία  µε  ολοκληρωµένες  µελέ τες  κα ι  µας  

λέε ι  ε ίνα ι  250.000 εµε ίς  να  πούµε  ότι  σας  δίνουµε  500.000.  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Καλώς .  Άλλη  ερώτηση ;   Όχι .  Ο  κος  Κόκκ ινος .   Η  παράταξή  σας  κύρι ε  

Κουκά  υπερψηφίζετε ;   Υπερψηφίζετε .  Κύριε  Περδικάρη .  

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Είχα  αρχικά  κάποιες  ερωτήσεις  αλλά  υποτ ίθε τα ι  απαντήθηκαν  σε  κάποιο  

βαθµό  από  αυτή  την  πρώτη  τοποθέτηση  του  κυρίου  Περιφερε ιάρχη .  Την  

ε ίχα  κάνε ι  εξάλλου  κα ι  όσον  αφορά  τον  προϋπολογισµό  τελ ικά  ε ίνα ι  

500.000 ή  250.000.   Και  αφορούν  φυσικά  αυτο ί  οι  προϋπολογισµο ί  τι ς  

υποτ ιθέµενες  µελέ τες  που  θα  γίνουν  κα ι  κυρ ίως  το  έργο .  

 Επειδή  αναφέρετα ι  µέσα  όµως  παρόλα  αυτά  σαν  αντ ικε ίµενο  της  

προγραµµατ ικής  σύµβασης  κα ι  µελέτες  κα ι  στη  συνέχε ια  υλοποίηση  των  

µελε τών  αυτών .  Όµως  γνωρίζαµε  κα ι  τώρα  επ ιβεβα ιώνετα ι  πράγµατ ι  ότ ι  

κατατέθηκαν  ήδη  από  τη  δασική  υπηρεσία  αυτές  οι  µελέτες  υπήρχαν  από  

τη  δασική   υπηρεσία .  
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Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Όχι ,  συντάχθηκαν  αυτό  το  δ ιάστηµα  υποτ ίθε τα ι  από  τη  δασική  υπηρεσία ,  

να ι .  

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Από  τη  δασική  υπηρεσία .   Υπήρξαν  αυτές  οι  µελέ τες  που  προβλέπουν  

250.000 προϋπολογισµό  των  προβλεπόµενων  εργασιών .   Τα  ερωτήµατα  

που  προκύπτουν  ε ίνα ι  καταρχήν  γιατί  η  λεγόµενη  αυτή  περιβόητη  πράσινη  

ή  γαλάζ ια  ή  δεν  ξέρω  πως  αλλιώς  ανάπτυξη ,  αυτές  οι  ορολογίες ,  το  ταµε ίο  

να ι  γ ιατί  δεν  υπάρχε ι  χρήµα  σε  αυτό  το  2 ,5% που  αποδίδετα ι  κλπ ;   Και  

εµε ίς  έχουµε  κάτ ι  τέτο ιες  πληροφορ ίες ,  επ ιβεβα ιώνοντα ι ,  ότ ι  

απευθύνθηκαν  προς  τα  εκε ί  κα ι  δεν  υπάρχε ι  χρηµατοδότηση .   Τι  ρόλο  

παίζε ι  τότε  η  Αποκεντρωµένη  ∆ιο ίκηση ;   Επειδή  απλά  σε  αυτή  υπάγετα ι  η  

δασική  υπηρεσία ;  

Η  παρουσία  κα ι  ο  ρόλος  της  δασικής  υπηρεσίας  αφού  πάε ι  να  

χρηµατοδοτήσε ι  η  Περιφέρε ια  δεν  θα  µπορούσε  να  περιορ ιστε ί  στο  

αντικε ιµενικό  ζήτηµα  ότ ι  να ι  ούτως  ή  άλλως  οποιαδήποτε  εργασία  θα  έκανε  

ή  εργολαβία  ή  οποιασδήποτε  άλλης  µορφής  η  Περ ιφέρε ια  ή  όπως  κα ι  ο  

κάθε  άλλος  φορέας  προϋποθέτε ι  την  προέγκριση  της  δασικής  υπηρεσίας .  

Τι  άλλο  ε ίνα ι  αυτό  που  προσφέρε ι  επ ιπλέον  η  προγραµµατική  σύµβαση  

αυτή  εδώ  εάν  δεν  συµµετέχε ι  στη  χρηµατοδότηση  η  Αποκεντρωµένη  

διο ίκηση ;   Εάν  σου  βάζε ι  κατά  κάποιο  τρόπο  όπως  περιγράφοντα ι  γ ια  τα  

όργανα  τ ις  επ ιτροπές  παρακολούθησης  κλπ . ,  έχε ι  το  βασικό  κα ι  τελευτα ίο  

λόγο  στη  λε ιτουργία  κα ι  της  επ ιτροπής  παρακολούθησης  κα ι  επ ίλυσης  

διαφορών  κλπ .   

Να  πω  κα ι  το  ευτράπελο  να  το  χαρακτηρίσω ;   Μα  δεν  ε ίνα ι  κα ι  τόσο  

ευτράπελο ,  στα  ψιλά  γράµµατα  η  απαίτηση  ότι  θα  πρέπει  να  µπει  κα ι  

ε ιδ ική  πινακ ίδα  όπως  το  συνηθ ίζουµε  διαφηµιστ ικά  στον  τόπο  του  έργου  

ότ ι  το  έργο  αυτό  γίνε τα ι  µε  τη  συνεργασία  κα ι  της  Αποκεντρωµένης  

∆ιο ίκησης ,  προς  τι  όλα  αυτά ;   Και  επ ίσης  η  παράγραφος  του  άρθρου  8  στη  

χρονική  διάρκε ια  της  σύµβασης  ότ ι  η  σύµβαση  µπορε ί  να  διακοπε ί  

µονοµερώς  από  το  γενικό  γραµµατέα  της  Αποκεντρωµένης  ∆ιο ίκησης  

Αιγα ίου  µετά  από  ε ισήγηση  της  επ ιτροπής  επίλυσης  διαφορών  εάν  στην  

πορε ία  δ ιαπιστωθεί  συστηµατ ική  άρνηση  από  την  Περιφέρε ια  κλπ .   Στην  

περίπτωση  αυτή  συνεχίζοντα ι  οι  προγραµµατισµένες  εργασίες  από  την  

αρµόδια  δασική  υπηρεσία  κα ι  η  δαπάνη  τους  καταλογίζετα ι  σε  βάρος  της  

Περιφέρε ιας  νοτ ίου  Αιγα ίου .  Τι  νόηµα  έχε ι ,  τι  περ ιεχόµενο  ουσιαστικό  έχε ι  

αυτή  η  πρόβλεψη ,  αυτή  η  παράγραφος ;  

Γ ιατί  εξ  αρχής  δεν  αναλαµβάνε ι  κα ι  χρηµατοδοτ ικά  κα ι  από  την  αρχή  

µέχρι  το  τέλος  µια  που  έχε ι  κα ι  τ ις  µελέ τες  η  Αποκεντρωµένη  ∆ιο ίκηση  

µέσα  από  τη  δασική  υπηρεσία  να  το  εκτελέσε ι  αυτό  το  έργο  που  ε ίνα ι  

πράγµατι  επείγον ;    
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Και  ένα  τελευτα ίο  υπό  µορφήν  ερωτήµατος -ένσταση  από  τι ς  

ενστάσεις  τ ις  δικές  µας .   Η  πρόβλεψη  για  3ε τή  διάρκε ια .   Προς  τι  αυτή  η  

παρατεταµένη  διάρκε ια ;   Υποτ ίθε τα ι  ότ ι  αυτό  το  αντ ικε ίµενο  της  

προγραµµατ ικής  σύµβασης  ε ίνα ι  από  τα  επείγοντα  αντ ιδ ιαβρωτ ικά ,  

αντιπληµµυρικά  όσον  αφορά  τ ις  δασικές  περιοχές  που  θα  έπρεπε  όχι  να  

γ ίνουν  µέσα  σε  ένα  εξάµηνο  το  πολύ -πολύ  να  ε ίχαν  γίνε ι  ήδη .  Προς  τι  η  

πρόβλεψη  για  τριετή  διάρκε ια ;   Η  χρηµατοδότηση  πότε  θα   υλοποιηθε ί ;  Οι  

συνολικές  αυτές  εργασίες ;  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Η  σύµβαση  ε ίνα ι  δίµηνη .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κύρ ιε  Περδικάρη ,  συγνώµη .  Αυτές  ε ίνα ι  ερωτήσεις  ή  τοποθέτηση ;    

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Τοποθέτηση ,  άλλο  το  ότ ι  το  βάζω  υπό  µορφή  ερώτησης .    

 ∆ασολόγο ι  επιβλέποντες  για  τη  σύνταξη  των  µελε τών  κα ι  εκτέλεση . . ,  

δασολόγο ι  γ ια  ποιες  µελέτες  που  θα  γ ίνουν  που  υπολε ίποντα ι  να  γίνουν ;   

∆ασολόγο ι ,  έχε ι  τέτο ιε ς  ε ιδ ικότητες  η  Περιφέρε ια ;   Τότε  ο  ρόλος  της  

δασικής  υπηρεσίας  που  θα… 

 Ούτως  ή  άλλως  τα  πάντα  θα  ε ίνα ι  υπό  την  έγκριση  της  δασικής  

υπηρεσίας .  Τελικά  για  να  µην  επεκτε ίνοµαι  ακόµη  περ ισσότερα ,  όλα  αυτά  

τα  στο ιχε ία  κα ι  δεδοµένα  της  σύµβασης  δηµιουργούν  την  ε ικόνα  ότ ι  

έρχε τα ι  να  το  πω  επειδή  κα ι  ο  Πρωθυπουργός  χρησιµοποίησε  την  έκφραση  

αυτή ,  ότ ι  έρχετα ι  να  παίξε ι  νταβατζιλ ίδ ικο  ρόλο  η  Αποκεντρωµένη  ∆ιο ίκηση  

µέσα  σε  αυτή  την  προγραµµατ ική  σύµβαση ;   Χρηµατοδότηση  της  

Περιφέρε ιας  πέραν  από  την  έγκρ ιση  της  δασ ικής  υπηρεσίας  ποιος  ε ίνα ι  ο  

άλλος  ρόλος ;   Να  συµµετέχε ι  στα  όργανα  κα ι  να  ελέγχε ι  τι ς  αποφάσεις  κα ι  

το  αν  εκτελούντα ι  ή  όχι  οι  εργασ ίες ;   

∆εν  µπορώ  να  καταλάβω  σε  κάποιο  βαθµό ,  υποψιάζοµαι  φυσικά  

αλλά  δεν  µπορώ  να  καταλάβω  σε  όλη  την  πληρότητά  του  τι  επ ιδ ιώκε ι  µε  

αυτή  τη  σύµβαση  η  Αποκεντρωµένη  ∆ιο ίκηση… 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Άρα  καταψηφίζετε  κύριε  Περδικάρη ;  

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Καταψηφίζω .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Καταψηφίζε τε .  Κύριε  Χρυσαφίδη .  

Κος  ΧΡΥΣΑΦΙ∆ΗΣ :  

Συγνώµη  αλλά  δεν  ήµουν  από  την  αρχή .  Εδώ  λέε ι  προεκτ ιµώµενη  δαπάνη  

γ ια  την  υλοποίηση  του  έργου  ανέρχετα ι  στο  ύψος  των  500 .000,  µετά  

άλλαξε .  Αυτό  έχε ι  εξασφαλιστε ί  το  ποσό ;   ∆ηλαδή  κα ι  να  υπογράψουµε  τη  

σύµβαση… 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  
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Εάν  τα  χρήµατα  παρθούν  από  το  Πράσινο  Ταµε ίο… 

Κος  ΧΡΥΣΑΦΙ∆ΗΣ :  

Αποτελε ί  κα ι  προϋπόθεση  γ ια  την  έναρξη  ισχύος  της  παρούσης .  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Είπαµε  ότ ι  η  δασική  υπηρεσία  κατέθεσε  τ ις  µελέτες  ύψους  250 .000 

προϋπολογισµού  των  έργων .  Έχει  ζη τήσε ι  αυτά  τα  χρήµατα  να  τα  πάρε ι  

από  το  Πράσινο  Ταµείο .  Εάν  πάρει  αυτά  τα  χρήµατα  από  το  Πράσινο  

Ταµείο  το  έργο  εξ  ολοκλήρου  θα  το  αναλάβε ι  κα ι  θα  το  εκτελέσε ι  η  ίδ ια  

χωρίς  ανάµιξη  δική  µας .   ∆εν  θα  ισχύσε ι  η  προγραµµατική  σύµβαση  ή  θα  

ισχύσε ι  µόνο  για  την  αναδάσωση .  

 Εάν  δεν  πάρε ι  τα  χρήµατα  από  το  Πράσινο  Ταµε ίο  σηµαίνε ι  ότι  θα  

ενεργοποιηθε ί  η  σύµβαση ,  τα  λεφτά  θα  τα  δώσουµε  εµε ίς  αλλά  θα  

εκτελέσουµε  κα ι  το  έργο  εµε ίς  βεβα ίως  µε  την  επ ίβλεψη  της  δασικής  

υπηρεσίας  η  οποία  ξέρετε  ότ ι  έχε ι  την  αρµοδιότητα  αυτή .  

Άρα  µερική  επίβλεψη  σε  ότι  αφορά  το  δασοτεχν ικό  από  τη  δασική  

υπηρεσία ,  υλοποίηση  από  τις  τεχνικές  υπηρεσίες  τ ις  δικές  µας .  Και  

βεβαίως  διαχε ίριση  όλων  των  χρηµάτων  µε  διαγωνισµούς  κα ι  σε  εµάς  δεν  

ισχύουν  τα  δασοτεχνικά  ισχύουν  τα  περί  δηµοσίων  έργων .  

Κος  ΧΡΥΣΑΦΙ∆ΗΣ :  

Εµε ίς  ψηφίζουµε  υπέρ .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ωραία .   Κύριε  Πόκκια .  

Κος  ΠΟΚΚΙΑΣ :  

Πριν  από  2 ,5  µήνες  περίπου ,  3  µήνες ,  για  όσους  έχουν  ξεχάσε ι  

προκλήθηκε  µια  τεράστια  καταστροφή  στη  νότια  Ρόδο  περίπου  40 .000 

στρέµµατα  δασικής  έκτασης  ουσιαστ ικά  έγιναν  αφρός .  Μέχρι  σήµερα  η  

ε ικόνα  όπο ιου  περάσε ι  προς  τα  έξω  ε ίνα ι  απελπιστική ,  ε ίνα ι  κραν ίου  

τόπος ,  δεν  υπάρχε ι  τ ίποτα .   

Εγώ  προσωπικά  δεν  έχω  ξαναδε ί  φωτιά  που  να  έχε ι  επ ιφέρε ι  τέτο ια  

καταστροφικά  αποτελέσµατα .  ∆ηλαδή  υπάρχουν  βουνά ,  το  περιγράφω  γ ια  

όσους  δεν  έχουν  επ ισκεφτε ί  την  περιοχή  όπου  ε ίνα ι  από  πάνω  µέχρι  κάτω  

ξυρισµένα .  Από  πάνω  µέχρι  κάτω .   

Όταν  προήλθε  εκε ίνη  η  καταστροφή  ε ίχαµε  ζητήσε ι  κα ι  ε ίχε  γ ίνε ι  κα ι  

συνάντηση  εδώ  στο  γραφείο  του  Περιφερε ιάρχη ,  ε ίχαµε  περιγράψει  µια  

σε ιρά ,  ένα  χρονοδιάγραµµα  δράσεων .  Ένα  χρονοδιάγραµµα  που  έλεγε  

ποιες  θα  πρέπε ι  να  ε ίνα ι  οι  πρώτες  ενέργε ιες  κα ι  θα  κατέληγαν  µε  µια  

σε ιρά  από  µελέτες  για  τη  προστασία ,  την  αντιπληµµυρική  προστασία  κα ι  

κατ΄  επέκταση  την  αναδάσωση .   

Να  µεταφέρω  ότι  στο  µεγαλύτερο  κοµµάτι  αυτής  της  περιοχής  µέχρι  

σήµερα  δεν  έχε ι  εµφαν ιστε ί  κανένα  µηχάνηµα .  Κανένα .  Ούτε  γ ια  

διαµορφώσε ις  χε ιµάρρων  κα ι  ποταµών  κα ι  όσες  παρεµβάσε ις  έχουν  γίνε ι  

έχουν  γίνε ι  µε  φιλό τιµες  προσπάθε ιες  των  κατο ίκων  κα ι  των  προέδρων  των  
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κο ινοτήτων  κα ι  µάλ ιστα  µε  µηχανήµατα  στα  οποία  έβαζαν  τη  βενζ ίνη  από  

την  τσέπη  τους .  Έβαζαν  το  πετρέλα ιο  για  τα  µηχανήµατα  από  την  τσέπη  

τους .  

Καµία  παρέµβαση ,  καµ ία  παρουσία  ούτε  του  ∆ήµου ,  ούτε  του  

κράτους ,  ούτε  της  Περιφέρε ιας .  Και  ενώ  περιµένουν  οι  κάτο ικο ι  αυτής  της  

περιοχής  του  εσωτερικού  της  νότιας  Ρόδου  να  εµφανιστε ί  µια  µελέτη  που  

θα  δίνε ι  µια  ουσιαστική  λύση  µε  µια  σειρά  από  έργα ,  µια  ουσιαστ ική  λύση  

κα ι  στην  προστασία  των  οικ ισµών  κα ι  στην  αναδάσωση  κα ι  στην  επόµενη  

µέρα  αυτής  της  πανέµορφης  περ ιοχής  έρχε τα ι  από  το  δασαρχε ίο  µια  

µελέ τη  πάρα  πολύ  πετσοκοµµένη .  Θυµίζω  ότ ι  ήταν  µεγαλύτερη  βέβαια  σε  

έκταση  η  ζηµ ιά  που  ε ίχε  γ ίνε ι  πριν  από  4  χρόνια  στη  Λάρδο ,  ήταν  3  φορές  

επάνω ,  όµως  για  τότε  θυµάµαι  ότι  πάνω  από  3 .000.000 ήταν  τα  χρήµατα  

που  ε ίχε  βάλε ι  το  κράτος  για  να  γίνουν  οι  όποιες  βελτ ιώσεις  κα ι  όποιες  

αναµορφώσεις  κα ι  συντηρήσεις  κα ι  έργα  προστασίας  της  περιοχής .  

Πρώτο  κοµµάτι ,  λο ιπόν ,  µια  κραυγή  αγωνίας  ότ ι  το  κράτος  ξέχασε  

αυτή  την  περιοχή… 

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Εγώ  ε ιλ ικρινά  θλίβοµαι  γιατ ί  ε ίνα ι  η  πρώτη  φορά ,  θυµάστε  στην  

προηγούµενη  καταστροφή  της  Λάρδου  τα  χρήµατα  δεν  τα  πήραµε .   

Κος  ΠΟΚΚΙΑΣ  

δεν  τα  πήραµε  όλα .  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Τώρα  µέσα  σε  δ ιάστηµα  ενάµ ισι  µηνός  πήραµε  όλα  τα  χρήµατα .   Και  ε ίνα ι  

στη  διάθεσή  µας .   

Κος  ΠΟΚΚΙΑΣ :  

Πόσα  ε ίνα ι  τα  χρήµατα  αυτά  που  πήραµε ;    

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

3 .000.000 … για  την  Περιφέρε ια  Νοτίου  Αιγα ίου .  Τώρα  τα  πήραµε .  

Κος  ΠΟΚΚΙΑΣ :  

Ωραία ,  άρα  να  µην  ρίξουµε  ευθύνες  στο  κράτος .   Μισό  λεπτό  όµως ,  

Περιφερε ιάρχα ,  να  ολοκληρώσω .  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Με  συγχωρείς ,  αν  µου  επ ιτρέπεις ,  κάναµε  µια  ολόκληρη  διαδ ικασία  να  

αναθέσουµε  απευθε ίας  µελέ τες  κα ι  το  ξέρετε ,  απευθε ίας .  Ποτέ  δεν  έχε ι  

γ ίνε ι  αυτό ,  απευθε ίας  ανάθεση  µελετών  σε  συνεννόηση  µε  το  Τεχνικό  

Επιµελητήριο  στους  µελετητές  υδραυλ ικών  έργων .  Και  οι  µελέ τες  αυτές  

έχουν  ολοκληρωθεί .  

Παράλληλα  κ ινήσαµε  τη  δ ιαδ ικασία  πάλ ι  µε  τους  εργολάβους  να  

ξέρουµε  ποιο ι  εργολάβο ι  θα  πάρουν  ποιες  εργολαβίες  κα ι  να  

προχωρήσουν  προκε ιµένου  να  προλάβουµε  το  χε ιµώνα .  ∆εν  έχουν  γίνε ι  

ποτέ  τέτο ιε ς  διαδ ικασίες .   Άρα  µην  λέ τε  ότι  δεν  ασχολε ίτα ι .   

Κος  ΠΟΚΚΙΑΣ :  
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Θυµίζω  µόνο  γ ιατί  έχω  ισχυρό  θυµητ ικό ,  θυµίζω  µόνο  ότι  οι  όποιες  

παρεµβάσε ις  στα  αντ ιπληµµυρικά  έργα  που  έγ ιναν  τότε  κα ι  δεν  αντιδ ικώ  µε  

καµ ιά  περιοχή ,  όλη  Ρόδος  ε ίνα ι  κα ι  όλοι  από  εκε ί  ε ίµαστε ,  ε ίχαν  γ ίνε ι  πριν  

ξεκ ινήσουν  οι  βροχές  ενώ  τώρα  ξεκίνησαν  οι  βροχές  κα ι  δεν  έχε ι  γίνε ι  

τ ίποτα .   Πρώτο  κοµµάτ ι  αυτό .  

 ∆εύτερο  κοµµάτ ι ,  συµφωνώ  απόλυτα  µε  την  τοποθέτηση  του  Γιάννη  

του  Περδικάρη ,  δεν  µπορώ  να  καταλάβω  γ ιατί  εµµένε ι  η  δασική  υπηρεσία  

στη  µελέτη  ενώ  της  έχουµε  βάλε ι  κάποιες  κατευθύνσεις  στην  κουβέντα  κα ι  

συµµετε ίχαν  κα ι  αυτο ί  κα ι  ενώ  ουσιαστ ικά  για  να  µην  κοροϊδευόµαστε  τα  

χρήµατα  θα  τα  πληρώσουµε  εµε ίς  διότ ι  αν  υπήρχε  από  το  Πράσινο  Ταµε ίο  

ήδη  θα  ε ίχε  δοθε ί  το  πράσινο  φως  κα ι  θα  προχωρούσαν  οι  όποιες  

κ ινήσε ις ,  άρα  δεν  πρόκε ιτα ι  να  µπούµε  σε  αυτή  τη  διαδ ικασία .  

Θα  τα  πληρώσουµε ,  λο ιπόν ,  εµε ίς  σαν  Περ ιφέρε ια  από  αυτόν  τον  

προϋπολογισµό  τον  οποίο  περιγράφετε .   Πως  ε ίνα ι  δυνατόν  εγώ  να  

αποδεχτώ  ενώ  τους  έχουµε  περιγράψει  µια  σε ιρά  από  πράγµατα  που  

πρέπε ι  να  γ ίνουν  κα ι  να  εστ ιάζουν  κα ι  να  µένουν  µόνο  στο  θέµα  των  

κορµοδεµάτων  κα ι  των  κορµοφραγµάτων  που  επαναλαµβάνω  κα ι  το  ε ίπαµε  

τότε  κα ι  το  αποδέχτηκαν ,  δεν  υπάρχουν  κορµοί  στην  περιοχή  θα  πάµε  να  

τα  φέρουµε  από  τη  ∆ράµα  ή  από  την  Καβάλα ,  θα  πληρώσουµε  τεράστ ιο  

κόστος  στην  αγορά  κα ι  τεράστ ιο  κόστος  στη  µεταφορά  για  να  έχουν  εµµονή  

οι  συγκεκρ ιµένες  υπηρεσίες  του  δασαρχε ίου  σε  µια  µελέ τη  η  οποία  κα ι  

αποτελεσµατ ική  δεν  θα  ε ίνα ι  κα ι  κοστοβόρα  θα  ε ίνα ι  κα ι  λύση  δεν  

πρόκε ιτα ι  να  δώσει .  

Η  δική  µου  ένσταση  κα ι  η  δική  µου  αντ ίρρηση  ε ίνα ι  στο  γεγονός  ότ ι  

αυτές  οι  µελέ τες  κατά  την  άποψή  µου  κα ι  κατά  την  άποψη  των  κατο ίκων  

αυτής  της  περιοχής  δεν  έχουν  καµ ία  σχέση  µε  τις  πραγµατ ικές  ανάγκες  της  

περιοχής .   ∆εν  µπαίνω  στη  διαδ ικασία  ούτε  δασικός  ε ίµα ι  ούτε  δασολόγος  

αλλά  εν  πάση  περιπτώσει  µπορώ  όµως  να  κρ ίνω  κα ι  µπορώ  να  έχω  

άποψη .  Επιµένουν  σε  µια  διαδ ικασία  η  οποία  δηµιουργε ί  προβληµατ ισµό  

κα ι  ύστερες  σκέψε ις .  

∆εν  περιγράφουν  καθόλου  ενώ  στην  πρώτη  προγραµµατική  

περιγραφόντουσαν  όλα  αυτά  τα  οποία  ε ίπατε  για  αναδασώσε ις ,  γ ια  

διαµορφώσε ις  χε ιµάρρων  για  το  ένα  κα ι  το  άλλο ,  ενώ  ήταν  στην  πρώτη  

προγραµµατ ική  τα  έχουν  αφαιρέσε ι  στη  δεύτερη  προγραµµατ ική  κα ι  

εµµένουν  ότι  σαν  έργα  που  θα  υλοποιηθούν  µε  αυτή  τη  σύµβαση  ε ίνα ι  

µόνο  τα  κορµοδέµατα  κα ι  τα  κορµοφράγµατα .  Και  πραγµατ ικά  εµένα  µε  

προβληµατ ίζε ι  πάρα  πολύ  γ ιατί  αυτή  η  εµµονή .  

Και  κλε ίνω  µε  την  αγων ία  της  περιοχής .  Ξεκίνησαν  οι  βροχές ,  δεν  

έχε ι  εµφανιστε ί  ούτε  ένα  συνεργε ίο  ούτε  µια  παρέµβαση  κα ι  οι  άνθρωποι  

αγων ιούν .  Και  αγωνιούν  σε  µια  περιοχή  που  επαναλαµβάνω ,  υπάρχε ι  

τέτο ια  επ ιφάνε ια  πια  από  την  καµένη  περιοχή  που  δεν  σταµατάε ι  τίποτα .  
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Το  νερό  δεν  σταµατά  σε  έκταση  µέτρων  που  ε ίνα ι  η  πλαγιά  δεν  σταµατά  

πουθενά .  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Ένα  λεπτό ,  µε  συγχωρε ίτε  πολύ .  Είνα ι  η  πρώτη  φορά  όπου  η  πολ ιτε ία  

κ ινήθηκε  γρήγορα .   3 .000 .000 σε  µια  περίοδο  όπου  η  χώρα  έχε ι  πτωχεύσε ι  

να  δια τίθεντα ι  στην  Περιφέρε ια  για  να  κάνε ι  αντ ιπληµµυρικά  έργα  νοµ ίζω  

ότ ι  αυτό  πρέπει  να  αναγνωριστε ί  κα ι  στην  πολιτε ία  κα ι  βεβαίως  σε  όλους  

εµάς  οι  οποίο ι  τρέξαµε ,  παρακαλέσαµε ,  εκλ ιπαρούσαµε  όλο  αυτό  το  

διάστηµα  γ ια  να  πάρουµε  αυτά  τα  χρήµατα .   

∆εύτερον ,  η  Περιφέρε ια  έχε ι  δυο  µηχανήµατα .  Και  τα  δύο  Γ ιώργο  

ε ίνα ι  στη  νότ ια  Ρόδο .  Και  το  … ε ίνα ι  εδώ  στη  νότ ια  Ρόδο  κα ι  το  άλλο  το  … 

κάνε ι  αυτή  τη  στ ιγµή  στο  Βάτ ι  το  δ ίκτυο  ύδρευσης .   ∆εύτερον ,  υπάρχουν  

δύο  µηχανήµατα  τα  οποία  δουλεύουν  µέσα  στ ις  κο ίτες  των  ποταµών .  

Τρ ίτον ,  δεν  ε ίµα ι  υδραυλ ικός ,  εγώ  δεν  ε ίµα ι ,  υπάρχουν  όµως  υδραυλικο ί  

µελε τητές  οι  οποίο ι  σε  αυτό  το  οπο ίο  λες  εσύ  ότ ι  ο  παν ικός  ο  µεγάλος  δεν  

ε ίνα ι  το  ίδ ιο .  Η  περιοχή  της  νότ ιας  Ρόδου  δεν  ε ίνα ι  περιοχή  Λάρδου .  

Το  ξέρετε  πολύ  καλά  ότι  οι  περιοχές  της  Λάρδου  έχουν  µεγάλες  

ποσότητες  νερών ,  το  ξέραµε  από  ανέκαθεν .  Εξακολουθε ί ,  ξέρετε  ότι  ακόµα  

κα ι  το  καλοκα ίρι  έχε ι ,  κατεβάζουν  τα  ποτάµ ια .  Και  για  αυτό  κα ι  έγιναν  

µεγάλα  αντ ιπληµµυρικά  έργα .  

Και  ε ίπα  προηγουµένως  ότ ι  δεν  πρόκε ιτα ι  να  γίνουν  στην  περιοχή  

της  νότιας  Ρόδου  φράγµατα .   ∆εν  τα  λέω  εγώ ,  τα  λένε  οι  ε ιδ ικο ί .  Άρα  ε ίνα ι  

ήπιας  µορφής  η  παρέµβαση  η  οποία  θα  γίνε ι .  Άρα  να  µην  αγων ιούν  οι  

νοτιοροδίτες  ότι  κ ινδυνεύουν  από  πληµµυρ ικά  φαινόµενα .   

∆εύτερον ,  ε ίπαµε  ότ ι  ολοκληρώσαµε  τ ις  µελέτες  κα ι  από  αυτό  που  

προκύπτε ι  δεν  προκύπτε ι  ότι  υπάρχε ι  κίνδυνος .  Για  αυτό  κα ι  λένε  ότι  θα  

πάµε  µε  παρεµβάσε ις  ήπιες  κα ι  κυρίως  µε  διαδ ικασίες  που  θα  

προστατεύσουν  ένθεν  κακε ίθ εν  κα ι  τους  ο ικ ισµούς  κα ι  βεβαίως  τη  ροή  των  

ποταµών .  Άρα  δεν  πρέπε ι  να  υπάρχε ι  αυτή  η  αγωνία .  Τα  χρήµατα  

επαρκούν  να  ολοκληρώσουµε  όλα  τα  έργα  τα  οποία  ε ίνα ι  απαραί τητα .  

Είνα ι  λάθος  να  λέµε  ότ ι  ξέρετε  δεν  έγιναν  ή  έγιναν  παρεµβάσε ις  κα ι  στην  

περιοχή  της  Λάρδου ,  δεν  έγ ιναν  παρεµβάσε ις .  Ότι  έγ ινε  την  περίοδο  

εκε ίνη  στη  Λάρδο  γίνετα ι  τώρα  στη  νότ ια  Ρόδο .  

Ο  ∆ήµος  Ροδ ίων  έχε ι  δυο  µηχανήµατα  εκε ί  κα ι  δουλεύουν .  Αυτό  

τουλάχιστον  ξέρω  εγώ .  Με  συγχωρείτε ,  εγώ  ξέρω  ότι  έχουµε  δυο  

µηχανήµατα .   Μίλησα  προχθές  µε  τον  Παλαιολόγο  δεν  υπάρχε ι  αυτό  το  

πρόβληµα  κα ι  αυτός  ο  φόβος  ούτε  στην  Αρν ίθα ,  ούτε  στο  Βάτι  ούτε  στην  

Απολακιά .  ∆εν  µιλώ  για  το  Ίστριο  κα ι  την  Προφύλια  γ ιατί  εκε ί  δεν  υπάρχε ι  

τέτο ιο  πρόβληµα .  Προς  τ ι  λο ιπόν  όλος  αυτός  ο  πανικός  ότ ι  δεν  έκαναν  

τ ίποτα ;  

Λέω  κα ι  πάλι  ότι  στην  περασµένη  περίοδο  θυµάστε  τα  έργα  

4 .700.000 ε ίχαµε  πάµε  µε  τον  Κόκκινο  τα  χρήµατα  δεν  τα  πήραµε  ποτέ .  Ο  
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Κηπηρίωνας  κατασκευάζετα ι  τώρα ,  το  φράγµα  του  φον ιά  κατασκευάστηκε  

πριν  ένα  χρόνο .  Τα  αντ ιπληµµυρικά  που  γ ίνοντα ι  στον  Κηπηρίωνα  γίνοντα ι  

τώρα  κα ι  γίνοντα ι  µε  δ ικούς  µας  πόρους .  

Άρα  δεν  θέλω  να  ακούγετα ι  ότ ι  ξέρε ις  έχε ι  εγκαταλε ιφθε ί  η  νότ ια  

Ρόδος .  Όχι  καθόλου .  Έχουµε  κα ι  εµε ίς  τ ις  ίδ ιε ς  ευα ισθησίες  κα ι  τον  ί δ ιο  

φόβο  που  έχε ις  κα ι  εσύ  τον  έχουµε  κα ι  εµε ίς .  Γ ια  αυτό  τρέχουµε .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κυρ ία  Καφαντάρη .  

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Λοιπόν ,  η  τοποθέτηση  του  συντρόφου  του  Περδικάρη  βεβαίως  κα ι  µας  έχε ι  

καλύψει  ως  παράταξη  απολύτως .  Εγώ  το  µόνο  που  θα  ήθελα  να  σχολιάσω  

ήταν  για  τον  ΣΚΑΙ ,  τον  εθελοντισµό ,  το  όλοι  µαζ ί  µπορούµε .  Και  φυσικά  

θέλω  να  θυµίσω  πο ιος  ε ίνα ι  ο  ΣΚΑΙ ,  ποιο  ε ίνα ι  το  αφεντ ικό  του  ΣΚΑΙ ,  τ ι  

σηµαίνε ι  εθελοντ ισµός  στον  καπιταλισµό  για  να  µην  προκαλούµε  κα ι  

ιδ ια ίτερα  διότ ι  όλο ι  µαζ ί  µπορούµε  να  γίνουµε  τσάµπα  εργαζόµενο ι  διότ ι  

αυτό  ε ίνα ι  ο  εθελοντ ισµός .  Νοµίζω  ότ ι  καλό  ε ίνα ι  να  µην  προκαλούµε .  

 Ο  οποιοσδήποτε ,  το  οποιοδήποτε  αφεντικό  του  οποιουδήποτε  

καναλιού  που  χρησιµοποιε ί  µάλ ιστα  προπαγανδιστ ικά  το  κανάλι  του  υπέρ  

των  συµφερόντων  του  τη  στιγµή  που  παίζε ι  καθορ ιστικό  ρόλο  ο  ίδ ιος  κα ι  οι  

όµοιο ί  του  στο  να  δ ιαλύε ι  τα  εργασιακά  δικα ιώµατα  µέσω  του  κράτους  του ,  

των  εργαζόµενων  κα ι  µετά  να  τους  καλε ί  γ ια  τις  καταστροφές… 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κυρ ία  Καφαντάρη ,  µια  δήλωση  ε ίπατε  κα ι  τώρα  το  πάµε  λίγο  πιο  µακρ ιά .  

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Όχι  συγνώµη ,  για  το  ΣΚΑΙ  κα ι  γ ια  το  όλοι  µαζ ί  µπορούµε  κα ι  τον  

εθελοντ ισµό  ο  κύριος  Περ ιφερε ιάρχης  αναφέρθηκε .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Εντάξε ι ,  να  µην  τους  δεχθούµε .   

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Εγώ  θεωρώ  ντροπή  τον  εθελοντισµό  κα ι  τον  όποιο  Αλαφούζο .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κύρ ιε… 

Κος  ……….:  

Το  λέω  µόνο  γ ια  την  τεχνική  προσέγγιση .   Την  περασµένη  ∆ευτέρα  

κατέβηκα  στην  Μπαλατσούκα ,  µε  φώναξε  κα ι  ε ίδα  τη  µελέ τη .  Την  έχε ι  κάνε ι  

ο  Λεφάκης  µε  τον  Παπακωνσταντ ίνου .  Είνα ι  λο ιπόν  αντιδ ιαβρωτική .  Όταν  

τους  ρώτησα  κα ι  εγώ  γιατί  ε ίνα ι  κορµοδέµατα  κα ι  κορµοφράγµατα  λέε ι  

διότι  κα ι  οι  κλίσε ις  του  εδάφους  κα ι  η  … της  περιοχής  κα ι  η  ροή  των  νερών  

κα ι  η  συγκέντρωση  η  βροχοµετρική  δεν  επ ιβάλλουν  να  κάνουµε  άλλα  έργα ,  

αυτά  ε ίνα ι  αντ ιδ ιαβρωτ ικά  για  να  περάσε ι  ο  χε ιµώνας  χωρίς  να  µας  

παρασύρει  τη  φυτ ική  γη .  
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Εσε ίς  ως  Περ ιφέρε ια  παρεµβαίνε τε  µε  τα  αντιπληµµυρικά  σας ,  τα  

προστασίας  σας  στην  περ ιοχή  των  ο ικ ισµών  κα ι  θα  έρθουµε  πια  µε  ένα  

πρόγραµµα  οργανωµένο  για  τη  δασική  αποκατάσταση ,  Γιώργο  µου ,  όπου  

θα  µπούµε  στο  δάσος .   Πραγµατ ικά  αυτή  ε ίνα ι  η  λύση ,  αυτή  ε ίνα ι  η  

πρότασή  τους  κα ι  µάλιστα  µου  ε ίπε  για τί  µίλαγα  κα ι  µε  το  Θεοδωρίδη  ότ ι  

την  καταθέτουν  στο  Πράσινο  Ταµείο ,  πήρανε  κα ι  τον  Αµοργ ιανιώτη  που  

ε ίδαµε  µε  τον  Περιφερε ιάρχη  για  να  το  χρηµατοδοτήσε ι .  Αν  το  

χρηµατοδοτήσε ι ,  Γιώργο ,  δεν  θα  έχουµε  κα ι  αυτό  το  έξοδο .  Αλλά  εκε ίνο ι  

ως  ε ιδ ικο ί ,  ως  δασολόγο ι ,  ως  γνώστες  της  περιοχής  πιστεύουν  ότ ι  µε  αυτά  

τα  αντ ιδ ιαβρωτ ικά  έργα  ε ίνα ι  επαρκής  η  προστασία .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κύρ ιε  Πόκκια ,  υπερψηφίζε τε  ή  καταψηφίζε τε ;   Λευκό .    

 Κύρ ιε  Περδ ικάρη ,  θεωρώ  ότ ι  επε ιδή  η  κυρία  Καφαντάρη  πήρε  το  

λόγο  σας  έχε ι  καλύψε ι .    

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Από  την  ενηµέρωση  την  αρχική  του  κυρ ίου  Περιφερε ιάρχη  για  τ ις  επαφές  

µε  τη  δασική  υπηρεσία  κα ι  από  την  τελευτα ία  του  αντιπεριφερε ιάρχη ,  του  

Αντώνη ,  αναδε ικνύετα ι  το  ζήτηµα  ποιος  αποφασίζε ι  πολιτ ικά  κα ι  µε  τ ι  

κριτήριο  το  ποιες  ε ίνα ι  οι  ανάγκες  κα ι  άλλο  ζήτηµα  που  ε ίνα ι  το  πολ ιτικό  

όργανο  που  θα  έπρεπε  να  ήταν  το  πολ ιτικό  όργανο  που  λέγετα ι  

Περιφερε ιακό  Συµβούλιο  ή  ∆ηµοτικό  για  το  νησί  κλπ .  κα ι  άλλο  ο  ρόλος  των  

υπηρεσιών  για  την  τεχνική  πλευρά  το  να  κάνουµε  πραγµατικά  τις  µελέ τες  

κλπ .  

 Το  γεγονός  βέβαια  ότ ι  η  συγκεκρ ιµένη  υπηρεσία  υπάγετα ι  διο ικητ ικά ,  

υπηρεσιακά  στην  Αποκεντρωµένη  ∆ιο ίκηση  άλλο  κέντρο  εξουσίας  που  δεν  

ε ίνα ι  καν  κα ι  αιρετό  αλλά  ε ίνα ι  καπέλο  σαν  προϊστάµενη  αρχή  πάνω  από  

την  Περιφέρε ια  αναδε ικνύοντα ι  κα ι  τέτο ια  ζητήµατα  της  δοµής  της  

διο ικητ ικής  που  ε ίνα ι  το  αιρε τό  όργανο  ανεξάρτη τα  από  την  κατεύθυνσή  

του  να  σιγοντάρε ι ,  τελικά  να  ε ίνα ι  κάτω  από  το  καπέλο  της  

Αποκεντρωµένης  ∆ιο ίκησης .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Εντάξε ι ,  ευχαριστούµε  πολύ .  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Κυρ ία  Πρόεδρε ,  εγώ  δεν  θέλω  κανένα  καπέλο  της  Αποκεντρωµένης  

∆ιο ίκησης .  Εξηγήσαµε  νοµ ί ζω  σαφώς  ότι  εάν  οι  πόροι  έρθουν  από  το  

Πράσινο  Ταµείο  η  αποκλε ιστική  αρµοδιότητα  κατασκευής  αυτών  των  έργων  

ε ίνα ι  από  τη  δασική  υπηρεσία  εάν  βάλουµε  εµε ίς  ε ίµαστε  εµε ίς  ο  φορέας  ο  

οποίος  θα  υλοποιήσε ι  το  έργο ,  κανένα  καπέλο .  

 Όµως  η  αρµοδιότητα  των  δασών  ανήκε ι  στην  Αποκεντρωµένη  

διο ίκηση ,  πώς  να  το  κάνουµε .  Κα ι  χωρίς  την  υπογραφή  προγραµµατ ικής  

σύµβασης…  Θυµάστε  ότι  όταν  θέλαµε  να  κάνουµε  τους  δασικούς  δρόµους  

έπρεπε  να  υπογράψουµε  προγραµµατ ική  σύµβαση  πάλ ι  µε  την  
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Αποκεντρωµένη .  Όπως  κα ι  µε  τους  δηµοτ ικούς  δρόµους  έπρεπε  να  

υπογράψουµε  κα ι  µε  τους  δήµους .   ∆εν  το  θέλετε ,  εντάξε ι ,  αλλά  έτσι  ε ίνα ι .  

 Εν  πάση  περιπτώσε ι ,  εγώ  να  παρακαλέσω  για  να  ε ίνα ι  

ολοκληρωµένη  η  απόφαση .  Να  πάρει  απόφαση  το  Περιφερε ιακό  Συµβούλ ιο  

να  εξουσιοδοτήσε ι  την  οικονοµ ική  επι τροπή  να  ορίσε ι  εάν  τελικά  

χρηµατοδοτήσουµε  εµε ίς  το  έργο  τα  δύο  µέλη  στην  επ ιτροπή ,  να  ορίσε ι  η  

οικονοµ ική  επ ιτροπή .  Γιατ ί  θα  ε ίνα ι  δηµόσιο ι   υπάλληλο ι  κα ι  πρέπε ι  

κάποια  στιγµή  µαζ ί  µε  τους  αναπληρωτές  τους  να  τους  ορίσουµε .  Να  

εξουσιοδοτήσουµε ,  λο ιπόν ,  την  οικονοµ ική  επ ιτροπή  να  ορίσε ι  τα  δύο  µέλη  

της  επ ιτροπής .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Καταψηφίζε ι  η  κυρία  Καφαντάρη ,  ο  κος  Σιγάλας ,  ο  κος  Περδικάρης ,  λευκό  

ο  κος  Πόκκ ιας ,  παρών  ο  κος  Ζωγραφίδης ,  εγκρίνετα ι  κατά  πλε ιοψηφία .   

 

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

ΑΡΙΘΜ .  ΑΠΟΦΑΣΗΣ :  181 /2013 

 

ΘΕΜΑ  1
ο
 Ε .Η .∆ .  

Ανανέωση  της  Προγραµµατ ική  Σύµβασης  µεταξύ  της  Περιφέρειας  

Νοτ ίου  Αιγαίου  και  του  Πολυτεχνείου  Κρήτης  µε  αντ ικείµενο  

«Πρόγραµµα  Παρακολούθησης  και  ελέγχου  των  επικίνδυνων  και  

τοξ ικών  ουσιών  απ ’  το  ναυάγιο  του  SEA DIAMOND» 

 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Λοιπόν ,  ε ισάγετα ι  σε  συζήτηση  το  θέµα  εκτός  ηµερήσιας  διάταξης  που  

αφορά  την  παράταση  ισχύος  της  σύµβασης  γ ια  το  SEA DIAMOND.  

 Κύρ ιε  Πουσσαίο ,  δεν  χρε ιάζετα ι  τώρα  νοµ ίζω  να  κάνε τε  κάποια  

ε ισήγηση  ιδ ια ίτερη .   Είστε  υπέρ ;    

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Ψηφίστηκε  η  τροποποίηση  στο  Τεχνικό  πρόγραµµα .  

Κος  ΧΡΥΣΑΦΙ∆ΗΣ :  

Κύρ ια  Πρόεδρε ,  κα ι  βέβα ια  ε ίµα ι  υπέρ  αλλά  µου  ε ίνα ι  αδιανόητο  η  

προηγούµενη  µελέτη  του  πανεπιστηµ ίου  να  τελε ιώνε ι  κα ι  να  χαρακτηρίζε ι  

ως  αναγκα ιότητα  την  ανέλκυση  ή  την  αποµάκρυνση  του  ναυαγίου  του  Sea 

Diamond κα ι  εµε ίς  να  ασχολούµαστε  µόνο  µε  την  παράταση  µιας  επ ιπλέον  

σύµβασης .    

Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  

Όπως  γνωρ ίζε τε  αυτό  το  θέµα  διαρκώς  βρίσκετα ι  στην  επ ικα ιρό τητα .  

∆ιεκδ ικε ίτα ι  από  την  επι τροπή ,  από  την  Περιφέρε ια  µε  αλληλογραφία ,  από  

το  ∆ήµο  αντίστο ιχα ,  από  το  Λιµεν ικό  Ταµε ίο ,  από  όλους  τους  

εµπλεκόµενους  φορείς  το  θέµα  αυτό .  ∆εν  ε ίνα ι  ότ ι  έχε ι  παραδοθε ί .  
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 Εµε ίς  απλά  ε ίχαµε  δεσµευτε ί  απέναντι  στο  ∆ήµο  κα ι  στην  επ ιτροπή  

όπως  κα ι  προς  το  Λιµενικό  Ταµε ίο  να  συνεχίσουµε  την  ανανέωση  αυτής  

της  σύµβασης  γ ια  την  παρακολούθηση  των  ρύπων  κα ι  αυτό  σήµερα  έρχετα ι  

προς  ψήφιση .   Ήδη  στο  τρίτο  θέµα  συζητήσαµε  την  τροποπο ίηση  του  

Τεχνικού  προγράµµατος  όπου  περιλαµβάνε ι  εκε ί  τ ις  79 .000 ευρώ  για  την  

ανανέωση  της  σύµβασης  για  τον  επόµενο  χρόνο .  Αυτό  νοµ ίζω  ότι  καλύπτε ι  

κα ι  το  θέµα  το  οποίο  ανέφερε  πριν  η  κυρία  Πρόεδρος .  

Κος  ΧΡΥΣΑΦΙ∆ΗΣ :  

Ναι ,  αλλά  πρακτ ικά  έχουµε  µια  µελέτη  στα  χέρια  µας  που  λέε ι  ότι  ε ίνα ι  

αναγκα ιότη τα  η  ανέλκυσή  του .  Και  εµε ίς  το  ίδ ιο  λέµε  αλλά  συνεχ ίζουµε ,  

δηλαδή  αν  µεθαύριο  έρθε ι  το  πανεπιστήµ ιο  της  Κρήτης  κα ι  πει  ότ ι  µέσα  σε  

ένα  µήνα  πρέπει  να  ανελκυστε ί  γιατ ί  θα  γίνε ι  τεράστ ια  καταστροφή  στην  

περιοχή  τι  θα  κάνουµε  εµε ίς ;   Αφού  ήδη  µας  έχουν  κρούσε ι  τον  κώδωνα  

του  κ ινδύνου  ποιες  ε ίνα ι  οι  ενέργε ιές  µας  για  την  ανέλκυση ;  

Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  

Προφανώς ,  αυτό  ε ίπα  πριν  κύριε  Χρυσαφίδη ,  ότι  αυτή  ε ίνα ι  η  πίεση  η  

οποία  ασκούµε ,  δεν  έχουµε  άλλη  αρµοδιότητα .  Έχουµε  την  ευθύνη  βέβαια  

γ ια  τη  ρύπανση  των  θαλασσίων  περιοχών  αλλά  όµως  από  εκε ί  κα ι  πέρα  

δεν  µπορε ί  σε  καµ ία  περίπτωση  η  Περ ιφέρε ια  να  κάνε ι  κάτι  άλλο .   

Πέραν  αυτής  της  πίεσης  κα ι  του  συντονισµού  ορ ισµένων  ενεργε ιών  

όπως  έχε ι  τύχε ι  αυτή  την  επιτροπή  στο  τελευτα ίο  συνέδριο  της  Σαντορίνης  

να  τη  διευρύνουµε  κα ι  να  ακολουθήσουµε  συγκεκριµένες  δ ιαδ ικασίες  που  

αφορούν  την  ανέλκυση .  Αλλά  δεν  έχουµε  εµε ίς  ούτε  το  χρήµα  ούτε  τη  

δυνατότη τα  να  προχωρήσουµε  σε  αυτό  το  οποίο  επ ισηµαίνε ι  κα ι  

συµφωνούµε  µε  το  πανεπιστήµ ιο .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Άρα  εγκρ ίνετα ι… 

Κος  ΣΙΓΑΛΑΣ :  

Μια  δ ιόρθωση  στην  τοποθέτηση  του  Περιφερε ιάρχη .   Είνα ι  καθαρό  ότι  η  

επ ιτροπή  αυτή  που  έχε ι  συσταθε ί  κα ι  που  µέχρι  σήµερα  ε ίνα ι  προς  τ ιµή  

τους  συνεχίζουν ,  συνέχε ια  χωρίς  να  έχουν  δ ιακόψει  καθόλου  την  πορε ία  

τους ,  αυτή  η  επ ιτροπή  ε ίνα ι  που  το  κρατά  το  θέµα  στην  επικα ιρότητα  κα ι  

αυτή  η  επ ιµονή  έχε ι  φέρε ι  κα ι  αυτά  τα  αποτελέσµατα .  

 Εκείνο  που  έχε ι  σηµασία  ε ίνα ι  κα ι  ο  ∆ήµος  κα ι  η  Περιφέρε ια  κα ι  

γενικότερα  όλες  αυτές  ο ι  αρµόδιες  υπηρεσίες  που  έχουν  τη  δυνατότητα  να  

πιέσουν  το  Λούη  µέχρι  σήµερα  δεν  έχουν  κάνε ι  τ ίποτα  το  συγκεκριµένο .    

∆ηλαδή  αν  ο  εφοπλ ιστής  σήµερα  δεν  πιέζε τα ι  να  κάνε ι  αυτό  που  πρέπε ι  να  

κάνε ι  ε ίνα ι  δώρον  άδωρον ,  δηλαδή  µε  την  έννο ια  ότ ι  θα  περιµένουµε  άντε  

κα ι  πάλ ι  ξανά  κα ι  πάλι  ξανά  κα ι  µέχρι  σε  ποιο  σηµείο  θα  φτάσει  η  πίεση  

κα ι  πόσος  κόσµος  θα  συµµετάσχε ι  στην  Αθήνα .   

 Ήρθε  την  προηγούµενη  εβδοµάδα  κάτω  ο  Υπουργός  Περιβάλλοντος  

ο  Μαν ιάτης  κα ι  ε ίπε  εκ  των  υστέρων  κα ι  τελε ίωσε  προσβλητ ικά  προς  τα  



ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ  ΝΟΤΙΟΥ  ΑΙΓΑΙΟΥ 

14
η
 ΣΥΝΕ∆Ρ ΙΑΣΗ  ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  ΤΗΣ  19

η ς
 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ  2013 

89 

µέλη  της  συντονιστ ικής  επ ιτροπής  ξανά  στε ίλτε  µου  το  φάκελο  επάνω  του  

Sea Diamond να  το  ξανά  δούµε .   ∆ηλαδή  καταλαβαίνετε  σε  ποιο  σηµε ίο  

κα ι  σε  ποιο  βαθµό  φτάνε ι  ο  εµπα ιγµός .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Εγκρίνε τα ι  οµόφωνα ;  

Κος  ΖΩΓΡΑΦΙ∆ΗΣ :  

Κυρ ία  Πρόεδρε ,  όχ ι  µισό  λεπτό ,  θέλω  να  µιλήσω .   Κυρία  Πρόεδρε ,  εγώ  

θέλω  να  κάνω  µια  ρητορική  ερώτηση  ενδεχοµένως  όµως  µπορεί  κα ι  να  

απαντηθε ί .  

Ήθελα  να  ξέρω  εάν  υπάρχε ι  δυνατότητα  από  το  Περιφερε ιακό  

Συµβούλιο  το  οποίο  ε ίνα ι  υπεύθυνο  για  όλη  την  Περ ιφέρε ια  κα ι  για  τη  

στερ ιά  κα ι  για  τη  θάλασσα  εάν  υπάρχε ι  δυνατότητα  να  κατατεθε ί  µια  αγωγή  

απέναντ ι  στην  ε τα ιρία  που  έχε ι  το  πλοίο  από  φυσικό  πρόσωπο  εάν  το  

νοµ ικό  πρόσωπο  που  λέγε τα ι  Περιφέρε ια  δεν  µπορε ί ,  να  κατατεθε ί  από  το  

φυσικό  πρόσωπο  τον  Περιφερε ιάρχη  κα ι  να  τη  συνυπογράψουµε  όλοι  οι  

περιφερε ιακο ί  σύµβουλοι  προκε ιµένου  η  ετα ιρία  που  έχε ι  την  πλοιοκτησία  

να  προβεί  στην  ανέλκυση  του  πλοίου .  Γιατ ί  δηλαδή  τη  νύφη  πρέπε ι  να  την  

πληρώσε ι… 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Το  έχε ι  κάνε ι  ήδη  ο  ∆ήµος  ως  καθ΄  ύλην  αρµόδιος .  

Κος  ΖΩΓΡΑΦΙ∆ΗΣ :  

Να  το  κάνουµε  κα ι  εµε ίς .  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Το  έχε ι  κάνε ι  ο  ∆ήµος  της  Σαντορίνης ,  το  έχε ι  κάνε ι .   

Κος  ΖΩΓΡΑΦΙ∆ΗΣ :  

Το  έχε ι  κάνε ι .   Τότε  να  πούµε  κα ι  εµε ίς  ότ ι  στηρί ζουµε  αυτή  την  

προσπάθε ια .  ∆ηλαδή  ποιος  ε ίνα ι  ο  Λούης  ο  οποίος  µπορεί  να  ρυπαίνε ι  την  

περιοχή  µας  κα ι  να  σφυρίζε ι  αδ ιάφορα  στα  συντεταγµένα  όργανα  της  

πολ ιτε ίας  κα ι  των  κατο ίκων .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Εγκρίνε τα ι  οµόφωνα ;   Εγκρίνετα ι .  

 

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ  

ΑΡΙΘΜ .  ΑΠΟΦΑΣΗΣ :  182 /2013 

 

ΘΕΜΑ  8
ο
 

Πρωτοβουλία  για  την  προστασία  και  αξιοποίηση  της  ακίνητης  

περιουσίας  των  κληροδοτηµάτων - ιδρυµάτων -Υπογραφή  σχετ ικών  

προγραµµατικών  Συµβάσεων  

 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κύρ ιε  Πουσσαίο ,  γ ια  το  όγδοο  θέµα .   



ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ  ΝΟΤΙΟΥ  ΑΙΓΑΙΟΥ 

14
η
 ΣΥΝΕ∆Ρ ΙΑΣΗ  ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  ΤΗΣ  19

η ς
 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ  2013 

90 

Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  

Θέλω  σε  αυτό  το  θέµα  λίγο  την  προσοχή  µας  γ ιατί  ε ίνα ι  για  πρώτη  φορά  

που  η  Περιφέρε ια  ανέλαβε  µια  τέτο ια  πρωτοβουλ ία  που  αφορά  την  

προστασία  κα ι  αξιοποίηση  της  ακίνητης  περιουσίας  των  κληροδοτηµάτων  

που  από  την  πρώτη  µέρα  διαπιστώνοντας  αυτή  την  κατάσταση  που  

επ ικρατε ί  στη  Σύρο ,  δηλαδή  έναν  τεράστ ιο  πλούτο  ο  οποίος  καταρρέε ι  

σταδιακά  αυτών  των  ακ ινήτων  τα  οποία  διαχε ιρί ζοντα ι  τα  κληροδοτήµατα  

προσπαθήσαµε  να  βρούµε  τρόπο  να  δούµε  πως  µπορούµε  να  τα  σώσουµε .  

 Φαίνε τα ι ,  λο ιπόν ,  ότι  το  καθεστώς  το  οποίο  µέχρι  εχθές  τουλάχ ιστον  

ίσχυε  δεν  επέτρεπε ,  δεν  υπήρχε  αυτή  η  ευελ ιξ ία  διαχε ίρισης  από  πλευράς  

κληροδοτηµάτων .  Έτσι  αναζητήσαµε  τη  λύση  που  αρχικά  φάνηκε  να  

παρουσιάζε τα ι  στην  Αναπτυξ ιακή  Εταιρία  Κυκλάδων  όµως  στην  πορε ία  

αποδε ίχθηκε  ότι  δεν  υπήρχε  ουσιαστ ικά  προθυµία  να  προχωρήσουµε  σε  

µια  τέ το ια  παρότι  µέσα  στο  καταστατ ικό  προβλεπόταν .  

Η  σχετ ική ,  λο ιπόν ,  πρωτοβουλία  εστ ιάστηκε  στην  προσπάθεια  της  

ίδρυσης  ενός  ενια ίου  φορέα  για  την  ανάθεση  σε  ήδη  υφιστάµενο  δια  µέσου  

του  οπο ίου  θα  µπορούσαν  να  ξεπεραστούν  οι  νοµ ικές  όπως  ε ίπα  

αγκυλώσε ις ,  να  ξεπεραστούν  κα ι  τα  εµπόδια  κα ι  να  δίνε τα ι  η  δυνατότητα  

προστασίας  κα ι  επενδυτ ικής  εκµετάλλευσης  ακίνητης  περιουσίας  του  

εκάστοτε  κληροδοτήµατος .  

Ξέρετε  ότι  στη  Σύρο  υπάρχουν  πάνω  από  29  κληροδοτήµατα  κα ι  

αυτή  τη  στιγµή  µιλάµε  τουλάχιστον  γ ια  31  ακίνη τα  τα  οπο ία  βρίσκοντα ι  

µέσα  στον  ιστορικό  οικ ισµό ,  στην  ιστορική  ζώνη  της  πόλης  που  

πραγµατικά  εάν  κάπο ια  στ ιγµή  καταφέρουµε  να  τα  ανακαιν ίσουµε  κα ι  

τεθούν  προς  εκµετάλλευση ,  προς  αξ ιοποίηση  σίγουρα  θα  αλλάξουν  την  

όψη  της  πόλης .  Σήµερα  βλέπουµε  παράθυρα  τα  οποία  ε ίνα ι  σφραγισµένες ,  

πόρτες  οι  οποίες  ε ίνα ι  σφραγισµένες ,  οροφές  οι  οποίες  έχουν  καταπέσε ι  

µε  όλη  αυτή  την  ε ικόνα  την  οποία  έχουµε  στα  µάτια  µας  δηλαδή  µε  τι ς  

οροφογραφίες ,  τις  το ιχογραφίες .  Αυτά  τα  οποία  ήταν  κα ι  η  αφορµή  όπως  

ε ίπα  να  προβληµατιστούµε .   

Έτσι  λο ιπόν  µετά  την  αδυναµία  από  πλευράς  Αναπτυξ ιακής  να  

αναλάβε ι  αυτό  το  έργο  αναζητήσαµε  φορέα  κα ι  τελικά  καταλήξαµε  στο  

πολ ιτιστ ικό  ίδρυµα  της  Τράπεζας  Πειρα ιώς  το  οποίο  έχε ι  µια  

αποδεδε ιγµένη  παρουσία  κα ι  επ ιτυχή  έκβαση  όλων  των  περιπτώσεων ,  

όλων  των  έργων  τα  οποία  ε ίχε  αναλάβε ι .   

Αυτό  το  πολιτ ιστι κό  ί δρυµα  αυτή  τη  στ ιγµή  διαχε ιρίζετα ι  πάνω  από  

11  µονάδες  που  έχουν  να  κάνουν  κα ι  µε  τη  διατήρηση  της  πολ ιτιστ ικής  

κληρονοµ ιάς  κα ι  φυσικά  κα ι  µε  το  περιβάλλον .  Έχουµε  περιπτώσε ις  κα ι  

στ ις  Κυκλάδες  όπως  ε ίνα ι  το  κέντρο  µαρµαροτεχνίας  στην  Τήνο  αλλά  κα ι  

πολλά  άλλα  να  µην  τα  αναφέρω  τώρα  για  να  µην  παίρνω  το  χρόνο  σας .  

Βρήκαµε  επ ίσης  τη  λύση  γ ια  έναν  σύµβουλο  ο  οποίος  θα  ε ίχε  

εξε ιδ ίκευση  σε  αυτό  το  αντ ικε ίµενο  κα ι  η  κυρία  Ασπρογέρακα ,  έχε ι  
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συνταξ ιοδοτηθε ί ,  η  πρώην  διευθύντρια  της  ∆ιεύθυνσης  Κληροδοτηµάτων  

του  Υπουργε ίου  Οικονοµ ικών  κρίθηκε  ότι  µπορεί  κα ι  θέλησε  βέβαια  να  

συµβάλε ι  σε  αυτή  την  προσπάθε ια  κα ι  για  εµάς  ήταν  µεγάλη  ανακούφιση  

γ ιατί  στην  πορε ία  αποδείχθηκε  ότι  χε ιριζόταν  µε  µεγάλη  ευκολία  κα ι  σωστή  

προσέγγ ιση  τα  θέµατα  τα  οποία  έπρεπε  να  αντ ιµετωπίσουµε .  

Έτσι  λο ιπόν  ήρθαµε  σε  επαφή  µε  τα  κληροδοτήµατα ,  µε  τα  

διο ικητ ικά  συµβούλια  όλων  των  κληροδοτηµάτων  της  Σύρου  που  αυτή  τη  

στ ιγµή  ε ίνα ι  γύρω  στα  31  αν  δεν  κάνω  λάθος  ή  29 ,  29  µάλλον  ε ίνα ι ,  κα ι  

θέσαµε  υπόψη  µια  διαδ ικασία  που  θα  χρηµατοδοτούσε  το  ένα  εξ  αυτών  το  

Σταµατ ίου  … θα  χρηµατοδοτούσε  τη  δαπάνη  γ ια  την  εκπόνηση  µελετών  

από  το  πολιτ ιστι κό  ίδρυµα  της  Τράπεζας  Πε ιρα ιώς ,  θα  χρηµατοδοτούσε  τι ς  

µελέ τες  κα ι  στη  συνέχε ια  θα  µπορούσε  να  συµβάλε ι  στην  αξιοπο ίηση ,  

εκµε τάλλευση  αυτών  των  ακινήτων .  

Βρήκαµε  επ ίσης  κα ι  µια  φόρµουλα  που  θα  µπορούσε ,  έχε ι  τεθε ί  κα ι  

αυτή  υπόψη  της  Συριανής  κο ινωνίας  µε  την  έννο ια  των  κο ινοπραξιών  να  

µπορέσουν  να  µετέχουν ,  αυτή  ε ίνα ι  η  έννο ια  της  κο ινωνικής  

επ ιχε ιρηµατ ικότητας ,  να  µετέχουν  στο  όπο ιο  σχήµα  τελικά  αναλάβε ι  την  

αναπαλαίωση  κα ι  την  ανακαίν ιση  αυτών  των  κτιρ ίων .  ∆ηλαδή  θα  µπορούσε  

να  γ ίνε ι  µια  κο ινοπραξία  µε  τους  ηλεκτρολόγους ,  µε  τους  ξυλουργούς ,  µε  

τους  µπετατζήδες ,  µε  τους  πετράδες ,  όπο ιος  τέλος  πάντων  θα  ήθελε  να  

συνδράµε ι  συµβάλλοντας  σε  αυτό  προσφέροντας  εργασία  σίγουρα  θα  ε ίχε  

ένα  µε ιωµένο  κόστος  άρα  θα  ήταν  επ΄  ωφελε ία  τους  εάν  σε  αυτή  την  

πρόσκληση  µπορούσα  να  συµµετέχουν  κα ι  για  την  αξιοποίηση  όχι  µόνο  γ ια  

την  ανακαίν ιση  αλλά  κα ι  για  την  αξ ιοποίηση .  

Επίσης ,  στην  προσπάθεια  αυτών  των  2 ,5  περίπου  χρόνων  ε ίχαµε  

βάλε ι  κα ι  σαν  στόχο  τη  νοµοθετ ική  ρύθµιση  η  οποία  θα  βοηθούσε  να  

δηµιουργηθε ί  ένα  νοµοθετ ικό  πλαίσιο  για  την  άρση  των  δυσκολ ιών  πράγµα  

που  σε  πολύ  µεγάλο  βαθµό  έγινε  αποδεκτό  στον  τελευτα ίο  νόµο  ο  οποίος  

ψηφίστηκε  κα ι  τ ίθετα ι  σε  ισχύ  αυτό  το  µήνα .  

Έχε ι  πολύ  µεγάλη  σηµασία  γιατ ί  αυτή  η  σχολάζουσα  περιουσία  όχι  

µόνο  των  κληροδοτηµάτων  της  Ερµούπολης  Σύρου  ή  των  Κυκλάδων  αλλά  

όλης  της  Ελλάδας  βρίσκε τα ι  πραγµατικά  εγκλωβισµένη  σε  αδιέξοδες  

διαδ ικασίες  που  καθιστούν  ανενεργά  τα  κληροδοτήµατα  κα ι  δεν  µπορούν  

να  επ ιτελέσουν  σε  καµ ία  περίπτωση  τη  βούληση  των  δωρητών .  

Είνα ι  ένα  τεράστιο  κεφάλα ιο  αυτό ,  προσπαθούµε  να  το  ανοίξουµε ,  το  

ανοίγουµε .  ∆ε ίτε  ότι  τα  κληροδοτήµατα  στην  Ελλάδα  πλησιάζουν  αν  

αποτ ιµηθούν  έναν  ετήσιο  κρατ ικό  προϋπολογ ισµό .  Αυτή  ε ίνα ι  η  

πραγµατικότητα .  Και  δυστυχώς  έχουν  µείνε ι  µε  τη  µορφή  των  µετοχών  

µέσα  στην  τράπεζα  της  Ελλάδος ,  σε  δ ιάφορες  τράπεζες ,  την  Εθν ική  κα ι  

την  Τράπεζα  Ελλάδος .  Χωρίς  να  υπάρχε ι  κα ι  δυνατότητα  αλλαγή  των  

σκοπών  των  δωρητών  που  σίγουρα  πολλές  φορές  ε ίνα ι  κα ι  απαρχαιωµένες  

κα ι  δεν  µπορούν  να  εφαρµοστούν .  
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Πού  εµπλέκε τα ι  η  Περ ιφέρε ια  σε  αυτή  την  πρόταση  γ ια  τη  σύναψη  

προγραµµατ ικής  σύµβασης  γ ια  να  µην  επεκταθώ  περισσότερο  κα ι  θα  ε ίµα ι  

βέβαια  κα ι  στη  διάθεσή  σας  να  σας  δώσω  όπο ια  απάντηση  χρε ιαστε ί  σε  

αυτό  το  θέµα .  

Η  Περ ιφέρε ια  όπως  στο  ε ισηγητ ικό  σηµείωµα  έχε τε  στα  χέρια  σας  

αναλαµβάνε ι  να  καταβάλε ι  κάθε  δυνατή  προσπάθεια  για  την  ένταξη  του  

συνόλου  του  έργου  σε  ευρωπαϊκό  πρόγραµµα  του  περ ιγραφόµενου  στην  

πλήρη  µελέ τη  έργου  η  οποία  θα  εκπονηθε ί  από  τους  µελετητές ,  θα  

παρακολουθε ί  κα ι  θα  ελέγχε ι  υποστηρ ίζοντας  το  έργο  της  επιβλέπουσας  

υπηρεσίας  καθ΄  όλη  τη  διάρκε ια  της  εξέλιξής  του .  Μετά  δε  από  την  

ολοκλήρωση  του  έργου  θα  επ ικουρε ί  το  ∆ .Σ .  του  κο ινωφελούς  ιδρύµατος  

γ ια  την  εξεύρεση  επενδυτή  κα ι  τη  συνακόλουθη  εκµετάλλευση  αυτού .   

Αυτή  ε ίνα ι  η  υποχρέωση  που  αναλαµβάνε ι  η  Περιφέρε ια .  Οι  

συµβαλλόµενο ι  ε ίνα ι  τα  δύο  κληροδοτήµατα ,  το  ένα  το  οποίο  χρηµατοδοτε ί  

κα ι  το  άλλο  το  Σταµατίου  Πρωίου  κα ι  του  Κουτσοδόντη  το  οποίο  

αποδέχε τα ι  τη  βοήθε ια  αυτή  την  υποστήριξη .  Και  φυσικά  σε  αυτή  την  

περίπτωση  όπως  περιγράφετα ι  µέσα  στην  προγραµµατ ική  σύµβαση  θα  

δε ίτε  ότ ι  αυτό  σταδιακά  θα  αποπληρώνετα ι  από  τα  έσοδα  τα  οποία  θα  

προκύψουν  από  την  εκµε τάλλευση  του  ακινήτου  στην  προκε ιµένη  

περίπτωση .  

Ευελπιστούµε  πως  κα ι  τα  άλλα  κληροδοτήµατα  συν  τω  χρόνω  θα  

ενταχθούν  σε  αυτή  την  προσπάθεια  αναγνωρίζοντας  κα ι  βλέποντας  ότ ι  

καταβάλλε τα ι  µια  σοβαρή  προσπάθεια  κα ι  πιστεύω  ότι  θα  έχε ι  µια  τελική  

επ ιτυχή  έκβαση  έ τσι  ώστε  κα ι  εκε ίνο ι  να  πε ιστούν  να  έρθουν .  Κρατάνε  

κάποιες  επ ιφυλάξε ις  γ ιατί  πολλά  κληροδοτήµατα  δεν  έχουν  αυτή  τη  στιγµή  

οικονοµ ική  δυνατό τητα  κα ι  ε ίνα ι  κατανοητό .  Σε  αυτή  την  περίπτωση  η  

τράπεζα  Πε ιρα ιώς  κα ι  δεν  θέλω  να  παρεξηγηθώ ,  να  κάνω  µια  διευκρίν ιση  

εδώ ,  δεν  υπάρχε ι  άλλος  φορέας  σήµερα  στην  Ελλάδα  από  όλη  την  έρευνα  

που  κάναµε  που  θα  µπορούσε  να  αναλάβε ι  αυτό  το  έργο .   

Γ ιατί ;   Γιατ ί  το  τµήµα  των  µελε τη τών  του  πολιτ ιστικού  ιδρύµατος  έχε ι  

τη  δυνατό τητα  κα ι  εκπόνησης  κα ι  πολύ  περισσότερο  βέβαια  συνολικής  

διεκπεραίωσης .  Γιατ ί ;   Γ ιατί  η  Ερµούπολη  της  Σύρου  ε ίνα ι  χαρακτηρισµένη  

ως  διατηρητέα  κα ι  δεν  περνάνε  εύκολα  οι  µελέ τες ,  απαιτούντα ι  3  χρόν ια  

γ ια  να  περάσει  µια  µελέτη  ανακαίν ισης  ενός  κτ ιρ ίου .   Και  πάρτε  

παράδειγµα  το  κτ ίρ ιο  το  οποίο  στεγάζε τα ι  η  Περιφέρε ια ,  πρώην  νοµαρχία ,  

το  κτ ίρ ιο  το  οποίο  έχε ι   υποστε ί  τ ις  τόσες  βλάβες ,  έχε ι  κακοποιηθε ί  τόσο  

πολύ ,  έχουν  γίνε ι  προσπάθε ιες  στο  παρελθόν  κα ι  έχουν  αποβε ί  άγονες .  

Και  εδώ ,  κύριε  Περιφερε ιάρχη ,  θα  ήθελα  στο  επόµενο  Συµβούλιο  ή  

σε  κάπο ιο  από  τα  επόµενα  συµβούλια  να  έχουµε  ετο ιµάσε ι  µια  πρόταση  

που  θα  αφορά  αυτό  καθ΄  εαυτό  το  κτίρ ιο  σε  αυτή  τη  λογική  γιατ ί  τελικά  κα ι  

οι  υπηρεσίες  βρίσκοντα ι  σε  αδιέξοδο  σε  σχέση  µε  τη  συνεργασία  του  
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Υπουργε ίου  Πολιτ ισµού  για  την  αδειοδότηση  η  οποία  απαιτε ίτα ι  για  την  

επ ισκευή  του  κτ ιρ ίου .  

Έχε ι  µέσα  επ ίσης  το  ε ισηγητικό  σηµείωµα  τη  σύµβαση  την  οποία  θα  

δε ίτε .  Εάν  υπάρχουν  κάποιες  απορίες ,  φαίνοντα ι  εδώ  αναλυτ ικά  κα ι  τα  

ποσά  τα  οποία  πρόκε ιτα ι  να  πληρωθούν .  Και  επ ιµένω  ότ ι  αυτή  η  δοκιµασία  

στην  οποία  έχουµε  µπει  θα  φέρε ι  αποτελέσµατα  τέτο ια  που  θα  δικα ιώσουν  

την  επιλογή  µας  κα ι  την  επ ιµονή  µας  ενόψε ι  µάλιστα  κα ι  της  

υποψηφιότητας  της  Ερµούπολης  γ ια  πολιτ ιστική  πρωτεύουσα  της  Ευρώπης  

το  2021 . 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ευχαριστούµε .  Ερωτήσεις ;   Κύριε  Κόκκ ινε .  

Κος  ΚΟΚΚΙΝΟΣ :  

Εντάξε ι  τα  ιδρύµατα  τουλάχιστον  εγώ  ξέρω  το  πώς  λε ιτουργούν  εκε ί  στη  

Σύρο .   Ότι  χρε ιάζε τα ι  να  στηριχθούν  πρέπει .  Από  εκε ί  κα ι  πέρα  στηρί ζουµε  

εµε ίς  αυτές  τ ις  προγραµµατικές  αλλά  εκε ίνο  που  έχω  να  πω  ε ίνα ι  το  εξής ,  

ότ ι  εάν  µετρήσε ι  κανε ίς… 

 Θα  θέλαµε  µάλλον  ως  Περιφερε ιακός  συνδυασµός  το  εξής ,  να  µας  

στε ίλετε  πόσες  ε ίνα ι  αυτές  οι  προγραµµατικές  συµβάσεις  που  έχουµε  

υπογράψει  το  τελευτα ίο  διάστηµα .   Ψηφίζουµε  καθηµερινά  εδώ  έναν  

πακτωλό  προγραµµατ ικών  συµβάσεων .   ∆εν  ξέρω  αν  θα  αντεπεξέλθουµε  

τελ ικά  σε  όλες  αυτές .    

∆εν  ε ίπα  εγώ  ότ ι  ε ίνα ι  παράνοµο  αυτό  που  γίνετα ι ,  έ τσι  κα ι  αλλιώς  

γ ιατί  δεν  θα  το  ψηφίζαµε .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Εννοε ί τε  πόσες  ε ίνα ι  υλοποιήσιµες… 

Κος  ΚΟΚΚΙΝΟΣ :  

Πόσες  από  αυτές  µπορούν  να  υλοποιηθούν…, εµε ίς  ε ίµαστε  το  ψηφίζουµε .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Καλώς .  Κύρ ιε  Σιγάλα .  

Κος  ΣΙΓΑΛΑΣ :  

Τοποθέτηση .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Στ ις  ερωτήσε ις  δεν  σήκωσε  κάποιος  χέρι . .   Παρακαλώ .  

Κος  ΓΚΟΥΦΑΣ :  

Θα  ήθελα  να  ρωτήσω  τον  κύριο  Αντιπεριφερε ιάρχη ,  γιατ ί  ο  ∆ήµος  της  

Σύρου  δεν  αναλαµβάνε ι  που  ε ίνα ι  τα  29  ακίνητα  µέσα  στη  Σύρο  παρά  

αναλαµβάνε ι  η  Περιφέρε ια ;  

Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  

Ναι ,  ε ίνα ι  ένα  καλό  ερώτηµα  βέβαια  δεν  θα  απαντήσω  εγώ  για  λογαριασµό  

του  ∆ήµου  της  Σύρου .  Αυτό  που  ξέρω  όµως  ε ίνα ι  επειδή  µετέχουµε  εµε ίς  

στο  ∆ιο ικητ ικό  Συµβούλ ιο  πάρα  πολλών  κληροδοτηµάτων  κα ι  
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ανακυκλώνοντα ι  τα  ί δ ια  πρόσωπα  κα ι  φορε ίς  αυτή  τη  φορά  ανέλαβε  την  

πρωτοβουλία  η  Περιφέρε ια .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Καλώς .  Κύρ ιε  Σιγάλα .   

Κος  ΣΙΓΑΛΑΣ :  

Κυρ ία  Πρόεδρε ,  αυτά  τα  ακίνητα  λίγο -πολύ  όλοι  τα  ξέρουµε .   Πραγµατικά  

ε ίνα ι  έργα  τέχνης  όπως  ακριβώς  τα  ονοµατ ίζε ι  µέσα  κα ι  η  προγραµµατική  

σύµβαση .  Και  τουλάχιστον  µέχρ ι  σήµερα  κα ι  η  δική  µου  προσωπική  

εµπειρία  όλα  αυτά  τα  κτ ίρ ια  τα  ακουµπήσανε  ή  τα  ακουµπήσαµε  µε  πολύ  

µεγάλη  προσοχή  κα ι  µε  πολύ  µεγάλο  σεβασµό .  Και  αν  θέλε τε  για  αυτό  

έχουν  σωθεί  κα ι  ορ ισµένα  κα ι  έχουν  δοθε ί  κα ι  στη  χρήση  κα ι  ε ίνα ι  

ορ ισµένα  που  έχουν  πραγµατ ικά  ανακαιν ισθε ί  σωστά .  

Σήµερα ,  λο ιπόν ,   βλέπουµε  µια  προσπάθεια .  Ποια  ε ίνα ι  αυτή .   

Πρώτον  τα  ακ ίνητα  αυτά  που  έχουν  κάποια  οικονοµ ική  δυνατότη τα  τα  

βάζουµε  στη  διαδ ικασία  να  κάνουν  κάποιες  µελέ τες  για  τα  υπόλοιπα .  Αυτό  

ε ίνα ι  το  ένα .  

Το  δεύτερο ,  ε ίνα ι  ότι  εξωθούµε  την  όλη  ιστορία  να  πάµε  στο  ίδρυµα  

της  Τράπεζας  Πειρα ιώς  κα ι  φυσικά  ξεκάθαρα  το  λέε ι  µέσα  κα ι  η  σύµβαση  

ότ ι  οι  καταθέσε ις  πρέπε ι  να  γίνοντα ι  στην  τράπεζα  κα ι  ιστορί ες  που  η  

τράπεζα  λε ιτουργε ί  ως  τράπεζα .  

Εµε ίς  λο ιπόν  ερχόµαστε  κα ι  λέµε ,  αυτά  τα  έργα  τέχνης  κα ι  τα  

µνηµε ία  τα  ιστορ ικά  αυτά  που  πρέπε ι  να  διατηρηθούν  πρέπει  να  τα  

βάλουµε  σε  µια  τέ το ια  διαδ ικασία ;   Σε  µια  τέτο ια  διαδ ικασία  η  οποία  αν  

θέλε τε  ε ίνα ι  τελε ίως  στοχευµένη  η  οποία  λέε ι  ότι  τα  σπρώχνουµε  προς  

αυτή  την  κατεύθυνση  να  τα  φτ ιάξουµε ,  να  τα  βγάλουµε  στο  σφυρί  κα ι  να  τα  

δώσουµε  σε  ιδ ιώτες  να  τα  εκµε ταλλευτούν .  

Όπως  καταλαβαίνε τε  αυτό  γ ια  εµάς  ε ίνα ι  όχι  απλά  απορριπτέο  αλλά  

ε ίνα ι  σκάνδαλο .  Και  όχ ι  µόνο  το  απορρίπτουµε  αλλά  θα  καλέσουµε  κα ι  

καλούµε  πραγµατικά  τον  κυκλαδίτ ικο  λαό  να  προστατεύσε ι  αυτά  τα  

µνηµε ία .   ∆ηλαδή  στην  ουσία  τι  κάνουµε ;   Θα  φέρουµε  την  όλη  ιστορία ,  θα  

χρηµατοδοτήσουµε  τ ις  µελέτες ,  θα  πάρουµε  δάνε ια ,  θα  κάνουµε  ιστορίες ,  

θα  τα  ανακαιν ίσουµε  κα ι  τότε  θα  ψάξουµε  επενδυτή  για  την  εκµε τάλλευσή  

τους .   Ξεκάθαρα  το  λέε ι  η  ε ισήγηση  µέσα .  

Και  όπως  καταλαβαίνε τε  αυτό  σας  λέω  δεν  ε ίνα ι  απλά  κα ι  µόνο  µια  

πρόταση .  Είνα ι  για  εµάς  ένα  ολκής  σηµασίας  σκάνδαλο .   ∆ηλαδή  αυτά  τα  

µνηµε ία  θα  τα  παραχωρήσουµε  σε  ι δ ιώτες  γ ια  εκµε τάλλευση .  Αυτή  ε ίνα ι  η  

ουσία  κοντολογ ίς  κα ι  φυσικά  όχι  θα  υπερψηφίσουµε  αλλά  όπως  σας  λέµε  

θα  καταψηφίσουµε  κα ι  θα  καλέσουµε  κα ι  το  λαό  να  τα  προστατεύσε ι  αυτά .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Καλώς .  Κύρ ιε  Χρυσαφίδη .  

Κος  ΧΡΥΣΑΦΙ∆ΗΣ :  
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Συµµετε ίχαµε  σε  µ ια  από  τις  συναντήσε ις  που  προκάλεσε  ο  κύριος  

Αντιπερ ιφερε ιάρχης  κα ι  όντως  µετά  από  επ ίµονες  δικές  του  προσπάθειες  

φτάσαµε  σε  αυτή  την  προγραµµατική  σύµβαση .  

Θεωρούµε  ότ ι  η  Περιφέρε ια  κινήθηκε  θετ ικά  στο  να  αποτελµατωθε ί  

το  χάος  των  δυσκολιών  αλλά  κα ι  της  απροθυµία  δοτών  µε  την  καλή  έννο ια  

διο ικήσεων ,  ελπίζουµε  να  έχε ι  στρωτό  δρόµο  η  προσπάθε ια  της  

Περιφέρε ιας  κα ι  να  γίνε ι  αφορµή  να  εκσυγχρονιστε ί  κα ι  το  σχετικό  

νοµοθετικό  πλαίσιο  κα ι  κατ΄  ουσίαν  επ ισηµαίνω  κα ι  διορθώστε  µε  αν  κάνω  

λάθος  ότ ι  ο  ρόλος  της  Περ ιφέρε ιας  πέρα  από  την  πρωτοβουλ ία  να  

συγχρον ιστούν  αρκετές  διο ικήσε ις  κάτ ι  που  το  καταφέρατε  κύρι ε  

Αντιπερ ιφερε ιάρχα ,  ε ίνα ι  να  βρει  πόρους  σύµφωνα  µε  τη  µελέτη .  

Αυτό  εµε ίς  υπογράφουµε  σήµερα  εδώ  κα ι  όχι  µια  µελλοντική  

εκµε τάλλευση  που  ας  µην  ξεχνάµε  ότι  τα  κληροδοτήµατα  ε ίνα ι  νοµ ικά  

πρόσωπα  ιδ ιωτ ικού  δικα ίου  κα ι  δεν  έχουµε  εµε ίς  µεγάλο  περιθώριο .  Και  

βέβαια  θα  καλέσουµε  το  λαό  αν  διαπιστώσουµε  ότ ι  τα  ίδ ια  τα  

κληροδοτήµατα  προσπαθούν  να  κάνουν  αυτό  κα ι  να  εκµεταλλευτούν  την  

περιουσία  τους .  

Όµως  επε ιδή  κάτι  δεν  µου  αρέσε ι  µέσα  στην  προγραµµατική  

σύµβαση  κα ι  ε ίνα ι  σύµβαση  της  Περιφέρε ιας ,  έχε ι  µια  φράση  που  λέε ι  ότ ι  

στην  τράπεζα  Πειρα ιώς  σαν  ένδε ιξη  καλής  θέλησης  το  κληροδότηµα  που  

θα  χρηµατοδοτήσε ι  τη  µελέ τη  θα  καταθέσε ι  την  περιουσία  του .   Καταρχάς  

θα  ήθελα  να  απαλε ιφθε ί  ή  να  γίνε ι  πιο  κοµψή  κατά  κάποιο  τρόπο  κα ι  κατά  

δεύτερο  να  µάθουµε  κα ι  ποια  ε ίνα ι  αυτή  η  περιουσία  που  θα  κατατεθε ί  

στην  τράπεζα  Πειρα ιώς .  Αυτό  δεν  αναφέρετα ι  πουθενά .  

Ευχαριστώ .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Βέβαια  αυτό  ε ίνα ι  η  περιουσία  του  εκάστοτε  νοµ ικού  προσώπου ,  κύρι ε  

Χρυσαφίδη .  

Κος  ΧΡΥΣΑΦΙ∆ΗΣ :  

Όχι ,  λέε ι  συγκεκριµένο .  Η  συγκεκριµένη  περιουσία  θα  κατατεθε ί  κα ι  ε ίνα ι  

σύµβαση  που  την  υπογράφει  η  Περιφέρε ια .  Να  ξέρουµε  ποιο  ε ίνα ι  αυτό  το   

ποσόν .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Θέλετε  να  πε ίτε  κάτ ι ,  να  προσθέσετε  κάτ ι  κύριε  Πουσσαίο ;  

Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  

Ναι ,  θέλω  να  δ ιευκριν ίσω  ότι  πρόκε ιτα ι  για  διαδ ικασίες  σύναψης  

συµβάσεων  συνεργασίας  µεταξύ  των  κληροδοτηµάτων ,  έτσι  

προσδ ιορίζοντα ι .  Με  βάση  τις  ισχύουσες  διατάξε ι ς  του  2039/39 περί  

εθνικών  κληροδοτηµάτων  καθώς  επ ίσης  κα ι  το  νοµ ικό  πλαίσιο  αυτό  µετά  

τη  θέσπιση  των  διατάξεων  ο  4182 ο  οποίος  ψηφίστηκε  τώρα  το  2013 κα ι  

ε ίπα  πριν  ότ ι  ε ίχαµε  καταθέσε ι  κα ι  προτάσε ις  προκε ιµένου  να  υπάρχε ι  
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ευελ ιξ ία  κα ι  να  δίνε τα ι  η  δυνατότητα  στην  κατεύθυνση  αυτών  των  

συµβάσεων .  

Όσον  αφορά  την  παρουσία  της  τράπεζας  Πε ιρα ιώς ,  ζητήθηκε  από  

την  Τράπεζα  Πε ιρα ιώς  διότι  η  δουλε ιά  την  οποία  θα  εκπονήσει  το  τµήµα  

µελε τών  του  πολιτ ιστ ικού  ιδρύµατος  της  τράπεζας  Πειρα ιώς  δεν  θα  ε ίνα ι  

κατευθε ίαν  µε  το  κληροδότηµα  θα  ε ίνα ι  δια  της  τραπέζης  Πε ιρα ιώς .  Εκε ί  

θα  καταθέσουν  τη  µελέ τη .  Και  η  τράπεζα  Πειρα ιώς  κατά  κάποιο  τρόπο  σε  

«αντάλλαγµα» ζητούν  που  σήµερα  ε ίνα ι  περιορισµένο ι  οι  πόροι ,  αυτά  

µπορώ  να  σας  τα  δώσω ,  όλων  των  κληροδοτηµάτων  τα  ταµε ιακά  υπόλοιπα  

που  υπάρχουν  σήµερα  κα ι  φυσικά  το  όποιο  επ ιτόκιο  εξασφαλ ίζε τα ι  από  

οποιαδήποτε  άλλη  τράπεζα  έχουν  κατατεθε ί  εάν  κα ι  εφόσον  υπάρχουν  

γ ιατί  όπως  βλέπετε  µόνο  το  Πρωίου  µπορε ί  να  χρηµατοδοτήσε ι  επειδή  έχε ι  

ένα  αποθεµατικό  σοβαρό .  Τα  υπόλοιπα  κληροδοτήµατα  βρίσκοντα ι  σε  

πολύ  δε ινή  θέση .  

Κος  ΧΡΥΣΑΦΙ∆ΗΣ :  

Εγώ  το  καταλαβαίνω  αυτό  κα ι  ε ίµα ι  µαζί  σας  κα ι  καλά  κάνε τε  κα ι  κάτ ι  

έπρεπε  να  γίνε ι .  Αλλά  ο  κύριος  Περιφερε ιάρχης  µεθαύριο  που  θα  πάε ι  να  

υπογράψει  τη  σύµβαση  δεν  θα  πε ι  µα  ποιο  ε ίνα ι  αυτό  το  ποσό  που  θα  

κατατεθε ί  στην  Τράπεζα  Πε ιρα ιώς ;   Και  αν  το  πε ι  ο  κύριος  Περιφερε ιάρχης  

δεν  πρέπε ι  να  το  ξέρε ι  το  Περιφερε ιακό  Συµβούλ ιο  που  θα  εγκρίνε ι  αυτή  τη  

σύµβαση ;  

Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  

Κύρ ιε  Χρυσαφίδη ,  αυτά  επειδή  ε ίνα ι  αποφάσεις  των  συλλογικών  οργάνων ,  

ε ίνα ι  αποφάσε ις  του  ∆ .Σ .  δεν  µπορούµε  εµε ίς  να  επ ιβάλουµε  τ ίποτα ,  αυτά  

ε ίνα ι  αποφάσε ις  του  ∆ιο ικητ ικού  Συµβουλ ίου  που  έχουν  ήδη  εγκριθε ί .  

Έχουν  αποδεχθε ί  τα  διο ικη τικά  συµβούλ ια ,  έχουν  επ ικυρωθεί  αυτές  οι  

αποφάσε ις  από  την  Αποκεντρωµένη  ∆ιο ίκηση ,  τι ς  έχω  κα ι  µαζ ί  µου  αν  

θέλε τε ,  κα ι  έχουν  δεχθε ί  τουλάχιστον  αυτά  τα  δύο  σε  πρώτη  φάση .  Τα  

υπόλοιπα  ε ίνα ι  αυτο ί  ο ι  λόγο ι  ακριβώς  που  βάζε ι  όπως  τα  ακούσατε  

άλλωστε  ήσασταν  παρών ,  τ ις  επ ιφυλάξε ις  που  έχουν  ως  προς  τι ς  

καταθέσε ις  γιατ ί  δεν  υπάρχουν  αυτή  τη  στιγµή  διαθέσιµα .  

 Και  επίσης  ήθελα  να  πω  γ ια  αυτό  ότι  η  Τράπεζα  Πε ιρα ιώς  προτίθετα ι  

να  χρηµατοδοτήσε ι  το  κληροδότηµα  προκε ιµένου  να  καλύψε ι  τις  δαπάνες  ή  

όποιες  δαπάνες  προσδ ιοριστούν  µετά  από  την  ολοκλήρωση  της  µελέ της .  

Κος  ΧΡΥΣΑΦΙ∆ΗΣ :  

Κύρ ιε  Αντιπεριφερε ιάρχη ,  αν  οι  περιφερε ιακο ί  σύµβουλοι  ακούγανε  ότ ι  το  

κληροδότηµα  του  Πρώιου  έχε ι  20 .000.000 ή  ένα  δισεκατοµµύρ ιο  ευρώ  κα ι  

συµφώνησε  να  τα  καταθέσε ι  στην  Τράπεζα  Πειρα ιώς  αµφιβάλω  αν  θα  

εγκρ ίνανε  την  προγραµµατική  σύµβαση .   

Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  

Όχι ,  δεν  έχε ι  τέτο ια .  ∆εν  υπάρχε ι  περίπτωση .    

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  
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Κύρ ιε  Πουσσαίο ,  καλό  θα  ήταν  εάν  υπάρχε ι  η  γνώση  του  ποσού  που  

υπάρχε ι  σαν  αποθεµατικό  να  δηλωθε ί  γιατ ί  πραγµατικά  δηµιουργε ίτα ι  µια  

εύλογη  αµφιβολ ία  για  αυτό .  

Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  

Συγνώµη ,  800.000 ε ίνα ι  του  Σταµατ ίου  Πρωίου  αν  θυµάµαι  καλά .   Μπορε ί  

να  έχε ι  συν /πλην  5 .000 , δεν  θυµάµαι .   Και  του  Κουτσοδόντη  ε ίνα ι  κάτω  

από  100.000.  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Έστω  αυτά  να  δηλωθούν  όµως  για  να  ε ίνα ι .   

Κος  ΓΚΟΥΦΑΣ ;  

Μια  ερώτηση ,  εάν  µπορεί  η  Περιφέρε ια  να  υπογράφει  προγραµµατ ικές  

συµβάσεις  µε  νοµ ικά  πρόσωπα  ιδ ιωτ ικού  δικα ίου .   

Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  

Εδώ  διαβάστε  όλο  το  κε ίµενο .   Βεβαίως  µπορούµε… 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Είχα  εύλογη  απορία .  

Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  

Φυσικά  µπορούµε  να  υπογράφουµε  συµβάσεις .   . .ορίζετα ι  ότ ι  οι  

διαδ ικασίες  που  έχουν  ήδη  αρχίσε ι  θεωρούντα ι  έγκυρες  εκτός  αν  ήδη  

καταργούντα ι  εφεξής .   Αυτές  ε ίνα ι  παρεµβάσεις  τις  οποίες  τις  κάναµε  

προκε ιµένου  να… 

 Ο  4182/13 ακριβώς  διατυπώνει  αυτή  τη  δυνατότητα .   Και  σας  

επαναλαµβάνω ,  η  πρόθεση  του  νοµοθέτη  ε ίνα ι  ακρ ιβώς  να  δηµιουργήσε ι  

µια  πιο  ευέλικτη  διαδ ικασία  προκε ιµένου  να  µην  σχολάζουν  όλα  τα  

κληροδοτήµατα  της  χώρας .  Αυτός  ε ίνα ι  ο  σκοπός  κα ι  αυτόν  ε ίχαµε  προ  

διετ ίας .  Αυτό  προσπαθήσαµε  να  κάνουµε .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κατάλογος  οµιλητών .  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Οι  προγραµµατ ικές  συµβάσε ις  θα  περάσουν  από  έλεγχο  κα ι  της  Υ∆Ε  κα ι  

του  Ελεγκτ ικού  Συνεδρίου ,  οπότε… 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κύρ ιε  Τζανακόπουλε .  

Κος  ΤΖΑΝΑΚΟΠΟΥΛΟΣ :  

Ευχαριστώ ,  κυρία  Πρόεδρε .   ∆ιαβάζω  εδώ  στην  ε ισήγηση  ότ ι  σε  ότ ι  αφορά  

την  Περιφέρε ια  οι  υποχρεώσε ις  της  αφορούν :  η  Περιφέρε ια  αναλαµβάνε ι  να  

καταβάλε ι  κάθε  δυνατή  προσπάθε ια  για  την  ένταξη  του  συνόλου  του  έργου  

σε  ευρωπαϊκό  πρόγραµµα .  

 Η  ερώτησή  µου  ε ίνα ι  εάν  τυχόν  δεν  τελεσφορήσουν . .  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Θα  απαλε ιφθε ί  αυτή  η  διά ταξη .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  
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Κυρ ία  Καφαντάρη ,  τοποθέτηση ;    

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Εγώ  ήθελα  να  πω  δυο  πράγµατα .  Καταρχήν  να  επ ισηµάνω .   Το  ένα  ε ίνα ι  

ότ ι  τα  περισσότερα  από  αυτά  τα  κληροδοτήµατα  ξεκίνησαν  την  πορε ία  τους  

µε  τεράστιε ς  περιουσίες  που  στόχο  ε ίχαν  να  συντηρήσουν  αυτά  τα  

κληροδοτήµατα  µε  ένα  συγκεκριµένο  στόχο  το  καθένα .  

 Βεβαίως  δεν  έχε ι  καµ ία  σχέση  η  Περιφέρε ια  ως  ευθύνη  µε  το  τ ι  

έγιναν  στη  διαδροµή  όλα  αυτά  τα  χρήµατα  που  ε ίχε  το  κάθε  κληροδότηµα ,  

ε ίνα ι  σαφές .  Έρχετα ι  τώρα  η  Περιφέρε ια  κα ι  συµπράττε ι  µε  την  Τράπεζα  

Πε ιρα ιώς  µέσω  αναγκαστικής  ή  µη  δανε ιοδότησης  αυτών  των  

συγκεκριµένων  κληροδοτηµάτων  µέσω  της  Πε ιρα ιώς  όπου  δεν  µας  

διαβεβαιώνε ι  κανε ίς  ότι  αυτή  η  αξιοποίηση  καταρχήν  σε  ποια  κατεύθυνση  

θα  ε ίνα ι  ώστε  να  καλύπτε ι  τα  δάνε ια  κα ι  να  µην  βρεθούν  ξαφνικά  ένας  

τεράστιος  αριθµός  κληροδοτηµάτων  σε  πλειστηριασµό  κα ι  κατάσχεση  από  

την  ί δ ια  την  Πειρα ιώς  η  οποία  θα  συγκεντρώσε ι  ξαφνικά  ένα  τεράστ ιο  

αρ ιθµό  κληροδοτηµάτων .  

Γ ια  εµάς  ε ίνα ι  σαφές  ότ ι  µια  κα ι  τα  περισσότερα  από  τα  

κληροδοτήµατα  αυτά . .  κα ι  ο  ενια ίος  φορέας .  Ξέρουµε  πάρα  πολύ  καλά  

σήµερα  πολιτ ικά  ότ ι  σήµερα  ενια ίος  φορέας  γ ια  την  αξ ιοποίηση  όπως  κα ι  

αν  το  λέτε  εσε ίς  σηµαίνε ι  πιθανόν  ΤΑΙΠΕ∆ .    

Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  

Εκεί  θα  πηγαίνανε ,  στο  ΤΑΙΠΕ∆  θα  πηγαίνανε .  

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Μια  στιγµούλα ,  εδώ  ο  εν ια ίος  φορέας  ε ίνα ι  που  εξυπηρετε ί  προς  αυτή  την  

κατεύθυνση .  Ένα -ένα  ε ίνα ι  πολύ  πιο  δύσκολο  να  τα  απορροφήσει  κα ι  να  τα  

ξεπουλήσει  το  ΤΑΙΠΕ∆  από  ότι  σε  έναν  ενια ίο  φορέα  όπου  όλα  µαζ ί  τα  

τσακώνε ι  κα ι  τα  ξεπουλά .  

 Εδώ  εµε ίς  βάζουµε  σοβαρά  πολ ιτι κά  ερωτηµατ ικά  γνωρίζοντας  κα ι  

την  πολι τική  κατεύθυνση  συγκέντρωσης  της  γης  κα ι  των  ακινήτων  όπως  µε  

τη  µακαρί τισσα  την  Αγροτ ική  περνώντας  όλα  τα  δάνε ια  των  αγροτών  στην  

επόµενη  τράπεζα  πως  κινδυνεύουν  οι  αγρότες  µαζ ικά  να  χάσουν  τη  γη  

τους  κα ι  να  βρεθε ί  συγκεντρωµένη  πάλ ι  σε  έναν  όµιλο .  

 Τα  βάζουµε  ως  ερωτήµατα  αυτά  κα ι  προς  σκέψη  για  τη  δική  µας  

ανησυχία .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κύρ ιε  Πουσσαίο ,  κρίνε τε  ότι  πρέπε ι ;  

Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  

Νοµίζω  τουλάχιστον  να  διευκριν ίσω .  Πρώτα  από  όλα  αυτή  ακριβώς  η  

ενέργε ια  κα ι  η  όλη  προσπάθε ια  ε ίνα ι  να  αποτρέψε ι  την  κατάληξη  αυτών  

των  ακινήτων  σε  οποιαδήποτε  τέτο ια  πρόθεση  από  πλευράς  ΤΑΙΠΕ∆  διότ ι  

φαίνετα ι  ότ ι  αξιοποιούντα ι .    
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 Εκεί  θα  επισηµανθούν  αυτά  τα  κληροδοτήµατα  τα  οποία  βρίσκοντα ι  

σε  ακινησία ,  ε ίτε  τα  χρηµατ ικά  ποσά  ε ί τε  η  περιουσία  των  ακινή των .  

∆εύτερον ,  ότ ι  στην  προκε ιµ ένη  περίπτωση  η  χρηµατοδότηση  γίνε τα ι  από  

το  Σταµατ ίου  Πρωίου  κα ι  όχ ι  από  την  Τράπεζα  Πε ιρα ιώς .  Και  τρί τον ,  η  

µέχρι  σήµερα  πορε ία  του  πολ ιτιστικού  ιδρύµατος  έχε ι  αποδε ίξε ι ,  το  ε ίπα  

κα ι  στην  αρχή ,  ότ ι  έχε ι  µια  ικανότητα  πρώτα  από  όλα  να  µπορε ί  να  

ανακαιν ίσε ι  σε  χρόνους  µε  εγγυηµένες  διαδ ικασίες  την  ανακαίν ιση  κα ι  

αφετέρου  βέβαια  τη  δ ιαχε ίριση  αυτών  των  περιπτώσεων .  Και  ε ίνα ι  11  στην  

Ελλάδα  µπορώ  να  σας  τα  αναφέρω  κ ιόλας  να  σας  τα  δώσω .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ψηφίζε τε  κατά  κυρία  Καφαντάρη ;  Κατά .  Ο  κος  Σιγάλας  κα ι  ο  Περδικάρης .  

Κατά  ο  κος  Ζωγραφίδης .   Εγκρίνε τα ι  κατά  πλειοψηφία .  

 

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

ΑΡΙΘΜ .  ΑΠΟΦΑΣΗΣ :  183 /2013 

 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Λοιπόν ,  από  ότ ι  ξέρω  οι  περισσότερο ι  φεύγε τε  τώρα .   Να  δούµε  πο ιο ι  

φεύγουν ,  πο ιο ι  µένουν ,  αν  υπάρχε ι  απαρτία .    

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Πάντως  τα  θέµατα  τα  οποία  υπάρχουν  δεν  ε ίνα ι  ζητήµατα  τα  οποία  θέλουν  

πολύ  δουλε ιά ,  ε ίνα ι  τυπικά .  Εάν  συµφωνήσετε ,  ε ίνα ι  τυπικά .  Να  πω  κάτω ,  

θα  δώσουµε  100.000 στο  ∆ήµο  Καλύµνου  για  να  κάνε ι  ένα  έργο  να  

προσεγγ ίζε ι  b lue star .   

∆ΙΑΛΟΓΟΣ  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Να  παρακαλέσω  κάτ ι ,  να  εξουσιοδοτηθούν  οι  σύµβουλοι  οι  οποίο ι  θα  

παραµείνουν  των  παρατάξεων  να  έχουν  την  εξουσιοδότηση  για  ζητήµατα  

τα  οποία  εν  πάση  περιπτώσει  µπορούµε  να  περάσουµε  ότι  έχουµε  κα ι  τη  

θετ ική  γνώµη  για  να  έχουµε  τη  πλε ιοψηφία .  Αυτό  λέω ,  επε ιδή  ε ίνα ι  τυπικά  

τα  περισσότερα .   Τα  ουσιαστ ικά  θα  τα  αναβάλουµε .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Λοιπόν ,  κτηµατολόγ ιο  Ρόδου  αναβάλλετα ι ,  θα  πάρε ι  πολύ  ώρα .  Από  εκε ί  

κα ι  πέρα  υπάρχε ι  η  δηµιουργία  του  τραπεζ ικού  λογαριασµού  ε ίνα ι  κάτ ι  

τυπικό .  Οι  οικονοµ ικο ί  απολογισµο ί  πρέπει  να  περάσουν  οπωσδήποτε  

γ ιατί  υπάρχε ι  χρον ικό  περιθώριο  µέσα  στο  οποίο  πρέπει  να  περάσουν .   

Πρέπε ι  να  φύγουν  σήµερα  αυτο ί .  

 Άρα  µετά  τα  δύο  λατοµε ία .  Υπάρχε ι  η  προγραµµατική  για  τη  διάθεση  

ενός  αυτοκινήτου .   Όλα  τα  άλλα  ε ίνα ι  τυπικά  τα  θέµατα ,  προγραµµατ ικές  

ε ίνα ι .   

 Να  ξεκινήσω .  
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ΘΕΜΑ  9
ο
 

∆ηµιουργία  Τραπεζικού  Λογαριασµού ,  για  την  κατάθεση  ποσού  που  

προέρχεται  από  δαπάνες  αναπαραγωγής  τευχών  δηµοπράτησης  

 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Θέµα  9
ο
,  δηµιουργία  Τραπεζ ικού  Λογαριασµού ,  για  την  κατάθεση  ποσού  

που  προέρχετα ι  από  δαπάνες  αναπαραγωγής  τευχών  δηµοπράτησης .   

 Εγκρίνε τα ι  οµόφωνα ;   Εγκρίνετα ι  οµόφωνα .   

Κος  ΚΟΚΚΙΝΟΣ :  

Να  πω  κάτ ι ,  επειδή  ε ίνα ι  ένα  θέµα  ας  το  πούµε  δηµιουργία  τραπεζικού  

λογαριασµού ,  από  αυτό  ορµώµενος  λέω  το  εξής  κα ι  κυρίως  απευθύνοµαι  

προς  τους  ∆ωδεκανήσιους  συµβούλους  κα ι  ξέρω  κα ι  τ ις  πρωτοβουλίες  του  

κυρίου  Περιφερε ιάρχη  γ ια  αυτό  από  ότι  έχω  πληροφορηθε ί .   

 Η  τράπεζα  ∆ωδεκανήσου  που  ε ίνα ι  µια  συνετα ιριστ ικής  τράπεζα  που  

στηρίζε ι  τους  µικροµεσαίους  ε ίνα ι  τράπεζα  των  ∆ωδεκανησίων ,  έχε ι  

αύξηση  µετοχικού  κεφαλαίου  κα ι  εν  πάση  περιπτώσε ι  αυτό  το  χρονικό  

διάστηµα  θα  κριθ ε ί  η  βιωσιµότητά  της  µέσα  σε  αυτό  το  ανταγων ιστικό  

περιβάλλον .  Κανε ίς  από  εµάς  δεν  ε ίνα ι  εκπρόσωπος  εδώ  τραπεζ ίτη ,  κανε ίς  

δεν  ε ίνα ι  εκπρόσωπος  της  τραπέζης  της  ∆ωδεκανήσου ,  για  να  το  

ξεκαθαρίσουµε .  

 Όµως  ας  µην  ξεχνάµε  ότι  ε ίνα ι  µ ια  τράπεζα  η  οπο ία  έχε ι  

λε ιτουργήσει  µε  τα  κο ινωνικά  κριτήρια .   Εγώ  έλεγα  αν  µπορούµε… 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Εννοε ί  να  µπούµε  ατοµ ικά .  

Κος  ΚΟΚΚΙΝΟΣ :  

Και  η  Περιφέρε ια  αν  µπορε ί  να  ανο ίξε ι  κάποιο  λογαριασµό .   

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Οι  λογαριασµοί  µας  όλοι  ε ίνα ι  στην  Τράπεζα  ∆ωδεκανήσου  κα ι  έχουµε  κα ι  

καταθέσε ις  γύρω  στα  4 .500.000.   Εξετάσαµε  τη  δυνατότη τα  αν  µπορούµε  

να  πάρουµε  µετοχές ,  απαγορεύετα ι .    

 

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ  

ΑΡΙΘΜ .  ΑΠΟΦΑΣΗΣ :  184 /2013 

 

ΘΕΜΑ  10
ο
 

Έγκριση  Οικονοµικού  Απολογ ισµού  έτους  2012 και  προϋπολογισµού  

οικονοµικού  έτους  2013  της  εταιρείας  ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟ  ΦΥΤΩΡΕΙΟ  Α .Ε .  

 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

∆έκατο  θέµα ,  έγκριση  Οικονοµ ικού  Απολογισµού  έτους  2012 κα ι  

προϋπολογισµού  οικονοµ ικού  έτους  2013  της  ετα ιρε ίας  ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟ  

ΦΥΤΩΡΕΙΟ  Α .Ε .   
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 Κυρ ία  Φάκκα ,  σύντοµα .  

Κα  ΦΑΚΚΑ:  

Κυρ ία  Πρόεδρε ,  να  διαβάσω  για  τα  πρακτ ικά  τουλάχ ιστον  τα  πιο  ουσιώδη .   

Γ ια  το  σύντοµο  απολογισµό  του  προηγούµενου  έτους  µετά  από  τι ς  

συγχωνεύσεις  βέβαια  όπως  γνωρίζετε  το  ίδ ιο  καθεστώς  που  ίσχυε  κα ι  στον  

απολογισµό  του  2011,  αφορά  τη  συγχώνευση  της  ΝΟΜΑΡΧΙΑΚΟ  

ΦΥΤΩΡΕΙΟ  µαζί  µε  την  απορροφούµενη  ε τα ιρ ία  ΠΡΟΟ∆ΟΣ  Α .Ε .   

Πρώτον ,  παραγωγή  200.000  δασικών  κα ι  καλλωπιστ ικών  φυτωρίων  

µε  εγγενή  κα ι  ενγενή  πολλαπλασιασµό .  ∆εύτερον  δωρεάν  διάθεση  30 .000 

δενδρυλλίων  τραχε ίας  … κα ι  συµµετοχή  στ ις  δενδροφυτεύσε ις  για  το  2012 

από  την  Περιφέρε ια  Νοτίου  Αιγα ίου  σε  σχολε ία ,  συλλόγους  κα ι  φορε ίς  του  

νησιού  µας .  

Τρ ίτον ,  δωρεάν  διάθεση  75 .000  περίπου  καλλωπιστ ικών  κα ι  δασικών  

φυτών  γ ια  τον  καλλωπισµό  του  ∆ήµου  Ρόδου ,  νησιών  της  ενότητάς  µας ,  

συλλόγων ,  στρατοπέδων ,  σχολε ιών  κλπ .   Τέταρτον ,  ενηµέρωση -

εκπαίδευση  για  θέµατα  περιβάλλοντος  σε  δηµοτικά  σχολε ία  κα ι  πα ιδ ικούς  

σταθµούς  της  πόλης  µας  στα  πλαίσια  του  προγράµµατος  εκδροµών  των  

σχολε ίων .  

Πέµπτον ,  συµµετοχή  στη  συντήρηση  ζιζανιοκτονία ,  κλάδεµα  κα ι  

άρδευση  της  διαχωριστ ικής  νησίδας  … µε  διάθεση  ανθρώπινου  δυναµικού  

κα ι  αγορά  υλ ικών .  Έκτον ,  συµµετοχή  σε  περιβαλλοντ ικές  δράσεις  γ ια  το  

νησί  µας .  Έβδοµο ,  αρχικό  στάδιο  δηµιουργίας  τράπεζας  σπόρων  

παραδοσιακών  ε ιδών  που  τε ίνουν  να  εξαφανιστούν  στο  νησί  µας  αλλά  κα ι  

στον  ελλαδικό  χώρο .  

Ο  κύκλος  των  εργασιών  έκλε ισε  µε  σύνολο  εσόδων  124.547,74 

ευρώ… 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Αυτό  έχε ι  διανεµηθε ί .  

Κα  ΦΑΚΚΑ:  

Αυτό  ρώτησα ,  πρέπει  να  δ ιαβάσω  γ ια  τα  πρακτικά ;    

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

∆εν  πρέπει ,  νοµ ίζω  ότ ι  ε ίνα ι  πράγµατα  τα  οπο ία  ε ίνα ι  γνωστά  σε  όλους .  

Κα  ΦΑΚΚΑ:  

Όµως  πρέπει  να  σταθώ  επε ιδή  εγώ  ε ίµα ι  Πρόεδρος  από  το  2013 κα ι  

αναφέροµαι  σε  έναν  προγραµµατισµό  δράσεων .   Να  µην  αναφερθώ  κα ι  

στον  προγραµµατ ισµό  στον  οποίο  έχουµε  δουλέψει ;   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Εκεί  νοµ ίζω  ότι  µπορε ίτε  να  αναφερθε ίτε .  

Κα  ΦΑΚΚΑ:  

Λοιπόν ,  πολύ  συνοπτ ικά .   Στο  ΦΥΤΩΡΕΙΟ  η  παραγωγή  ε ίνα ι  250 .000 

κτηνοτροφικών ,  αρωµατ ικών  κα ι  µελισσοκοµ ικών  φυτών  για  τις  ανάγκες  

των  βοσκοτόπων  κα ι  των  µελισσοκόµων  του  νησιού  του  Νοτίου  Αιγα ίου .  
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Γ ια  την  προστασία  κα ι  βελτίωση  του  φυσικού  περιβάλλοντος ,  την  ανάπτυξη  

κτηνοτροφίας  κα ι  µελισσοκοµ ίας  στο  νότ ιο  Αιγα ίο .  

 ∆ηµιουργία  τράπεζας  παραδοσιακών  ποικιλ ιών  σπόρων  της  περιοχής  

Νοτ ίου  Αιγα ίου  για  την  προστασία  βιοποικ ιλότητας  κα ι  ανάδε ιξη  της  

φυσικής  κα ι  πολιτ ιστ ικής  κληρονοµ ιάς .  ∆ηµιουργία  αποδε ικτ ικών  

καλλιεργε ιών  αρωµατ ικών  φαρµακευτικών  φυτών  κα ι  νέων  ε ιδών  κα ι  

ποικ ιλ ιών  όπως  τροπικά ,  υποτροπικά  κα ι  υπετροφών ,  υποφαές  κλπ .   

Ποσό  για  εργατικό  προσωπικό  έχουµε  προβλέψει  75 .000,  ποσό  γ ια  

αναλώσιµα ,  φυτικό  υλικό  185 .000,  σύνολο  260.000.   Ένα  πολύ  σηµαντικό  

έργο  που  τρέχε ι  τώρα  µε  ευρωπα ϊκό  πρόγραµµα  ε ίνα ι  hybr id  pa rks,  σας  

διανέµουµε  κάποια  ανάλυση  του  προγραµµατ ισµού  για  τη  δηµιουργ ία  

συνεργε ιών  που  θα  συµβάλουν  στην  ανάπτυξη  πολιτ ικών  για  τη  βιώσιµη  

τοπική  κα ι  περ ιφερε ιακή  ανάπτυξη .  Στο  πλαίσιο  του  προγράµµατος  

Ευρωπαϊκής  εδαφικής  συνεργασίας  in te rac t ive  15.000 ευρώ .  

Και  δεύτερον ,  συµβάλουµε  στην  οργάνωση  κα ι  στο  σχεδ ιασµό  του  

συνεδρ ίου  που  θα  γ ίνε ι  στη  Ρόδο ,  η  ηµεροµηνία  που  αναγράφετα ι  19  έως  

23  Μαΐου  µετά  την  τελευτα ία  συνάντηση  που  έγινε  από  τους  συνεργάτες  

µας  στην  Αυστρία  έχε ι  αλλάξε ι  κα ι  την  µεταθέσανε  για  µετά  τ ις  εκλογές  

λόγω  του  ότι  έπεφτε  πάνω  στις  αυτοδ ιο ικητ ικές  εκλογές .   Και  αυτό  

ανέρχετα ι  στο  σύνολο  των  40 .000  ευρώ .   

Όλα  τα  ανωτέρω  µπορούν  να  εγκριθούν  όµως  κα ι  µε  την  έγκριση  της  

προγραµµατ ικής  σύµβασης  της  Περιφέρε ιας  Νοτίου  Αιγα ίου  γιατ ί  θέλω  να  

σας  θυµ ίσω  τώρα  ότ ι  δυο  χρόνια  τώρα  δεν  έχουµε  χρηµατοδοτηθε ί  από  

την  Περ ιφέρε ια  όπως  συνήθιζε  ούτε  το  2011 ούτε  το  2012  κα ι  περιµένουµε  

την  έγκρ ιση  ακόµα  της  προγραµµατ ικής  που  τρέχε ι .  

Θέλω  όµως  να  σας  αναφέρω  κα ι  κάτ ι  πολύ  σηµαντικό  για  τα  τρία  

ι ταλικά  θερµοκήπια  που  αναδε ίχθηκαν  µετά  από  τον  καθαρισµό  της  

περιοχής  κα ι  µε  την  προεδρε ία  βέβαια  κα ι  του  κυρίου  Χατζη ιωάννου ,  τα  

εντάξαµε  στο  l eader p lus  µε  190.000 µέσω  της  ΑΝ∆Ω  ώστε  να  

αποκατασταθούν  κα ι  να  κατασταθούν  επ ισκέψιµα  κα ι  έ τσι  να  βρεθούν  στην  

επ ικε ίµενη  ανάπτυξη  κα ι  του  βοτανικού  κήπου  αλλά  κα ι  σε  οικονοµ ική  

ανάπτυξη  της  ΦΥΤΩΡΕΙΟ  Α .Ε .     

Γ ιατί  το  ΦΥΤΩΡΕΙΟ  θα  εξελιχθε ί  σε  ένα  κήπο  µεσογε ιακής  χλωρίδας  

σύµφωνα  µε  τη  µελέ τη  κα ι  του  αε ίµνηστου  Μάργαρη  κα ι  µε  την  υποστήριξη  

της  µελέτης  της  κυρίας  Μαλούπα .   Όµως  στο  ΦΥΤΩΡΕΙΟ  έχουµε  κα ι  την  

ευθύνη  των  σφαγε ίων  που  χωρίς  την  υποστήριξή  µας  εάν  δεν  τα  

στηρίξουµε  κα ι  κλε ίσουν  θα  έχουµε  ένα  πολύ  σηµαντ ικό  πρόβληµα  για  την  

κτηνοτροφική  παραγωγή  στο  νησί  µας  κα ι  πραγµατ ικά  εξαρτώντα ι  οι  

κτηνοτρόφοι  πάρα  πολύ  από  τη  λε ιτουργία  των  σφαγε ίων .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κυρ ία  Φάκκα ,  νοµ ίζω  ότ ι  µας  καλύψατε .  Ερωτήσε ις  υπάρχουν ;   

Κος  ΚΟΥΚΑΣ :  
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Θυµάµαι  τη  διαφωνία  µου  πέρυσι ,  πρόπερσι  πότε  ε ίχαµε  κάνε ι  τη  

µετονοµασία  σε  ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟ  ΦΥΤΩΡΕΙΟ  γ ιατί  θεωρούσα  ότι  δεν  θα  

ε ίνα ι  Περιφερε ιακό  κα ι  ήθελα  να  σας  ρωτήσω  ποια  ήταν  η  δράση  στην  

περιφερε ιακή  ενότητα  Μυκόνου  του  φυτωρ ίου  του  Περιφερε ιακού .   

Κος  ΧΑΤΖΗΙΩΑΝΝΟΥ:  

Οµιλία  µακριά  από  το  µικρόφωνο .    

Κος  ΚΟΥΚΑΣ :  

Άρα  δεν  υπήρξε  κάπο ια  δράση  στ ις  Κυκλάδες  αυτούς  τους  µήνες .  

Κος  ΧΑΤΖΗΙΩΑΝΝΟΥ:  

Ναι ,  δεν  υπήρξε  µέχρι  τώρα  γ ιατί  ακόµα  δεν  οργανώθηκε .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Άλλη  ερώτηση ;   Κύριε  Περδικάρη .  

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Γ ια  να  καταλάβω ,  επε ιδή  η  χρήση  του  ’12  καταλήγε ι  σε  ζηµ ιά  συνολική  

142.000.   ∆ηλαδή  ε ισπράξε ις  λ ιγότερες  κατά  142.000  από  τα  έξοδα .  Η  

ερώτησή  µου  ε ίνα ι  πρακτ ικά  αυτό  πως  µεταφράζε τα ι ;   Χρωστάµε ,  εκε ί  που  

έχουµε  κάνε ι  έξοδα  χρωστάµε  ακόµα  να  πληρώσουµε ;   Πως  καλύπτετα ι  η  

υποχρέωση ;    

 Γ ιατί  εποµένως  τότε  δεν  εµφαν ίζε τα ι  αυτό  σαν  χρηµατοδότηση  

έκτακτη  έστω  ή  θα  καλυφθε ί ,  για τί  ούτε  κα ι  το  βλέπω  κάτ ι  τέ το ιο   µέσα  

στον  προγραµµατ ισµό  του  ’13 .   Πότε  προβλέπετα ι  να  γίνε ι  αυτό ;   

Παραµένουν  εποµένως  ζηµ ιές  σε  αναµονή  για  κάλυψη…  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κύρ ιε  Πόκκια .  

Κος  ΠΟΚΚΙΑΣ ;  

Έχουµε  δεσµευτε ί  να  κάνουµε  ένα  υποκατάστηµα  του  Φυτωρίου  στο  

φράγµα  της  Απολακιάς ,  τι  έχουµε  κάνε ι  για  αυτή  τη  διαδ ικασία ;   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Άλλη  ερώτηση ;   Απαντήστε  κυρία  Φάκκα .  

Κα  ΦΑΚΚΑ:  

Πρώτα  από  όλα  να  πω  γ ια  τ ις  Κυκλάδες ,  για  τ ις  δράσε ις .  Το  µόνο  που  

µπορούµε  κα ι  κάνουµε  αυτή  τη  στιγµή  ε ίνα ι  να  στέλνουµε  όσα  φυτά  

µπορούµε  κα ι  διαθέτουµε  προς  τις  Κυκλάδες  σε  όσους  µας  έχουν  ζητήσε ι .  

Και  ήδη  ε ίµαστε  σε  συνεργασία  κα ι  µε  την  Άνδρο  κα ι  µε  τη  Σαντορίνη .  

Υπάρχε ι  ένα  θέµα  βέβαια  µετακίνησης  κα ι  προσπαθούµε  να  το  καλύψουµε  

µέσω  των  δήµων  για τί  οι  δήµοι  θα  αναλάβουν  εκε ί  όλη  τη  διαδ ικασία  

δενδροφύτευσης .  

 Η  πρόταση  η  δική  µου  ε ίνα ι  ότ ι  εφόσον  µπορέσουµε  κα ι  

τακτοποιήσουµε  αυτό  το  ξεκ ίνηµα  του  βοτανικού  κήπου  για τί  λο ιπόν  να  

µην  δηµιουργηθε ί  κα ι  ένα  παράρτηµα  ανάλογου  φυτωρίου  κα ι  σε  ένα  χώρο  

που  θα  µας  υποδείξουν  οι  ίδ ιο ι  οι  συνάδελφοι  από  τ ις  Κυκλάδες  µε  την  

υποστήριξη  βέβαια  πάντα  του  µητρικού  φυτωρίου  του  πρώην  νοµαρχιακού .  
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Και  εµε ίς  αυτό  το  βρήκαµε  από  την  ι ταλοκρατ ία  κα ι  ευτυχώς  που  έφυγε  

από  τα  χέρια  του  Υπουργε ίου  κα ι  µπορέσαµε  σαν  Νοµαρχιακή  

Αυτοδιο ίκηση  κα ι  το  αναπτύξαµε  γ ιατί  θα  ήταν  κα ι  αυτό  χαµένο .  

Τώρα ,  γ ια  τα  οικονοµ ικά .  Πράγµατ ι  όπως  σας  ε ίπα  δυο  χρόνια  δεν  

έχουµε  επ ιχορηγηθε ί  από  συλλογ ική  σύµβαση  κα ι  δυστυχώς  περιµένουµε  

τώρα  την  προγραµµατική .  Υπήρχε  κα ι  υπάρχε ι  ένα  αποθεµατικό  ευτυχώς  

στο  οπο ίο  µπορε ί  να  µας  βγάλε ι  κα ι  τη  χρονιά  του  2013 το  οποίο  ήρθε  

µετά  τη  συγχώνευση  κα ι  της  ετα ιρίας  της  ΠΡΟΟ∆ΟΥ .   ∆εν  χρωστάµε ,  δεν  

έχουµε  καµ ία  οφε ιλή  προς  πουθενά  κα ι  έ τσι  συνεχίζουµε ,  βλέποντας  κα ι  

κάνοντας  σύµφωνα  µε  την  προγραµµατική .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Καλώς .  Κύρ ιε  Κόκκ ινε .  

Κος  ΚΟΚΚΙΝΟΣ :  

Είχα  πε ι  κα ι  όταν  ήµουν  στο  ∆ιο ικητ ικό  Συµβούλιο  του  ΦΥΤΩΡΕΙΟΥ  ότ ι  θα  

πρέπε ι  να  υπάρχουν  περισσότερες  δράσεις  κα ι  προς  την  πλευρά  των  

Κυκλάδων  πέρα  από  τις  δράσε ις  της  ∆ωδεκανήσου .   Από  εκε ί  κα ι  πέρα  

από  ότ ι  ξέρω  ε ίνα ι  οµόφωνα  ο  προϋπολογ ισµός  ψηφισµένος  στο  ∆ιο ικητικό  

Συµβούλιο  δεν  υπήρχε  διαφωνία  εµε ίς  θα  το  ψηφίσουµε .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Άρα  υπερψηφίζε τε .  

Κα  ΦΑΚΚΑ:  

Όσο  γ ια  το  φράγµα  ε ίµαστε  σε  εξέλ ιξη  κα ι  θα  ήθελα ,  κύριε  Πόκκια ,  ε ίνα ι  

έλλε ιµµα  δικό  µου  πρέπε ι  να  συναντηθούµε ,  ε ίνα ι  κάτ ι  που  το  έχω  

αµελήσε ι  κα ι  εγώ  ε ίνα ι  αλήθε ια  σχετ ικά  µε  το  φράγµα .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κύρ ιε  Περδικάρη .  

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Εµε ίς  λέµε  ότ ι  υπό  άλλες  προϋποθέσε ις  κα ι  υπό  άλλες  συνθήκες  εννοώ  

πολ ιτικών  επ ιλογών ,  κατεύθυνσης  όσον  αφορά  την  ανάπτυξη  κλπ .  θα  

µπορούσε  να  αποτελούσε  ένα  εργαλε ίο  που  να  βοηθήσει  σε  τοπικό  

επ ίπεδο  στην  ανάπτυξη  κύρια  του  πρωτογενούς  τοµέα  µας  ενδ ιαφέρε ι  

εµάς ,  την  παραγωγή  την  ίδ ια .  Φυτική  ή  ζωική  κλπ .   Όχι  τόσο  σαν  

τουριστική  λε ι τουργία  κυρίως  εκτός  των  άλλων  κα ι  αυτή  ε ίτε  µόνο  γ ια  

εξωραϊστ ική  φυτά ,  καλλωπιστικά ,  γ ια  τους  δήµους ,  τα  παρτέρ ια  κλπ .   Και  

αυτές  ε ίνα ι  λε ιτουργίες  που  χρε ιάζοντα ι  φυσικά  αλλά  το  κύρ ιο  ε ίνα ι  η  

παραγωγή .  Θα  µπορούσε  λο ιπόν  να  αποτελούσε .    

 Όµως  δεν  υπάρχε ι  τέ το ια  κατεύθυνση  υπό  τ ις  σηµερινές  πολιτ ικές  

κατευθύνσεις  κα ι  κρατούσα  πολιτ ική .   Και  το  γεγονός  ότι  ε ίνα ι  ανώνυµη  

ε τα ιρία  βέβαια  θα  µπορούσε  πάλι  κατ΄  εξα ίρεση  σαν  αξιοποίηση  κάποιων  

τοπικών  ε ιδ ικών  πόρων  θα  µπορούσε  να  λε ι τουργούσε  κατ΄  εξα ίρεση  σε  

σχέση  µε  τη  δική  µας  άποψη  υπό  τέ το ια  µορφή  γ ια  διάφορους  λόγους  
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λε ιτουργ ικούς  κλπ . ,  όµως  το  βασικό  ε ίνα ι  εάν  έχε ις  κατεύθυνση  πολ ιτική  

πράγµατι  ουσιαστ ικής  ανάπτυξης  του  ιδ ιωτ ικού  τοµέα .  

Προϋπόθεση  αποτελε ί  ότ ι  η  βασική  έρευνα ,  ανάπτυξη  της  

τεχνολογίας  κα ι  της  επιστήµης  στον  τοµέα  αυτό  ε ίνα ι  υπόθεση  της  

κεντρικής  εξουσίας  γεωπον ικών  σχολών ,  κτηνιατρικών  κλπ .  όµως  παρόλα  

αυτά  σε  τοπικό  επ ίπεδο  θα  µπορούσε  να  βοηθήσε ι  ε ίπαµε .  Τέτο ια  

κατεύθυνση  δυστυχώς  δεν  υπάρχε ι .  

Ακόµα  κα ι  µε  τα  δικά  σας  κρ ιτήρ ια  που  θεωρε ίτα ι  ότι  πρέπει  να  

υπάρχουν  κα ι  περιφερε ιακές  κα ι  δηµοτ ικές  επ ιχε ιρήσε ις  οι  οπο ίες  όµως  

λε ιτουργούν  σε  αρκετό  βαθµό  αυτονοµηµένες  από  το  Περιφερε ιακό  

Συµβούλιο  από  τον  ουσιαστ ικό  κα ι  διαρκή  έλεγχο  πραγµατ ικό  κα ι  µε  

ιδ ιωτ ικοο ικονοµ ικά  κριτήρια  ως  προς  τη  λε ιτουργ ία  κα ι  την  

αποτελεσµατ ικό τητά  τους  ακόµα  κα ι  µε  αυτά  τα  κρ ιτήρ ια  διαπιστώνουµε  ότ ι  

έχουµε  έλλε ιµµα ,  έχουµε  ζηµ ιά  142.000  µε ίον  το  αποτέλεσµα  των  εσόδων  

από  τα  έξοδα .  

Και  διαβάζοντάς  το  σαν  κλε ίσιµο  του  πρώτου  µέρους  του  

απολογισµού  του  2012,  σαν  ευχολόγ ιο  τελικά  «η  χρήση  που  έκλε ισε  ήταν  

γ ια  την  ετα ιρία  µας  µ ια  δύσκολη  χρον ιά  σε  όλους  τους  τοµε ίς  –κα ι  φυτώριο  

κα ι  σφαγε ία  δηλαδή -  λόγω  του  µε ιωµένου  προσωπικού  κα ι  της  µη  

χρηµατοδότησης  από  την  Περιφέρε ια .   Οι  προοπτ ικές  θα  ε ίνα ι  καλύτερες     

–εδώ  ε ίνα ι  το  ευχολόγ ιο  ε ιδ ικά -  για  το  ’13  εάν  η  Περιφέρε ια  εν ισχύσε ι  

οικονοµ ικά  την  ετα ιρία  µας».  

∆ηλαδή  θα  έρχετα ι  η  Περ ιφέρε ια  να  εν ισχύε ι  µόνο  εκ  των  υστέρων  

γ ια  να  καλύπτε ι  ζηµ ιές ,  δεν  υπάρχε ι  συνολική  πολ ιτι κή  προς  αναπτυξ ιακή  

κατεύθυνση  πράγµατι  που  να  εξυπηρετήσε ι  τις  λα ϊκές  ανάγκες  στον  

πρωτογενή  παραγωγικό  τοµέα .  Αυτό  προκύπτε ι  ξεκάθαρα .  

Και  βέβαια  µε  βάση  τέ το ια  αντ ιµετώπιση  κα ι  τέ το ια  λογική  στην  

ουσία  δεν  θα  έχουµε  διαφορετικό  αποτέλεσµα  καλύτερο  µε  τον  

προγραµµατ ισµό  του  2013 γ ιατί  στην  ίδ ια  κατεύθυνση  κα ι  στον  ί δ ιο  

προσανατολισµό  ε ίνα ι  κα ι  ο  προγραµµατισµός .  Και  να  πω  κα ι  µια  

δευτερεύουσα  παρατήρηση  που  δεν  ε ίνα ι  καθόλου  δευτερεύουσας  

σηµασίας ,  ε ίµαστε  µέσα  του  Οκτωβρίου  ακριβώς .  Τελε ίωσε  το  ’13  κα ι  

συζητάµε  τώρα  για  προϋπολογισµό  του  ’13 .   Μένω  εκε ί  άνευ  σχολίου ,  ο  

καθένας  νοήµων  άνθρωπος… 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Καταψηφίζε τε  λο ιπόν .  

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Και  το  τελευτα ίο  το  διαδ ικαστ ικό  κα ι  το  λε ιτουργ ικό  µέρος ,  θα  τα  πούµε  κα ι  

στο  επόµενο  θέµα  γ ια  την  ενεργε ιακή ,  για  το  πώς  ερχόµαστε ,  πο ιο ι  

απαλλάσσουν  τα  διο ικητ ικά  συµβούλια  από  οποιεσδήποτε  ευθύνες  µε  βάση  

του  νόµου  κλπ .  



ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ  ΝΟΤΙΟΥ  ΑΙΓΑΙΟΥ 

14
η
 ΣΥΝΕ∆Ρ ΙΑΣΗ  ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  ΤΗΣ  19

η ς
 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ  2013 

106 

 Ναι ,  εγώ  να  δεχθώ  ότ ι  οι  δαπάνες  κα ι  τα  έσοδα  ε ίνα ι  έτσι  όπως  

παρουσιάζοντα ι  λογιστ ικά ,  δεν  µπαίνω  σε  ζήτηµα  πο ινικών  ευθυνών ,  

διαχε ιρ ιστικών  κλπ .   Όµως  πολ ιτ ικές  ευθύνες  δεν  υπάρχουν  κα ι  από  το  

∆ιο ικητ ικό  Συµβούλιο ;   Μου  θυµίζε ι  αυτό  που  λέµε  Γιάννης  κερνά  κα ι  

Γ ιάννης  πίνε ι ,  ο ι  ίδ ιο ι  να  ερχόµαστε  να  απαλλάσσουµε  τους  εαυτούς  µας .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ωραία ,  καταψηφίζετε ;   Καταψηφίζετε .  Να  µπει  σε  ψηφοφορία .  Κατά  ψηφίζε ι  

η  κυρία  Καφαντάρη ,  ο  κος  Περδικάρης ,  ο  κος  Κουκάς .  Άλλος ;   Εγκρίνετα ι  

κατά  πλε ιοψηφία .   

 

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

ΑΡΙΘΜ .  ΑΠΟΦΑΣΗΣ :  185 /2013 

 

ΘΕΜΑ  11
ο
 

Έγκριση  Οικονοµικού  Απολογ ισµού  έτους  2012 και  προϋπολογισµού  

οικονοµικού  έτους  2013 της  ΑΝΑΠΤΥΞΙΑΚΗΣ  ΕΤΑΙΡΕΙΑΣ  ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΣ  

ΝΟΤΙΟΥ  ΑΙΓΑΙΟΥ  – ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ  Α .Ε .  Ν .  ΑΙΓΑΙΟΥ  

 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Έγκριση  Οικονοµ ικού  Απολογισµού  έτους  2012 κα ι  προϋπολογισµού  

οικονοµ ικού  έ τους  2013 της  ΑΝΑΠΤΥΞΙΑΚΗΣ  ΕΤΑΙΡΕΙΑΣ  ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΣ  

ΝΟΤΙΟΥ  ΑΙΓΑΙΟΥ  –  ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ  Α .Ε .  

 Κυρ ία  Παπατσή ,  θα  το  ε ισηγηθε ί τε  εσε ίς .  

Κα  ΠΑΠΑΤΣΗ:  

Κυρ ία  Πρόεδρε ,  κύριο ι  συνάδελφοι ,  ε ισηγούµαι  την  έγκριση  του  

οικονοµ ικού  απολογισµού  του  έτους  2012 κα ι  του  προϋπολογισµού  του  

οικονοµ ικού  έ τους  2013 της  Αναπτυξ ιακής  Εταιρίας  Περιφέρε ιας  Νοτ ίου  

Αιγα ίου  ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ  Α .Ε .  Νοτ ίου  Αιγα ίου .  

 Σας  έχουν  σταλε ί  ο  ο ικονοµ ικός  απολογισµός  της  χρήσης  του  2012,  

ο  ισολογισµός  στ ις  31 /12/2012,  το  προσάρτηµα  του  ισολογισµού ,  το  

πρακτικό  του  ∆ιο ικητικού  Συµβουλ ίου  –  έγκριση  ισολογισµού ,  το  πρακτικό  

της  γενικής  συνέλευσης  κα ι  ο  προϋπολογισµός  του  2013.   

Ο  απολογ ισµός  των  δράσεων  του  έτους  2012 έχε ι  γίνε ι  σε  

προηγούµενο  Περιφερε ιακό  Συµβούλιο .  Εν  τάχη  να  πούµε  ότ ι  κατά  το  2012 

οι  δράσεις  ήταν  ωρίµανση  κα ι  παρακολούθηση  έργων  ενταγµένων  στο  

ΕΣΠΑ  µε  φορέα  υλοποίησης  την  Περιφέρε ια  Νοτίου  Αιγα ίου .  Υποβολή  

ευρωπα ϊκών  προγραµµάτων  εδαφικής  συνεργασίας  γ ια  την  Περιφέρε ια  

Νοτ ίου  Αιγα ίου .  

Υποβολή  προτάσεων  στα  πλαίσια  του  προγράµµατος  διασυνοριακής  

συνεργασίας  Ελλάδα -Κύπρος .  Υποβολή  προτάσεων  στα  πλα ίσια  του  

στρατηγικού  προγράµµατος  διασυνοριακής  συνεργασίας  Ελλάδα -Κύπρος .  

Υποβολή  προτάσεων  ως  Αναπτυξ ιακή  Εταιρία  της  Περιφέρε ιας  Νοτίου  
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Αιγα ίου .  Ολοκλήρωση  υλοπο ίησης  ευρωπαϊκών  πρωτοβουλιών  κα ι  

υλοποίηση  δράσεων  ενηµέρωσης  κα ι  ευα ισθητοπο ίησης .  

Τα  στο ιχε ία  τα  οικονοµ ικά  όλα  τα  έχε τε .  Εάν  θέλε τε  κάτ ι .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ευχαριστώ  πολύ .  Ερωτήσεις .   Ο  κος  Περδικάρης .  

Κος  ΚΟΚΚΙΝΟΣ :  

Συγνώµη ,  εµε ίς  το  ψηφίζουµε  τη  στ ιγµή  που  ε ίνα ι  µέσα  κα ι  δράσε ις  που  

αφορούν  κα ι  ευρωπαϊκά  προγράµµατα  στα  οποία  ε ίµαστε  υπέρ .   

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Καταρχήν  να  µου  εξηγήσετε  για  να  καταλάβω  κάποιους  όρους  που  έχε ι  κα ι  

αγγλικά  µέσα ,  αµο ιβές  τρίτων  t ransi t  κα ι  από  κάτω  sco re .   Τι  ε ίνα ι  αυτά ;  

Κα  ΠΑΠΑΤΣΗ:  

Αφορούν  συγκεκριµένα  ευρωπαϊκά  προγράµµατα  το  score  κα ι  το  t ransi t .  

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Οπότε  παρόµοια  ε ίνα ι  κα ι  για  τα  ταξ ίδ ια  εσωτερικού  άνευ  Φ .Π .Α .  που  λέε ι  

παρακάτω  στα  έξοδα  κλπ .    

Τώρα ,  στη  δεύτερη  σελίδα  του  πίνακα  των  εξόδων .  Έξοδα  διάφορων  

τρίτων  άνευ  Φ .Π .Α .  κα ι  έξοδα  διάφορων  τρίτων  µε  Φ .Π .Α .  16%.   Τι  ε ίνα ι  

αυτά ,  οι  διάφοροι  τρίτο ι ;   Και  επ ίσης ,  στην  πρώτη  σελίδα  αµοιβές  κα ι  

έξοδα  λο ιπών  ελεύθερων  επαγγελµατ ιών  σε  τρε ις  σε ιρές ,  περί  τ ίνος  

πρόκε ιτα ι ;   Ο  τ ίτλος  δεν  µου  λέε ι  τίποτα .  

Κα  ΠΑΠΑΤΣΗ:  

Λοιπόν ,  οι  τακτ ικές  αποδοχές  έµµ ισθου  προσωπικού  37 .865,40 ευρώ  

αφορούν  δυο  άτοµα .   Οι  αµοιβές  κα ι  έξοδα  λο ιπών  ελευθέρων  

επαγγελµατ ιών  score  αφορούν  κα ι  εδώ  δυο  άτοµα  που  απασχολούντα ι  γ ια  

το  συγκεκριµένο  ευρωπαϊκό  πρόγραµµα .   

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Είνα ι  αυτό  που  λέµε  µε  καθεστώς  µπλοκάκι  αντ ί  να  ε ίνα ι  υπάλληλος ;    

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κυρ ία  Παπατσή ,  µήπως  πρέπε ι  να  αναβληθε ί  το  θέµα  για  να  ε ίνα ι  η  κυρία  

Φτακλάκη  εδώ  για  να  δώσε ι  απαραίτη τες  διευκριν ίσε ις  ή  το  γνωρίζε τε ;   

Κα  ΠΑΠΑΤΣΗ:  

Θεωρώ  ότι  ε ίνα ι  τυπικό  το  θέµα .  

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Και  οι  δ ιάφοροι  τρίτο ι ;  

Κα  ΠΑΠΑΤΣΗ:  

Είνα ι  ετα ιρία  για  το  λογ ιστικό  κα ι  διαχε ιριστ ικό  έλεγχο  κα ι  τήρηση  των  

λογιστ ικών  βιβλ ίων .  

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Ναι .  Και  η  τελευτα ία  µου  ερώτηση ,  στον  τελευτα ίο  υποπίνακα  εξόδων  

έκτακτα  κα ι  ανόργανα  που  λέε ι  εδώ ,  προσαυξήσεις  ε ισφορών  
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ασφαλ ιστικών  ταµε ίων  προφανώς  λόγω  καθυστερήσεων  κλπ .   Γιατ ί  οι  

καθυστερήσε ις ;  

Κα  ΠΑΠΑΤΣΗ:  

Κοιτάξ τε ,  µπορεί  να  µην  ε ίνα ι  καθυστερήσε ις .  Μπορεί  µετά  από  κάποιο  

έλεγχο  να  έχουν  προκύψε ι  κάποιες  διαφορές .   Αυτά  συµβαίνουν  στα  

περισσότερα  λογιστήρια .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Άλλη  ερώτηση ;   Τοποθέτηση ;   Για  την  παράταξη  του  κ .  Κόκκινου  εντάξε ι  

ε ίστε .    

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Να  τοποθετηθούµε  επ ί  της  ουσίας  κα ι  σύντοµα  καθόλου  καθυστερηµένα .  

Ξεκινώ  από  το  κύριο  που  ε ίνα ι  για  εµάς  κα ι  το  αναφέρουµε  κάθε  φορά  που  

έχε ι  να  κάνε ι  µε  αυτή  την  Α .Ε .  ότι  ε ίµαστε  κάθετα  αντίθετο ι  

επαναλαµβάνουµε  για  την  ύπαρξη ,  για  τον  χαρακτήρα  κα ι  τη  φυσιογνωµία  

αυτής  της  Α .Ε .    

Ουσιαστ ικά  προσφέρε ι  έργο  που  µπορούσε  κάλλ ιστα  κα ι  θα  έπρεπε  

να  καλύπτετα ι  από  ένα  τµήµα  υπηρεσιακό ,  µπορεί  να  ήταν  δ ιο ικητ ική  δοµή  

κλπ .  υπό  ποια  µορφή  να  ασχολούντα ι  µε  τα  θέµατα  που  έχε ι  σήµερα  αυτό  

το  ενεργε ιακό  γραφείο  µε  υπαλληλική  σχέση  κανονικά .  Μόνιµο ι  υπάλληλο ι  

κα ι  όχι  µε  µορφή  ετα ιρία  Α .Ε .   Με  τα  ευρωπαϊκά  προγράµµατα  ενηµέρωση ;   

Με  τα  όποια  τέλος  πάντων  ασχολε ίτα ι  εδώ .  Παροχή  βοήθε ιας  προς  τους  

δήµους  των  νησιών  που  δεν  έχουν  τέ το ι ες  δυνατό τητες  γ ια  ενηµέρωση  να  

τους  µεταφέρε ι  κλπ .   Μπορούν  κα ι  θα  πρέπε ι ,  το  κύριο  για  εµάς  ε ίνα ι  αυτό  

το  πρέπει ,  να  γίνοντα ι  από  υπηρεσ ίες  κα ι  από  µόν ιµο  υπαλληλικό  

προσωπικό  της  Περ ιφέρε ιας  κα ι  όχι  σε  τέτο ια  µορφή .   Το  ένα  ε ίνα ι  αυτό .  

Το  δεύτερο  επ ί  του  συγκεκριµένου  απολογισµού  κύρια ,  επ ί  της  

ουσίας  του  απολογισµού  που  καταλήγε ι  να  έχουµε  ζηµ ιές ,  σύνολο  εσόδων  

που  προέρχοντα ι  ουσιαστικά  µέσω  προγραµµατ ικής  σύµβασης  από  τη  

χρηµατοδότηση  της  Περιφέρε ιας  κα ι  της  ΑΕΙΦΟΡΙΚΗΣ  Α .Ε . ,  που  ξεχάστηκα  

να  ρωτήσω  δεν  θυµάµαι  ακριβώς  αυτή  η  ΑΕΙΦΟΡΙΚΗ  Α .Ε .  ποια  ε ίνα ι  κα ι  τ ι  

ρόλο  παίζε ι .   Συνολ ικά  έσοδα  65 .000 . 

Και  µε  αυτά  τα  έσοδα  έχουµε  αντ ίστο ιχα  έξοδα  σύνολο  311.000 επ ί  

της  πραγµατικής  λε ιτουργίας  µε  τελικό  αποτέλεσµα  µείον  246.000.   Συν  τα  

υπόλοιπα  που  δεν  καταλαβαίνω  κα ι  λογιστ ικά  την  έννο ια  έκτακτα  κα ι  

ανόργανα  έξοδα  άλλα  140.000 ζηµ ιά ,  σύνολο  385.000 ζηµ ιά ,  περισσότερα  

έξοδα .  

Εµε ίς  επαναλαµβάνω  λέµε  ότ ι  θα  έπρεπε  να  γίνοντα ι  όλες  αυτές  οι  

εργασίες  κα ι  οι  αρµοδιό τητες  από  τ ις  δηµόσιες  υπηρεσίες  κα ι  σε  τέτο ια  

περίπτωση  όπου  χρε ιαζό ταν  δεν  θα  το  βλέπαµε  µε  το  λογ ιστ ικό  κοµµάτ ι  

εάν  η  δραστηριότητα  αυτή  απαιτε ί  να  χρηµατοδοτήσε ις  κα ι  υλικών  που  

χρε ιάζετα ι  κα ι  υποδοµών  αλλά  κα ι  από  το  κύριο  που  ε ίνα ι  οι  αµοιβές  του  
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προσωπικού ,  όµως  θα  έπρεπε  να  λε ιτουργούσε  προς  αυτή  την  

κατεύθυνση .  

Ένα  τελευτα ίο  ως  προς  τη  φυσιογνωµία ,  τη  λε ιτουργ ία  που  

αναφέρθηκα  κα ι  πριν  αυτής  της  ανώνυµης  ετα ιρίας .  Την  ε ικόνα  επε ιδή  

µέσα  από  τα  συνηµµένα  στο ιχε ία  που  έχουµε  εδώ  έχουµε  κα ι  τα  πρακτικά  

γ ια  την  περιγραφή  γ ια  παράδειγµα  της  γενικής  συνέλευσης  των  µετόχων .  

Γ ια  να  έχουµε  µια  ε ικόνα  πραγµατικά  επειδή  ο  όρος  γενική  συνέλευση  µας  

παραπέµπει  σε  άλλη  ε ικόνα .  

Είνα ι  4  οι  µέτοχο ι ,  Περιφέρε ια ,  ∆ήµος  Ρόδου ,  ∆ήµος  Κω ,  ∆ήµος  

Νισύρου .  Στη  γενική  συνέλευση  παρόντες  δύο  άτοµα  η  εκπρόσωπος  της  

Περιφέρε ιας  η  κυρία  Φτακλάκη ,  ο  Παλαιολόγου  ο  Μιχάλης  εκπρόσωπος  του  

∆ήµου  της  Ρόδου  κα ι  ο  ∆ήµος  της  Κω  µε  εξουσ ιοδότηση  του  εκπροσώπου  

αντιπροσωπεύετα ι  από  τον  έναν  εκ  των  δύο  παρόντων  τον  Παλαιολόγο  το  

Μιχάλη  κα ι  ο  ∆ήµος  Νισύρου  κατ΄  εξουσιοδότηση  του  δηµάρχου  από  την  

κυρία  Φτακλάκη .  

Έχουµε ,  λο ιπόν ,  διµελή  γενική  συνέλευση ,  τη  συγκροτούµε ,  

αναλαµβάνε ι  η  κυρία  Πρόεδρος  η  κυρία  Φτακλάκη  το  ρόλο  του  Προέδρου  

της  συνέλευσης ,  του  γραµµατέα  ο  κύριος  -κα ι  αναφέροντα ι  όλα  αυτά  µέσα  

απλά  φέρνω  εδώ  την  ε ικόνα  της  υποτ ιθέµενης  συνέλευσης-  Παλα ιολόγου  

κα ι  απευθύνοντα ι  κα ι  ενηµερώνουν  υποτ ίθε τα ι  τα  υπόλοιπα  µέλη ,  το  

υπόλοιπο  σώµα  της  γεν ικής  συνέλευσης  για  την  όλη  δραστηριότητα  κα ι  στο  

τέλος-τέλος  κα ι  εδώ  παίρνετα ι  απόφαση  από  τους  δύο  σαν  εκπρόσωποι  

όλων  των  µετόχων  ότ ι  απαλλάσσουν ,  όλα  καλώς  έγ ιναν  κα ι  µε  αποτέλεσµα  

αυτές  τι ς  ζηµ ι ές  δεν  υπάρχουν  καθόλου  ευθύνες  έστω  σε  πολιτ ικό  επίπεδο  

του  ∆ιο ικητικού  Συµβουλίου .  

Αυτά  περιγραφικά  κα ι  τ ίποτε  άλλο  σχόλιο .  Τα  σχόλια  δικά  σας ,  

καταψηφίζουµε  σαφέστατα .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Άλλος  θέλε ι  να  πει  κάτι ;   Όχι .   Κατά  ο  κος  Περδικάρης  κα ι  η  κυρία  

Καφαντάρη ,  κανε ίς  άλλος ;   Εγκρ ίνετα ι  κατά  πλε ιοψηφία .  

 

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

ΑΡΙΘΜ .  ΑΠΟΦΑΣΗΣ :  186 /2013 

 

ΘΕΜΑ  12
ο
 

Έκδοση  άδειας  εκµετάλλευσης  λατοµείου  σχιστολιθικών  πλακών  

έκτασης  20 .218 τ .µ .  στη  θέση  «Μεροβίγλι» του  ∆ήµου  Κύθνου  της  

εταιρε ίας  Αφοί  Κυριακού  Ο .Ε .  

& 

 

ΘΕΜΑ  2
ο
 Ε .Η .∆ .  
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Ολοκλήρωση  διαδικασίας  για  την   έκδοση  άδειας  εκµετάλλευσης  

λατοµείου  αδρανών  υλικών ,  του  ∆ηµήτριου  Β .  Πέτσα ,  σε  χώρο  

έκτασης  40050 m2 ,  στη  θέση  Μπερδεµένα  του  ∆ήµου  Άνδρου  στην  

Άνδρο  του  Νοµού  Κυκλάδων  

 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Πάµε  στο  επόµενο  θέµα ,  έκδοση  άδε ιας  εκµετάλλευσης  λατοµε ίου  

σχ ιστολιθ ικών  πλακών  έκτασης  20 .218 τ .µ .  στη  θέση  «Μεροβίγλι» του  

∆ήµου  Κύθνου  της  ε τα ιρε ίας  Αφοί  Κυριακού  Ο .Ε .  

 Μαζί  µε  την  έκδοση  άδε ιας  εκµετάλλευσης  λατοµε ίου  αδρανών  

υλικών ,  στην  επωνυµία  του  ∆ηµήτρ ιου  Β .  Πέτσα ,  σε  χώρο  έκτασης  40 .050 

m2 ,  στη  θέση  Μπερδεµένα  του  ∆ήµου  Άνδρου .  

 Κύρ ιε  Πουσσαίο .   

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Τίθετα ι  διαδ ικαστικά  σαν  ενια ίο  θέµα ;  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ναι ,  για  να  γλι τώσουµε  χρόνο  γ ιατ ί  έχε ι  τα  ίδ ια  γραφε ιοκρατ ικά .  

Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  

Ευχαριστώ ,  κυρ ία  Πρόεδρε .  Και  ευχαριστώ  γ ια  την  αποδοχή  της  πρότασης  

γ ιατί  πρόκε ιτα ι  για  δυο  επιχε ιρήσε ις  οι  οποίες  πέραν  των  άλλων  έχουν  

όπως  καταλαβα ίνουµε  κα ι  την  απασχόληση  ενός  σηµαντ ικού  αριθµού  

προσωπικού  που  δεν  µπορούν  αυτή  τη  στ ιγµή  ιδ ια ίτερα  αυτή  την  περίοδο  

να  περιµένουν  τη  συνεδρίαση  του  επόµενου  Συµβουλίου .    

 Γ ια  αυτό  θα  ήθελα  να  παρακαλέσω  το  Σώµα ,  έχουν  τεθε ί  υπόψη  ως  

η  ε ισήγηση  που  αφορά  το  ∆ήµο  της  Κύθνου  κα ι  µε  τη  σύµφωνη  γνώµη  του  

∆ήµου  της  Κύθνου  επειδή  ρωτήθηκα  πριν  από  τον  κ .  Κόκκινο .   Φυσικά  

υπάρχε ι  κα ι  η  άποψη  η  αντ ίστο ιχη  για  την  Άνδρο  για  τα  αδρανή  υλικά .  

Καλύπτουν  οπωσδήποτε  ανάγκες  οι  οπο ίες  σήµερα  δεν  λε ιτουργούν  

αντίστο ιχες  µονάδες  κα ι  τα  υλ ικά  αυτά  ε ισάγοντα ι .  Θα  ήθελα  λο ιπόν  το  

Σώµα  να  εγκρίνε ι  αυτές  τ ις  δύο  αδε ιοδοτήσε ις  για  την  εκµετάλλευση  

λατοµε ίου  σχ ιστολ ιθ ικών  πλακών  στο  Μεροβίγλι  της  Κύθνου  κα ι  αντ ίστο ιχα  

γ ια  την  Άνδρο  την  εκµε τάλλευση  λατοµε ίου  αδρανών  υλ ικών .   

Έχουν  βέβαια  ληφθεί  υπόψη  µετά  µάλιστα  από  µεγάλη  διαδ ικασία  

κα ι  µεγάλο  χρόνο  που  απαιτε ίτα ι  γ ια  τις  σχετ ικές  αδειοδοτήσε ις  σύµφωνα  

µε  όσα  έχε ι  καταθέσε ι  κα ι  η  υπηρεσία  η  οποία  ε ισηγε ίτα ι  θετικά .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ερωτήσεις ;   Όχι .   Κυρία  Καφαντάρη ,  ερώτηση ;  

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Θα  ήθελα  να  ρωτήσω  κα ι  στη  µια  περίπτωση  κα ι  στην  άλλη  γιατί  δεν  

θεωρούµε  ότι  κα ι  στην  περ ίπτωση  που  πέρασε  από  το  ∆ηµοτ ικό  

Συµβούλιο  ο  ∆ήµος  µπορε ί  να  εκφράζε ι  τα  συµφέροντα  ή  τα  θέλω  των  



ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ  ΝΟΤΙΟΥ  ΑΙΓΑΙΟΥ 

14
η
 ΣΥΝΕ∆Ρ ΙΑΣΗ  ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  ΤΗΣ  19

η ς
 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ  2013 

111 

κατο ίκων ,  στην  άλλη  περίπτωση  δεν  έχε ι  περάσε ι  καν  από  ∆ηµοτ ικό  

Συµβούλιο  µπορεί  να  µην  έχε ι  ενηµερωθε ί  καν  ο  κόσµος  στο  νησί .  

Έχουµε  κάποια  στο ιχε ία  από  τους  κατο ίκους  το  τ ι  λένε  οι  κάτο ικο ι ,  

θέλουν ,  δεν  θέλουν ,  τους  δηµιουργε ί  πρόβληµα ;  

Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  

Παρακαλάνε .  Αλλά  ε ίνα ι  κα ι  ο  σύµβουλος  ο  συνάδελφος  ο  κύρ ιος  Ίσσαρης  

ο  Κώστας  ο  οποίος  έχε ι  άποψη  αλλά  µε  έχε ι  πάρε ι  κα ι  ο  ∆ήµαρχος  

τηλέφωνο  κα ι  µου  έχε ι  ζητήσε ι  να  το  περάσουµε  σήµερα  εκτός  ηµερήσιας  

διάταξης  διό τι  πραγµατικά  το  έχουν  απόλυτη  ανάγκη .  

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Έχουµε  από  φορείς  στα  νησιά  κάποιο  αίτηµα ,  κάποια  γνώµη ;  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Στο  προεδρε ίο  δεν  έχε ι  έρθε ι  κάτ ι .  

Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  

Όπως  ε ίπα  όλες  οι  γνωµοδοτήσε ις  κα ι  οι  απαιτούµενες  αδειοδοτήσε ις  από  

τη  Νεοτέρων ,  των  Κλασικών ,  των  Βυζαντινών ,  τη  πολεοδοµική  άδεια ,  τη  

νοµ ική  υπηρεσία  την  οποία  έχουµε  κα ι  στα  χέρια  µας ,  όλες  αυτές  οι  

αδειοδοτήσε ις  έχουν  κατατεθε ί  στην  αρµόδ ια  υπηρεσία  της  Περιφέρε ιας  η  

οποία  ε ισηγε ίτα ι  θετ ικά .  

Τώρα  από  εκε ί  κα ι  πέρα  καθολ ική  απαίτηση  κα ι  του  κόσµου  της  

Άνδρου ,  του  συναδέλφου  µας  του  κ .  Ίσσαρη  αλλά  κα ι  του  δηµάρχου  ήταν  

να  συζητηθε ί  σήµερα  προκε ιµένου  να  κερδηθε ί  κα ι  αυτός  ο  χρόνος  που  θα  

µεσολαβούσε  µέχρι  το  επόµενο  Περιφερε ιακό  Συµβούλιο .  

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Από  την  Κύθνο  έχουµε  ε ικόνα ;  

Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  

Από  την  Κύθνο  βεβαίως  έχουµε  την  απόφαση ,  εδώ  φαίνε τα ι  µέσα ,  την  

απόφαση  του  ∆ηµοτικού  Συµβουλίου  την  4678/27.8 .2013 θετ ική  

γνωµοδότηση  του  ∆ήµου  Κύθνου .  

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Είνα ι  οµόφωνες  αυτές  οι  αποφάσε ις  στα  δηµοτ ικά ;  

Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  

Κοιτάξ τε ,  για  να  την  αναφέρουν  εδώ  σηµαίνε ι  ότ ι  έχε ι  ακολουθηθε ί  κα ι  η  

διαδ ικασία  έγκρισης  αυτής  της  απόφασης .   Είνα ι  από  τον  Αύγουστο .   Ως  

προς  τη  νοµ ιµότητα  από  την  Αποκεντρωµένη .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κύρ ιε  Ίσσαρη ,  θέλετε  να  πε ίτε  κάτ ι ;   Όχι .   Πεί τε ,  κύριε  Βαρκά ,  ορίστε .  

Κος  ΒΑΡΚΑΣ :  

∆εν  ξέρω  αν  πρόλαβα  στ ις  ερωτήσε ις .  Εµείς  δίνουµε  έγκριση  χωροθέτησης  

δεν  δ ίνουµε ,  αυτό  που  συζητε ίτα ι  στην  επ ιτροπή .  Όχι  έγκριση  έκδοσης  

άδειας  εκµε τάλλευσης .  

Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  
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Γ ια  πο ιο  λέτε  από  τα  δύο  θέµατα ;  

Κος  ΒΑΡΚΑΣ :  

Εγώ  βλέπω  το  12
ο
 τώρα  εδώ  αλλά  κα ι  για  την  Άνδρο  υποτίθε τα ι  που  ε ίνα ι  

εκτός  ηµερήσιας .   

Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  

Όχι ,  στην  περ ίπτωση  της  Άνδρου  ε ίνα ι  το  Βιοµηχαν ίας  το  οποίο  χορηγε ί  

άδεια  εκµετάλλευσης  λατοµε ίων  αδρανών  υλικών .    

Κος  ΒΑΡΚΑΣ :  

Χωροθέτηση  κάνουµε  εµε ίς ,  αυτό  λέω .  

Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  

Και  η  χωροθέτηση  ε ίνα ι  προϋπόθεση  για  τη  χορήγηση  της  άδε ιας… 

Κος  ΒΑΡΚΑΣ :  

Το  καταλαβαίνω ,  αλλά  εµε ίς  δίνουµε  χωροθέτηση .  

Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  

Όχι ,  το  Περιφερε ιακό  Συµβούλιο  σήµερα  αποφασίζε ι  κα ι  τη  χορήγηση  

άδειας  ίδρυσης  του  λατοµε ίου .   Και  της  Κύθνου  ε ίνα ι  όπως  διατυπώνετα ι  

από  το  νόµο ,  ε ίνα ι  άδεια  εκµετάλλευσης .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κύρ ιε  Θεόφιλε .  

Κος  ΘΕΟΦΙΛΟΣ :  

Επειδή  δεν  υπάρχουν  λατοµ ικές  ζώνες  στ ις  Κυκλάδες  χωροθετε ί  

παλ ιότερα  το  νοµαρχιακό  Συµβούλιο  κα ι  σήµερα  το  Περιφερε ιακό  

Συµβούλιο ,  χωροθέτηση .  Την  άδεια  τη  χορηγε ί  η  αρµόδια  υπηρεσία .  

Γνωµοδοτε ί  επ ί  της  χωροθετήσεως  το  Περιφερε ιακό  Συµβούλιο .  Την  άδεια  

τη  δ ίνε ι  η  υπηρεσία  αφού  πάρε ι  κα ι  τη  γνώµη  του  Περ ιφερε ιακού  

Συµβουλίου .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κατά  κυρ ία  Καφαντάρη ;   Υπέρ .  Είµαστε  οµόφωνοι ;   Οµόφωνα .  

 

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ  

ΑΡΙΘΜ .  ΑΠΟΦΑΣΗΣ : 187/2013 

 

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ  

ΑΡΙΘΜ .  ΑΠΟΦΑΣΗΣ : 188/2013 

 

ΘΕΜΑ  14
ο
 

Έγκριση  σύναψης  Προγραµµατ ικής  σύµβασης  µεταξύ  Περιφέρειας  

Νοτ ίου  Αιγαίου  και  ΕΦΕΤ  (Ενιαίος  Φορέας  Ελέγχου  Τροφίµων )  για  την  

«∆ιάθεση  ενός  αυτοκινήτου  προς  την  Περιφέρεια ,  ειδικά  

διαµορφωµένου  για  την  διενέργεια  ελέγχων  στον  τοµέα  των  

τροφίµων».  
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ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Επόµενο  θέµα ,  έγκριση  σύναψης  Προγραµµατ ικής  σύµβασης  µεταξύ  

Περιφέρε ιας  Νοτ ίου  Αιγα ίου  κα ι  ΕΦΕΤ  (Ενια ίος  Φορέας  Ελέγχου  Τροφίµων )  

γ ια  την  «δ ιάθεση  ενός  αυτοκινήτου  προς  την  Περιφέρε ια ,  ε ιδ ικά  

διαµορφωµένου  για  την  διενέργε ια  ελέγχων  στον  τοµέα  των  τροφίµων».   

 Κύρ ιε  Περιφερε ιάρχη .  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Ναι ,  ε ίνα ι  ένα  εξοπλ ισµένο  µέσο  το  οπο ίο  ε ίχε  στη  διάθεσή  του  ο  ΕΟΦ  κα ι  

επειδή  δραστηριοποιε ίτα ι  µόνο  στην  Αθήνα  αποφασίστηκε  να  διατεθούν  

κάποια  από  αυτά  τα  αυτοκ ίνητα  κα ι  σε  περιφερε ιακές  υπηρεσίες  ελέγχου  

τροφίµων .  Είνα ι  πλήρως  εξοπλισµένο ,  θα  πρέπε ι  να  περάσε ι  από  το  

Περιφερε ιακό  Συµβούλιο  η  αποδοχή  αυτού  του  µέσου .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Υπάρχουν  ερωτήσεις ;   Κύριε  Περδικάρη .  

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Ναι ,  ήθελα  να  ρωτήσω  καταρχήν  αφού  θα  χρησιµοπο ιηθε ί  αυτό  από  

υπηρεσίες  της  Περιφέρε ιας  κα ι  επε ιδή… 

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Ναι ,  από  τη  ∆ιεύθυνση  Υγε ίας  κα ι  Πρόνοιας .  

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Και  επε ιδή  βέβαια  από  µόνος  του  ο  µηχαν ικός ,  µηχανολογικός  κλπ .  

εξοπλισµός  δεν  αρκε ί  χωρ ίς  τον  ανθρώπινο  παράγοντα  η  ερώτησή  µου  

ε ίνα ι  σε  αυτό  το  ε ιδ ικά  διαµορφωµένο  αυτοκίνητο  προβλέποντα ι  αντ ίστο ιχα  

κα ι  εξε ιδ ικευµένο ι  υπάλληλο ι ,  επ ιστήµονες  που  να  ανταποκριθούν ;   

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Το  προσωπικό  το  οποίο  έχουµε  εµε ίς  κα ι  ε ίνα ι  επόπτες  υγε ίας  αυτο ί  θα  το  

χρησιµοποιήσουν .  

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Μέχρι  τώρα  εποµένως  να  θεωρήσω  ότ ι… 

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Το  κάναµε  µε  δικά  µας  µέσα .  

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Αυτο ί  οι  έλεγχο ι  στους  οποίους  µπορεί  να  γίνοντα ι  µε  αυτό  το  ε ιδ ικά  

εξοπλισµένο  όχηµα  µέχρι  τώρα  δεν  µπορούσαµε  να  τους  κάνουµε… 

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Ναι ,  βεβαίως  έχε ι  τα  µέσα  για  να  µπορεί  να  ελέγχε ι .  

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Εποµένως  υπήρχε  ένα  σχετ ικό  κενό  ως  προς  αυτό .   

 Και  η  δεύτερη  ερώτηση ,  από  ότι  καταλαβαίνω  αναφέρετα ι  γενικά  σε  

ένα  τύπο  οχηµάτων .  Αυτή  τη  στιγµή  τουλάχ ιστον  δεν  έχουµε  γ ια  

συγκεκριµένο  αυτοκίνητο .  Κα ι  ήθελα  να  ρωτήσω… 

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  
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Το  έχουν  ήδη  στη  διάθεσή  τους  κα ι  µας  το  διαθέτουν .  

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Από  µερ ιάς  Περιφέρε ιας  έχε ι  εξεταστε ί  από  άποψη  µηχανική  αν  ε ίνα ι  

εντάξε ι  κλπ .  ή  θα  το  δούµε  αυτό  όταν  θα . .  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Όταν  θα  έρθε ι  θα  το  εξετάσουµε ,  θα  το  δούµε .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Άρα  εγκρ ίνετα ι  οµόφωνα ;   Εγκρίνε τα ι  οµόφωνα .    

 

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ  

ΑΡΙΘΜ .  ΑΠΟΦΑΣΗΣ :  189 /2013 

 

ΘΕΜΑ  15
ο
 

Έγκριση  σύναψης  Προγραµµατ ικής  σύµβασης  µεταξύ  Περιφέρειας  

Νοτίου  Αιγαίου  και  ∆ήµου  Καλύµνου  για  την  υλοποίηση  του  έργου  µε  

τί τλο  «Προσαρµογή  µελέτης  επισκευής  υφιστάµενου  κρηπιδότοιχου ,  

προσήνεµου  µόλου  λιµένα  Καλύµνου ,  λόγω  τροποποίησης  πλοίου  

σχεδιασµού» µε  προϋπολογισµό  100.000  €  

 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Πάµε  στο  επόµενο  θέµα ,  έγκριση  σύναψης  Προγραµµατ ικής  σύµβασης  

µεταξύ  Περιφέρε ιας  Νοτίου  Αιγα ίου  κα ι  ∆ήµου  Καλύµνου  για  την  

υλοποίηση  του  έργου  µε  τίτλο  «Προσαρµογή  µελέ της  επισκευής  

υφιστάµενου  κρηπιδότο ιχου ,  προσήνεµου  µόλου  λιµένα  Καλύµνου ,  λόγω  

τροποποίησης  πλοίου  σχεδ ιασµού»  µε  προϋπολογισµό  100.000 € .  

 Κύρ ιε  Περιφερε ιάρχη .  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Ναι ,  αγαπητο ί  συνάδελφοι ,  θυµάστε  ότι  ε ίχε  ξαναπεράσε ι  αυτό  το  θέµα  

από  το  Περιφερε ιακό  Συµβούλιο  µόνο  που  τότε  η  ε ισήγηση  ε ίχε  να  κάνε ι  µε  

την  υποσκαφή  στο  συγκεκριµένο  έργο  γ ια  τη  χρηµατοδότησή  του .  

Προτε ίναµε  τότε  το  έργο  αυτό  να  ενταχθε ί  στο  πρόγραµµα  δηµοσίων  

επενδύσεων ,  εντάχθηκε ,  ολοκληρώθηκε  το  έργο  γ ιατί  ήταν  απαί τηση  της  

ε τα ιρίας  για  να  µπορεί  να  προσεγγίζε ι  η  Blue Star  στην  Κάλυµνο .  Ξέρετε  

ότ ι  η  b lue Star  δεν  προσεγγίζε ι  την  Κάλυµνο .  

Μετά  την  ολοκλήρωση  του  έργου  κα ι  την  αυτοψία  η  οποία  έγινε  

διαπιστώθηκε  ότ ι  τα  βάθη  τα  επ ιθυµητά  δεν  µπορούν  να  πιαστούν  που  

σηµαίνε ι  ότι  όλο  αυτό  το  µπετό  το  οποίο  υπάρχε ι  µπροστά  ή  τα  µπλόκια  τα  

οποία  υπάρχουν  µπροστά  από  το  κρηπίδωµα  θα  πρέπει  ή  να  σπάσουν  κα ι  

να  αποµακρυνθούν .  

Ο  ∆ήµος  Καλύµνιων  λο ιπόν  επε ιδή  δεν  έχε ι  την  οικονοµ ική  

δυνατότη τα  να  εκτελέσε ι  αυτό  το  έργο  κα ι  επειδή  η  προσέγγιση  της  B lue 

Star  ε ίνα ι  έργο  ζωής  γιατ ί  πρέπει  να  σας  πούµε  ότ ι  η  σύνδεση  της  
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Καλύµνου  µε  τη  Ρόδο  γίνετα ι  µια  φορά  την  εβδοµάδα  µε  το  ∆ΙΑΓΟΡΑ ,  άρα  

καταλαβαίνε τε  ένα  νησί  των  16 .000 να  µην  µπορεί  να  προσεγγίζε ι .   

Ζητήθηκε  η  συνδροµή  της  Περιφέρε ιας ,  αποφασίσαµε  να  δ ιαθέσουµε  αυτό  

το  ποσό  των  100.000.  

Γ ια  να  το  διαθέσουµε  όµως  θα  πρέπει  να  υπογράψουµε  µια  

προγραµµατ ική  σύµβαση  κα ι  βεβαίως  υποτ ίθετα ι  ότ ι  θα  υλοποιηθε ί  

συγκεκριµένη  µελέ τη  η  οποία  θα  έχε ι  τα  χαρακτηριστ ικά  εκε ίνα  που  θα  

δώσουν  τη  δυνατότητα  να  προσεγγ ίζε ι  µετά  την  ολοκλήρωσή  του  κα ι  η  

B lue  Star  στην  Κάλυµνο .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ερωτήσεις .  Κύρ ιε  Περδικάρη .  

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Γ ια  να  ξεκαθαρίσουµε ,  να  µην  υπάρχε ι  καµ ιά  σύγχυση  τουλάχ ιστον  στο  

δικό  µου  το  κεφάλι .   Αυτός  ο  προϋπολογ ισµός  100 .000 αφορά  

αποκλε ιστικά  µελέ τη  ή . .  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Όχι ,  το  έργο .   Υποτ ίθετα ι  ότ ι  έχουν  τη  µελέτη  κα ι  δεν  έχουν  τα  λεφτά  να  το  

κάνουν .  Ο  ∆ήµος ,  το  Λιµενικό  Ταµείο  κα ι  ο  ∆ήµος  Καλύµνιων .  

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Το  ρωτώ  γιατ ί  µε  βάση  την  υπάρχουσα  µελέ τη  λο ιπόν  που  ε ίνα ι  στα  χέρια  

του  Λιµενικού  Ταµείου  αυτή  τη  στ ιγµή ;   Του  ∆ηµοτ ικού  Λιµενικού  Ταµε ίου ;   

Γ ιατί  από  όσο  έχω  πληροφόρηση  πριν  από  κάποια  χρόνια  υπήρξε  κάποιος  

διαγωνισµός ,  κάποια  διαδ ικασία  σε  ιδ ιώτες  µελε τητές ,  εκπονήθηκαν  

κάποιες  µελέτες  υποβλήθηκαν ,  άλλες  απορρίφθηκαν ,  εγκρίθηκε  µία ,  δεν  

ξέρω  αν  συζητάµε  για  την  ίδ ια  µελέτη  αυτή  που  τελικά  εγκρίθηκε… 

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Κύρ ιε  Περδικάρη ,  εµάς  µας  ζητήθηκε  να  χρηµατοδοτήσουµε  το  έργο  όχι  τη  

µελέ τη .  Τώρα ,  εµε ίς  δ ιαθέτουµε  αυτά  τα  χρήµατα  µε  την  προϋπόθεση  λέω  

κα ι  πάλι  ότ ι  υπάρχε ι  συγκεκριµένη  µελέτη  η  οποία  θα  υλοποιηθε ί .  Τώρα  αν  

τη  µελέ τη  τη  συνέταξε  το  Λιµενικό  Ταµε ίο ,  αν  τη  συνέταξαν  οι  τεχν ικές  

υπηρεσίες  του  ∆ήµου  ή  αν  τη  συνέταξε  ιδ ιώτης…  

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Το  θέτω  εποµένως  κα ι  πληροφοριακά  να  µου  επ ιβεβα ιωθεί  ή  να  µου  

διαψευστε ί  ότι  στο  Λιµενικό  Ταµε ίο  τουλάχ ιστον  έχω  την  πληροφόρηση ,  

δεν  ε ίµα ι  σίγουρος ,  ότ ι  υπάρχε ι  µελέ τη  κάποια  χρόνια  σχετ ικά  πρόσφατα ,  

κανένα  δυο  χρόνια… 

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Όχι ,  όχι ,  ε ίνα ι  άλλη .  

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Γ ια  ολοκληρωµένη  µελέ τη  όχι  για  το  ίδ ιο  το  λιµάνι  για  λύση  ριζ ική .   

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  
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Όχι ,  όχι .   Άλλο  αυτό  άλλο  αυτό  που  συζητάµε .   Να  το  ξαναπώ ;   Για  να  

προσεγγ ίσε ι  η  B lue Star  πρέπει  να  έχε ι  βάθη  πάνω  από  7 ,5  µέτρα .  ∆εν  τα  

έχε ι  αυτή  τη  στ ιγµή .  

 Ο  ∆ήµος  συνέταξε  µ ια  µελέ τη  µε  το  Λιµενικό  Ταµείο  κα ι  θέλε ι  να  την  

εφαρµόσε ι  για  να  πιάσε ι  τα  7 ,5 -8 -8 ,5  βάθη .  

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Εκτός  από  αυτή  τη  µελέτη  που  αναφέρεστε  κα ι  που  περιγράφετα ι  τεχνικά  

µέσα  στην  προγραµµατ ική  σύµβαση  αρκετά  εκτενώς ,  σαν  τεχν ικός  µπορώ  

να  την  παρακολουθήσω  δεν  ε ίµα ι  ε ιδ ικός  αλλά  εντάξε ι  κάτ ι  καταλαβαίνω ,  

υπάρχε ι  κα ι  άλλη  µελέτη  που  να  αναφέρετα ι  σε  ριζι κή  λύση  γιατί  αυτή  την  

πληροφόρηση  έχω .  Και  γ ια  λύση  ορ ιστικής  αντιµε τώπισης .   

∆ΙΑΛΟΓΟΣ  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κύρ ιε  Περδικάρη ,  ε ίµαστε  εντάξε ι ;   Κύριε  Ζωγραφίδη ,  ερώτηση .  

Κος  ΖΩΓΡΑΦΙ∆ΗΣ :  

Θα  ήθελα  να  ρωτήσω  εάν  αληθεύουν  οι  πληροφορ ίες  που  έχω  ότ ι  κάποιο  

διάστηµα  ενώ  υπήρχε  ένα  ολοκληρωµένο  λ ιµεν ικό  έργο  στην  Κάλυµνο  ο  

τότε  ∆ήµος  αυθαιρέτως  έβγαλε  τα  προστατευτ ικά  µπλόκα  από  την  πλευρά  

που  άραζε  το  πλοίο  προκε ιµένου  να  µπορεί  να  πριµοδοτε ί  η  B lue Star .   

Μήπως  τώρα  έρχε τα ι  αυτή  εδώ  η  προγραµµατ ική  σύµβαση  να  

αποκαταστήσε ι  αυτή  την  αυθαιρεσία ;   

 ∆εν  ξέρω  αν  ε ίνα ι  η  πληροφορία  µου  σωστή .  

Κος  ΚΑΤΣΟΤΟΥΡΧΗΣ :  

Αυτή  τη  στ ιγµή  γ ίνε τα ι  µια  προσπάθεια  από  πλευράς  Περιφέρε ιας  

προκε ιµένου  να  δροµολογηθούν  κάποια  πλοία  τα  οποία  έχε ι  τεράστ ια  

ανάγκη  το  νησί .  

 Πέρα  από  εκε ί  δεν  ε ίνα ι  λογικό  να  συζητάµε  φηµολογίες .  ∆εν  

υπήρξαν  ποτέ  µπλόκα ,  ποτέ .   Η  σπηλαίωση  που  έγ ινε  γ ιατί  ε ίνα ι  µια  άλλη  

ιστορία  ε ίνα ι  αυτή  που  τα  διέλυσε  όλα ,  οι  προπέλες  του  b lue Star  κα ι  

αναγκαστήκαµε  να  το  χώσουµε .    

Από  εκε ί  κα ι  πέρα  εµε ίς  σήµερα  προσπαθούµε  να  συµµορφωθούµε  

σύµφωνα  µε  τ ις  απαιτήσε ις  της  B lue Star  προκε ιµένου  να  έρθουν  τα  B lue 

Star  στο  λιµάν ι  της  Καλύµνου .  Απλό  ε ίνα ι .  

Ευχαριστώ .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Άλλη  ερώτηση ;   Εγκρίνετα ι ;   Τοποθέτηση  κύριε  Περδικάρη .  

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Εγώ  σαν  ενηµέρωση  που  έχουµε  ε ίνα ι  ότ ι  πράγµατι  αυτό  που  

επ ιβεβα ιώθηκε  ότ ι  υπάρχε ι  µελέτη  για  ολοκληρωµένη  αντ ιµετώπιση  για  το  

µεγάλο  λεγόµενο  έργο  που  τουλάχιστον  εµε ίς  δεν  γνωρίζουµε  σε  τι  φάση  

βρ ίσκε τα ι  αυτή  τη  στ ιγµή  αλλά  πολύ  περ ισσότερο  αυτό  που  γνωρίζουµε  

θετ ικά  µε  την  υπάρχουσα  κατάσταση  κα ι  την  επικρατούσα  πορεία ,  λ ιτότητα  
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κλπ .  ε ίνα ι  αµφίβολη  κα ι  δεν  γνωρίζουµε  σε  τι  βάθος  χρόνου  θα  φτάσει  η  

χρηµατοδότηση  για  την  εκτέλεση  αυτού  του  έργου .  Και  αν  θα  προχωρήσε ι  

γ ια  υλοποίηση  κα ι  πότε .   

Έπειτα  στο  ιστορικό  της  εξέλιξης  αυτού  του  έργου  γνωρίζουµε  ότ ι  

να ι  πράγµατι  επε ιδή  αρχικά  αυτό  το  λιµάνι  που  υπάρχε ι  όταν  

κατασκευάστηκε  πριν  από  πόσες  δεκαετίε ς  ξεκινούσε  κα ι  

προγραµµατ ιζό ταν  για  αλιευτ ικό  καταφύγιο ,  µπορεί  να  κάνω  λάθος  όπως  

αυτό  που  ε ίνα ι  τώρα  όχι  το  συγκεκριµένο  έργο  κα ι  τ ι  άλλες  εργασίες  έγιναν  

απέξω… 

∆ΙΑΛΟΓΟΣ  

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Αν  θέλε ι  να  το  πω  µε  πιο  κοµψή  διατύπωση ,  όταν  φτιάχτηκε ,  όταν  

µελε τήθηκε  κα ι  κατασκευάστηκε  το  αρχικό  λιµάν ι  ε ίχε  άλλες  προδ ιαγραφές .  

Σας  ικανοποιε ί  κύριε  συνάδελφε  αν  το  θεωρήσατε  υποτιµητ ικό  την  

προηγούµενή  µου  δ ιατύπωση ;   Είχε  άλλες  µειωµένων  απαιτήσεων  

προδ ιαγραφές  από  ότ ι  οι  σηµερ ινές  απαιτούµενες .  

 Αυτό  που  διαπιστώθηκε  πράγµατ ι  γνωρίζουµε  όλοι  ότι  µε  την  

πλεύριση  του  B lue Star  συγκεκρ ιµένα ,  γενικά  µεγάλων  πλοίων ,  η  δύναµη  η  

σηµερινή  των  προπελών  κλπ .  δηµιούργησε  πρόβληµα  η  υπόσκαψη  λόγω  

µεγάλου  βάθους  λε ιτουργίας  των  προπελών  κα ι  δύναµης ,  δηµιούργησε  

υπόσκαψη  της  υποδοµής ,  της  θεµελ ίωσης  του  υφιστάµενου  λιµαν ιού .  

Προκε ιµένου  να  αποκατασταθε ί  αυτή  η  βλάβη  έστω  προσωρινά ,  έστω  

επειγόντως  γ ίνανε  κάποιες  τεχν ικές  παρεµβάσε ις  να  µην  µπω  σε  

περιγραφή  λεπτοµέρε ιας ,  που  ε ίχαν  σαν  αποτέλεσµα  εκτός  από  την   

υποτ ιθέµενη  προστασία  κα ι  µε ίωση  ξανά  του  όποιου  βάθους  επαναφορά  

του  βάθους  στα  7 ,5  µέτρα  που  δεν  επαρκε ί  γ ια  τα  σηµερινά  µεγάλα  πλοία .  

Πήγε  να  γίνε ι  κάτι  κα ι  προκλήθηκε  άλλο  ένα  µειονέκτηµα .  Επε ιδή  

απαιτούντα ι  τώρα  από  τα  σηµερινά  πλοία  κα ι  σαν  πρόσχηµα  ή  

πραγµατικότητα  για  να  πλευρίσουν  δεν  ξέρω  µε  τ ι  κριτήρια  οι  πλοιοκτή τες  

αν  ε ίνα ι  πράγµατι  ε ιλ ικρινε ίς  ότ ι  δεν  µπορούν  µε  τα  σηµερ ινά  δεδοµένα  να  

πλευρίσουν  ή  όχι  κα ι  απαιτε ίτα ι  µεγάλο  βάθος ,  η  παρέµβαση  αυτή  που  

γ ίνε τα ι  κα ι  περιγράφετα ι  τεχνικά  στο  προοίµ ιο  της  προγραµµατ ικής  

σύµβασης  πάε ι  να  καλύψει  αυτή  την  ανάγκη .  

Όµως  από  την  περιγραφή  κα ι  µόνο  µπαίνουν  κάποια  ζητήµατα  που  

δηµιουργούν . . ,  ακόµα  η  ίδ ια  η  περ ιγραφή  αναφέρε ι  παράδειγµα  ότ ι  

υπάρχε ι  η  επ ιφύλαξη  γ ια  τη  διαβάθµιση  των  υποκε ίµενων  λιθοριπών  του  

πρίσµατος  . .  που  λέε ι  πριν  ότ ι  για  αυτό  το  λόγο  πρέπει  να  δοθε ί  ιδ ια ίτερη  

προσοχή  ως  προς  την  διατήρηση  σε  άρτ ια  κατάσταση  του  παραµένοντος  

υφιστάµενος  Τεχν ικού  έργου .  

∆ηλαδή  να  προσέξουµε  στην  εκτέλεση  µήπως  κα ι  γ ίνε ι  ζηµ ιά .  Και  

δηµιουργούντα ι  πρόσθετα  ερωτηµατ ικά  κα ι  αµφιβολίες  για  εµένα  ακόµα  κα ι  

µε  την  τεχνική  ιδ ιότη τα .  Και  ο  ∆ήµος  που  θα  αναλάβε ι  την  εκτέλεση  αυτού  
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του  έργου  έχε ι  την  ουσιαστική  δυνατότητα  σαν  επ ιβλέπουσα  αρχή  να  

παρακολουθήσει  την  αρτιότητα  της  εκτέλεσης  κα ι  την  ασφαλή  εκτέλεση  

αυτών  των  εργασιών ;   Βέβαια  εµε ίς  δεν  έχουµε  αρµοδ ιότη τα  κα ι  ευθύνη  

όµως  παραµένουν  αυτά  τα  ερωτηµατ ικά  κα ι  κατά  πόσο  πράγµατ ι  θα  

µπορούσε  έστω  κα ι  προσωρινά  να  λυθε ί  το  πρόβληµα  αυτό  µε  τ ις  100 .000 

χρηµατοδότηση .   

Ωστόσο  εµε ίς  για  όλους  αυτούς  τους  λόγους  ότι  η  λύση  πρέπει  να  

ε ίνα ι  αυτή  η  ορ ιστική  η  δραστ ική  κα ι  άµεση  απα ίτηση  για  χρηµατοδότηση  

όχ ι  να  το  αφήσουµε  στον  αιώνα  τον  άπαντα  υπό  τ ις  παρούσες  συνθήκες  το  

πότε  θα  δεήσε ι  να  φτιαχτε ί  λιµάνι  κα ι  να  προκύψει  άλλο  ένα  γεφύρι .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Καλώς .   Κύριε  Βαρκά .  

Κος  ΒΑΡΚΑΣ ;  

Μια  λέξη ,  εµάς  δεν  µας  πέφτε ι  λόγος  µετά  όλα  αυτά  που  ενηµερωθήκαµε .  

Υπάρχε ι  µελέτη  κα ι  αυτό  µας  καλύπτε ι .  Από  εκε ί  κα ι  µετά  αν  υπάρξε ι  ξανά  

αστοχία  ή  ο  σκοπός  δεν  επι τευχθε ί  αυτό  ε ίνα ι  άλλο  ζήτηµα  που… 

 Άρα  πρέπε ι  να  το  εγκρίνουµε .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κύρ ιε  Περδικάρη ,  δεν  µας  ε ίπατε  αν  καταψηφίζε τε .  Καταψηφίζετε ,  λο ιπόν .    

Κος  ………..:  

Μου  επ ιτρέπετε  µια  απάντηση  στον  κ .  Περδικάρη .   Συµφωνούµε  βεβαίως  

µέχρι  να  ολοκληρωθε ί  η  µελέτη  για  να  φτ ιαχτε ί  ο  έξω  µόλος ,  δεν  ξέρουµε  

µπορε ί  να  περάσουν  πέντε . .  

 ∆εν  ξέρω ,  ο  Γιώργος  ίσως  συµµετέχε ι  στο  Λιµενικό  Ταµείο .  Έχε ι  

ολοκληρωθεί  η  µελέτη  αυτή  του  έξω  µόλου ;   ∆εν  έχε ι  ολοκληρωθεί  ακόµα ,  

του  µεγάλου  έργου .   ∆υστυχώς .  Μακάρι  να  ε ίχε  ολοκληρωθε ί .   Όµως  εκε ίνο  

που  επείγε ι  αυτή  τη  στ ιγµή  κα ι  από  τη  στιγµή  που  ο  ∆ήµος  Καλύµνιων  

ζητά  την  προγραµµατ ική  σύµβαση  σηµαίνε ι ,  όχι  σηµαίνε ι ,  έχε ι  όντως  

τεχνική  υπηρεσία  που  θα  του  ολοκληρώσε ι  τ ις  µελέτες  κα ι  που  θα  

προχωρήσει  στην  εκτέλεση  του  έργου .  

Και  αυτό  που  ζητάµε  άµεσα  ε ίνα ι  να  συναφθε ί  η  προγραµµατική  

σύµβαση  προκε ιµένου  σε  σύντοµο  χρονικό  διάστηµα  να  ολοκληρωθε ί  το  

έργο  κα ι  να  έρχοντα ι  επιτέλους  κα ι  σε  εµάς  τα  περίφηµα  B lue  Star .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Καλώς .   Εγκρίνετα ι  κατά  πλε ιοψηφία .  Κατά  η  κυρία  Καφαντάρη  κα ι  ο  κος  

Περδικάρης .  

 

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

ΑΡΙΘΜ .  ΑΠΟΦΑΣΗΣ :  190 /2013 

 

ΘΕΜΑ  16
ο
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Έγκριση  σύναψης  ∆ιαβαθµιδικής  σύµβασης  µεταξύ  ∆ήµου  Κω  και  

Περιφέρειας  Νοτίου  Αιγαίου  για  την  υλοποίηση  του  έργου  µε  τί τλο  

«Ηλεκτροφωτισµός  επαρχιακού  οδικού  δικτύου  από  Σταυρού  Πέραµα  

έως  Αεροδρόµιο  µε  σύστηµα  εξοικονόµησης  ενέργειας» 

 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Θέµα  16
ο
,  έγκριση  σύναψης  διαβαθµιδ ικής  σύµβασης  µεταξύ  ∆ήµου  Κω  κα ι  

Περιφέρε ιας  Νοτ ίου  Αιγα ίου  για  την  υλοπο ίηση  του  έργου  µε  τ ίτλο  

«Ηλεκτροφωτισµός  επαρχιακού  οδικού  δικτύου  από  Σταυρού  Πέραµα  έως  

Αεροδρόµιο  µε  σύστηµα  εξο ικονόµησης  ενέργε ιας» .  

 Κύρ ιε  Περιφερε ιάρχη .  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Ναι ,  ο  ∆ήµος  Κω  να  κα ι  µια  φορά  που  αντιστρέφοντα ι  ο ι  ρόλοι ,  ζή τησε  να  

εντάξε ι ,  βρήκε  κάποιο  πρόγραµµα  κα ι  ζήτησε  να  εντάξε ι  αυτό  το  έργο  –

ε ίνα ι  στα  πλαίσια  του  εξο ικονοµώ-  να  εντάξε ι  αυτό  το  έργο  του  

ηλεκτροφωτισµού  από  Σταυρού  Πέραµα  µέχρι  Κέφαλο  σε  πρόγραµµα ,  

µέχρι  το  αεροδρόµιο .  

 Λοιπόν ,  εµε ίς  δεν  έχουµε  αντίρρηση  να  συµφωνήσουµε  µιας  κα ι  το  

επαρχιακό  δίκτυο  ξέρετε  ε ίνα ι  αρµοδ ιότη τα  της  Περ ιφέρε ιας .  ∆εν  έχουµε  

καµ ία  αντ ίρρηση  να  αναλάβε ι  ο  ∆ήµος  να  υποβάλε ι  αυτή  την  πρόταση  στο  

ευρωπα ϊκό  πρόγραµµα  κα ι  να  χρηµατοδοτηθε ί .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ερωτήσεις ;   Τοποθετήσε ις ;   Κύρ ιε  Βαρκά .   

Κος  ΒΑΡΚΑΣ :  

Σαφώς  κα ι  συµφωνούµε  να  γίνε ι  αυτό ,  ε ίνα ι  σηµαντ ικό .  Παρά  το  ότι  εγώ  αν  

ε ίχα  ενηµερωθε ί  πρωτύτερα  ή  µάλλον  οι  σύµβουλοι  της  περιφερε ιακής  

ενότητας  της  Κω ,  νοµ ίζω  δεν  θα  διαφωνε ί  κα ι  ο  Στέργος  εδώ  κα ι  άλλο ι  

ποια  … αυτή  την  ώρα ,  το  οδικό  δίκτυο  που  δεν  έχε ι  ηλεκτροφωτιστε ί  αυτή  

τη  στ ιγµή  στην  Κω  που  ε ίνα ι  ένας  άξονας  ο  κεντρικός  έπρεπε  όπως  σωστά  

ε ίπε  ο  Περιφερε ιάρχης  στην  αρχή  πριν  διορθώσω  εγώ  που  διαβάζω  την  

πρόταση  της  διαβαθµιδ ικής  συνεργασίας  που  λέε ι  µέχρι  το  αεροδρόµιο .  

 Το  σωστό  ήταν  µέχρι  την  Κέφαλο  που  λέε ι  σε  πρώτη  φάση  που  ε ίνα ι  

άλλα  τόσα  χιλ ιόµε τρα .  ∆ηλαδή  έπρεπε  να  το  απαιτήσε ι  αυτό  ο  ∆ήµος  της  

Κω .  Κα ι  µια  παρένθεση ,  υπάρχε ι  µια  ανησυχ ία  στους  κατο ίκους  κάτω .  

∆ηλαδή  τα  έργα  τα  µεγάλα  κα ι  τα  πολλά  συνεχίζουν  να  γίνοντα ι  µέσα  στην  

πόλη  της  Κω ,  ο ι  αναπλάσεις  µε  την  αρχαιολογία  όλα  αυτά .   Ενώ  τα  χωριά  

έχουν  συνέχε ια  τα  προβλήµατα .  Και  παράλληλα  ε ίνα ι  το  µοναδικό  ίσως  

νησί  που  έχε ι  έναν  κεντρικό  άξονα ,  αυτά  τα  42  χ ιλ ιόµε τρα  κα ι  γ ια  να  µην  

κρυβόµαστε  πολλά  έργα  ε ίχαν  γίνε ι  από  τους  Ιταλούς  εν  πάση  περιπτώσε ι .  

∆ηλαδή  την  εποχή  της  κατοχής .  

 Ε ,  τώρα  εµε ίς  πρέπει  κάπου  να  το  ολοκληρώνουµε  αυτό .  

Τουλάχιστον  αυτό  τον  κεντρικό  άξονα  όσον  αφορά  τον  ηλεκτροφωτισµό .  
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Αυτή  ε ίνα ι  η  παρατήρησή  µου .  Κα ι  επειδή  δεν  µπορεί  τώρα  να  

επανέλθουµε  εγκρίνουµε  αυτό  αλλά  πολύ  σύντοµα  πρέπει  να  το  

µεταφέρουµε  στο  ∆ήµο  της  Κω  να  προχωρήσε ι  για  το  υπόλο ιπο .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Καλώς .  Κυρ ία  Καφαντάρη .  

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Κοιτάξ τε  να  δε ίτε ,  εδώ  µιλάµε  για  ένα  ποσό  1 .380.000 συνολικός  

προϋπολογισµός .  Αυτό  που  εµάς  µας  κάνε ι  εντύπωση  ότι  έχε ι  γίνε ι  η  

προγραµµατ ική  σύµβαση ,  ε ίνα ι  έτο ιµη  η  ε τα ιρία  η  συγκεκριµένη  να  

αναλάβε ι  χωρ ίς  να  ε ίνα ι  σίγουρο  ότ ι  το  έργο  θα  ενταχθε ί .   Εµάς  όλα  αυτά  

δεν  µας  καλύπτουν .  

 Και  δεν  µας  καλύπτε ι  γιατ ί  έχουµε  άγνο ια  τι  εξο ικονόµηση  ενέργε ιας  

θα  γ ίνε ι .  Το  ποσόν  ε ίνα ι  πολύ  µεγάλο .   Ξέρετε  όµως  κάτι ;   Το  να  υπάρχε ι  

µια  ε ισήγηση  προς  το  Περ ιφερε ιακό  Συµβούλ ιο  µε  όλα  αυτά  τα  στο ιχε ία  

όταν  µιλάµε  για  ένα  ποσό  1 .380.000 θεωρούµε  ότι  ε ίνα ι  απαραίτητο .   

Πρέπε ι  να  µας  δίνε τε  την  ευκα ιρία  να  µπορούµε  να  καταλαβαίνουµε ,  να  

ενηµερωνόµαστε  πιο  βαθιά  σε  τέτο ια  ζητήµατα .  Εµείς  δεν  µπορούµε  να  

ψηφίζουµε  έ τσι .  Και  πόσο  µάλλον  όταν  µας  φέρνετε  µια  έτο ιµη  συµφωνία… 

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Εµε ίς  το  µόνο  που  δίνουµε ,  κυρία  Καφαντάρη ,  ε ίνα ι  την  έγκρισή  µας .  ∆εν  

δίνουµε  τίποτα .   Επειδή  ε ίνα ι  αρµοδιότητα  θυµάστε  προηγουµένως  λέγαµε  

ότ ι  οι  αρµοδιό τητες  στην  Αποκεντρωµένη  ∆ιο ίκηση ,  κα ι  τι  δίνε ι  η  

Αποκεντρωµένη  διο ίκηση ;   Τίποτα .   ∆ίνε ι  την  αρµοδιότητα ,  εντάξε ι  αυτό  θα  

δώσουµε  κα ι  εµε ίς .  

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Κύρ ιε  Μαχαιρίδη ,  το  καταλαβαίνω  αλλά  νοµ ίζω  ότι  καταλαβαίνε τε  κα ι  αυτό  

που  λέµε  κα ι  εµε ίς .  ∆ηλαδή  όχι  µόνο  χωρίς  επαρκή  ενηµέρωση  γ ια  

στο ιχε ία ,  για  πλατύτερη  γνώση  γύρω  από  αυτό  το  θέµα  αλλά  όταν  η  

συµφωνία  µε  µια  ε τα ιρ ία  έχε ι  γίνε ι  ήδη ,  συγκεκριµένη  ετα ιρία… 

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Όχι ,  δεν  έχε ι  γίνε ι  καµ ία  συµφωνία .  

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Έρχετα ι  να  επ ικυρωθε ί  τώρα .  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Όχι  βέβαια ,  καµ ία  συµφωνία .  Της  δ ίνουµε  το  δικα ίωµα ,  την  έγκριση  να  

υποβάλε ι  σε  ευρωπαϊκό  πρόγραµµα  πρόταση .  Αν  εγκριθ ε ί . . .  

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Σε  συγκεκριµένη  ε τα ιρία .  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Όχι  βέβαια ,  αυτά  θα  γίνουν  µε  διαγωνισµό  µετά .  

Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  
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Στην  προηγούµενη  απόφαση  για  την  Ανάφη  στο  προηγούµενο  Συµβούλ ιο  

ήταν  η  εκχώρηση  του  δικα ιώµατος  να  εγκαταστήσουν  ηλεκτροφωτισµό .  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Εφόσον  εµε ίς  δώσουµε  την  έγκριση  υποτ ίθετα ι  ο  φάκελος ,  ο  ∆ήµος  Κω  θα  

καταθέσε ι  στο  ευρωπαϊκό  πρόγραµµα  την  πρότασή  του  για  να  εγκριθε ί  

αυτό  το  πρόγραµµα .  Όταν  εγκριθ ε ί  το  πρόγραµµα  θα  γίνε ι  διεθνής  

διαγωνισµός  ποιος  θα  αναλάβε ι  την  υλοποίηση  αυτού  του  έργου .   

Κος  ΒΑΡΚΑΣ :  

Η  κυρ ία  Καφαντάρη  επειδή  αναφέρετα ι  εδώ  για  την  εξο ικονόµηση  της  

ενέργε ιας  ο  συγκεκριµένος  τρόπος  φωτισµού ,  τα  λεντ  τα  συγκεκριµένα ,  

αυτά  δεν  σηµαίνουν  τ ις  συγκεκριµένες  ε τα ιρίες .  Είνα ι  πολλές  ετα ιρίε ς .   Και  

υπάρχε ι  ήδη   παράδειγµα  στην  Κω  σε  κάποια  κοµµάτ ια  που  έχουν  

χρησιµοποιηθε ί  αυτά  µε  µεγάλη  εξο ικονόµηση  ενέργε ιας .  Στα  γήπεδα ,  

παντού .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κυρ ία  Καφαντάρη ,  η  τοποθέτηση  της  παράταξής  σας  ε ίνα ι  σε  αυτό  το  

θέµα ;  

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Μια  στ ιγµή  για τί  υπάρχε ι  κα ι  κάτ ι  που  επ ίσης  θέλουµε  να  επισηµάνουµε  

γ ια  να  ολοκληρώσω .  Λέε ι  στο  11 .3  στην  παράγραφο ,  εµπιστευτ ικό τητα .  

Καθόλη  τη  διάρκε ια  ισχύος  της  σύµβασης  αλλά  κα ι  µετά  τη  λήξη  ή  λύση  

αυτής  ο  φορέας  υλοποίησης  κα ι  οι  προστ ιθέντες  του  αναλαµβάνε ι  την  

υποχρέωση  να  µην  γνωστοποιήσε ι  σε  τρίτους  συµπεριλαµβανοµένων  των  

εκπροσώπων  του  ελλην ικού  κα ι  δ ιεθνούς  τύπου  χωρίς  την  προηγούµενη  

έγγραφη  συγκατάθεση  του  κυρίου  του  έργου  οποιαδήποτε  έγγραφα  ή  

πληροφορίες  που  θα  περιέλθουν  σε  γνώση  του  κατά  την  υλοποίηση  του  

έργου  για  την  εκπλήρωση  των  υποχρεώσεών  του .   

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Αυτό  ισχύε ι  παντού .  

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Ναι ,  το  γ ιατί  δεν  καταλαβαίνω  για τί  µου  θυµίζε ι  ΤΑΙΠΕ∆ .  Τι  σηµαίνε ι  αυτό  

το  πράγµα ,  γ ιατί  µπαίνε ι  σαν  όρος ;  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Κάθε  ε τα ιρία  η  οποία  εκτελε ί  αντίστο ιχα  έργα  εξο ικονόµησης  έχε ι  τη  δική  

της  τεχνογνωσία  κα ι  τη  δική  της  τεχνολογία .  Και  καµ ία  ετα ιρία  δεν  θέλε ι  να  

αντιγραφεί  από  κάπο ιον  άλλον .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Την  οποία  τεχνογνωσία  συνήθως  έχε ι  κα ι  κατοχυρωµένη .    

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Μα  εδώ  δεν  µιλά  για  την  τεχνογνωσία  ούτε  αυτή  τη  διάσταση  δίνε ι .  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Την  τεχνολογία  λέε ι .  
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Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Ναι ,  δεν  δ ίνε ι  ούτε  αυτή  τη  δ ιάσταση  εδώ .  Εδώ  µιλά  για  πλήρη  

εµπιστευτ ικότητα  σε  όλα  τα  επ ίπεδα .  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Φυσικό  δεν  ε ίνα ι ;  

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Όχι .  Ως  προς  την  τεχνολογ ία  το  καταλαβαίνω  γ ιατί  ε ίνα ι  το  ατού  της  κάθε  

ε τα ιρίας  η  τεχνολογ ία .  Εδώ  όµως  δεν  µιλάε ι  για  αυτό .  Εν  πάση  περιπτώσε ι  

γ ια  να  µην  σας  κουράζω ,  εµε ίς  λευκό  εδώ .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ωραία ,  άρα  εγκρίνε τα ι  κατά  πλε ιοψηφία  µε  λευκό  από  την  κυρία  

Καφαντάρη  κα ι  τον  κ .  Περδικάρη .  

 

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

ΑΡΙΘΜ .  ΑΠΟΦΑΣΗΣ ;  191 /2013 

 

ΘΕΜΑ  17
ο
 

Έγκριση  Τροποποίησης  Προγραµµατ ικής  Σύµβασης  µεταξύ  της  

Περιφέρειας  Νοτ ίου  Αιγαίου  της  ΠΕ∆ΝΑ  και  της  Αστικής  µη  

κερδοσκοπικής  Εταιρίας  ΓΑΛΗΝΟΣ  για  το  έργο  «Προαγωγή  της  Υγείας ,  

Μέριµνας  και  Αλληλεγγύης  στα  νησιά  του  Νοµού  ∆ωδεκανήσου» 

  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Επόµενο  θέµα ,  έγκριση  Τροποποίησης  Προγραµµατ ικής  Σύµβασης  µεταξύ  

της  Περ ιφέρε ιας  Νοτίου  Αιγα ίου  της  ΠΕ∆ΝΑ  κα ι  της  Αστ ικής  µη  

κερδοσκοπικής  Εταιρ ίας  ΓΑΛΗΝΟΣ  γ ια  το  έργο  «Προαγωγή  της  Υγείας ,  

Μέριµνας  κα ι  Αλληλεγγύης  στα  νησιά  του  Νοµού  ∆ωδεκανήσου».  

 Κυρ ία  Μουτάφη  έχετε  το  λόγο .  

Κα  ΜΟΥΤΑΦΗ:  

Ευχαριστώ ,  κυρία  Πρόεδρε .  Εισηγούµαστε  την  τροποποίηση  της  

προγραµµατ ικής  σύµβασης  για  την  καλύτερη  υλοποίησή  της .   

Είνα ι  στο  προοίµ ιο ,  σας  έχουν  σταλε ί ,  ε ίνα ι  στο  άρθρο  1  αντ ικε ίµενο  

κα ι  σκοπός ,  ε ίνα ι  στην  ισχύ  κα ι  στην  διάρκε ια  κα ι  επ ίσης  το  παράρτηµα  1  

το  οποίο  δεν  ε ίχε  κατατεθε ί  καθόλου  την  προηγούµενη  φορά .   

Εάν  θέλε τε  κάποιες  ερωτήσεις  πολύ  ευχαρίστως .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ερωτήσεις ;   Τοποθετήσε ις .   Γ ια  την  παράταξή  σας  κύριε  Βαρκά  εγκρίνετε ,  

υπέρ ;   Υπέρ .   Κύριε  Περδικάρη ,  κυρία  Καφαντάρη ;  

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Να  πούµε  όπως  επανε ιληµµένα  έχε ι  µπε ι  αυτό  το  ζήτηµα  κα ι  στην  αρχική  

προγραµµατ ική  σύµβαση ,  θα  µε ίνω  µόνο  σε  δυο  πλευρές  ώστε  µε  κάποιο  

τρόπο  να  περιγράψω  την  κατάσταση .  
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Ο  τίτλος  προαγωγής  της  υγε ίας  µέριµνας  κα ι  αλληλεγγύης  στα  νησιά  

του  νοµού  ∆ωδεκανήσου  ε ίνα ι  τελε ίως -τελε ίως  άσχετος .  Εδώ  πάµε  να  

κάνουµε  µπαλώµατα ,  το  έχουµε  πει  επανε ιληµµένα ,  µε  µια  επ ίσκεψη  στα  

νησιά  που  δεν  έχουν  καθόλου  ούτε  καν  αγροτ ικό  ιατρε ίο  σε  ορισµένες  

περιπτώσεις ,  πάµε  να  καλύψουµε  µε  µια  φορά  το  δίµηνο ,  τρίµηνο  ή  άντε  

κα ι  ανά  µήνα  µε  επ ίσκεψη  αυτού  του  κλ ιµακίου  γ ιατρών  που  θα  στηρίζετα ι  

κα ι  το  ποιες  ε ιδ ικότητες  θα  πάνε  ανάλογα  κα ι  µε  την  προσφορά  από  τους  

ια τρικούς  συλλόγους  αναφέρετα ι  στη  σύµβαση  κλπ . ,  δεν  κατοχυρώνουν  µε  

τ ίποτα  τις  απα ιτούµενες  ιατρικές  ε ιδ ικό τητες .  

Αλλά  το  κύριο  ζητούµενο  ε ίνα ι  ότι  πρέπει  αυτές  οι  ανάγκες  της  

υγε ίας  πραγµατ ικά  να  καλύπτοντα ι  από  κατά  περίπτωση  αγροτικό  ι ατρε ίο ,  

πολυδύναµο  αστ ικού  τύπου  ανάλογα  το  µέγεθος  του  νησιού  κα ι  τι ς  

ανάγκες  που  υπάρχουν ,  ανάλογα  µε  τ ις  αποστάσε ις  πόσο  αποµονωµένο  

ε ίνα ι  συγκο ινων ιακά  από  µεγαλύτερα  νησιά  Κω ,  Ρόδο ,  Λέρο  όπου  

υπάρχουν  ανώτερου  επ ιπέδου  νοσοκοµε ία .  

Πρέπε ι  να  ε ίνα ι  πλήρης  κα ι  πραγµατική  η  κάλυψη  των  αναγκών  

αυτών  κα ι  να  µην  µπαίνουµε  στη  λογική  καθόλου  κόστους-οφέλους  όπως  

υπάρχε ι  κα ι  σήµερα  ιδ ια ίτερα  οξυµένο  αυτό  το  κρ ιτήρ ιο  να  

αντιµ ετωπίζουµε  το  νοσοκοµε ίο  κα ι  το  ζήτηµα  της  υγε ίας  γενικά  σαν  

επ ιχε ίρηση ,  σαν  εµπόρευµα  κα ι  όχ ι  σαν  αγαθό  κο ινωνικό ,  δικα ίωµα  του  

κάθε  πολί τη  κα ι  υποχρέωση  του  κράτους  να  την  παρέχε ι .  

Με  αυτή  µας  τη  λε ιτουργία  βάζουµε  πλάτες  στο  να  παραιτε ί τα ι  από  

αυτή  του  την  υποχρέωση  το  κεντρικό  κράτος  κα ι  να  βαφτίζουµε  προαγωγή  

της  υγε ίας  κα ι  της  µέρ ιµνας  κλπ .   Εγώ  θα  το  περιέγραφα  διαφορετικά  

αυτού  του  ε ίδους  της  παρεµβάσεις  εκτός  την  πολ ιτ ική  πλάτη  που  βάζουµε  

από  το  να  παραιτε ί τα ι  από  την  υποχρέωσή  του  το  κράτος ,  ότι  παρηγοριά  

στον  άρρωστο  ώσπου  να  βγε ι  η  ψυχή  του .  Να  κοροϊδέψουµε  τον  κόσµο  ότ ι  

περίµενε  θα  έρθε ι  κάποια  στ ιγµή  µια  φορά  το  µήνα  ή  το  δίµηνο  ή  το  

τρίµηνο  να  εξεταστε ίς  να  δε ις  αν  ε ίσα ι  άρρωστος  κλπ .  Μέχρ ι  τότε  περ ίµενε  

µέχρι  να  πεθάνε ις ,  αυτό  λέε ι  η  παρο ιµ ία .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Και  καταψηφίζετε  προφανώς .  

Κος  ΠΕΡ∆ΙΚΑΡΗΣ :  

Προφανώς .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ναι ,  κυρία  Μουτάφη ,  βεβαίως .  

Κα  ΜΟΥΤΑΦΗ:  

Απλά  ήθελα  να  πω  στον  αγαπητό  συνάδελφο  ότ ι  κάθε  νησί  έστω  κα ι  µικρό ,  

όσο  µικρό  κα ι  να  ε ίνα ι  έχε ι  γιατρό  τουλάχιστον  αγροτικό  ο  οποίος  ε ίτε  ε ίνα ι  

γενικής  ιατρικής  ε ίτε  παθολόγος .  

 Αυτό  το  οποίο  κάνε ι  η  ΓΑΛΗΝΟΣ ,  η  Περιφέρε ια  δηλαδή  ε ίνα ι  σε  

συνεργασία  µε  εκε ίνα  τα  ιατρε ία  κα ι  µε  τ ις  ανάγκες  των  κατο ίκων  να  έχε ι  
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15  πλέον  ε ιδ ικότητες ,  ε ίνα ι  κα ι  αυτό  που  τροποποιούµε  βάλαµε  κα ι  τον  

ψυχ ίατρο  κα ι  το  νευρολόγο .   

Έχε ι ,  λο ιπόν ,  να  επ ιλέξε ι  το  αγροτ ικό  ιατρε ίο  σύµφωνα  µε  τι ς  

ανάγκες  του  νησιού  από  αυτές  τ ις  15  ε ιδ ικότη τες  εκ  των  οποίων  δεν  πάε ι  

µόνο  ένας  παθολόγος  πάνε  9  ε ιδ ικότητες  στο  κάθε  νησί  κα ι  σύµφωνα  µε  

τ ις  ανάγκες ,  επαναλαµβάνω ,  πάντα  των  νησιών .  Και  βέβαια  µε  τον  Ιατρικό  

Σύλλογο  Ρόδου ,  εµε ίς  δεν  ε ίµαστε  ε ιδ ικο ί .   Εκε ίνο ι  κανον ίζουν ,  εκε ίνο ι  

βγάζουν  το  ενδ ιαφέρον  που  πάνε  οι  γιατρο ί ,  δεν  ε ίνα ι  ότ ι  γιατρούς  βρούµε .  

Αν  βρούµε  εθελοντικά  βεβαίως  κα ι  στέλνουµε  περισσότερες  αποστολές .  

Όµως  στέλνουµε  κα ι  µε  ιατρική  αποζηµ ίωση  τους  γιατρούς  µας  κα ι  γίνετα ι  

µια  πολύ  καλή  δουλε ιά .   

Αρκε ί  να  σας  πω  ότι  τα  παιδ ιά  των  σχολε ίων  όλα  ε ίχαν  τα  

πιστοποιητ ικά  τους .  Εγώ  ε ίµα ι  η  πρώτη  που  θα  ήθελα  κάθε  παιδ ί  να  έχε ι  

τους  πάντες  κα ι  τα  πάντα .  Αν  όµως  ήσασταν  ένας  κάτο ικος  εκε ίνων  των  

νησιών  αυτή  τη  στ ιγµή  σας  παρακαλώ  πολύ ,  µ ιλήσατε ,  ακούστε  µε .  

Αν  όµως  εσε ίς  κατο ικούσατε  εκε ί  κα ι  ε ίχα τε  κα ι  παιδ ιά  µικρά  κλπ .  θα  

θέλατε  έστω  κα ι  αυτό  το  οποίο  προσπαθεί  η  Περιφέρε ια  γιατ ί  δεν  µπορε ί  

κάτι  άλλο  να  κάνε ι  δυστυχώς ,  το  παλέψαµε  το  κάτι  άλλο ,  δεν  µπορέσαµε  

το  δελφίν ι  να  το  έχουµε  συνεχώς .  Άρα  τι  µπορούµε  άλλο  να  κάνουµε .  

Εκείνο  που  ήθελα  να  σας  πω  ε ίνα ι  ότ ι ,  να  σας  πω  την  τροποπο ίηση  

γ ιατί  ίσως  να  µην  τη  διαβάσατε .  Η  τροποποίηση  ως  προς  τα  χρήµατα  

παραµένε ι  η  ίδ ια .  Εκείνο  που  κάναµε  ε ίνα ι  να  βάλουµε  περισσότερες  

ε ιδ ικό τητες  των  ια τρών ,  να  κάνουµε  4µηνες  τ ις  αποστολές  γ ιατί  µετά  από  

το  δηµοσιονοµ ικό  έλεγχο  αν  κάποιο  νησί  δεν  µπορούσε  να  πάει  η  

αποστολή  λόγω  κακοκα ιρίας  όπως  ε ίπατε  δεν  µπορούσαµε  να  στε ίλουµε  

σε  δυο  κα ι  τρία  νησιά ,  κάναµε  λ ίγο  πιο  ευέλικ τη  την  προγραµµατική  

σύµβαση .  

Και  τουλάχιστον  από  εσάς  θα  ήθελα  να  την  ψηφίσε τε  εσε ίς  για τί  λέ τε  

ότ ι  νο ιάζεστε  για  το  λαό ,  για  τους  κατο ίκους .  Εποµένως  τ ι  ε ίνα ι  αυτό  το  

στε ίρο  όχι ;   Εντάξε ι ,  εν  πάση  περιπτώσει…   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κυρ ία  Φάκκα .   

Κα  ΦΑΚΚΑ:  

Θέλω  µόνο  να  σας  αναφέρω  σε  τ ι  αναφέρθηκε  δηµόσια  στα  πλαίσια  µιας  

πολ ιτιστ ικής  εκδήλωσης  στο  φεστ ιβάλ  στην  Τήλο  η  Πρόεδρος  όταν  δηµόσια  

ευχαρίστησε  την  τότε  Νοµαρχιακή  Αυτοδιο ίκηση  κα ι  µου  ήρθε  τώρα  στο  

µυαλό  πραγµατ ικά  ακούγοντας  την  κυρία  Μουτάφη ,  που  σε  αυτές  έστω  τι ς  

περιστασιακές  επ ισκέψε ις  παιδ ίατρος  διαπίστωσε  σε  µια  δ ίµηνη  επ ίσκεψη  

ένα  πρόβληµα  σοβαρό  σε  ένα  παιδ ί  κα ι  το  έστε ιλε  εξάπαντος  στην  Αθήνα  

όπως  κα ι  κάπο ιος  ΩΡΛ  διαπίστωσε  στο  ί δ ιο  το  παιδ ί  της  Προέδρου  κάποιο  

πρόβληµα  που  αν  το  άφηναν  όποτε  έρθουν  για  έναν  έλεγχο  στη  Ρόδο  

µπορε ί  να  ε ίχε  αποβεί  µοιρα ίο  κα ι  πολύ  µοιρα ίο .  
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 Λοιπόν ,  εµε ίς  ξέρουµε ,  µακάρι  να  ε ίχαµε  τη  δύναµη  της  απόφασης  

κα ι  να  αντ ικαθ ιστούσαµε  κα ι  το  Υπουργε ίο  Υγείας  κα ι  όλα  αυτά  που  λέε ι  ο  

κος  Περδικάρης ,  δεν  νοµ ίζω  ότ ι  ε ίνα ι  άνθρωπος  εδώ  που  δεν  τα  πιστεύε ι .  

Αλλά  λέµε  τώρα  εδώ  που  βρισκόµαστε  πως  µπορούµε  να  στηρίξουµε  αυτή  

την  κατάσταση .    

 Κύρ ιε  Περδ ικάρη ,  δεν  µ ίλησα  καθόλου  πέρα  από  την  τοποθέτησή  

µου .  Εγώ  σας  έχω  ακούσε ι ,  µιλάτε  για  όλα  κα ι  σε  πολλά  συµφωνώ  κα ι  µαζ ί  

σας  άσχετα  αν  δεν  τοποθετούµαι .  Αλλά  ξέρε τε  κάτ ι  όµως ;   Εγώ  

εξοργίζοµαι  όταν  αυτο ί  οι  άνθρωποι  δεν  έχουν  την  οικονοµ ική  

δυνατότη τα… 

 Εγώ  προσωπικά  δηλαδή  συµφωνώ  σε  πάρα  πολλές  θέσε ις  που  έχε ι  

αναπτύξε ι  κα ι  ο  κος  Περδικάρης  κα ι  η  κυρία  Καφαντάρη ,  αλλά  ε ίµαστε  

σώφρονες  άνθρωποι  εδώ ,  ζούµε  τη  νησιωτ ικότητα ,  ξέρουµε  τα  

προβλήµατα .  Ο  άντρας  µου  ε ίνα ι  από  την  Κάρπαθο ,  ξέρω  πολλές  φορές  τ ι  

… οι  άνθρωποι ,  µια  εγκυµονούσα  που  πρέπει  να  έρχετα ι  εδώ  για  κάποιον  

έλεγχο .  Ακόµα  κα ι  µια  αιµατολογ ική  εξέταση  µπορε ί  να  αναδε ίξ ε ι  ένα  

πρόβληµα  σε  µ ια  έγκυο  να  έρθε ι  άµεσα .   

Να  σας  το  πω  κα ι  αυτό ,  δεν  µπορούµε  στα  θέµατα  υγε ίας  να  

παίζουµε .  Συνάδελφός  µου  µε  εξωµήτριο  από  την  Πάτµο  ταξ ίδεψε  µε  

φουσκωτό  για  να  πάε ι  στη  Λέρο  ή  στην  Κάλυµνο  δεν  θυµάµαι  πού  έπρεπε  

να  πάε ι ,  το  ξέρετε  το  περιστατικό .  Και  σε  µια  επίσκεψη  περιστασιακή  των  

γ ιατρών  το  ανακάλυψαν  ότι  η  κοπέλα  ε ίχε  εξωµήτριο  µέσα  από  µια  

αιµατολογική  κα ι  δεν  ξέρω  εγώ  ποιες  άλλες  εξετάσε ις .  Και  ταξ ίδ εψε  µε  

µποφόρ  γ ια  να  πάει  να  µην  χάσει  τη  ζωή  της .  

Ευχαριστώ  πολύ .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κύρ ιε  Πόκκια .  

Κος  ΠΟΚΚΙΑΣ :  

Ήθελα  το  εξής ,  όχι  αυτό  καθ ΄  εαυτό  αλλά  ήθελα  να  θέσω  ένα  ζήτηµα .  Εάν  

υπάρχε ι  δυνατότη τα  σε  σχέση  κα ι  µε  αυτό ,  σε  σχέση  κα ι  µε  το  

προηγούµενο  µε  την  αποδοχή  της  δωρεάς  του  οχήµατος  από  το  ΕΦΕΤ .  

Ο  Οδοντιατρικός  Σύλλογος  Ρόδου  έχε ι  αναπτύξε ι  µια  δραστηριότητα  

το  τελευτα ίο  δ ιάστηµα  κα ι  επ ισκέφτηκε  σε  συνεργασία  κα ι  µε  την  κυρία  

Μουτάφη  κα ι… 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κινητή  µονάδα  οδοντ ιατρική .  

Κος  ΠΟΚΚΙΑΣ :  

Μπράβο .  Είχαν  λο ιπόν  την  κινητή  µονάδα  του  Χαµόγελου  του  Παιδ ιού .   

Επειδή  συζήτησα  κα ι  µε  τον  Πρόεδρο  κα ι  µε  το  ∆ιο ικητ ικό  Συµβούλ ιο ,  

απλώς  το  θέτω  µπορεί  να  µην  ε ίνα ι  συναφές ,  έχουν  έτο ιµη  µια  µελέτη  αν  

υπάρχε ι  η  δυνατό τητα  ε ίτε  µε  χορηγό  ε ίτε  µε  πόρους  δικούς  µας  να  

προµηθεύαµε  µια  τέ το ια  µονάδα  η  οποία  πηγαίνε ι ,  ε ίνα ι  εξοπλισµένη  
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πλήρως  πήγε  στο  ∆ιαφάνι ,  πήγε  στη  Χάλκη ,  στο  Καστελόριζο  κλπ .  κα ι  

έκανε  πάρα  πολύ  δουλε ιά .  

 ∆ηλαδή  το  αποτέλεσµα ,  τα  απολογιστ ικά  στο ιχε ία  ε ίνα ι  ότ ι  ε ίδαν  

σχεδόν  το  70-80% του  πληθυσµού  οδοντ ιατρικά  που  ε ίνα ι  πάρα  πολύ  

σηµαντ ικό .  ∆εν  το  έχουν  στη  Ρόδο  που  έχουµε  τόσους  οδοντ ιάτρους .   

Θα  στε ίλουν  ένα  αίτηµα  σε  εσάς ,  στην  Περιφέρε ια ,  αλλά  νοµ ίζω  ότ ι  

ε ίνα ι  µια  χρήσιµη  πρωτοβουλία  κα ι  από  τη  στ ιγµή  που  υπάρχουν  τέτο ιε ς  

κ ινητές  µονάδες  µήπως  θα  µπορούσαµε  να  το  δούµε  κα ι  αυτό  εάν  

µπορούσαµε  να  το  διαθέσουµε .   Ο  σύλλογος  θα  αναλάβε ι  µετά  από  εκε ί  

κα ι  πέρα  τ ις  επισκέψεις  κλπ .  µε  δικούς  του  γιατρούς ,  απλώς  θέλουν  από  

εµάς  την  υποδοµή .  

Ευχαριστώ .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Καλώς .   Κύριε  Τζανακόπουλε .  

Κος  ΤΖΑΝΑΚΟΠΟΥΛΟΣ :  

Ευχαριστώ ,  κυρ ία  Πρόεδρε .  Εγώ  προσωπικά  υποστηρίζω  ενθέρµως  τι ς  

δράσεις  της  ΓΑΛΗΝΟΣ  κα ι  θα  ευχόµουν  ανάλογες  δράσε ις  της  Περιφέρε ιας  

να  πραγµατοποιηθούν  κα ι  στα  νησιά  των  Κυκλάδων .  

 Ευχαριστώ .  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Σε  αυτό  που  ε ίπε  ο  κος  Πόκκιας .  Όντως  νοµ ίζω  ότι  εφόσον  µας  δοθε ί  η  

δυνατότη τα  θα  µπορούσαµε  να  πάρουµε  κα ι  τι ς  κ ινητές  µονάδες .  Αύριο  

στ ις  12 :00 έχουµε  ραντεβού  µε  τον  Ιατρικό  Σύλλογο  κα ι  µε  µια  οµάδα  

εξε ιδ ικευµένων  γ ιατρών  από  την  Αθήνα  που  έχουν  ξεκ ινήσε ι  µια  

προσπάθε ια  να  δηµιουργήσουν  την  κάρτα  ασθενε ίας  σε  ορισµένες  

περιοχές  της  πατρ ίδας  µας .  

Η  προσπάθεια  ξεκίνησε  µε  την  έννο ια  ότι  θέλαµε  όντως  να  πάµε  κα ι  

εµε ίς  στην  αγορά  κινητών  µονάδων  ιατρικής  περίθαλψης  κάτ ι  το  οποίο  

ζήτησε  κα ι  το  κο ινωνικό  ιατρε ίο .   Όµως  διαπιστώσαµε  ότ ι  το  ίδρυµα  

Ωνάσης  αυτή  τη  στ ιγµή  κα ι  µάλλον  πρέπε ι  να  έχουν  έρθε ι  ήδη  δύο  κινη τές  

µονάδες  ε ισαγόµενες  από  το  εξωτερικό  µε  σύγχρονα  µηχανήµατα  του  

τελευτα ίου  τύπου  ο  προϋπολογισµός  ε ίνα ι  5 .000.000,  καταλαβαίνετε  τ ι  

µηχανήµατα  ε ίνα ι  αυτά  που  ξεκ ινάνε  από  µαστογράφο  κα ι  φτάνουν  µέχρι  

χηµ ικό  αναλυτή  των  πάντων .   

Η  διαδ ικασία  αυτή  του  ιδρύµατος  Ωνάση  έχε ι  να  κάνε ι  µε  ένα  

πρόγραµµα  το  οποίο  θα  ξεκινήσε ι  από  το  Καστελόριζο  µάλλον  αρχές  του  

επόµενου  µήνα ,  θα  κατέβουν  οι  κινη τές  µονάδες  µαζ ί  µε  όλο  το  ι ατρικό  

προσωπικό  όλων  των  ε ιδ ικοτή των  κα ι  η  συνδροµή  η  δική  µας  θα  έχε ι  να  

κάνε ι  µε  το  να  διαθέσουµε  κάποιο  προσωπικό  το  οπο ίο  θα  βοηθήσει  κα ι  µε  

έναν  προγραµµατισµό  τον  οποίο  πρέπε ι  να  κάνουµε  για  να  µπορέσουµε  

πραγµατικά  αυτή  τη  φορά  όλος  αυτός  ο  χαµός  ο  οπο ίος  γίνετα ι  από  

επ ισκέψε ις ,  το  Καστελόριζο  το  επ ισκεφθήκανε  τουλάχ ιστον  100  οµάδες .  
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Ποτέ  όµως  δεν  καταλήξαµε  να  έχε ι  στο  τέλος  την  κάρτα  υγε ίας  ο  πολ ίτης  

σε  ένα  CD,  ότι  εξε τάστηκε  µικροβιολογικά ,  ακτινολογ ικά ,  καρδ ιολογ ικά ,  του  

έκαναν  τα  πάντα ,  το  ιστορικό  του .   

Και  θα  ξεκ ινήσε ι  αυτή  την  προσπάθεια  από  την  Αθήνα  από  το  ίδρυµα  

Ωνάσης  σε  συνεργασία  µε  µια  οµάδα  η  οποία  ε ίνα ι  πάντα  υπό  τον  έλεγχο  

του  Υπουργε ίου  Υγε ίας  κα ι  Πρόνοιας ,  δεν  ε ίνα ι  έξω ,  καθοδηγε ί τα ι  δηλαδή  

από  εκε ί .  

Βεβαίως  δεν  έχε ι  σχέση  µε  την  οδοντ ιατρικής .  Είµαστε  σε  επαφή  µε  

τον  οδοντ ιατρικό  σύλλογο ,  εµε ίς  διαθέ τουµε  κα ι  τους  πόρους .  Το  

πρόβληµα  που  ξέρετε  ότ ι  έχουµε  ε ίνα ι  ότι  δεν  µας  επ ιτρέπουν ,  δεν  µας  

δίνουν  την  έγκριση  σκοπιµότητας  να  προµηθευτούµε  ούτε  την  κ ινητή  

µονάδα  αιµοδοσίας  που  εδώ  κα ι  δυο  χρόνια  την  παλεύουµε .   Φαντάζοµαι  

κα ι  έχω  πε ι  στον  Πρόεδρο  του  οδοντιατρικού  συλλόγου  να  ξεκ ινήσε ι  αυτός  

την  προσπάθεια  µήπως  κα ι  κατορθώσουµε  να  πάρουµε  την  έγκριση  

σκοπιµότητας .   

Λέω ,  λο ιπόν ,  ότι  ακόµα  κα ι  κινητή  µονάδα  ια τρικής  που  πρέπε ι  να  

πω  ότι  η  Περ ιφέρε ια  Κρήτης  έχε ι  πάρει  ένα  µαστογράφο  κινητή  µονάδα  την  

οποία  χρησιµοποιήσαµε  κα ι  εµε ίς ,  θέλουµε  να  µπούµε  σε  αυτή  τη  

διαδ ικασία  από  τη  στιγµή  που  δεν  έχουµε  το  δελφίν ι  να  µπορούµε  να  

έχουµε  τι ς  κινητές  µονάδες .  

Αύρ ιο  έχουµε  αυτή  τη  συνάντηση  να  συζητήσουµε  µε  τον  ι ατρικό  

σύλλογο  Ρόδου  κα ι  µε  τους  γιατρούς  οι  οποίο ι  θα  έρθουν ,  θα  δούµε  πως  

θα  καταλήξε ι  αυτή  η  ιστορ ία .  Όµως  όλος  αυτός  ο  χαµός  ο  οποίος  γίνετα ι  

µε  παρεµβάσεις  διάφορες  θα  πρέπε ι  κάποια  στιγµή  να  συντονιστε ί  κα ι  

αυτό  το  ρόλο  πρέπει  να  τον  παίξουµε  εµε ίς  γιατ ί  διαφοροποιε ίτα ι  από  νησί  

σε  νησί  κα ι  πρέπει  να  υπάρχε ι  µια  βάση  δεδοµένων  κα ι  να  µην  έχουµε  όλη  

αυτή  την  ιστορία  γ ιατ ί  σπαταλούντα ι  κα ι  δυνάµε ις .  

∆ηλαδή  ε ίδατε  ότ ι  στο  Καστελόρ ιζο  σε  ένα  µήνα  πάνε  δέκα  οµάδες ,  

δεν  έχε ι  νόηµα .   Άρα  θα  πρέπει  να  συντονιστούµε  κα ι  να  δηµιουργήσουµε  

εµε ίς  τη  βάση  δεδοµένων .  Γιατ ί  από  την  άλλη  πλευρά  πρέπει  να  πούµε  ότ ι  

αντίστο ιχο  πρόγραµµα  κάνε ι  κα ι  το  Υπουργε ίο  Εθνικής  Άµυνας .  ∆εν  ξέρω  

αν  ξέρετε ,  το  Υπουργε ίο  Εθν ικής  Άµυνας  έχε ι  υιοθετήσε ι  όλα  τα  µικρά  

νησιά .  Τα  τρία  νοσοκοµε ία  τα  στρατ ιωτικά  δέχοντα ι  πέραν  των  εξε τάσεων  

να  χε ιρουργήσουν  ή  να  περιθάλψουν  τους  νησιώτες  από  τα  µικρά  νησιά .   

Νοµίζω  ότ ι  κάποια  στιγµή  πρέπει  να  συντονιστούµε .   

Και  βεβαίως  κα ι  θέλουµε  να  δώσουµε  τα  εύσηµα  στην  κυρία  

Μουτάφη  φέτος  που  κατόρθωσε  να  πάρουν  πιστοποιητ ικά  υγε ίας  όλα  τα  

παιδ ιά  σε  όλα  τα  νησιά  χωρίς  να  µετακινηθούν ,  διαφορετικά  έπρεπε  να  

µετακινηθούν .  Και  ε ίνα ι  µια  πολύ  µεγάλη  υπόθεση  αυτή .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κυρ ία  Καφαντάρη .  

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  
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Λοιπόν ,  για τί  έχε ι  παραγ ίνε ι  το  κακό  κα ι  ο ι  επιθέσε ις  φτάνουν  κα ι  

περισσεύουν  πλέον .  Και  µιλάω  από  συµβούλους  προς  τη  Λαϊκή  

Συσπε ίρωση  γ ια  την  τοποθέτηση  που  έκανε  ο  Γιάννης  ο  Περδικάρης  

συγκεκριµένα .  

Στο  Περιφερε ιακό  Συµβούλιο  δεν  λέω  ότ ι  χαράσσουµε  πολιτ ικές .  

Εσε ίς  λέγατε  ότι  χαράσσοντα ι  πολιτ ικές  ή  θα  χαράσσοντα ι  πολιτ ικές .   

Όµως  υλοποιούντα ι  πολιτ ικές .  Κα ι  ο ι  πολ ιτ ικές  αυτές  ε ίνα ι  βάσε ι  

αποφάσεων  της  Ευρωπαϊκής  Ένωσης  κα ι  των  κυβερνήσεων  που  έχουν  

φέρε ι  την  υγε ία  εδώ  που  ε ίνα ι .  Όποιος  έχε ι  ψηφίσε ι  αυτές  τ ις  πολιτ ικές  

ε ίνα ι  υπεύθυνος  για  την  κατάντια  των  ανθρώπων  στα  νησιά  που  πεθαίνουν  

όταν  δεν  έχουν  γιατρούς .  

Άρα  όχι  ευα ισθησίες  κα ι  επίδε ιξη  ευα ισθησίας  εδώ  µέσα  σε  εµάς .  

∆ιότ ι  εµε ίς  ε ίµαστε  αυτο ί  που  αναδε ικνύουµε  τον  κίνδυνο  των  νησιωτών  

από  τις  διαλυµένες  δοµές  υγε ίας  που  έχε ι  επ ιφέρε ι  αυτή  η  πολιτ ική  την  

οποία  ψηφίζετε  κα ι  υλοποιε ίτε  όλοι  σας ,  ε ίτε  το  ξέρουν  όλοι  οι  σύµβουλοι  

ε ίτε  δεν  το  ξέρουν ,  δεν  τους  απαλλάσσει .  Κανε ίς  δεν  απαλλάσσετε  λόγω  

άγνο ιας  ή  βλακε ίας  εδώ  µέσα  µε  ότ ι  ψηφίζε ι .  Είνα ι  υπεύθυνος  γ ια  την  

ψήφο  του .  

Και  τα  κόµµατά  τους  κα ι  η  πολ ιτι κή  που  ψηφίζουν  εδώ  µέσα  έχουν  

φέρε ι  τον  κόσµο  στα  νησιά  στην  κατάσταση  που  ε ίνα ι .   Άρα  όχι  αυτά  σε  

εµάς  κα ι  επ ίδε ιξη  ευα ισθησίας .  Να  αναλάβε ι  ο  καθένας  τις  ευθύνες  του .  

Εµε ίς  λέµε  ότ ι  δεν  ήρθαµε  εδώ  γ ια  να  µπαλώνουµε  τι ς  τρύπες  αυτών  

που  ψηφίζε τε  εσε ίς .  Εµε ίς  εδώ  µέσα  ε ίµαστε  για  να  αποφασίζουµε  ότ ι  θα  

δώσουµε  τη  θέση  µας  που  ε ίνα ι  το  δικα ίωµα  του  κάθε  ενός  σε  όλη  τη  χώρα  

κα ι  στο  πιο  απόµακρο  νησί ,  στον  κάθε  νησιώτη ,  όταν  έχε ι  κακό  κα ιρό  να  

µην  πεθαίνε ι .  Και  να  µην  περιµένε ι  από  το  ίδρυµα  Ωνάση  που  διαλύε ι  τα  

εργασιακά  δικα ιώµατα  µέσω  του  κράτους  τους  όπως  µε  την  Τράπεζα  

Πε ιρα ιώς  όπως  όλα  τα  ι δρύµατα  των  οµίλων  που  έχουν  φέρε ι  το  λαό  εδώ  

που  τον  έχουν  φέρε ι  κα ι  τη  χρεοκοπία  της  χώρας  κα ι  τη  δική  µας  

χρεοκοπία ,  όχ ι  της  χώρας .  Γιατί  Έλληνες  ε ίνα ι  κα ι  αυτο ί  οι  κύρ ιο ι ,  άσχετα  

αν  δεν  πιστεύουν  την  πατρίδα  τους .  

Άρα  δεν  ε ίνα ι  θέµα  πατρ ίδας ,  ε ίνα ι  θέµα  κεφαλαίου  κα ι  εργατ ικής  

τάξης  που  τα  συµφέροντά  τους  ε ίνα ι  αντ ίθετα ,  ε ίνα ι  αντ ικρουόµενα .  Και  

αυτή  τη  στ ιγµή  για  τη  µεγέθυνση  της  κερδοφορίας  της  δικής  τους  όχι  την  

υγε ία  τους  χάνουν  όλοι ,  όχι  το  δ ικα ίωµά  µας  να  γινόµαστε  καλά  αλλά  

εξαθλ ιωνόµαστε  σε  όλα  τα  επίπεδα  µε  γρήγορους  ρυθµούς .  Και  υπεύθυνες  

ε ίνα ι  οι  πολ ιτι κές  που  ψηφίζετε  όλοι  σας .  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Κυρά  Πρόεδρε ,  ένα  λεπτό .  Κήνσορες . .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Θα  µου  επι τρέψετε  όλοι .  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  



ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ  ΝΟΤΙΟΥ  ΑΙΓΑΙΟΥ 

14
η
 ΣΥΝΕ∆Ρ ΙΑΣΗ  ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  ΤΗΣ  19

η ς
 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ  2013 

129 

Σας  παρακαλώ  έχω  το  δικα ίωµα  να  µιλήσω ,  δεν  γ ίνε τα ι .  Βεβαίως  να  

µιλήσετε ,  όλοι  θα  µιλήσουµε .  Είνα ι  εύκολο  να  ποντάρε ις  κα ι  να  επενδύε ις  

στη  δυστυχίας  ε ίνα ι  το  µόνο  εύκολο .  

Το  βασικό  ε ίνα ι  να  µπορε ίς  να  ε ισφέρε ις  σε  αυτή  τη  δυστυχία  εσύ ,  να  

µπορε ίς  να  βοηθήσεις .  Ε ,  λο ιπόν ,  σας  λέµε  το  εξής ,  ότι  εµε ίς  ε ίµαστε  

υπερήφανοι  για  αυτά  τα  οποία  κάνουµε .  Είµαστε  υπερήφανο ι  που  

µπορούµε  να  παρέχουµε  έστω  κα ι  αν  δεν  έχουµε  αρµοδιότητα  υπηρεσίες  

στους  µικρονησιώτες  κα ι  τους  νησιώτες .   

Και  το  λέµε  µε  υπερηφάνε ια  για τί  20  χρόνια  το  ΚΕΘΕΑ  δεν  

µπορούσε  να  στεγαστε ί .  Και  σήµερα  εµε ίς  το  βάζουµε  κάτω  από  την  

οµπρέλα  µας  παρόλο  που  δεν  έχουµε  την  αρµοδ ιότη τα  να  το  στεγάσουµε .  

Και  ε ίµαστε  υπερήφανοι  για  αυτό .   

∆εν  επενδύουµε  στη  δυστυχία .   Βοηθάµε  να  µην  υπάρχε ι  δυστυχία ,  

κάποιο ι  όµως  στη  δυστυχία  ποντάρουν .  Είνα ι  εύκολο  να  βγαίνε ις  κα ι  να  

λες  εσε ίς ,  οι  άλλο ι .  Όχι  δεν  ε ίνα ι  έτσι .  Θέλω  να  δω  µια  πράξη  την  οποία  

κάνατε  κο ινωνικής  αλληλεγγύης ,  µία  κο ινων ικής  αλληλεγγύης  το  ονοµάζω  

εγώ ,  κο ινωνική  αλληλεγγύη .  Είνα ι  εύκολο ,  έχουµε  µάθε ι  διάφορους  

παράγοντες  ο ι  οποίο ι  το  µόνο  πράγµα  που  κάνουν  ε ίνα ι  να  καταγγέλλουν ,  

εύκολο .  Πολύ  εύκολα  καταγγέλλε ις .   

Πολύ  εύκολα  καταγγέλλε ι ς  κα  την  ανεργία .  ∆ύσκολα  όµως  παλεύε ις  

να  επεκτε ίνε ις  τη  σεζόν  να  υπάρχε ι  εργασία .  ∆εν  συµµετέχε ι  κανε ίς  σε  

αυτό .  Λοιπόν ,  να  τα  αφήσουµε  αυτά .  Εµε ίς  θα  προσπαθούµε  όσο  ε ίµαστε  

εδώ  να  βοηθάµε  τον  κόσµο .  Και  το  ε ίπα  προηγουµένως  κα ι  το  ξεπεράσατε ,  

τα  παιδ ιά  από  τα  νησιά  που  δεν  έχουν  παιδ ίατρο  ήταν  αναγκασµένα  να  

µεταφέροντα ι  για  να  πάρουν  πιστοποιητ ικό .   Πήγαµε  κα ι  δώσαµε  το  

πιστοποιητ ικό  εκε ί ,  στέλνουµε  αυτούς  τους  γιατρούς  κα ι  το  περνάτε  έτσι .  

Τους  γιατρούς  ε ιδ ικό τητας  τους  στέλνουµε  κα ι  παρέχουν  υπηρεσίες  στους  

µικρονησιώτες  κα ι  αυτό  ποτέ  δεν  το  αναγνωρίσατε .  Το  ότι  σήµερα  στον  

ξενώνα  του  νοσοκοµε ίου  οι  µικρονησιώτες  δ ιαµένουν  δωρεάν  δίπλα  στον  

ασθενή  τους  κα ι  το  ευχαριστούντα ι  κα ι  ευχαριστούν  κα ι  εµάς  ποτέ  δεν  το  

αναγνωρίσατε .   

Κάποια  στ ιγµή  όµως  επε ιδή  δεν  µιλάµε  θα  βγούµε  κα ι  στην  κο ινων ία  

µε  στο ιχε ία  κα ι  θα  πούµε  πραγµατικά  αυτή  η  Περιφέρε ια  παρόλο  που  δεν  

έχε ι  την  αρµοδιό τητα  τι  υπηρεσίες  προσέφερε  κα ι  στον  τοµέα  της  υγε ίας .   

Ναι ,  θα  τα  πούµε  κα ι  στην  προεκλογική  περίοδο  αν  ε ίµα ι  υποψήφιος ,  θα  τα  

πούµε  βεβαίως .  Γιατ ί  αυτά  πρέπει  να  αναδε ί ξουµε ,  την  αλληλεγγύη  αυτή  τη  

στ ιγµή  που  έχε ι  ανάγκη  ο  τόπος  µας .   Εύκολα  καταγγέλλουµε ,  εσε ίς  που  

ψηφίζετε ,  που  κάνετε ,  που  ράνετε .   

Ναι ,  εµε ίς  ε ίµαστε  αυτο ί  οι  οπο ίο ι  πραγµατ ικά  πιστεύουµε  σε  µια  

άλλη  φιλοσοφία  γ ια  την  πορε ία  του  τόπου  από  τη  δική  σας ,  τι  να  κάνουµε  

δεν  γ ίνε τα ι .  ∆εν  ε ίµαστε  απολογητές  κανενός  κόµµατος  κα ι  καµ ιάς  

Κυβέρνησης .  Όµως  αυτό  το  οποίο  θέλουµε  ε ίνα ι  να  προσφέρουµε  στον  



ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ  ΝΟΤΙΟΥ  ΑΙΓΑΙΟΥ 

14
η
 ΣΥΝΕ∆Ρ ΙΑΣΗ  ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  ΤΗΣ  19

η ς
 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ  2013 

130 

τόπο  ο  καθένας  από  το  δικό  του  µετερίζι  συνθετ ικά ,  θετ ικά  κα ι  όχι  

αρνητ ικά .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Μισό  λεπτό ,  κύρι ε  Περδικάρη ,  όταν  µ ιλάτε  δεν  σας  διακόπτε ι  κανε ίς .   

Κυρ ία  Καφαντάρη ,  θα  παρακαλούσα  επε ιδή  ε ίπατε  τη  ρήση  ηλ ίθ ιο ι… 

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Οµιλία  µακριά  από  το  µικρόφωνο .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Όχι ,  δεν  το  παίρνε ι  προσωπικά .  Αλλά  εγώ  ως  Πρόεδρος  αυτού  του  

σώµατος  θέλω  να  σας  ζητήσω  να  το  ανακαλέσετε  αυτό  που  ε ίπατε .  ∆ιότ ι  

ηλ ίθ ιο ι… 

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Βλακε ίας  ε ίπα ,  δεν  ε ίπα  ηλίθ ιο ι .   Εγώ  λέω  τη  δ ιατύπωση  που  

χρησιµοποίησα .  Και  αν  ενοχλε ί  την  παίρνω  πίσω ,  δεν  ε ίνα ι  εκε ί  το  

πρόβληµά  µου .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Ακούστε ,  ο  κάθε  ένας  εδώ  µέσα  έχε ι  µια  ιστορία  πίσω  του  κα ι  δεν  έχε ι  

έρθε ι  τυχα ία .  Όπως  δεν  έχετε  έρθε ι  κα ι  εσε ίς  τυχα ία  εδώ  µέσα .  Σας  

παρακαλώ .   

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Κυρ ία  Πρόεδρε ,  δεν  απευθύνθηκα  σε  κάποιον  συγκεκριµένα .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Γνωρ ίζε τε  πολύ  καλά  σε  τ ι  αναφέροµαι .   Κύριε  Πόκκια .  

Κος  ΠΟΚΚΙΑΣ :  

Λοιπόν ,  ακούστε  να  σας  πω  κάτ ι .  Εγώ  δέχοµαι  το  ότι  δέχετα ι  να  το  πάρε ι  

πίσω  γ ιατί  ήταν  πράγµατ ι  πάρα  πολύ  βαρύ ,  από  τα  βαριά  πράγµατα  που  

ακούστηκαν  εδώ  µέσα  κα ι  ο  καθένας  µπορε ί  να  εκπροσωπήσει  τον  εαυτό  

του .  

 Όσον  αφορά  εµένα  πάντως  ούτε  το  αποδέχοµαι ,  ούτε  άγνο ια  έχω ,  

ούτε  από  βλακε ία  εµφορούµαι  ούτε  οτ ιδήποτε  άλλο .  Εν  πάση  περιπτώσει ,  

µένω  εκε ί  κα ι  χαίροµαι  που  το  παίρνε τε  πίσω  γιατί  ήταν  πάρα  πολύ  βαρύ .   

 Όταν  το  γεν ικεύουµε ,  κυρία  Καφαντάρη ,  κα ι  λέµε  ότι  κανε ίς  δεν  

απαλλάσσετα ι  ε ίτε  έτσι  ε ίτε  αλλιώς  σε  εµάς  απευθύνεστε ,  δεν  απευθύνεστε  

πουθενά  αλλού ,  εδώ  µέσα  απευθύνεστε .  Και  σε  αποφάσε ις  εδώ  µέσα  

απευθύνεστε .   Λοιπόν ,  θα  ολοκληρώσω  µισό  λεπτό .  

Λέω ,  λο ιπόν ,  το  εξής  ότι  ιδ ια ίτερα  σε  τέ το ια  θέµατα  που  έχουν  να  

κάνουν  µε  την  υγε ία ,  µε  την  αλληλεγγύη ,  µε  τη  ζωή  στα  µικρά  νησιά  

ε ιλ ικρινά  εγώ  για  τον  εαυτό  µου  µιλώ ,  δεν  εκπροσωπώ  κανέναν  άλλον ,  

πλε ιοδοσία  ευα ισθησίας  δεν  δέχοµαι  από  κανέναν .  Ούτε  εµφαν ίζω  

πλε ιοδοσία  ευα ισθησίας  ούτε  όµως  δέχοµα ι  κάποιος  να  λέε ι  ότ ι  

ενδ ιαφέρετα ι  κα ι  έχε ι  περισσότερες  ευα ισθησίες  γ ια  αυτά  τα  ζη τήµατα  από  

εµένα .   
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Αυτό  να  γ ίνε ι  απόλυτα  σαφές  γ ια  εµένα .    

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κύρ ιε  Περδικάρη ,  σας  δ ιέκοψε  κανε ίς  πριν ;   Γ ια  όνοµα  του  Θεού  πια .  

Κος  ΠΟΚΚΙΑΣ :  

Κύρ ιε  Περδικάρη ,  µιλώ  αυτή  τη  στ ιγµή  γ ια  τον  εαυτό  µου  κα ι  µιλώ  για  µια  

έκφραση  που  ακούστηκε  εδώ  µέσα  η  οποία  κα ι  µε  προσβάλε ι  κα ι  µε  

τσατ ίζε ι ,  ε ιλ ικρινά  σας  το  λέω .  

∆εν  δέχοµαι  µαθήµατα  ευα ισθησίας  εγώ  προσωπικά  ούτε  δίνω  σε  

άλλον  αλλά  δεν  δέχοµαι  για  τον  εαυτό  µου .    Ευχαρ ιστώ .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Καλώς .  Κύρ ιε  Χατζη ιωάννου .  

Κος  ΧΑΤΖΗΙΩΑΝΝΟΥ:  

Θέλω  να  πω  καταρχήν  ότι  κα ι  εγώ  πιστεύω  στη  µετεµψύχωση .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Τε ίνω  να  πιστεύω  κα ι  εγώ  σε  λίγο .  

Κος  ΧΑΤΖΗΙΩΑΝΝΟΥ;  

Και  επίσης  δεν  ε ίµα ι  της  άποψης  ο  µη  µεθ΄  ηµών  καθ΄  ηµών .   Όπο ιος  δεν  

ε ίνα ι  σαν  κα ι  εµάς  ε ίνα ι  απορριπτέος .  ∆εν  ε ίχα ,  λο ιπόν ,  ποτέ  µου  τέτο ια  

άποψη ,  θέλω  να  εµφορούµαι  από  δηµοκρατ ία ,  από  σεβασµό ,  ο  καθένας  

έχε ι  την  άποψή  του .  Αλλά  επ΄ ουδενί ,  επειδή  δηλαδή  κάποιος  δεν  

συµφωνε ί  µε  εµένα  πρέπει  να  τον  καταδικάσω .  

 Ποιος  µου  δίνε ι  το  δικα ίωµα  σώνε ι  κα ι  καλά  αυτού  που  εγώ  πιστεύω  

να  ε ίνα ι  η  πεµπτουσία  της  αλήθε ιας  του  κόσµου ;   Πο ιος  ε ίνα ι  αυτός  που  µε  

δικα ιοδοτε ί  να  σκέφτοµαι  έ τσι ;   Ποια  φιλοσοφία  δικα ιοδοτε ί  αυτό  που  

σκέφτοµαι  εγώ  να  ε ίνα ι  η  αλήθε ια  του  κόσµου ;  Ποιος ;  

Από  εκε ί  κα ι  πέρα ,  στο  συγκεκριµένο  θέµα  για τί  ε ίνα ι  κα ι  ζήτηµα  

πλέον  που  δεν  ε ίνα ι  να  το  λύσε ις  σε  αυτήν  την  αίθουσα  πρέπε ι  να  αφορά  

άλλες  επ ιστηµονικές  ε ιδ ικότη τες .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Και  προοπτ ική  ζωής .  

Κος  ΧΑΤΖΗΙΩΑΝΝΟΥ:  

Σε  ότι  αφορά ,  λο ιπόν ,  το  συγκεκρ ιµένο  θέµα .  ∆εν  υποκαθιστούµε  το  εθνικό  

σύστηµα  υγε ίας  επ΄  ουδενί .  ∆εν  έχουµε  αυτό  το  ρόλο .  ∆εν  µας  επετράπη  

καν  να  διαδραµατ ίσουµε  έναν  τέ το ιο  ρόλο .  

 Από  την  άλλη  στις  δυο  σχολές  καταγγέλλω  κα ι  δεν  κάνω  τίποτα ,  από  

το  καταγγέλλω  αλλά  κα ι  κάτ ι  κάνω  εµε ίς  επιλέγουµε  τη  δεύτερη .  Ότι  

µπορούµε  θα  κάνουµε  γ ια  τους  αγαπηµένους  µας ,  για  τους  συγγενε ίς  µας ,  

τους  συµπατριώτες  µας ,  τους  συνησιώτες  µας  ότ ι  µπορούµε  θα  κάνουµε .  

Όποια  κα ι  να  ε ίνα ι  η  συνδροµή .  Ένας  παθολόγος ,  ένας  οδοντ ίατρος ,  όπως  

το  ε ίπε  ο  Γιώργος ,  ένας  παιδ ίατρος ,  ότ ι  µπορούµε .   Μα  ότ ι  µπορούµε .  

Από  εκε ί  κα ι  πέρα  µακάρι  όταν  θα  έρθε ι  ο  κόσµος  που  κα ι  εγώ  

πιστεύω  διαβάζοντας  την  πολιτε ία  του  Πλάτωνος  αγαπητο ί  συνάδελφοι ,  
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εκε ίνος  ο  ι δανικός  κόσµος  αν  κάποτε  δηµιουργηθε ί  έστω  κα ι  αν  ε ίµα ι  

σκύλος  στη  µετεµψύχωση  θα  ήθελα  κα ι  εγώ  να  το  βιώσω .  Προς  το  παρόν  

πρέπε ι  να  συµπορευτώ  µε  αυτά  που  σήµερα  συµβαίνουν .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κύρ ιε  Πουσσαίο .  

Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  

Θέλω  να  δώσω  κα ι  εγώ  αυτή  τη  διάσταση  η  οποία  αναφέρθηκε  κα ι  για  τι ς  

Κυκλάδες  γ ιατί  έδωσε  µια  ευχή  ο  συνάδελφος  ο  Παντελής  ο  

Τζανακόπουλος  αυτά  τα  προγράµµατα  να  εφαρµόζοντα ι  στ ις  Κυκλάδες .  

Πριν  από  δυο  χρόν ια  σας  θυµίζω  ότι  ε ίχαµε  φέρε ι  την  

προγραµµατ ική  σύµβαση  ακριβώς  για  λόγους  πρόληψης  κα ι  προαγωγής  

υγε ίας  σε  αντ ίστο ιχες  δράσεις  οι  οποίες  υλοποιούντα ι  κα ι  στις  Κυκλάδες  

όχ ι  στο  ρυθµό  κα ι  στο  βαθµό  που  θα  θέλαµε  αλλά  όµως  γίνετα ι  πράγµατ ι  

µια  προσπάθεια .  Είχαµε  ανοίξε ι  τα  σχολε ία  κα ι  µπήκαµε  µέσα  µε  τους  

ε ιδ ικούς  επ ιστήµονες  για  τα  σεξουαλικώς  µεταδ ιδόµενα  νοσήµατα ,  για  την  

οδοντ ιατρική ,  για  τη  µαστογραφία ,  γ ια  δράσε ις  οι  οποίες  σήµερα  

συνεχ ίζοντα ι  κα ι  σε  συνεργασία  κα ι  µε  άλλους  φορείς  για  την  πρόληψη  των  

σεξουαλικών  µεταδ ιδοµένων  νοσηµάτων  όπως  ε ίπα ,  γ ια  τη  σκολίωση  κα ι  

όλα  αυτά  έχουν  αναπτυχθε ί  σε  όλα  τα  νησιά  κα ι  συνεχ ίζουµε  βέβαια .  

Είχαµε  υπογράψει  προγραµµατ ική  σύµβαση  µαζ ί  µε  το  Υπουργε ίο  

Παιδε ίας ,  ε ίχε  υπογράψει  ο  Περιφερε ιάρχης  για  να  µπορούµε  να  έχουµε  τη  

δυνατότη τα  ενηµέρωσης  στα  σχολε ιά  µας  για  την  πρόληψη  ατυχηµάτων ,  

οφθαλµολογική  εξέταση  κ .ο .κ .   Είνα ι  αρκετές  οι  δράσε ις  αυτές .  Και  

συνεχ ίζουµε  βέβαια  µε  την  πρόσφατη  επίσκεψη  που  ε ίχαµε  µε  τον  

Περιφερε ιάρχη  στο  Υπουργε ίο  γ ιατί  δεν  αναφέρθηκε ,  στο   Υπουργε ίο  

Άµυνας  ώστε  ο  ΠΡΟΜΗΘΕΑΣ  ακόµα  κα ι  αυτό ,  θέλοντας  να  εξαντλήσουµε  

µε  κάθε  τρόπο  ότι  δυνατότητα  παρέχετα ι  σήµερα  να  γίνοντα ι  επ ισκέψεις .  

Και  ξεκίνησε  η  πρώτη  επίσκεψη  στα  5  νησιά  των  Κυκλάδων ,  µ ικρές  

Κυκλάδες ,  Ανάφη  κλπ .  µε  8  ε ιδ ικότητες  κα ι  ε ίνα ι  αυτό  που  ανέφερε  η  

συνάδελφος  ότι  προλαµβάνουν  κάπο ιες  περιπτώσε ις  τις  οποίες  πράγµατ ι  

δεν  θα  µπορούσαµε  σε  καµ ία  άλλη  περίπτωση  να  τι ς  αντ ιληφθούµε .  

Θέλω  να  πω  ότι  αυτή  ε ίνα ι  µια  αέναη ,  µια  διαρκής  προσπάθεια .  Το  

θέµα  της  υγε ίας  όσα  χρόν ια  ε ίµα ι ,  25  χρόνια  που  ε ίµα ι  στο  θεσµό  του  

πρώτου  κα ι  δεύτερου  βαθµού  αντ ιµετωπίζουµε  αυτό  το  πρόβληµα  κα ι  

προσπαθούµε  µε  κάθε  τρόπο  να  το  βελτιώσουµε .  Σήµερα  οι  δικές  µας  οι  

δυνατότη τες  που  περ ιορίζοντα ι ;   Περιορ ίζοντα ι  µόνο  όσον  αφορά  τα  

κτιρ ιακά .  ∆εν  έχε ι  άλλη  αρµοδιότητα  δυστυχώς .  Και  όµως  καθηµερ ινά ,  

πρόσφατα  στο  Υπουργε ίο  Υγε ίας  γ ια  τη  λε ιτουργ ία  του  νοσοκοµε ίου  της  

Σαντορίνης .  

Επειδή  βλέπουµε  µε  µια  άλλη  µατ ιά  τις  ανάγκες  των  νησιωτών  όπως  

ανέφερε  η  κυρία  Καφαντάρη ,  αυτή  δηλαδή  της  επ ιµονής ,  του  δ ιαρκούς  
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αγώνα  για  να  µπορέσουµε  να  κρατήσουµε  όσο  γίνετα ι  καλύτερο  επίπεδο  

στ ις  παρεχόµενες  υπηρεσίες  υγε ίας  στα  νησιά  µας .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Καλώς .  Κύρ ιε  Βαρκά .  

Κος  ΒΑΡΚΑΣ ;  

Εγώ  απορώ  εν  πάση  περ ιπτώσει  γιατ ί  µεγαλοποιήσαµε  τα  λόγια  της  

συναδέλφισσας  της  Λίλας  της  Καφαντάρη  όταν  γνωρίζουµε  τη  Λαϊκή  

Συσπε ίρωση  κα ι  τον  τρόπο  που  τοποθετε ίτα ι  κα ι  τ ις  θέσε ις  της .   

Γνώµη  µπορε ί  να  εκφράσει  ο  καθένας  κα ι  φυσικά  µέσα  σε  αυτό  το  

Περιφερε ιακό  Συµβούλιο  το  οποίο  ε ίνα ι  πολι τικό  όργανο  το  οποίο  σίγουρα  

θα  µπορούσε  να  το  µέµφετα ι  κανε ίς  αν  δεν  απαιτούσε  ή  κα ι  από  εµάς ,  από  

όλους  αλλά  κα ι  από  την  περιφερε ιακή  αρχή  προς  το  κράτος  να  

ανταποκρίνε τα ι  στις  ευθύνες  τους  κα ι  ιδ ια ίτερα  απέναντ ι  στα  νησιά  µας .   

Αυτό  ε ίνα ι  το  ένα  ζήτηµα  που  αυτό  δεν  πρέπει  να  σταµατήσουµε  να  το  

απαιτούµε .  Και  εδώ  υπάρχουν  πολλά  παραδείγµατα .   

Πόσες  φορές  συγκεκριµένα  βρεθήκαµε  µε  φορε ίς  νησιών ,  Πάρο ,  

Σαντορίνη  ο ι  δήµαρχοι  προχθές  µε  τους  αντιπερ ιφερε ιάρχες ,  

Περιφερε ιακούς  συµβούλους  κλπ .  στην  Αθήνα .  Πολλές  φορές  οι  νησιώτες ,  

εγώ  προσωπικά  ε ίτε  µε  το  ρόλο  µου  τον  παλιότερο  αλλά  κα ι  σαν  

Περιφερε ιακός  σύµβουλος  µε  τον  ∆ήµο  της  Κω  πολλές  φορές ,  µε  τη  Μαρία  

την  Κυπρα ίου ,  µε  το  Λοβέρδο ,  µε  τον  Λυκουρέντζο ,  µε  τον  Γεωργιάδη  

τελευτα ία .  

Προσπαθούµε  µε  κάθε  τρόπο  γ ια  ένα  πράγµα ,  αυτή  τη  στ ιγµή  που  

καταλαβαίνουµε  ότ ι  το  κράτος  µας  ε ίνα ι  πτωχευµένο  κα ι  αδύνατο ,  την  ίδ ια  

ώρα  που  η  Τουρκία  ετο ιµάζετα ι  να  βγάλε ι  πλοία  στα  απέναντ ι  νησιά  κα ι  

εδώ  κ ινδυνεύε ι  η  εθνική  µας  υπόσταση  που  ε ίνα ι  ντροπή ,  εγώ  τουλάχ ιστον  

που  κατάγοµαι  από  το  νησί  του  Ιπποκράτη  όταν  τον  Ιπποκράτη  τον  

ζητούσαν  να  πάε ι  στην  Περσία  να  σώσε ι  ή  στην  Αθήνα  εν  πάση  

περιπτώσει  κα ι  τότε  αρνήθηκε  για  λόγους  εθν ικούς  επε ιδή  ήµασταν  

υποδουλωµένο ι  ή  επειδή  ήταν  επ ιτ ιθέµενο  κράτος ,  αυτή  τη  στ ιγµή  να  έρθε ι  

να  µας  σώσει  στην  Ευρωπα ϊκή  Ένωση  όντας  εµάς  το  απέναντ ι  κράτος .  Ή  

στην  Αλ ικαρνασσό  µε  πανεπιστηµ ιακές  υποδοµές  υγε ίας .  

Θα  εκµε ταλλευτούµε  για  το  καλό  των  δηµοτών  µας  κα ι  αυτή  ε ίνα ι  η  

πολ ιτική  η  δ ική  µας  µε  κάθε  τρόπο  κα ι  τους  πάντες .  Φυσικά  κα ι  το  ίδρυµα  

του  Ωνάση  που  αν  αναγνωρίσουµε  ότι  κάποια  στ ιγµή  µπορε ί  να  έφαγαν  

λεφτά  σαν  εφοπλ ιστές  δεν  ε ίνα ι  κακό  να  έρθουν  να  ανταποδώσουν  έστω  

κα ι  µε  αυτό  τον  τρόπο .  Αλλά  χωρίς  εν  πάση  περιπτώσε ι  να  χάνουµε  κα ι  

τον  προσανατολισµό  µας .    

Και  φυσικά  στα  πλαίσια  που  ε ιπώθηκαν ,  µε  την  πρόληψη ,  µε  την  

κάρτα .  ∆ηλαδή  να  γίνουν  όλα  αυτά  όσο  γίνε τα ι  πιο  οργανωµένα  για  να  µην  

ε ίνα ι  προσωρινά ,  εφήµερα  κα ι  να  χάνοντα ι .  ∆εν  θα  περιµένουµε  τη  
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∆ευτέρα  Παρουσία  να  λύσουµε  τα  προβλήµατα ,  αν  το  κράτος  µας  

δυναµώσει  ή  αν  γίνε ι  σοσιαλιστικό  ή  δεν  ξέρω  κα ι  εγώ  τι  άλλο .   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Εντάξε ι .  Εγκρίνετα ι  κατά  πλε ιοψηφία .  Κατά  η  κυρία  Καφαντάρη  κα ι  ο  κος  

Περδικάρης .  

 

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

ΑΡΙΘΜ .  ΑΠΟΦΑΣΗΣ :  192 /2013 

 

ΘΕΜΑ  3
ο
 Ε .Η .∆ .  

Κατάργηση  επιδοτούµενου  ακτοπλοϊκού  δροµολογίου  

 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Τώρα ,  έχουν  κατατεθε ί  δυο  προτάσεις .   Η  µια  από  τον  κ .  Ζωγραφίδη  κα ι  η  

άλλη  από  την  κυρία  Καραµολέγκου .  Σας  έχουν  διανεµηθε ί .  Υπάρχε ι  

αντίρρηση  για  την  έκδοση  ψηφίσµατος ;   Γ ια  τη  δ ιακοπή  των  δροµολογίων .  

 Θέλετε  να  το  ε ισηγηθε ίτε  κύρ ιε  Ζωγραφίδη ;  

Κος  ΖΩΓΡΑΦΙ∆ΗΣ :  

Νοµίζω  ότ ι  κα ι  ο  κύριος  Περιφερε ιάρχης  να  το  ε ισηγηθε ί  ε ίνα ι  εξ ίσου  

σωστό  διότ ι  αναφέρετα ι  κα ι  στ ις  Κυκλάδες  κα ι… 

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Αγαπητο ί  συνάδελφο ι ,  εγώ  θα  καταθέσω  ένα  ψήφισµα  το  οποίο  

περιλαµβάνε ι  κα ι  τα  δύο  νοµ ίζω .   

 Το  Περιφερε ιακό  Συµβούλ ιο  στη  συνεδρίασης  της  19
η ς

 Οκτωβρίου  

εκφράζε ι  την  έντονη  δ ιαµαρτυρία  του  για  την  πρόθεση  της  Κυβέρνησης  να  

µην  συµπεριλάβε ι  στο  διαγων ισµό  για  τις  επιδοτούµενες  γραµµές  τη  

σύνδεση  ∆ιαφανίου  Καρπάθου  µε  τον  Πε ιρα ιά ,  τη  Ρόδο  κα ι  το  Ηράκλε ιο ,  

της  Θηρασιάς   µε  την  Οία  της  Σύρου  κα ι  της  Ανάφης  µε  Πε ιρα ιά  καθώς  κα ι  

τη  µείωση  των  δροµολογίων  στ ις  συνδέσε ις  του  Αγαθονησίου  µε  την  

Κάλυµνο  κα ι  Πυθαγόρε ιο ,  τις  δευτερεύουσες  γραµµές  Κάµιρος -Χάλκη ,  

Νίσυρος-Κω  κα ι  Κάσος-Φιν ίκ ι  Καρπάθου .  

∆ιαπιστώνουµε  διαχρον ικά  την  πρόθεση  των  κυβερνώντων  να  

κρατούν  σε  καθεστώς  οµηρίας  τα  νησιά  µας  κα ι  αποκλε ισµένα  από  

παροχές  που  απολαµβάνουν  οι  συµπατριώτες  µας  στη  στερ ιανή  Ελλάδα .  

Την  ώρα  που  το  µεταφορικό  ισοδύναµο  πάγ ιο  αί τηµα  των  νησιωτών  

παραµένε ι  σχέδ ιο  επ ί  χάρτου  απαιτούµε  να  διασφαλ ιστε ί  η  απρόσκοπτη  

σύνδεση  των  νησιών  µας .   Καλούµε  την  Κυβέρνηση  που  χρησιµοποιε ί  ως  

άλλοθι  κα ι  προσχηµατ ική  την  επ ίκληση  της  οικονοµ ικής  κατάρρευσης  γ ια  

να  δικα ιολογήσει  την  περιοριστ ική  κα ι  ασφυκτ ική  πολιτ ική  της  στα  νησιά  

µας .   
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Στέλνουµε  σήµερα  ένα  µήνυµα  στο  Υπουργε ίο  Εµπορικής  Ναυτ ιλ ίας  

κα ι  Αιγα ίου .  ∆εν  επαιτούµε ,  απαιτούµε  να  µην  περικοπούν  πόροι  από  τι ς  

επ ιδοτούµενες  γραµµές  στα  νησιά  µας .  

Τέλος  διατηρούµε  το  δικα ίωµά  µας  να  υπερασπιστούµε  µε  κάθε  µέσο  

κα ι  τρόπο  που  θα  κριθε ί  σκόπιµο  το  κατοχυρωµένο  δικα ίωµα  των  

νησιωτών  για  στο ιχε ιώδη  ακτοπλοϊκή  εξυπηρέτηση  των  νησιών  µας .   

Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  

Να  συµπληρώσουµε  εδώ  γ ιατ ί  αυτό  έχε ι  αναφέρε ι  η  Ιουλία  η  

Καραµολέγκου ,  την  Οία  από  τη  Θηρασία… 

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Όχι ,  Θηρασιά -Οία .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κύρ ιε  Ερωτόκριτε .  

Κος  ΕΡΩΤΟΚΡΙΤΟΣ :  

Ευχαριστώ ,  κυρία  Πρόεδρε .  Όντως  ο  συνάδελφος  ο  κος  Ζωγραφίδης  έχε ι  

αποστε ίλε ι  την  επ ιστολή  αυτή  κα ι  ε ίµαστε  κο ινωνοί  της  επ ιστολής  όπως  κα ι  

εγώ  εκ  µέρους  της  περ ιφερε ιακής  ενότη τας  ε ίχα  συντάξε ι  µια  αντ ίστο ιχη  

την  οποία  έλαβε  υπόψη  του  κα ι  ο  Περιφερε ιάρχης  που  συµµετε ίχε  στο  … 

κα ι  εκε ί  πρέπει  να  επ ισηµάνουµε  κα ι  τη  µαζική  παρουσία  της  παροικ ίας  

των  Ολυµπιτών  κα ι  των  Καρπαθ ίων  πάνω  στη  συνεδρίαση  σε  συνεργασία  

βέβαια  κα ι  µε  την  παρουσία  του  κ .  Ζωίδη  κα ι  του  κ .  Κόνσολα ,  ε ίχαν  τα  

θεµ ιτά  αυτά  αποτελέσµατα  φτάνε ι  να  υλοπο ιηθε ί  η  απόφαση  αυτή  η  οποία  

πάρθηκε  που  ε ίνα ι  ε ισηγητ ικού  χαρακτήρα  προς  τον  Υπουργό .   \  

Να  κάνω  µια  µικρή  διόρθωση ,  το  Φιν ίκ ι -Κάσος  δεν  υπάρχε ι ,  ε ίνα ι  το  

Κάσος -Πηγάδια .  Έχει  καταργηθε ί  το  Φινίκ ι  κα ι  η  άγονη  ε ίνα ι  Κάσος-

Πηγάδια  4  φορές  την  εβδοµάδα .  Εµε ίς  προτε ίνουµε  να  διατηρηθούν  ως  

έχουν  τα  δροµολόγια  αυτά  κα ι  στα  τοπικά  δροµολόγια  κα ι  την  ∆ιαφάνι -

Πηγάδια  κα ι  Κάσος -Πηγάδια  για  να  εξυπηρετηθούν  από  το  κέντρο  της  

περιφερε ιακής  ενό τητας  οι  κάτο ικο ι  αλλά  κα ι  η  κύρια  επ ιδοτούµενη  γραµµή  

από  το  Ηράκλε ιο  µέχρι  τη  Ρόδο  αλλά  κα ι  το  κίνητρο  αυτό  το  οποίο  θα  

δίνετο  από  τον  Πε ιρα ιά  να  ισχύσε ι  να  πηγαίνε ι  το  καράβι ,  η  ετα ιρία  αυτή  

που  θα  αναλάβε ι  το  έργο  αυτό  να  πηγαίνε ι  µέχρι  το  Ηράκλε ιο  για  να  

εξυπηρετήσε ι  την  άγονη  αυτή  γραµµή .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Έχε ι  άλλος  να  προσθέσε ι  κάτι ;   Ναι ,  κυρ ία  Καφαντάρη .  

Κα  ΚΑΦΑΝΤΑΡΗ:  

Εµε ίς  θα  εξηγήσουµε  την  καταψήφιση .  Για  µια  φορά  ακόµα  λέµε  το  εξής ,  

ότ ι  δεν  ε ίνα ι  δυνατόν  να  συνεχίζε ι  να  τα ΐζε ι  τους  εφοπλιστές  από  τη  

φορολογία  τη  δική  µας  από  τον  κρατ ικό  προϋπολογισµό  το  όποιο  κράτος ,  

έχουν  βγάλε ι  κα ι  εγώ  δεν  ξέρω  τ ι  έχουν  βγάλε ι .  

Η  απαίτηση  για  ακτοπλοϊκή  συγκο ινωνία  που  να  συνδέε ι  µε  επάρκε ια  

τα  νησιά  χε ιµώνα -καλοκα ίρ ι  για  την  εξυπηρέτηση  των  νησιωτών  µόνο  µε  
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κεντρικό  σχεδ ιασµό .  Όσο  τα  καράβια  ε ίνα ι  των  εφοπλ ιστών  κα ι  το  κράτος  

δικό  τους  δεν  πρέπει  να  περιµένουν  οι  νησιώτες  άσπρη  µέρα .  ∆εν  

µπορούµε  να  ψηφίσουµε  κάτι  τέτο ιο .   

Αντίθε τα  βάζουµε  ως  αίτηµα  πραγµατ ικά  να  πάψε ι  το  κράτος  κα ι  

αυτό  θα  το  αναγκάσει  να  γ ίνε ι  ο  λαός ,  να  µην  ε ίνα ι  το  κράτος  των  

εφοπλιστών .  Έχουµε  βαρεθε ί  να  τους  τα ΐζουµε ,  να  µην  έχουµε  ούτε  

εργασιακές  σχέσε ις  στα  καράβια ,  ούτε  καράβια  οι  νησιώτες ,  πανάκρ ιβα  

ε ισιτήρια .  Τέρµα  πια  η  οµηρία  του  λαού  στους  εφοπλ ιστές  κα ι  όχι  µόνο .   

Κος  ΖΩΓΡΑΦΙ∆ΗΣ :  

Επειδή  ήµουν  ε ισηγητής  κα ι  δεν  έλαβα  το  λόγο  για  την  ο ικονοµ ία  του  

χρόνο  κα ι  γ ιατί  η  ε ισήγηση  του  ψηφίσµατος  µε  βρίσκε ι  απόλυτα  σύµφωνο ,  

πρέπε ι  πράγµατι  να  σας  πω  ότι  υπήρξε  µια  πολύ  µεγάλη  κινητοπο ίηση  

όλων  των  πολιτ ιστ ικών  φορέων  του  τόπου  µου ,  της  Ολύµπου  Καρπάθου  

αλλά  κα ι  του  ∆ήµου  Καρπάθου  τον  οποίο  ευχαριστούµε ,  του  Μιχάλη  του  

Ερωτόκριτου  κα ι  του  βουλευτή  του  κ .  Κόνσολα .  

 Και  θέλω  από  καρδιάς  να  σας  ευχαριστήσω  διότ ι  κατανοε ίτε  την  

τεράστια  συµβολή  που  έχε ι  η  προσέγγιση  της  άγονης  γραµµής  στο  ∆ιαφάνι  

ανεξάρτη τα  αν  έχε ι  γ ίνε ι  ένας  δρόµος  ο  οποίος  το  χε ιµώνα  γίνετα ι  

δύσκολος  κα ι  πολλές  φορές  δύσβατος  αλλά  µε  την  ευκα ιρ ία  να  

ευχαριστήσω  τον  Περιφερε ιάρχη  γιατ ί  πρόκε ιτα ι  να  γίνε ι  µια  

προγραµµατ ική  σύµβαση  που  θα  επιβλέπε ι  αυτό  το  δρόµο ,  τι ς  

κατολισθήσε ις  που  θα  γίνοντα ι  σε  αυτό  το  δρόµο  κατά  τη  διάρκε ια  του  

χε ιµώνα .  

 Όµως  η  µη  προσέγγιση  του  πλοίου  στο  ∆ιαφάν ι  κλε ίνε ι  κα ι  την  

τελευτα ία  ελπίδα  ορισµένων  ανθρώπων  που  έχουν  διαλέξε ι  να  µένουν  εκε ί  

δραστηρ ιοποιούµενο ι  κυρίως  σε  τουριστ ικές  κα ι  γεωργ ικές  ενασχολήσεις  

να  εγκαταλε ίψουν  αυτόν  τον  τόπο .  

Γ ια  αυτό  δεχθε ίτε  εκ  µέρους  µου  τ ις  ευχαριστ ίες  του  λαού  της  

Ολύµπου .  Ευχαριστώ .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Άρα  εγκρ ίνετα ι  κατά  πλε ιοψηφία .   

 

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

ΑΡΙΘΜ .  ΑΠΟΦΑΣΗΣ :  193 /2013 

 

ΘΕΜΑ  4
ο
 Ε .Η .∆ .  

Λήψη  απόφασης  για  ορισµό  τόπου  συνεδρίασης  του  επόµενου  

Περιφερε ιακού  Συµβουλίου  

 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Προς  το  τέλος  του  µήνα  Νοεµβρίου  εκτός  εάν  προκύψε ι  κάτ ι  άλλο .   

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  
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Υπάρχε ι  µια  πρόταση  του  συναδέλφου  του  κ .  Πουσσαίου  να  γίνε ι  η  

επόµενη  συνεδρίαση  του  Περιφερε ιακού  Συµβουλίου  στ ις  Κυκλάδες ,  στη  

Τζ ια .   

 Με  συγχωρείτε ,  θα  εξαρτηθε ί  από  τι ς  κα ιρ ικές  συνθήκες  που  θα  

υπάρχουν ,  από  τα  δεδοµένα ,  θα  το  εξετάσουµε  κα ι  αν  µπορούµε  να  πάµε  

στη  Τζια  θα  πάµε  στη  Τζ ια .  Αλλά  νοµ ίζω  ότι  επε ιδή  πάρα  πολλοί  

συνάδελφοι  µου  έχουν  θέσε ι  το  ζήτηµα  ότι  να  µην  αλλάζουµε ,  να  ε ίνα ι  

Σύρος  κα ι  Ρόδος .  Και  βεβαίως  λόγω  του  χε ιµώνα  πρέπει  να  

συνεκτιµήσουµε  όλα  αυτά  τα  δεδοµένα .   

Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  

Μα  δεν  πήγαµε  στη  Μήλο ,  προτε ίνουµε  τη  Τζ ια  γιατ ί  ε ίνα ι  µισή  ώρα  

απόσταση  από  τη  στεριά .   

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Ναι ,  για  να  πάει  ο  Ναξιώτης  από  τη  Νάξο  πρέπε ι  να  πάει  στην  Αθήνα… 

Κος  ΠΟΥΣΣΑΙΟΣ :  

Όχι ,  ε ίνα ι  της  ΝΕΛ  τα  δροµολόγια  εξυπηρετούν .  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Μα  δεν  ε ίνα ι  κάθε  µέρα ,  δεν  ξέρουµε  τα  δροµολόγ ια .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Κύρ ιε  Περιφερε ιάρχη ,  επειδή  αν  πρέπε ι  να  αλλάξε ι  ο  τόπος  της  

συνεδρ ίασης  κα ι  δεν  ε ίνα ι  στην  έδρα  θα  πρέπε ι  να  εντάξω  εκτός  ηµερήσιας  

θέµα  σχετικό  για  να  υπάρχε ι  η  απόφαση .  

Κος  ΜΑΧΑΙΡΙ∆ΗΣ :  

Με  συγχωρεί τε ,  η  απόφαση  του  Περιφερε ιακού  Συµβουλ ίου  λέε ι  ότ ι  

εξε τάζετα ι  η  δυνατότητα  να  γίνε ι  κα ι  στη  Τζ ια  κάτω  από  προϋποθέσε ις .  Και  

προϋποθέσε ις  ε ίπαµε ,  θα  γίνε ι  προς  το  τέλος  του  Νοέµβρη ,  ε ίνα ι  µέσα  στο  

χε ιµώνα ,  δεν  ξέρουµε  τ ις  κα ιρικές  συνθήκες  οι  οποίες  θα  επ ικρατήσουν ,  

πρώτον .  

 ∆εύτερον ,  δεν  ξέρω  οι  συνάδελφοι  πως  µετακ ινούντα ι  κα ι  πως  θα  

µετακινηθούν .  Ο  κος  Πουσσαίος  λέε ι  να  έρθετε  αεροπορικώς  στην  Αθήνα ,  

από  την  Αθήνα  να  πάρετε  λεωφορε ία  να  πάτε  στη  Ραφήνα  κα ι  από  τη  

Ραφήνα  να…   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Άρα  λαµβάνουµε  απόφαση  ότι  τόπος  διεξαγωγής  του  εποµένου  ε ίνα ι  η  

Τζ ια  υπό  προϋποθέσε ις  διαφορετικά  ε ίνα ι  η  Σύρος .  

 

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

ΑΡΙΘΜ .  ΑΠΟΦΑΣΗΣ :  195 /2013 

 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ :  

Λύετα ι  η  συνεδρίαση .  
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